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Simfonični okrcster Domžale-Kamnik, ki 
je pred kratkim s kar dvema slovesnima 
koncertoma praznoval tridesetletnico svoje
ga uspešnega ustvarjanja, je danes edina to
vrstna neprofesionalna glasbena skupina v 
Sloveniji. Orkester se odlikuje s kvalitetno 
izvedbo glasbenik del domačih in tujih skla
dateljev, predvsem pa ga poznamo tudi kot 
vsakoletnega izvajalca tradicionalnih novo
letnih koncertov. Zgodovini in sedanjosti or
kestra smo namenili posebno stran. 
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Danes podrobneje predstavljamo gorske 

kolesarje Športnega društva Sokol, lantje 
so se med zimo trdno pripravljali, trenira
li so devetkrat do desetkrat tedensko od dve 
do štiri ure dnevno, poleg kolesarske kon
dicije so si moči nabirali vfitnes centru in 
tudi z zdravo prehrano dočakali dobro 
pripravljeni sezono tekmovanj. Ta so se za
čela že marca in se nadaljujejo vso sezono. 
Preberite, kako tekmujejo v krosu ali čez 
drn in strn in se jim morda pridružite. 

Slovesno 
odprtje 
obnovljene 
ceste 
Ihan-Selo 

V okviru prireditev ob letoš
njem o b č i n s k e m prazniku je bi
la v petek, 20. aprila 2001, pri
jetna slovesnost na parkirnem 
prostoru ob Termit-Ilpos v Selu 
pri Ihanu. O b obnovljenih dveh 
avtobusnih postajah so se /.bra
li š tev i ln i krajani in krajanke, 
med katerimi so bili tudi /.upa
nja Cveta /a lokar O r a ž e m , 
p o d ž u p a n Roman K u r m a n š e k , 
svetnice in svetniki, predsednik 
Sveta K S Ihan B o š t j a n Lekan 
ter ga. Branka Slabanja, vodja 
'DOS Ihan. 

Posebno prazničnost so slo
vesnosti dale š t ev i l ne narodne 
noše i / T u r i s t i č n e g a d r u š t v a 
Ihan ter Člani Pros tovol jnega 
gasilskega d r u š t v a Ihan. V o k r i 
lju turističnega d r u š t v a deluje 
tudi folklorna skupina najmanj
ših i / , vrtca, ki je s plesi in pes
mimi po lepša la prijetno slo
vesnost. Za nastop sta najmlaj
še pr ipravi l i gospe V i l m a R o m -
Sak ter Meta Mivšck . 

Š t e v i l n e prisotne je najprej 
p o z d r a v i l g. B o š t j a n Lekan, 
predsednik Sveta K S Ihan, ter 
vsem zaZelel pri jetno popoldne 
v n j i h o v i k ra j evn i skupnos t i . 
Zbrane je pozdravi la tudi Župa
nja C v e t a Z a l o k a r O r a ž e m , ki 
je predstavila investici jo, nato 
Pa poudarila, da se tudi Krajev
ni skupnosti Ihan obetajo boljši 
Časi. N a č r t u j e j o n a m r e č gradnjo 
kana l i zac i j e , v e č j o p r o m e t n o 
varnost pa bo prinesla tudi av
tocesta, ki sicer v kar p r ece j š 
nji mer i spreminja p o d o b o te
ga dela naše o b č i n e . V s e m pr i 
s o t n i m je č e s t i t a l a ob o b č i n 
skem p r a z n i k u , u p o r a b n i k o m 
obnov l j e ne ceste pa z a ž e l e l a 
va rno pot . N a t o je skupaj z 
ft Boštjanom Lekanom, g. Stanc-
tom Naht iga lom, predsednikom 
Gradbenega odbora za o b n o v o 
c c s t e in podpredsedn ikom Sve-
t a K S Ihan, ter g T o m a ž e m 
Groš l j e in , p reds tavn ikom izva 
b i t a R I . K O N iz I v a n č n e Go
rice, s lovesno odp r l a cesto. 

Praznični pogovor 

Gospod Jernej 
Lenič, častni 
občan Občine 
Domžale 

Na slavnostni seji Občinskega 
sveta Občine Domžale je gospod 
Jernej Lenič postal tretji častni ob
čan Občine Domžale . Priznanje je 
oh življenjskem jubileju prejel za 
dolgoletno požrtvovalno in priza
devno delo na različnih področjih v 
občini Domžale. 9. julija bo g. Jer
nej Lenič dopolnil KO let, zato sva 
skupaj prehodila njegovo življenj
sko pot in se najprej ustavila v letu 
1921, ko seje v Turjaku rodil očetu 
šoferju in mami gospodinji. 

Županjo Cveta Z a l o k a r Oražem je skupai. z a . Bost |anom t k a n o m , pred 
Tedn ikom, ter g . Stanetom N a h t i g a l o m , p o d p r e d s e d n . k o m Sveta^KS.Ihan 
ter p r e d s e d n i k o m G r a d b e n e g a o d b o r a z a o b n o v o ceste, in g . Tomažem 
Grošljem, p r e d s t a v n i k o m i zva ja lca R e k o n iz Ivancne Gor ice , s lovesno o d 
p r l a obnov l j eno cesto Ihan-Selo p r i Ihanu. 

Hokejist Bojan Zaje 
v svetovni eliti 

Cilj mora 
biti vedno 
zelo visoko 

V zadnjem času je kar nekaj 
športnikov iz naše občine sodelo
valo v različnih športih v svetov-
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Kaj vam je najbolj ostalo v spo
minu iz otroštva? 

Rojen sem res v Turjaku, vendar 
smo se takoj po mojem rojstvu za
radi o č e t o v e službe preselili v Jur-
klošter, po treh letih pa v Snežnik, 
kjer je o č e voz i l za potrebe bliž
nje graščine, mama pa je skrbela za 
pel otrok. Oče je bil neuničljiv de
lavec, vzoren šofer , priden č lovek, 
ki je bil lahko vodovodar, elektri
čar, telefonist, na kratko, človek, ki 
ni znal biti brez dela in je znal vse. 
Mama je bila mama, ki j i č lovek 
vedno rad reče mama in mu je le
po pri srcu. 

K u l t u r n i po le tn i festival Studenec 

26. maj 2001 ob 20.30 
cerkev Sv. Lenarta na Krtini 

K O N C E R T 
S L O V E N S K E G A O K T E T A 

D o b r o d o š l i ! 

K u l t u r n o d r u š t v o M i r a n a Jarca Š k o c j a n 

STRAN 
O B Č I N S K I S V E T 

Občinski svetniki in svetnice so se 25. aprila 2(X)I 
zbrali, da bi nadaljevali in končali 24. sejo. To 
jim je tudi v celoti uspelo, čeprav tO kur precej 
časa porabili za razpravo in odločitev o uvrstit
vi nove točke na že sprejeti dnevni red seje. Sicer 
je bil del seje namenjen tudi obravnavi in spreje
mu porot 'ila o glasilu Slamnik v letu 2000 ter po
večanju cen objav propagandnih sporočil. 

STRAN K R V O D A J A L S K A 

A K C I J A 

Območna organizacija Rdečega križa Domžale 
vse naše bralce in bralke obvešča, da bo krvoda
jalska akcija potekala 28., 29. in 30. maja 2001. 
Pridružite se tej humani akciji in ne pozabite, da 
S svojo krvjo lahko rešite človeška življenja. 

STRAN A R B O R E T U M 

V O L Č J I P O T O K 

Ker se je deseta spomladanska cvetlična razsta
va v Arboretumu Volčji Potok končala /»> <> 
ključku reduki ije številka Slamnika, ki jo držite 
v rokah, bomo več o sodelovanju naše občine na 
njej pisali prihodnjič, danes pa za pokušino ob
javljamo le krajši tekst in fotografijo. Ob tem pa 
vas vabimo, da tudi v teh dneh obiščete ta čudo
vit park! 
STRAN S I HAN r 

P R V I M A J 

Tradicionalno kresovanje z ognjemetom in kul
turnim ta družabnim programom na predveČei 
I. maja, ki sta ga organizirala Območna orga
nizacija Zveze svobodnih sindikatov Slovenije 
Domžale ter Balinarski športni klub hudničar s 
Količevega, je tudi letos lepo uspelo. Enako pa 
so uspele tudi druge tradicionalne prireditve, od 
kotenh omenimo tudi budnico Domžalske god 
be po ulicah Domžal. 

A V T O C E S T A 
STRAN 

12 
Tokrat smo fotografijam z. gradbišč avtoceste na 
območju naše občine, o kateri ste lahko brali v 
prejšnji številki, namenili precej prostora. Na 
avtocesti in v njeni okolici se namreč dogaja 
vsak dan kaj novega in če se doslej še niste us
peli sprehoditi po katerem od že skoraj dokon
čanih odsekih, storite to čimpreje. Ko ho avto-
cesa odprta. ;•// pešce in kolesarje na njej mics 
Ijivo ne bo prostora. 

STRAN 

Nadaljujemo z nagradnimi igrami za naše bral
ce, kijih je tokrat z desetimi vstopnicami za en
kratni ogled Arboretumu Volčji Potok nagradil 
prav Arboretum. Če ste pravilno odgovorili -
cvetlična razstava je bila deseta po vrsti, ste 
morda med srečnimi nagrajenci, za pravilni od
govor v današnji številki pa bo nagrade prispe 
vala BesedA - knjigarna m galerija ter Svet knji 
ge, ki ga najdete V prostorih nekdanjega godbe 
nega doma v Domžalah. Kajuhova 5. 

ni eliti. O njih ste lahko brali v 
našem glasilu, kjer danes pred
stavljamo še enega uspešnega 
športnika - enega izmed junakov 
pred kratkim končanega hokej
skega turnirja odl ičnega hoke
jista Bojana Zajca, člana sloven
ske hokejske reprezentance, ki j i 
je po 72 letih uspel preboj v sve
tovno hokejsko elito. 

VABILO 

GODBA DOMŽALE 
VAS VABI NA 

SPOMLADANSKI 
KONCERT, 

KI BO V HALI 
KOMUNALNEGA CENTRA 

V DOMŽALAH 

18. MAJA 2001 
OB 20. URI 

DOBRODOŠLI! 

° P « n i s k u p i n i O s n o v n e šole Domžale, " P 
finaln pr i reditv i Šolske košarkarske hge v C e l . u b ^ o p. 
*>«• prihodnjič, d a n e s p r i k u p n i m d e k l e t o m z a nas iov 
Z Q v n i h prvakinj« le i s k r e n o čestitamo. 

Zbiranje nevarnih 
odpadkov 
iz gospodinjstev 
OD 21. DO 28. MAJA 2001 
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L o č u j e m o 
da ohranjamo! 

JAVNO KOMUNALNO POOJflJI, H»OWIK 



DOMŽALE 

Dober dan, 
bralci in 
bralke 

Prazniki so za nami in upam, 
da sli- se dobro odpočiti in raz
položeni vrnili na delovna mes
ta, šole ali pa le domov. Prepri
čana sem. da vam je pri tem po
magalo tudi toplo, že kar polet
no sonce, ki nas je dodobra 
ogrelo. Člani Uredništva smo 
morali s tokratno številko kar 
pohiteti, če žel imo slediti pro
gramu, ki smo ga sprejeli oh za
četku leta. obvestim pa naj vas 
tudi, da smo v letošnjem letu v 
Uradnem listu objavili tudi raz
pis za izbiro najugodnejšega 
ponudnika za pripravo in tiska
nje našega glasila. Po prvem 
odzivu smo bili kar preseneče
ni, upamo pa, da bomo z izbra
nim ponudnikom dobro sodelo
vali. Najbrž ste tudi sami že 
opazili, da včasih nimamo prav 
srečne roke pri postavitvi kate
rega od blizu 100 člankov, ob
jav in oglasov. Ob napakah 
nam ni vseeno, o njih se vedno 
pogovarjamo ob izidu posa
mezne številke in se potem ved
no znova trudimo, da do napak 
ne hi prihajalo. 

K o ob pisanju svoje kolum-
nc razmišl jam o njeni vsebini, 
mi po glavi vrvi vse »Živo« in 
včasih se kar t ežko odloČim, o 
Cem bi pravzaprav pisala. Naj 
p išem le o vsebini š tevi lke, o 
delu Uredniš tva , hvalim pridne 
dopisnike ali pa opozarjam na 
vćasih predolge č lanke , ki j ih 
silno nerada kra j šam, č e p r a v 
imam včasih dovoljenje avtor
ja. Zato je bolje, če se sodelav
ci in sodelavke že pri z a č e t k u 
pisanja odloči te za krajše član
ke, po možnos t i s fotografijo, 
saj je na tak način vaš prispe
vek avtorski - rte pa skrajšani 
in popravljeni sopr ispevek s 

katerim najbrž ni zadovoljen 
avtor, pa jaz. tudi sama ne. 
Včasih se vprašam, ali se ne bi 
na tem prostoru od loč i la za 
katero bolj aktualnih tem, ki 
j ih ne manjka. Navadno prevla
da mnenje, da tisti, ki ta del 
S L A M N I K - a preberete, v njem 
poiščete , kaj vam v branje pri
poroča odgovorna urednica (to 
sklepam po klicih - pohvalah, 
včasih tudi kakšni graji), neka
teri ste pohvalili tudi izreke ali 
pregovore, drugi dali predlog, 
o č e m bi se še dalo pisati. 
Predloge u p o š t e v a m , delno 
tudi v okvi ru drugih rubrik, ta 
del strani pa bo tudi v prihod
nje namenjen predvsem Slam
n iku in moj im pogledom na 
posamezno števi lko. 

Sedma š tev i lka z le tnico 
2001 pride v vaše domove 31. 
maja, zato vaše prispevke pri
čakujemo do 21. maja 2001, lah
ko pa j ih posredujete tudi po 
elektronski pošti vera.vojska@-
domzale.si. 

Dattes bi rada čisto na 
ko napisala O P ISMIH B R A L 
CI A . s katerimi sic nas v zad
njem času kar zasuli. Vsakega 
posebej smo včscIi, posebej če 
pr inaša mnenja o Že objavlje
nih prispevkih ali pa nas opo
zarja na probleme, s katerimi 
se srečujete na svojih življenj
skih poteh. Sama sem nagnje
na k » z m e r n o s t i « , zato tudi 
vsebina mojih č l ankov navad
no ni posebej kr i t ična . Neka
tera pisma bralcev so seveda 
d r u g a č n a , zelo k r i t i č n a in 
prav je, da so. Po dogovoru na 
Uredn i š t vu in v skladu z O d 
lokom o javnem glasilu S L A M 
NIK jih objavljamo, pri tem pa 
seveda moramo upoš teva t i , da 
niso predolg;!, da niso žaljiva in 
da se nanaša lo na vsebino, ko 
se nanaša jo na že objavljene 
prispevke, še posebej pa je po
membno, da so podpisana. Za
to vabim vse. ki nam se bosle 
ali pa sle nam že posredovali 
pisma, ki bi jih radi objavili, pa 
jih ne moremo, ker niso pod
pisana, da se nam oglasile. 

T o l i k o za danes, za konec 
pa zelo dobra misel, ki jo je 
podpisal Sir James M . Barrie: 
Skrivnost s r eče ni v tem, da 
počneš , kar rad počneš , tem
več v tem. da imaš rad to, kar 
m o r a š počet i . Se strinjate? 

O D G O V O R N A UREDNICA 

O k t e t T O S A M A 

Osrednja občinska slovesnost ob dnevu upora p r o t i okupatorju 

Silno hrepenenje po svobodi 
Po slovenski himni, ki jo je 26. aprila 2(101 na osrednji občinski sloves

nosti ob 27. aprilu - dnevu upora proti okupatorju - zapel Oktet T O S A 
M A , je voditeljica, ga. Dragi Jeretina Anžin, spregovorila o silnem vihar
ju vojne, nasilja, obupa, ki je pred več kot 60 leti zajel skoraj celotno Ev
ropo* naš narod pa ponovno pred desetimi leti. Silni vihar Slovencev in 
Slovenk ni potisnil k tlom, temveč je odprl srca in duše ter jih dvignil 
kvišku. V časih nasilja in ponižanj, v časih krvi in solza je narodovo sr
ce zakoprnelo po rešitvi, po svetlobi, dobroti in lepoti, zahrepenelo je po 
svobodi, ki sojo najlepše izrazili že omenjeni pevci s pesmijo Bratje le 
k soncu, svobodi, za njimi pa podžupan Simon Mavsar. Spomnil seje do
godkov, podob, dejanj, sporočil, teže odločitve in globine postopanj na
roda in posameznikov, ki so pred šcslmi desetletji doživljali soočenje z 
dejstvi, tako težkimi in usodnimi, da jih je preprosto težko razumeti. Pa 
so se vendar preprosti ljudje, navajeni poštenega, trdega, vendar prijaz
nega in predvsem miroljubnega vsakdana, ob dejstvu okupacije sloven
skega prostora ter ob ugotovitvi, da prihodnosti v svobodi in miru, ki 
bi jo želeli doživeti in v njej živeti, brez upora ni. In so se uprli. Izbrali 
so pot, negotovo in težko, vendar pravilno pot, ki je - kljub svoji trdoti 
- obrodila sadove, tako velike in lepe ter tako potrebne, da danes lahko 
v miru in premišljeno, svobodni ter v slovenskem jeziku, razmišljamo in 
govorimo ter obujamo spomine na dni, ko sta volja in upanje rodila upor 
proti vsem, ki so se zarotili proti slovenskemu narodu in naši lepi deželi 
ter nadaljeval: 

d o k a z a l i , da smo , k l j u b svo j i 
majhnost i , ve l ik narod . Sposo
ben in pr ipravl jen na vel ika de
janja. V z p o d b u j e n i s t a k š n i m i 
i z k u š n j a m i ter p r e p r i č a n i v 
lastne sposobnost i smo pol sto
letja kasneje p o n o v n o p r e i z k u 
šali ter p re i zkus i l i tiste lastnos
ti naroda in posamezn ikov , k i 
smo jih prav tako podedova l i 
od naših prednikov . Desetdnev
na o s a m o s v o j i t v e n a v o j n a je 
dokaza la , da smo in da ste, Slo
venc i ter S l o v e n k e , zares i z 
jemni ljudje. Saj se z n a m o tu
di sp re t i , glasneje i z r a ž a t i svo
ja mnenja - res je, znam o tudi 
glasno, vednar ub rano peti - a 
takrat, ko je to zares in najbolj 
po t r ebno , p r iv r e jo na dan tis
te n a š e l a s tnos t i , k i so nam 
vedno doslej o m o g o č i l e , da smo 
obstal i , ponosni in kleni , z upa
njem v o č e h ter o p t i m i z m o m v 
naš ih s rc ih . 

J u t r i , gospe in gospodje , je 
p r a z n i k , k i pomeni p r i l o ž n o s t 
in m o ž n o s t , da še posebej i z 
k a ž e m o svoje s p o š t o v a n j e do 
vseh t is t ih , ki so nam omogo
čili nada l jeva t i n j i h o v o pot , 
z a č e l o s hrepenenjem po svo
bodi ter pr ihodnost i . Dan upo
ra p ro t i okupatorju predstavlja 
priložnost za globl jo zavedanje 
nekater ih o snovn ih nače l zave
danja svojega obstajanja, nače l , 
ki so nas oh ran i l a , ki o b d a j o , 
k i , ne nazadnje, l ud i z avezu 
je jo . O d p r i m o svoje m i s l i in 
srca p o d o ž i v l j a n j u časa . ki nam 
bo večen spomin, dogodkom, ki 
so n e i z m e r n o bogastvo i z k u 
šen j pr i iskanju o d g o v o r o v na 
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v p r a š a n j a , k i j i h s r e č u j e m o v 
n a š e m vsakdan jem ž i v l j e n j u . 
Poskus imo r azume t i , vsaj malo 
r a z u m e t i , g l o b i n o in v e l i č i n o 
o b č u t k o v , ki so j i h b i l i in sle 
j i h b i l i p r i s i l j en i nos i t i v sebi 
s o d o b n i k i časa , k i ga o b e l e ž u 
je j u t r i š n j i p r azn ik . V t a k š n i h 
p r i z a d e v a n j i h so s r e č a n j a in 
p o g o v o r i z b o r c i in b o r k a m i 
iz jemna, edinstvena i zkušn j a in 
za to prav nj im lud i t o k r a l i z 
r e k a m i z r a z e h v a l e ž n o s t i ter 
s p o š t o v a n j a za vse, kar sle in 
so s t o r i l i . 

O b k o n c u je vsem p r i s o t n i m 
v imenu O b č i n e D o m ž a l e čes -
111.11 ob d n e v u u p o r a p r o t i 
okupa to r ju ler zaže le l pr i jetne 
majske p r a z n i k e , nato pa smo 
p r i s l u h n i l i pes t remu ku l tu rne 
mu p r o g r a m u , v k a l e r e n i so 
sodeloval i O k l e l T O S A M A , ot
r o š k a g l e d a l i š k a s k u p i n a Os
novne šo le Rod ica , od koder 
je pr i š la tudi r ec i t a to rka l a i k a 
S l a b i č , h a r m o n i k a r B o ž o M a l i -
č i č , m e z o s o p r a n i s l k a Jož i K a -
l išnik , b a r i l o n i s l Janez Majce-
nov ič ter basist Rok D i p , plesni 
par Plesne šo le M i k i ter o t r o š 
ka f o l k l o r n a skup ina iz M e n g 
ša, k i je s sp l e tom s lovensk ih 
na rodn ih pesmi z a k l j u č i l a p r i -
j e l e n slovesni v e č e r . G a . D r a 
ga Jere t ina A n ž i n je p r i p r av i l a 
tudi vezn i lekst , osrednjo ob
č i n s k o slovesnost ob dnevu bo
ja p ro t i okupa to r ju pa je v or
ganizaciji O b č i n e D o m ž a l e ter 
/ v e z e k u l t u r n i h d r u š t e v o b č i 
ne D o m ž a l e rež i ral g. A l o j z 
S t r a ž a r . 

V . V . 

V e l i k o besed je b i lo v šes t ih 
dese t l e t j ih i z r e č e n i h . V e l i k o 
m i s l i in mnen j z a p i s a n i h . O 
t ak ra tn ih ča s ih , l judeh, dogod
k i h , o k o l i š č i n a h . Res je, da ima 
vsak od nas m o ž n o s t ter pra
v ico do svojega, osebnega, last
nega mnenja. T u d i to, gospe in 
gospodje, . je d o k a z svobodnega 
i n , č e h o č e t e , d e m o k r a t i č n e g a 
ter sodobnega Življenja. A res
nica, ta v e č n a razsodnica . je le 
ena. T u d i resnica o dneh, ki bo

do v z g o d o v i n i s lovenskega 
naroda vedno zapisani z bese
dami ponosa ter h v a l e ž n o s l i za 
vse t is to, kar so in ste za vse 
nas o p r a v i l i . V e č k r a t sem do
slej povedal in vedno znova 
bom tudi p o n o v i l , da p r a v i č 
nost ter u p r a v i č e n o s t c i l jev, za 
katere je č l o v e k pr ipravl jen tu
di u m r e t i , ne more b i t i p red
met pogajanj ali dvomov. K o je 
cena č l o v e š k o ž iv l j en j e , je tis
to vse, kar so nam mnogi po-

Slavnostn i g o v o r n i k podžu
p a n S imon M a v s a r 
d a r i l i , da mi lahko ž i v i m o . N j i 
hovo ž r t v o v a n j e je bi la in je 
d e d i š č i n a , ki smo jo do l žn i ne
govat i , n j ihova resnica je tudi 
naša resnica in podobe nj iho
vega upanja smo d o l ž n i uresni
č e v a t i l e r ude jan ja l i s l ehe rn i 
dan svojega obstajanja ter za
vedanja. V e m in ver jamem, da 
b o m o v s v o j i h p r i z a d e v a n j i h 
u s p e š n i in p r e p r i č a n sem, da 
bodo tudi naši zanamci s pono
som obuja l i spomine na čas , ki 
ga ž i v i m o , k i nam ni vedno 
naklonjen , k i nas prav tako so
o č a s p r e i z k u š n j a m i , na ča s , k i 
smo ga podedova l i in ga mlaj
še generaci je p r i č a k u j e j o . 

P r e d š e s t i m i dese t le t j i smo 
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p r o t i o k u p a t o r j u 

H a r m o n i k a r Božo Matičič in m e z o s o p r a n i s t k a Joži Kališnik 

? P L I N I F I K A C I J A 

Z a k a j s m o s e v občini 
Domžale odločili 
i z b r a t i k o n c e s i o n a r j a 
z a o s k r b o z 
z e m e l j s k i m p l i n o m ? 

Začetki oskrbe s plinom v Slove
niji segajo že desetletja nazaj, ven
dar je plin za široko potrošnjo po
stal zanimiv šele v zadnjih desetih 
letih. V zadnjem času poteka inten
zivna plinifikacija / zemeljskim pli
nom v vseh večjih slovenskih mislih 
in krajih, lam, kjer iz ekonomskih 
razlogov izgradnja plinovodnega 
omrežja za oskrbo z zemeljskim pli
nom ni upravičena, pa se širi upora
ba utekočinjenega naftnega plina. 

Glavne prednosti, ki jih prina
ša uporaba plina, so: 

• manjše onesnaževanje okolja, 
• visoki izkoristki plinskih na

prav, 
• konkurenčna cena, 
• veliko udobje. 
Plin je znan kol čisto gorivo, 

saj pri zgorevanju plina naslaja 
okolju najmanj Škodljivih snovi. 
Manjša je predvsem emisija žvep-
lovcga dioksida, ogljikovega mo
noksida in trdnih delcev, pri so
dobnih plinskih napravah, kot so 
nizkotemperaturni in kondenzacij-
ski kotli, pa tudi emisija N O x . V 
molekuli plina je razmerje med 

vodikom in ogljikom 4:1, zato je 
emisija C 0 2 minimalna, izloča pa 
se precej vlage H O . V plinu tudi ni 
žvepla in emisij žvcplovega dioksi
da. V primerjavi z molekulo leko-
Ccga goriva-olja je razmerje pri pli
nu še enkrat boljše, ker je razmer
je pri olju med vodikom in ogljikom 
2:1, torej za polovico manjše kol 
pri plinu. Mnogo slabše pa je raz
merje pri premoiiii. Zaradi omenje
nih prednosti, ki jih prinaša upora
ba plina, se je povečala njegova po
trošnja in s tem emisija ogljikove
ga dioksida, ki je posredno nevaren 
okolju, saj povzroča t. i. efekt top
le grede. Enostavnost uporabe pli
na je namreč povzročila, da se ob 
zamenjavah ogrevalnih sistemov v 
starejših zgradbah lastniki odločajo 
za zamenjavo lokalnega ogrevanja 
s centralnim ogrevanjem. To pome
ni, da ogrevajo več prostorov z ene
ga kurišča. Visoki izkoristki sodob
nih plinskih naprav (85-98%) so raz
log za učinkovito rabo energije in 
manjše stroške za porabljeno gori
vo, kar je poleg čistega zgorevanja 
odločujoč faktor pri izbiri plinskih 
ogrevalnih naprav. Cena plina je pri
merljiva s ceno ostalih fosilnih go
riv, zato je uporaba plina kljub vča
sih nekoliko višjim investicijskim 
stroškom konkurenčna. 

Največ pomislekov, ki se pojav

ljajo ob širjenju uporabe plina, se 
nanaša na varnost uporabe in zanes
ljivost preskrbe s plinastimi gorivi. 
Velja, da je uporaba plina ob upo
števanju vseh varnostnih in tehnič
nih ukrepov pri izvedbi plinske in
stalacije in uporabi plinskih trosil 
popolnoma zanesljiva in varna. 

Tudi bojazen o nezanesljivi oskr
bi je zaman, saj je slovensko plino
vodno omrežje napajano iz dveh 
neodvisnih virov, na jugozahodnem 
delu iz Alžirije in na severovzhod
nem delu iz, Rusije. 

A k t i v n o s t i p r e d o b j a v o 
j a v n e g a r a z p i s a i z b i r e 
k o n c e s i o n a r | a z a 
o s k r b o z z e m e l j s k i m 
p l i n o m 

Občina Domžale mora pred jav
nim razpisom za izbiro koncesi
onarja za izvajanje javne gospodar
ske službe oskrbe z zemeljskim pli
nom dokončno uskladiti potrebne 
odloke, ki so vezani na področje 
plina. Po posvetu s konzullanli leh-
ničnih, pravnih in ekonomskih vpra
šanj in praktičnih izkušenj iz osta
lih občin je predlagano besedilo, ki 
bo jasneje določalo položili uporab
nikov plina pri plačevanju povračil 
za priklop na plinsko omrežje. Po
pravki so nujni zaradi varovanja 
uporabnikov plina prol i izvajalen 
javne gospodarske službe oskrbe z 
zemeljskim plinom predvsem glede 
obračuna povračil za priklop in gle
de zaračunavanja povračila za pri
klop v več stanovanjskih stavbah. 
Uporabniki plina, ki so se priklju

čili in plačali priklop, so imeli do ja
nuarja 2001 možnost izkoristiti bist
veno nižjo ceno zemeljskega plina 
glede na lahko kurilno olje ter stroš
ke ogrevanja. Tako so pokrili razli
ko v povračilu dosedanje in nove ta
rife priklopa. Z zmanjšanjem povra
čila za priključitev na plinovodno 
omrežje smo v projektni skupini že
leli povečati interes za priklop na 
plin in lako stimulirati bodoče upo
rabnike plina. l'o novem bo potreb
no plačali 1200 SIT/kW oz. za po
vprečno individualno porabo pri 24 
SIT/kVV okrog 30.000 SIT. 

V okviru projektne skupine za iz
gradnjo plinifikacije v občini Dom
žale je bila izdelana tudi analiza eko
nomike oskrbe s plinom v občini 
Domžale v primeru podelitve kon
cesije in izgradnje približno 150 km 
plinovodnega omrežja. Pri pripravi 
analize so bili upoštevanj kol ključni 
naslednji vhodni podatki: 

- sedanja z uredbo vlade Repub
like Slovenije najvišja dovoljena ra
ven cen plina na transportnem 
omrežju (Cicoplin) in nabavna cena 
plina pri (ieoplinu za Domžale 

- na novo v letošnjem letu dolo
čena trošarina na prodan plin 1,5 
S i l / S n i ' in ekološka laksa v višini 
5.7 SIT/Sm 1 prodanega plina 

- sedaj veljavne cene plina v Ljub
ljani in v Domžalah, 

- si roški izgradnje bodočega 
omrežja, ki vključujejo tudi pred vi 
deno enkratno dajatev občini za 
pravico izkoriščanja ze Zgrajenega 
omrežja, 

- stroški upravljanja in tekočega 
vzdrževanja. 

Na podlagi taksnih vhodnih po
dal kov je bilo ugotovljeno, da v 
pogojih izgradnje takega obsega 
omrežja ni možno zagotavljati do
bave plina na podlagi oblikova
nja cene plina, ki v nobenem pri
meru ne bi smela presegati cene 
ekstra lahkega kurilnega olja (EL-
KO). Dejstvo je, da so v tem tre
mu ku cene plina tako v Domža
lah, še bolj pa v Ljubljani in dru
gih mestih, dosegle in presegle ce
ne ekstra lahkega kurilnega olja, 
čeprav je res, da predvsem zara
di ekološke laksc in t rošar ine . 
Vendar je potrebno upoštevati, da 
sta bila iako sedanje omrežje v 
Domžalah, kakor ludi v Ljubljani 
Zgrajeni prelez.no z nevračljivimi 
proračunskimi sredstvi, ne pa z 
normalnimi vračljivimi viri izpo
sojenega kapitala. Projektna sku
pina zalo predlaga ustrezni dogo
vor z, izbranim konccsioiiarjcin za 
dolgoročno oblikovanje osnov in 
meril za cene plina. Poudariti pa 
je potrebno, da usmeritev v vode
nje politike cen plina, ki bo pri
merljiva s ceno ekstra lahkega ku
rilnega olja. ni sporna in je Se ved
no zaželeni cilj, da pa te cene ni 
možno vedno avtomatično uskla
jevali ludi s pogoslo špekulalivni-
mi padci cen ekstra lahkega kuril
nega olja. 

Po terininskem planu projektne 
skupine za plinfikacijo v Občini 
Domžale predvidevamo, da naj bi 
bil koncesionar za oskrbo Z ze
meljskim plinom v Občini Domža
le izbran v mesecu juliju 2001. 

J . Z. 

Slamnik je glasilo Občine Domžale in je nadaljevalec tradicije časopisa Domzalcc, ki jc izhajal v letih 1925 (5 Številk), 1929 (2 Številki), 1934 (I številka), 1935 (I Številka). Domzalcc jc izSel še v letu 1958 
(1 Številka), nato pa jc 5. II. 1962 pričel izhajati Občinski poročevalec in jc redno izhajal vse do 21. marca 1991, ko se je preimenoval v Slamnik. 
Odgovorna urednica VERA VOJSKA Tel: 72-14-599, 72-20-100 (041) 634505. Pomočnica odgovorne urednice KRISTINA BRODNIK. Člani uredništva SAŠA KOS, TONI DRAGAR, P A V U . PEVEC JANEZ STIB-
RIC, MARTA STAR BEK, URBAN ŽNIDARŠIĆ, ROK RAVNIKAR. Lektorica: IRENA STARlC. Uredništvo glasila SLAMNIK jc na Ljubljanski cesti 69 v Domžalah. Uredništvo I KNA 2ABIEK-K0ČAR, 72-14-
599. 72-20-100. URADNE URE: vsak petek od 13.-14. ure. Glasilo izhaja v nakladi 12.000 izvodov in ga prejemajo vsa gospodinjstva brezplačno. Na podlagi Zakona o DDV (Ur. list RS. Stcv. 89/98) sodi časopis 
med proizvode, za katere se obračunava DDV po stopnji 8%. TISK: DELO - Tisk časopisov in revij, d.d., Ljubljana. 
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Nadaljevanje in konec 24. seje 
Občinskega sveta Občine Domžale 

Nato je Občinski svel Obč ine 
Domžale s 26 glasovi Z A sprejel 
Informacijo o izvajanju programa 
prestrukturiranja d ružbe Incluplali 
I lodnikg d. d. in se seznanja z vse
binami sprememb in pogojev, ki 
izhajajo iz p r e d l o ž e n i h pogojev 
Slovenske razvojne d r u ž b e d. d. 

Obč inskega sveta za prvo obrav
navo prejeli Odlok o dodeljevanju 
poslovnih, prostorov v najem. O d 
lok o dodeljevanju socialnih sta
novanj v najem. Odlok o dodelje
vanju neprofitnih stanovanj v na
jem. Odlok o dodeljevanju službe
nih stanovanj v najem. Po uvod-

Nadaljcvanje 24. seje O b č i n 
skega sveta O b č i n e D o m ž a l e , na 
kateri je bilo prisotnih 24 svetni
kov in svetnic, seje začelo z manj
šo zamudo. Občinska uprava Ob
čine Domžale je namreč pripravi
la predlog, da se na sejo uvrsti 
problematika trenutnega stanja 
•n nadaljnjih aktivnosti pri izva
janju programa prcstruklurira-
nja družb v skupini Induplati. V 
razpravi je Janez Grmek, SDS, 
predlagal, da se vsebinski vzroki 
za uvrstitev točke podrobneje 
obrazložijo, Janez Stibrič, SDS, je 
opozoril, da Poslovnik ne omogo
ča uvrstitve točke na dnevni red, 
županja Cve ta Zalokar O r a ž e m 
pa je menila, da so vzroki takšni , 
da bi se morali po tehtnem pre
misleku svetniki in svetnice odlo
čiti za obravnavo omenjenega 
problema. Ob tem je povedala, da 
uprava sicer ne potrebuje soglas
ja Obč inskega sveta za potrebne 
podpise, vendar seje odloči la , da 
se s problematiko seznani Obč in
ski svet. Na kratko je predstavila 
dogovarjanje s Slovensko razvoj
no d r u ž b o ter možnos t i razvoja 
Induplati-ja. Za njo je podžupan 
Simon M a vsa r celovito predstavil 
problematiko in opozoril na tri 
m o ž n e posledice za o b č i n o : 350 
težko zaposljivih delavcev bo na 
cesti, razvoj lokacij bo potekal ne
kontrolirano, terjatev obč ine , ki 
je trenutno nezavarovana, bo 
predmet stečajnega postopka. Po 
razpravi Romana K u r m a n š k a , 
SDS, ki je opozoril, da je opozici
ja že dokazala, da zna sodelovati, 

v zvezi s predlagano aktualno te
mo pa je pr ičakova l , da bi bili 
svetniki pred sejo vsaj opozorjeni 
na problematiko in vzroke za nje
no obravnavo. Predlagal je od
mor, ž u p a n j a pa sestanek vodij 
svetn išk ih skupin in seja je bila 
prekinjena. 

Po da l j šem o d m o r u se je 26 
prisotnih lotilo obravnave teme, 
saj so po razpravi Janeza G r m e -
ka, ki je v imenu svetniških sku
pin S D S in N S i povedal, da bos
ta svetn iški skupini glasovali za 
uvrstitev točke na dnevni red in 
v skladu z 89. č l e n o m poslovnika 
je bil sprejet naslednji poslovniš
ki sklep: O b č i n s k i svel lahko v 
pr imeru izrednih okol i šč in tudi 
med potekom seje uvrsti dodatno 
t o č k o na dnevni red seje in sicer 
z dvotretjinsko več ino prisotnih 
članov sveta. Poslovniški sklep je 
bil sprejet s 26 glasovi Z A , enako 
pa tudi t očka dnevnega reda. V 
uvodni informacij i je p o d ž u p a n 
Simon Mavsar povedal, da je S R D 
postavila vsem partnerjem nove 

pogoje, katerih izpoln i tev je 
pogojevala nadaljevanje sanacije 
Incluplali in zagolovitev potrebnih 
f i n a n č n i h sredstev za njeno 
d o k o n č a n j e . Pogoji so bil i zelo 
zahtevni in njihova izpo ln i tev 
časovno omejena, kar jc posledica 
predvidenih organizaci jskih 
sprememb SKD-a . 

Sledila jc razprava, v kateri so 
sodelovali: Anton Prcskar, LDS, ki 
je opozor i l na problematiko de
lovanja Slovenskega razvojnega 
sklada; Franc Gcrbec, Z L S D , ki je 
poudaril pomen ustreznih kadrov
skih rešitev v Induplati in zavrnil 
o č i t k e , češ da si Z L S D in L D S 
prizadevata) da bi se Induplati lik
vidirala, saj so predstavniki obeh 
strank zelo vztrajno delali na leni, 
da bi podjetje Induplati ostalo. 
Pričakuje, da bo prestrukturiranje 
u s p e š n o . Janez G r m e k , S D S . je 
opozori l na p repočasno reagiranje 
v primeru Induplati, Roman Kur-
niansek, S D S , jc postavil nekaj 
vprašan i , na katera je odgovoril 
Simon Mavsar. 

Zaključni račun 2 0 0 0 
s p r e | e t b r e z r a z p r a v e 

Načelnica Oddelka za finance in 
gospodarstvo, Metka Cerar, jc v 
uvodni informaciji pojasnila spre
membe in najbolj bistvene elemen
te pri Zakl jučnem računu Prora
čuna Občine Domžale za leto 2000 
ter p ro računsko leio ocenila kot 
uspešno . Grad ivo so obravnavali 
skoraj vsi odbori Občinskega sve
ta, brez. razprave pa so svetniki in 
svelnice soglasno sprejeli zaključ
ni račun Pro računa obč ine Dom
žale za leto 2000, Odlok o zaključ
nem r a č u n u p r o r a č u n a O b č i n e 
Domžale za leto 2000 in premo
žen j sko bilanco o b č i n e na dan 
31. 12. 2000. Enako je bilo brez raz
prave sprejeto soglasje k zaključ
nemu računu stanovanjskega skla
da Obč ine Domžale za leto 2000. 

P r e d l o g i o d l o k o v s 
p o d r o q a s t a n o v a n j s k e 
d e j a v n o s t i 

Kot gradivo so člani in članice 

ni obraz loži tv i / o r ana Vi to rov i -
ča. načelnika Oddelka za okolje in 
prostor, ki jc pojasnil, da so spre
membe nujne zaradi statusnih 
sprememb dotedanjega Stanovanj
skega sklada. V razpravi, v kate
r i so sodelovali F ranc i Gerbec , 
predsednik Odbora za okolje in 
prostor, ki je predstavil pr ipom
be pristojnega odbora, Breda K o -
kalj l . imbek, N .S i , Majda Rudi , 
Pučnik, SDS, so bile podane ne
katere pobude ter spremembe, ki 
j ih bo predlagatelj preučil v ok
viru razprave. 

Pomoč n a d o m u 
U v o d n o informacijo jc podala 

nače ln ica Odde lka za d r u ž b e n e 
dejavnosti, Irena Ciričar, v razpra
vi pa so sodelovali: Andreja Jarc-
Pogačnik , ki jc kol predsednica 
Odbora za d r u ž b e n e dejavnosti 
predstavila stališče odbora. Maj
da Pučn ik-Rudl , SDS , Pavle Ce
rar, Franc Poznič , DeSUS. Po od
govorih, ki sta j ih posredovala na
čelnica oddelka Irena G r i č a r ter 

Ldvard Ješelnik. d i rektor obč in 
ske uprave ter tajnik o b č i n e , so 
svetniki in svetnice P o r o č i l o o 
organiziranosti p o m o č i na domu 
v Obč in i D o m ž a l e sprejeli ter se 
nato lotili še prve obravnave O d 
loka o predmetu, pogojih in po
stopkih za podeljevanje in prene
hanje koncesije za p o m o č družini 
na domu. U v o d n o informacijo je 
podal Ldvard Ješe ln ik , d i rek to r 
obč inske uprave in tajnik obč ine , 
v razpravi pa so predloge in pr i
pombe posredovali: Franc Poz
n ič , D e S U S . Breda K o k a l j - L i m -
bek, N . S i . Majda P u č n i k - R u d l . 
SDS. 

P o o d m o r u t u d i o 
S L A M N I K U 

Brez razprave je bil nato spre
jet sklep o ukini tvi javnega dob
ra, nato pa se je O b č i n s k i svet 
O b č i n e Domža le , po uvodnih in
formacijah odgovorne urednice 
Vere Vojska, lotil obravnave dveh 
točk, ki sta bili povezani z občin
skim glasilom Slamnik. Pr i obrav
navi in sprejemu Poroči la o po
slovanju javnega glasila »Slamnik« 
za leto 200 je sodelovala Mar t i 
na Urbanija, SDS , pri sprejemu 
sklepa o povišanju cen komerci-
alno-propagandnih oglasov, malih 
oglasov, zahval ter cene posamez
ne številke glasila S L A M N I K pa je 
stališča Odbora za finance pred
stavil njegov predsednik Roman 
Lenassi. Tako Poroč i lo kot povi
šanje cen je bilo sprejeto in na 
vrsti so bila vprašan ja , pobude, 
predlogi in zahteve članov in čla
nic Obč inskega sveta. Tokrat so 
j ih posredovali: Majda Rudi Puč
nik, SDS, Pavle Cerar . L D S , A n 
ton Preskar, L D S . Saša Kos. L D S , 
Roman Lenassi, N . S i , in Franc 
Gerbec. Z L S D . 

O D G O V O R N A UREDNICA 

Praznični pogovor 

Gospod Jernej Lenič, častni 
občan Obč ine D o m ž a l e 

Nadaljevanje s I. sirani 
Osnovno šolo sem obiskoval v Igi vasi. Šola je bi

la velika, obiskovali smo jo učenci iz petih vasi, ob 
njej je bil lep v r i . v katerem smo se igrali pa tudi 
l>b delu učili. Iz. lega časa se najbolj spominjam »pre-
tepaških bataljonov«, ki smo jih obiskovali učenci iz 
Posameznih vaši in v pretepih iskali zmagovalca. Ce 

si izgubil dvakrat, 
si se poSteno po
trudil , tla si v 
tretje zmagal. Na 
lisle Čase in kra
je imam lako le
pe spomine, da 
pravzaprav ne 
znam govor i t i , 
ko j ih ob i ščem. 
Prevzamejo me 
spomini na mla
dost, na i zv i r 
Obrhk , ki se je 
ob suši spremenil 
v velike luže. Ot
roci , tudi do 15 
nas je bilo, smo 
nabrali cela na
ročja vrbovih šib. 

] / " j ih drug ob drugem naredili ograjo in jo odriva-
1 1 Proti drugemu bregu, tik pred katerim so ribe za-
C c | e skakati iz velikih luž, mi pa po njih. C c ni US-
Pclo prvič, smo poskušali drugič. l x p i spomini, ki j ih 
M pozabiš. 

l'o končani osnovni šoli ste odšli na klasično gimna
zij« v Ljubljano? 

Stanoval sem v dijaškem domu in si širil obzorje, 
globoko v meni pa je bila skrita želja, da bi poslal 
zdravnik. Pred malo maturo sem jo zaupal mami, ki 
"» je dejala: pa mislim da ne boš. študij traja dolgo 
« t , zanj j c treba veliko denarja, ki ga pri nas nima-
m ° - Pojdi na učiteljišče in boš najprej pri kruhu. Tako 
J e "stalo in še danes mi ni žal, da sem poslušal ma
min nasvet. Učiteljišča se rad spominjam: velikega ve-
sel.ia oh prvih korakih med učenci v razredu, odlič-
M c razredne skupnosti, ki je ne glede na nevarnost 
v Prvih dneh vojne zbirala oblačila za partizane, ne
nazadnje pa sem na učiteljišču srečal tudi svojo pr-
v ° ljubezen in b o d o č o ženo Božo. 

Januarja 1946 ste prišli v tedanjo občino Domžale 
Vojno sem preživel kot prisilni delavec, po oprav

ičili vojaščini pa jc žena Boža. po rodu sicer pris-
l l m 1 j i ibljančanka. dobila službo v Krašnji. Za ta kraj 
j 1 " 1 l>na niti sam nisva slišala. Njej je tedanji inšpek-
' " ! !'• Dolle Prešeren povedal, da je tO »ene tri ovinke 
" u Domžal.« In sva šla in v Krašnji oslala 15 let in v 
«Snem sodelovanju s krajam gradila tedaj porušeno 
domovino, Kar tri leta smo rabili, da smo uredili sol 

prostore, saj je bila šola med vojno spremenje-
hunker. po vojni pa so v delu njenih prosto-

škc 
na 
r o v stanovali tudi pregnanci s Korena. Kljub težavam 
" l " 'epi spomini in povedati moram, da nikoli kas-

n c J c - ampak prav nikoli, nisem srečal tako pridnih ot

rok. K o l učitelj sem poiskal tudi starše in ko vidiš, 
da so na tvoji strani, da l i pomagajo, si jim hvale
žen in jim tudi sam skušaš pomagali, lako sem za
čel delali v krajevnem ljudskem odboru in počasi je 
namesto petrolejke prišla elektrika, namesto vode. ki 
smo jo zajemali iz korit za napajanje živine, smo gra
dili vodovodno omrežje , ki je še danes, vasi so po
vezovali s cestami in poskrbeli tudi za druš tveno živ
ljenje. To so spomini, ki j ih ne pozabiš, saj smo z 
ljudmi v tedanje delo vložili strahotno veliko dobre 
volje, enotnosti, pripravljenosti za skupne akcije, ki 
j ih ni oviralo niti stalno pomanjkanje finančnih sred
stev. S skupnimi močmi smo zmogli vse, postali smo 
stari znanci, iskreni prijatelji in polni novih načr tov 
iskali boljše in hitrejše pol i . ki so vodile v kvalitet
nejše življenje. Iz lega obdobja mi je ostalo načelo, 
ki me spremlja vse življenje: če človek dela z dobro 
voljo, ni nič prehudo. 

Kakšen prijeten spomin iz učiteljevanja? 
Nikol i ne bom pozabil, ko sem prvič peljal otro

ke iz Krašnje na morje. Radovedni otroci so gledali 
na vlaku skozi okno in spraševali, kje jc morje, kak
šno jc, kako je videti. Bil sem v kar ne majhni za
dregi, saj sem se tudi sam prvič peljal na morje. 

Leta 1961 ste se z družino preselili v Domžale 
Največ zaradi obeh sinov, ki sla zrasla in šla v Sole, 

malo pa tudi zaradi prijateljev, ki so me vabili v Dom
žale. Postal sem predsednik tedanje S Z D L ki sem jo 
vodil pel let. Tudi tu je delo zahtevalo celega člove
ka, od jutra do večera so bili sestanki, razgovori, te
žave okoli obnove šol, veliko veselje ob izidu prve 
številke Občinskega poročevalca, v katerega uredniš
kem odboru sem bil. obiskovanje 25 krajevnih od
borov SZDL, kjer želja, pa tudi potreb in problemov 
ni bilo nikoli zmanjkalo. Čakali so me umirjeni ljudje, 
s konkretnimi problemi, potrebami in željami, pa tudi 
veliko dobre volje, da delamo skupaj za našo korist 
in napredek. Ker sem po duši vedno ostal šolnik, sem 
se kot ravnatelj Osnovne šole Vcnclja Pcrka vrnil v 
šolstvo, ob vsem delu pa v letu 1966 diplomiral na 
Pedagoški akademiji iz, kemije in biologije. V tem času 
smo šolo poimenovali po nekdanjem učitelju Vcnc-
Iju 1'erku in njegovo življenje in delo predstavili na 
veliki slovesnosti Kolektiv je bil izredno prijeten, de
laven, sam pa sem tedaj opravljal tudi funkcijo po
slanca v Kulturno prosvetnem zboru in skupaj z dru
gimi razmišljal, kako bi izboljšali pogoje za vzgojo 
in izobraževanje, ki so bili tedaj zelo slabi - dvoiz-
menski pouk, ni bilo telovadnic in jedilnic. Nihče ne 
ve, koliko energije je bilo potrebno za razpis prve
ga (v letu 1969) in vseh nadaljnjih samoprispevkov za 
izgradnjo šolske mreže, na osnovi katerih so rasle šole 
in se izboljševali pogoji. Sam sem sodeloval pri gradnji 
OŠ Rodica, kjer sem bil ravnatelj dO leta 1974. 

V dveh mandatih v letih 1974 do 1982 ste bili kot 
predsednik Skupščine občine Domžale zelo priljubi je
ni in povsod dobrodošli »ljudski« človek. 

I judi sem imel vedno rad in lahko rečem, da v leni 
Času ni bilo hiše, ki je ne bi obiskal oz. je poznal. 
Ob teh srečanjih so naslajali iskreni medsebojni od
nosi, ki SO bili zelo odkritosrčni. Skrivnosti med na

mi ni bilo. bilo pa je veliko zaupanja in prepričanja, 
da lahko skupaj naredimo marsikaj, lako v osmih le
tih predsednikovanja nikoli ni bilo težav pri spreje
manju p ro računov . O njih smo se pogovarjali v kra
jevnih skupnostih, tudi v kmečkih domovih in iskali 
najboljše rešitve. Naloge, ki smo j ih dobivali od lju
di , so bile jasne in konkretne in smo j ih s sodelavci 
skušali dosledno uresničevali . Pri tem se rad sponu 
njam požrtvovalnih aktivistov, ki j im ni bilo zal ča
sa, tudi v poznih večernih urah. za sprotno reševa
nje težav. Kljub naporu so bili prijemi časi. ki so ved
no znova prinašali uspehe in zadovoljstvo. 

So bili ljudje včasih drugačni? 
Težko bi rekel, da so bili drugačni , saj sedaj v po

litiki ne delam več, vendar menim, da bistvenih raz
lik ni. Prepr ičan pa sem, da bi se vsi lahko veliko le
pega in dobrega naučili od tedaj živečih občanov in 
občank. Res jc. da so ljudje rasli po končani vojni 
največkrat v revščini, vendar so bili enotnega mne
nja, da bomo vse tO lahko preživeli Z lepimi medse
bojnimi človeškimi odnosi. Težave so j im bile blizu, 
in četudi niso bile samo njihove, so bili vedno pri
pravljen pomagati. 

Spoštovani! 
Naj mi bo dovoljeno, da izrečem tudi svojo oseb

no zahvalo vsem vam, ki sle ocenjevali moje delo. 
katerega sem v naši občini v različne dejavnosti 
vztrajno vlagal dobrih petdeset let. Ob tej priliki 
se želim zahvalili vsem tistim s katerimi smo sku
paj iskali poli napredka na vseli področjih našega 
tlela in življenja. Pred nami in z nami je rasla ob
čina Domžale polna napredka z velikim številom 
občanov pripravljenih žrtvovati obsežen del svoje-
ga truda in prizadevanj za prijetnejše življenje v 
njej. Prihodi in naselitve vedno novih prebivalcev 
nam potrjuje koristi opravljenega dela, saj mnogi 
dosežki stoje in služijo svojemu namenu. 

In samo eno željo Se imam. Globoko in iskreno 
zahvalo želim izreči svoji družini, ki je skupaj z me
noj dosegla uspehe in neuspehe, mi vedno nudila 
pomoč, dajala pogum, voljo in moč za nadaljeva
nje začrtanih programov. Zato ludi z menoj deli
le del danes dobljenega lepega priznanja. 

Iskreno se vam zahvaljujem! 
Domžale, 19. aprila 2001 

Jernej Lenič 

Poznani ste kot odličen govornik. 
O tem nisem nikoli razmišljal. Spomnim pa se, da 

sem rta sprejemnem izpitu za klasično gimnazijo mo
ral recitirati. Pesmi sem imel rad, ludi v šoli sem re
citiral, zato sem izbral Gregorč ičevo V pepclnični no
či. Komisiji jc bila tako všeč, da sem povedal celo. 
Odnos do jezika in govorjenja mora biti pravilen, lep, 
pri učiteljih sploh, saj je v šoli to zelo pomembno. 
V življenju sem velikokrat govoril in vem, da se mora 
človek na govor pripraviti. Zato sem si govore ved
no zapisoval, veliko razmišljal o tem, kaj moram po
vedati in kaj je primerno. Pa ne zato, ker bi me bi
lo strah, da se mi kaj zatakne, temveč iz občutka od
govornosti do tistih, ki so j im bile moje besede na
menjene. 

Poleg že naštetih številnih funkcij ste aktivno sode
lovali v različnih društvih, organizacijah in drugje? 

Najprej je bila tO Krašnja. kjer sem bil gasilec, pred
vsem pa član kulturnega društva, kasneje sem nekaj 
let vodil Izseljcniško matico Domžalc-Kamnik, bil sem 
predsednik Kulturne skupnosti in Rdečega križa, član 

Izobraževalne skupnosti, poslanec ter aktiven v Zvezi 
prijateljev mladine. Moja zadnja konkretna zadolži
tev je bila, da sem pomagal organizirati Druš tvo L i 
pa - Univerzo za tretje življenjsko obdobje. Bilo je 
prijetno delati in še danes sem vedno »strašno« za
dovoljen, ko berem o njihovih uspehih. Danes aktivno 
delam le še v KS. 

Za prizadevno delo ste prejeli vrsto priznanj. Med 
njimi so odlikovanja nekdanje SLR.I (medalja zasluge 
za narod, orden zaslug za narod, orden dela s srebrnim 
in zlatim vencem, /lati znak Rdečega križa), prejeli ste 
številna republiška priznanja, med njimi priznanje za 
delo v RK, srebrni znak OF, zlati znak Z P M , prizna
nje za delo v S L O , zlati znak Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu, veliko je priznanj posamez
nih republiških zvez, društev, dvakrat vam je zlato pri
znanje podelila občina, prejeli ste zlati in srebrni znak 
gasilske zveze, priznanja kulturne in raziskovalne 
skupnosti, številne pohvale in zahvale organizacij, pod
jetij, društev in krajevnih skupnosti in še bi lahko na
števala. Kaj vam vsa ta priznanja pomenijo? 

Priznanja so dokaz, da sem bil skupaj s svojimi so
delavci uspešen, vsakega posebej sem bil vesel in pri 
tem vedel, da je to prizanje zame, pa tudi za vse dru
ge, s katerimi smo skupaj delali. 

Najbolj vesel sem bil vedno pohval in zahval, ki 
sem jih dobil od krajevnih skupnosti, od ljudi, ki so 
mene in moje delo osebno poznali, tedaj sem vedel, 
da so ta priznanja iskrena, saj v Beogradu npr. niso 
mogli vedeti, za kaj mi priznanje dajejo. Priznanja 
častni občan sem bil vesel, presenetilo me je prvo spo
ročilo o njem, ki mi ga je posredoval predsednik od
bora gospod Janez. Vasle in me opozor i l , da zna o 
predlogu kdo razmišljati tudi drugače. T o me ne bi 
motilo. Občini Domžale sem več kot pet desetletij 
dajal voljo, energijo in ustvarjalnost ter življenjsko 
moč , koder sem le mogel. Priznanje mi je dokaz, da 
sem stopal po pravi poti. 

Poklicne in druge zadolžitve, bili ste tudi pooblašče
nec in ste poročili več kot 1700 parov, so vam jemale ve
liko časa. Ste sploh imeli kaj prostega časa? 

Ne, ob številnih zadožilvah sem pozabljal na piaz 
nike, na dopust, na nedelje, dnevi in ledni tO bili en 
sam delovni čas in šele v starejših letih srn, za< ..-I raz
mišljati predvsem o zdravju. Tako sem kar nekaj let 
vsak mesec vsaj enkrat obiskal Šmarno goro, več ča
sa pa namenil tudi domačim: ženi Boži. sinovoma Jer
neju in Blažu ter trem vnukinjam in vnuku, ki naju 
radi obiščejo. Sedaj berem knjige, tudi tiste, ki sem 
jih prvič bral v mladosti, pa kasneje ni bilo časa za
nje, ter preko lokalnih časopisov sprcmliam življenje 
nekdanje občine. Dihko rečem, da sem zadovoljen člo
vek, ki živi s prijetnimi spomini, med prijaznimi ljudmi 
in domačimi, ki so mi vseskozi stali ob strani. 

Bi se odločil drugače, če bi bili še enkrat mladi? 
Ne. Će bi imel Se enkrat možnos t izbire, ta ne bi 

bila nič drugačna. Še enkrat bi si izbral pot, kot sem 
jo prehodil, pot skupnega ustvarjanja, sporazumeva
nja, uspešnega sodelovanja, tudi ljubezni, predvsem pa 
graditve iskrenih medčloveških odnosov, kar je bil 
moj cilj. Dosegel sem ga. saj sem skušal po svojih mo
čeh vedno prispevati k uspešnemu razvoju obč ine 
Domžale, zalo je moja jesen med najbližjimi in iskre
nimi prijatelji lepa in zadovoljna. Upam, da bo taka 
tudi oslala. 

Hvala vam, gospod Jernej Lenič, častni občan Obči
ne Domžale, /a Številne lepe besede, ki naj vam in gos
pe Boži lepšajo jesen življenja, v kateri na.p>o kar naj
več prostora tudi za vajino dobro zdravje. 

VERA V O J S K A 



OD TU IN TAM 

Aktualno 

O čem bomo odločali 
na referendumu? 

Referendum o noveli Zakona o oploditvi z biomedicinsko p o m o č j o 
bo. N a volišča bomo sli 17. junija. Razprava o tem vprašan ju se je 
v zadnjih dneh m o č n o razplamtela, polni č a sop i sne stolpce, o njej 
se pogovarjajo ljudje pr i jutranji kavi, v naslednjem mesecu pa bo 
prav gotovo še bolj v roča . K e r sem sama v zadnjih mesecih pri 
tem tudi ak t ivno sodelovala in j o spremljala, sem zaradi bližnjega 
referenduma zelo zaskrbljena. Pa ne zaradi p r i č a k o v a n e g a rezulta
ta (saj upam, da je slovenska d r u ž b a dovolj zrela in preudarna), pač 
pa zato, ker ob š tevi ln ih pogovor ih o tej temi ugotavljam, kako 
slabo so ljudje in tudi s t rokovna javnost o tem seznanjeni. K e r se 
je p rob lem banaliziral , č e š da gre le za nekaj 10 pr imerov samskih, 
zafrustrirarrih in omejenih žensk, ki odklanjajo spolne odnose z moš 
k imi , ker se s t raši s komercial izaci jo , ker se kar tako. z iztrganimi 
deli tekstov, govori o krš i tv i mednarodnih konvencij , ker se brez 
u p o š t e v a n j a s t rokovnih mnenj govor i o manjš ih m o ž n o s t i h o t rok, 
ki o d r a š č a j o brez o č e t a , ker se ne zaupa ž e n s k a m , da zmore jo tudi 
brez m o š k e g a vzgoji t i zdravega in neprizadetega otroka... 

Takoj po svoji i zvo l i tv i sem prejela kar nekaj pisem, v katerih so 
me pr izadet i neplodni pari rot i l i , da naj se č im prej lo t imo spre
memb Zakona o umetni op lod i tv i , k i je bil sprejet lani poleti in 
je pr inaša l vrsto omejitev, zaradi katerih jc njihov problem še na
prej ostal ne r e šen . Par iz Žalca je opisal svoj pr imer: zaradi ne
plodnosti m o ž a ne moreta imeti o t roka po naravni poti , saj j c nju
no roditeljstvo odvisno od darovanja semenskih celic. Njuno čaka
nje je bilo takrat dolgo 6 let. Z a k o n , k i je bi l sprejet že davnega 
leta 1977, je postopke oplodi tve dovoljeval brez omejitev, tako kot 
je to praksa v večini evropskih d ržav . Toda na G i n e k o l o š k i k l in ik i 
v Ljubljani so se odloči l i , da postopkov od leta 1994 ne bodo več 
izvajali, dok le r ne bo problematike n a t a n č n e j e uredil novi zakon. 
In takrat se je zače la kalvarija š tevi lnih slovenskih neplodnih pa
rov. T a k š n i h parov je po podatkih D r u š t v a za več jo plodnost, v ka
terem so z d r u ž e n i , v tem t renutku že več kot š t i r i s to . Z a k o n , ki je 
bil sprejet lani, je uvoz spolnih celic prepovedal, v Slovenij i pa j i h 
ni . T u d i zato. ker je predvideval, da mora bit i darovalec znan. Le 
kdo bi ob t a k š n e m pogoju bil pripravljen darovati spolne celice? In 
par iz Žalca se je odpravi l v tujino, v e č k r a t , a Zal n e u s p e š n o . S t r o š 
ki so naraščal i , na več t i soč mark. V pismu sta zapisala: » N i k a k o r 
ne moreva razumeti , zakaj ne bi mogli tega opravljati tudi p r i nas. 
Raje bi p lačevala s lovenskim zd ravn ikom kot tujim. N e razumeva, 
zakaj medicina v teh pr imer ih ne želi služiti ljudem, zakaj je stro
ka tako pasivna in polna predsodkov. V imenu vseh danes in v p r i 
hodnosti t r p e č i h vas prosim, da kot naši predstavniki ne dopustite, 
da bi še kdaj s t roka in z njo povezani osebni interesi tako zelo 
prevladali nad č lovekov imi pravicami, zapisanimi v ustavi in nad in
teresi naroda kot celote.« 

V imenu drugega para je pisala žena Katja. O g o r č e n a je bila, da 
so morali na zakon čakat i več kot štiri leta, na koncu pa jc bil sprejet 
taksen, ki njunega problema zaradi prepovedi uvoza sperme ne bo 
omogoč i l . V pismu pravi : »Naj ino č a k a n j e je postalo prava n o č n a 
mora. Mi l i j a rde gredo za š k o d o , ki j o p o v z r o č a j o pijanci sebi in 
ostalim, milijarde za zasvojence, a za nas, k i bi radi postali rodite
lji , pa se je narava poigrala z. naš imi m o ž m i , pa kot da n o č e b i l i 
posluha. Verjemite mi, ni ga večjega š o k a za m o ž a kot spoznanje, 
da ne bo mogel zaplodi t i svojega otroka. In noben par, k i se nima 
rad, in nobena posameznica, k i si zares iskreno ne želi o t roka, ne 
bo p renaša l p r e i z k u š e n j , k i mu j i h nalagajo postopki biomedicin
ske p o m o č i pr i spočet ju .« 

Pred dnevi, po sprejetju odloč i tve o referendumu, pa je prišlo novo 
pismo, tokrat je v imenu prizadetega para pisala ž e n a Maja. Tako
le piše: »Dan sprejetja sprememb zakona o biomedicinski p o m o č i 
pr i op lod i t iv i je bi l za naju z m o ž e m p r e s r e č e n dan, saj sva nanj 
čakala skoraj sedem let. Navdal naju je s p r ep r i čan j em, da jc na kon
cu zmagala pravica in z upanjem, da bova k o n č n o lahko tudi mid
va postala roditelja (za oploditev potrebujeva tuje semenč ice ) . Za l 
veselje ni trajalo dolgo. K a k o je to m o g o č e ? Vse se vr t i oko l i sam
skih žensk, kot da je to edina vsebina sprememb. A zakon je veti-
ko več kot to, saj poleg nekaj samskih žensk, ki se bodo sedaj lah
ko obrnile za p o m o č na komisijo, o m o g o č a roditeljstvo tudi več kot 
400 parom, k i so odvisni od darovanih spolnih celic. K r i t i z i r a j o hit
rost pri sprejemanju sprememb, pa hkrat i pozabljajo, da č a k a m o že 
sedem let in mnogi bodo že č e z nekaj mesecev prestari za s p o č e t 
je. (...) V zakonu vidijo samo lezbijke in m o ž n o s t avtomati zrna nji
hovega oplojevanja ter potencialne o t roke drugih ras. T o , da pa 
mnogi že povsem obupani pari hodijo po tuje spolne celice v tu
j ino , j i h pa o č i t n o nit i najmanj ne mot i . A l i je mnenje treh stro
kovnjakov r e s n i č n o mnenje celotne stroke ali pa le o z k o , konzer
vativno osebno mnenje, z a č i n j e n o z jezo, ker ni bil sprejet njihov 
predlog zakona? A l i ti ljudje, skupaj s poslanci, ki sprememb niso 
podprl i , sploh vidijo č loveka, žensko , moškega , ki bi rada postala o č e 
in mati? A l i so res tako polni strahu in kompleksov in Zelje po 
kont inui ranem nasprotovanju, da prizadetega č l o v e k a sploh več ne 
vidijo?« 

Pisma v celoti zaradi verodostojnosti prilagam v vednost uredništvu. 
V e m , da je vsebina pisem m o č n o č u s t v e n o obarvana, a prav je, 
da se javnost seznani tudi s stiskami ljudi, ki živijo z nami in ki 
se j i h spremembe zakona najbolj dotikajo. Kajti na referendumu se 
bo v celot i o d l o č a l o O vseh spremembah zakona. Te pa niso bile 
vezane le na pravico, da z dovoljenjem komisije, v kateri bodo stro
kovnjaki s š tevi ln ih p o d r o č i j p reuč i l i m o ž n o s t oplodi tve za ženske 
brez partnerja (ob u p o š t e v a n j u socia lno-ekonomskih , ps iho lošk ih , 
pravnih možnost i ) . Sprememba zakona je omogoč i la tudi uvoz spol
nih celic iz tujine in reš i tev stiske neplodnih parov, v katerih sta 
ali oba neplodna ali pa jc neploden mošk i . Tore j tudi na primere, 
k i so predstavljeni v tem č lanku . 

Seveda pa referendum v celot i nosi m o č n e civil izacijske poudar
ke. P r i tem še zda leč ne bo v ospredju le vp ra šan je pravice do i z 
bire po mnenju nekaterih zanemarljive manjš ine ženska brez part
nerja (če tud i je do lžnos t d r ž a v e , da zašči t i prav manjš ino) . Pač pa 
bo i z id referenduma tudi jasen odgovor, kateri vrednostni sistem 
bo v Sloveniji prevladal v prihodnosti. Konzervat iven in nazadnjaški 
ali s vobodne j š i , k i bo dovoljeval in d o p u š č a l tudi d r u g a č n o s t . Nena
zadnje bi lahko iz id referenduma že ju t r i lahko spodbudil tudi no
va razmiš l janja o ukin i tv i pravice do splava (nismo Se pozabi l i na 
besede nadškofa dr. Rodeta o »t is tem sramotnem 55. členu«), kon
tracepciji, pravici do loč i tve in drugih pr idobi tvah, ki jih v Slo
veniji že dolgo poznamo. B o m o ponovno pr izadel i in poniževal i 
samohranilke? Bomo »krstili« nove Pol ikarpc, o t roke brez o č e t a , k i 
j i h n i tako malo? Bomo marginal iziral i tiste ženske , ki se bodo od
ločile za samsko življenje? B o m o začeli preganjati d r u g a č e spolno 
usmerjene? Verjemite , tudi o tem bomo posredno odločal i na re
ferendumu! 

CVETA Z A L O K A R ORAŽEM 

G . A lo j z Šošter, genera ln i sek re ta r Turistič
ne zveze Sloveni je, ter g . Igor Kuzmič, p red 
sednik Komis i je z a tur i zem v Občini Domža
le. 

Komisija za turizem 

Posvet in dogovor 
o skupnem delu 
v letu 2001 

Pred kratkim je g. Igor Kuzmič, predsednik Komisi
je za turizem, ki v okviru Oddelka za finance in gospo
darstvo Občine Domžale skrbi za razvoj turizma in 
usklajevanje dela turističnih društev, sklical posvet pred
sednikov vseh turističnih društev v občini Domžale. 

V prvem delu posveta, ki so se ga poleg vodstev tu
rističnih društev Dob, Domžale, Ihan, Jaršc-Rodica, Kon-
fin, Rača, Radomlje ter Društva narodnih noš Dom
žale udeležili tudi člani Komisije za turizem, je gene
ralni sekretar Turistične zveze Slovenije, gospod Alojz 
predstavil pomen in vlogo turističnih društev v priza
devanjih za razvoj turizma v Sloveniji, hkrati pa opo
zoril na nekatere najbolj aktualne naloge, ki so pred 
društvi v letošnjem letu. Poudaril jc, da je turizem v 
svel u najhitreje rastoča dejavnost, ki bi j i morali tudi 
v naši državi nameniti več skrbi in finančnih sredstev. 
Ena izmed pomembnih nalog jc tudi oblikovanje lo
kalnih turističnih organizacij, ki imajo osnovo v zakonu. 

vendar sc že ugotavlja, da bo potrebno zakonsko pod
lago spremenili in v njenem dffviru doreči tudi polo
žaj turističnih društev v okviru lokalnih turističnih dru
štev. I.e-tem bo potrebno dodeljevali tudi več finanč
nih sredstev ter j im lako omogočati , da bodo pri svo
jih aktivnostih še uspešnejša in da bodo njihove akcije 
se v večji meri privabljale turiste in obiskovalce na ob
močja, kjer delujejo. Pri tem naj bi največ pozornosti 
namenjali naravnim danostim, zgodovinski in kultur
ni dediščini, kolesarjenju, pohodništvu ter kmečkemu 
turizmu, predvsem pa ozaveščanju prebivalstva o po
menu turizma in možnostih, ki jih daje. 

Drugi del posveta jc bil namenjen pogovoru o delu 
društev ter predstavitvi njihovih poglavitnih dejavnosti, 
predvsem pa najuspešnejših oblik dela društev ter tra
dicionalnih prireditev, po katerih so najbolj znana. Pri 
leni so turistična društva opozorila tudi na problema
tiko, s katero se srečujejo pri svojem delu, ki temelji 
predvsem na prostovoljnem delu in finančnih sredstvih, 
ki jih pridobivajo s članarino in lastnimi aktivnostmi. 
Predsedniki posameznih društev oz. njihovi namestni
ki so poročali o delu društev v letu 2000 ter pri lem 
izpostavili zlasti naslednje uspehe: krepitev števila član
stva v posameznih društvih, akcije ter skrb za lepo in 
zdravo okolje, oblike obvccščanja prebivalstva o delo
vanju druStev ter potrebnosti skupne skrbi za razvoj 
turizma, organizacija tradicionalnih srečanj in pri
reditev v posameznih društvih, izdajanje publikacij, 
turističnih prospektov ter razglednic, delovanje turis
tičnega podmladka, skrb za narodno in kulturno dediš
čino, uspešno delo narodnih noš ter druge specifične 
oblike dela. Na kratko so vodstva turističnih društev 
predstavila tudi delo v letu 2001, g. Igor Kuzmič pa je 
predstavil program dela Komisije za turizem, finančne 
možnosti v letu 2001 ter povabil društva, da v čim več
jem številu sodelujejo pri delu komisije. Ta je v pro
gram vključila številne aktivnosti, ki bodo še uspešnej
še, če se bodo vanje vključevala turistična društva. Ob 
koncu drugega dela posveta so bili sprejeti tudi dogo
vori o kontinuirani povezanosti ter sodelovanju Ko
misije za turizem ter turističnih društev, ki morajo v 
kratkem komisiji posredovati svoje programe za delo 
v letu 2001, saj bodo osnova za zagotavljanje sofinan-
cerskih deležev Občine Domžale pri posameznih aktiv
nostih, hkrati pa bodo turistična društva komisijo tudi 
obvestila o svoji pripravljenosti in možnostih konkret
nega sodelovanja v letu 2001. 

Tretji del posveta je bil namenjen neformalni izme
njavi izkušenj iz dosedanjega dela ter dogovorom o 
skupnih aktivnostih. Praktični del turizma - gostinsko 
ponudbo domačih jedi. jc odlično pripravil znani dom
žalski gostilničar in turistični delavec g. Stane Kovač -
Kober, ki jc v letošnjem letu za svoja prizadevanja na 
tem področju prejel tudi priznanje. 

Občni zbor 
ekološkega 
združenja 
»Zdravo življenje« 

Ekološko združenje »Zdravo življenje«, s sedežem 
v Lukovici, združuje kmetovalce, kijih še posebej za
nima ekološko kmetovanje; pokriva področje nekda
nje občine Domžale ter tudi Kamnik, Litijo . . . 

Konec marca so sc člani zd ružen j zbrali pri Gaš 
perju na Prevojah, na drugem rednem o b č n e m zbo
ru. Poleg kmetovalcev, ki so že v redni kontrol i , je 
bilo prisotnih šc veliko takih, ki sc udeležujejo te
čajev ali pa vseeno poskušajo kmetovati po nače 
lih ekološkega kmetovanja, saj se zavedajo, da je hra
na, pridelana na tak način, mnogo bolj zdrava in 
bolj okusna; da ne omenjamo vsem poznanih ka
tastrof, ki j ih je prineslo p reveč intenzivno krne
li jslvo. 

Posebej je bila predstavljena zašč i tna blagovna 
znamka Zveze ekoloških druš tev Slovenije »Biodar«, 
ki j o lako za promocijo in prodajo svojih pridel
kov uporabljajo kmetovalci, ki so u spešno prestali 
triletno kontrolo. Za uporabo te znamke bo potreb

no plačevat i znesek, ki bo relativen, glede na viši
no subvencij za e k o l o š k o kmetovanje. 

V okvi ru o b č n e g a zbora jc potekala predstavi
tev zašči tn ih sredstev in gnojil podjetij »Met rob« , 
»Vender« in »Agroprom«, ki se lahko uporabljajo pri 
eko lo škem kmetovanju. 

Člani so podprl i predlog, da sc izda z loženka s 
predstavitvijo vseh kmetij, ki so že v redni kontro
l i . Ta bi se nato delila na sejemskih in ostalih pri
reditvah, hkrati bi bilo poskrbljeno tudi za boljšo 
komunikacijo med samimi kmetovalci (izmenjava se
men, nakup in prodaja pridelkov, živine ...). 

Oblikovana jc bila šc skupina, ki bo poskušala do
seči dogovor s podjetjem »Meso Kamnik«, ki bi lahko 
pomagalo pri trženju mesa eko loško vzrejenih živali. 
Dana je bila tudi ideja, da bi v Domža lah za zače 
tek vsaj konce tedna delovala t. i. eko loška tržnica. 

Po k o n č a n e m uradnem delu so se prisotni zadr
žali še v pogovorih, izmenjavah izkušeni ••• Zaklju
čevali so z mislijo, da kdor ne živi in dela resnič
no s srcem na kmetiji , ta pri delu nc bo doživel tis-
peha in zad.woljs.va. R Q | < R A V N | | < A R 

V o d s t v o združenja »Zdravo življenje« (z le 
ve) : Tomaž Močnik, s t r o k o v n i ta jn ik ; J a n e z 
O c e p e k , p r e d s e d n i k in Franc R a v n i k a r , 
p o d p r e d s e d n i k . 

Očistimo 
občino Domžale 

Vse o b č a n e in o b č a n k e o b v e š č a m o , da le
tošnja akcija »Očistimo o b č i n o Domžale« po
teka 

OD 17. APRILA PO 3). M A M 2001 
V akciji so organizirano že sodelovali š te

vilni občan i in o b č a n k e , vse oslalc, ki bi že
leli prispevati k lepši občini , pa vabimo, da 
se pr idruži jo krajevnim skupnostim in druš t 
vom ter organizacijam na njihovem o b m o č 
ju. Kot vsa pretekla leta tudi letos pr ičaku
jemo, da se bodo v akcijo vključile vse kra
jevne skupnosti in v sodelovanju s šolami z 
njihovega območ ja , d ru š t ev ( tur is t ična, gasil 
ska, taborniki, ribiči, lovci), hišnih svetov last
nikov stanovanj, podjetij ter vseh krajanov 
z razl ičnimi akcijami prispevale k čistejši in 
lepši občini Domžale . 

P r id ruž i l e se nam in po svojih m o č e h pri
spevajte, da bomo živeli v lepši in bolj ure
jeni Obč in i Domžale . 

Organ i za to r j i 

stran 

Praznično ob dnevu 
upora proti okupatorju 

Ž e j e 
2001 

Območno združenje Zveze bor
cev in udeležencev NOB Domžale je 
tudi letos oh pomoči občin pripra
vilo tradicionalno srečanje Žeje 
20(11, kije bilo letos 27. aprila 2001 
v dvorani Doma krajanov v Žejah. 
Pripravili so bogat kulturni pro
gram, v katerem je sodelovala (lod-
ba Moravče, recitator in povezova
lec Janez Hafner, Oktet Tosama, 
Mešani pevski zbor Radomlje, v 
družahnejšem delu pa je sodelova
la domača glasbena skupina. 

Po pozdravnem govoru Kajka 
Hafnerja, podpredsednika Obnio-
čega odbora ZBU N O V Domžale 
je zbrane pozdravil Mi ran Po t rč , 
poslanec Državnega zbora, ki jc 
spregovoril o dejanjih pred šesti
mi desetletji, ki so omogoči la na
stanek in razvoj slovenske držav
nosti, ki so omogoči la današnj im 
generacijam, da uživajo svobodo in 
demokracijo, da v lastni državi sa
mostojno odločajo o svoji usodi in 
razvoju. Poudaril je, da sta bila vsa 
moderna Evropa in ves svet zgra
jena na an t i f a š i zmu in Slovenci 
smo bili že z našim narodnoosvo
bodilnim bojem sestavni del teh 
prizadevanj in ravnanj. Naš narod
noosvobodilni boj nam je zagoto
vil zmago in osvoboditev ter omo
gočil pr ikl juči tev dobršnega dela 
Pr imorske k ma t i čn i domovin i , 
ustvaril jc podlage za pr iče lek in 
razvoj lastne državnost i , za razvoj 
slovenskega naroda kot d r ž a v o 
tvorne nacije in nadaljeval: 

Z a ta dejanja gre borkam in 
borcem ter vsem drugim udeležen 
ceni N O B naše večno priznanje in 
hvaležnost . 

Za vsako od pomembnih zgodo
vinskih dejanj: za upor okupator
ju v drugi svetovni vojni, za upor 
unitarizmu in n e d e m o k r a t i č n e m u 
totalitarizmu v bivši Jugoslaviji, za 
sprejem lastnih ustavnih in politič
nih odločitev, ki so omogoči le pr
ve večs t rankarske volitve v Slove
niji, za vsa dejanja osamosvojitve 
Slovenije in obo rožen i odpor zo
per JA , so bili potrebni pogum in 
modrost. Vsako od teh dejanj je 
bilo lahko uspešno le, ker jc bilo 
zahtevano in izpeljano kot dejanje 
največjega dela vseh svobodomisel
nih in naprednih Slovenk in Slo
vencev. 

Po šestdesetih letih od junaškega 
upora proti okupatorju in po de
setih letih od osamosvojitve in ob
likovanja lastne, d e m o k r a t i č n e in 
v svetu priznane in uveljavljene 
države bi bil zato že čas, da sc ne
hamo prepirati o preteklosti, o za
slugah enih in kr ivdi drugih. N c 
pristajamo na polvarjanje zgodo
vine. U p o r prot i okupator ju in 
N O B sta bila dejanje največje dr
žavljanske zavesti in nesebičnega 
junaštva, dejanje upora zoper na-
cifašistično nevarnost za Slovence 
in ves svel. 

O b koncu jc vsem zaželel pri
jetno praznovanje, veliko zdravja 
in vsega dobre ob zaključku pa de
jal: Spoštovani , želim vam prijet
no praznovanje, še veliko zdravja 
in vsega dobrega. Nam vsem, naši 
skupni državi - Republiki Sloveniji, 
kalere pomembne praznike slavi
mo, pa želim še veliko uspehov in 
napredka. 

Z b r a n i m sta spregovori la šc 
g. Dominik Grmek, podpolkovnik 
Slovenske vojske in predsednik 
Območnega odbora veteranov voj
ne z a Slovenijo ter O b m o č n e g a 
odbora slovenskih častnikov, pred
stavnik Glavnega odbora Z Z B 
N O V Slovenije pa je podelil pla
kete Z Z B N O B Slovenije. 

Opazimo, da gaje vsak dan več? 

V a n d a l i z e m 
Kar nekaj lasa je že, kar smo tudi v našem glasilu opozorili na problemati

ko vandalizma. Ker sem bila v zadnjem času kar na nekaj sestankih, po telefo
nu, pa tudi osebno opozorjena na ta problem, sem se odločila, da o njem napi
šem nekaj več. K temu me je spodbode! tudi razgovor o postavljanju klopi v par
ku, kjer ni bil glavni problem, kakšne klopi, temveč, kako jih postaviti, da ne 
bodo že jutri polomljene končale v parku ali celo v bližnjem potoku. 

Na vandalizem opozarjajo ludi turistična društva. Vandali j im uniču
jejo lične kozolčkc, ki so jih postavili ob vhodu v vasi, trgajo cvetje, ki 
ga vzdržujejo s prostovoljnim delom in naj bi polepšalo vasi. Cvetl ične 
lončke mečejo s podstavkov ali pa jih zmečejo kar v bližnje potoke. 

komaj očiščena črna odlagališča so že drugi dan polna odpadkov, ki spa
dajo vse kam drugam kol v naravo. Neznanci si »izposojajo« zastave, lo
mijo in uničujejo prometne znake, pišejo po pravkar pobeljenih fasa
dah, obračajo prometne znake, lomijo označevalne palice, pišejo po pro
metnih znakih in drugje, pred kratkim pa so sc neznanci ponovno lotili 
tudi spominskega obeležja na Golčaju, ki je »vzdržalo« le mesec več kot 
pol leta. Vse to pomeni veliko nezadovoljstva, pa tudi veliko finančnih 
sredstev, kar nazadnje plačamo vsi. 

V zadnjem času pa smo bili priča tudi fizičnemu nasilju, in lo celo 
nad nemočnim invalidom, ki se ni mogel obranili objesinežev, ki so ga 
napadli. 

Zakaj? Zakaj? Zakaj? Vprašanja, na katera je odgovor navadno ne
moč, zgražanje, tudi žalost in novo vprašanje, kdo, kdaj, zakaj? Bodo 
našli lisle, ki so povzročili škodo, ki jo bomo nazadnje plačali vsi? Opo
zarjajte na nasilje in vandalizem, poskušajte vplivati, da ga bo manj, 
da bo naše življenje prijetnejše in lepše. 

O D G O V O R N A UREDNICA 

http://zad.woljs.va


stran KAJ JE NOVEGA 

Zupanjin sprejem za dva jubilanta 

Vsaka stvar je 
drobec zgodovine 

V mesecu aprilu sta znana kulturna delavca g. Tone Juvan in dr. Ve-
limir Vulikič praznovala 70. obletnico plodnega življenja. Ob tej prilož
nosti je županja Cveta Zalokar Oražem pripravila sprejem, na katerem 
je skupaj z jubilantoma, v prijetnem pogovoru prehodila njuni življenj
ski poti ter poudarila, da njiju in njuno delo izjemno cenimo, saj sta vsak 
na svojem področju pomembno prispevala k prijetnejšemu in lepšemu 
življenju občine. Ob tem je izrazila tudi upanje, da bodo zanamci znali 
ceniti njuno delo. 

Oba Jubilanta sla so zelo aktiv
na in svoja leta dobro »skriva
ta«. Tako gospoda Juvana, o kate
rega življenju lahko več izveste v 
članku izpod peresa g Franceta Ce-
rarja, Se vedno je zelo aktiven 
v Godbi Domžale, katere kapelnik 
je bil, danes pa v njej igra za du
šo in jc vesel, da je v njej veliko 
mladih glasbenikov in glasbenic. Pa 
še o enem dogodku je želel pose
bej povedati - o godbenem domu, 
ki ga je oživel g. Roman Kos. Ne
popisen je bil občutek, je povedal, 
ko se je godba po nekaj desetlet
jih spet zbrala v nekdanjem domu 
'n ko so skupaj z voditeljem, 
g- Matjažem Brojanom, obujali pri
jetne spomine, ko so v njem ži
veli kol ena velika družina. »Mo

jc Domžale in moj STOB,« se je 
gospod Juvan kar raznežil ob pri
povedovanju o svoji mladosti, o 
številnih lepih spominih na glasbe
ne in druge skupine, v katerih jc 
igral ali j ih vodil. Obudil je spo
mine na sodelovanje s prof. Mati
jo Tomeem, na 18-letno učitcljcva-
njc na glasbeni šoli, na 13-lctno ka-
pelništvo domžalske godbe in druge 
lepe spomine. Edina stvar, ki ga 
moti, jc, da mladi premalo cenijo 
našo narodno in ljudsko pesem. 

G . Vc l imi r Vulikič je Domžalča-
nom najbolj poznan po svoji 
strokovnosti, kjer jc dosegel prak
t ično vse, kar lahko strokovnjak 
doseže in je obogatil slovensko zo
bozdravstvo tudi z zapisano zgo
dovino. Najbolj ga poznamo kot 

Županja Cveta Z a l o k a r Oražem z jub i l an toma 

pisca knjig, v katerih obravnava 
tudi našo, domžalsko zgodovino, 
v knjigi pa nam jc ohranil tudi živ
ljenjsko pot našega častnega obča
na, prof. Staneta Habcla. V raz
govoru se je sprehodil po svoji živ-
jenjski poti, največ besed pa name
nil svojemu novemu projektu. To 
bo pravzaprav avtobiografsko delo 
o njegovi' življenjski in delovni 
poti v Sloveniji, kjer bo imela po
sebno mesto tudi Sveta Trojica. 

V pogovoru sta se slavljcnca do
taknila tudi sedanjosti naše občine, 
s katero sta vsak na svojem pod
ročju zelo zadovoljna, v razgovo

ru z županjo pa sta priporočila še 
več pomoč i mladim in socialno 
ogroženim družinam, nadaljevanje 
uspešno organiziranega dela na 
kulturnem in znotraj tega glasbe
nem področju, predvsem pa nada
ljevanje lepo zastavljenega in na
čr tovanega dela Občine Domžale, 
v kateri oba rada živila. 

Županja jima jc ob zaključku, ob 
življenjskih jubilejih, iskreno čes
titala, zaželela veliko uspešnega 
dela ter jima izročila simbolični da
rili. 

V . V O J S K A 

Krvodajalska akcija 
v občini Domžale 

Krvodajalstvo ni samo pomem
ben del zdravstva, ampak je tudi 
zanimiv sociološki pojav, ki odpi
ra številna vprašanja našega biva
nja in odnosov do soljudi. 

K r i je vesolje človeštva, v njej 
je zapisano vse, le da vseh njenih 
spo roč i l še ne znamo prebra l i . 
Ker je v njej zapisana ludi vsakrš
na zgodovina slovenske diuzbe. je 
ideja o samozadostnosti posamez
nih narodov na področ ju preskr
be s krvjo tudi p, i nas vredna vse
ga spoštovanja in pozornosti. Po
membno je, da slovenska d ružba 
izpolnjuje pogoje samozadostnosti 
na področ ju oskrbe s krvjo kar 
Slovence uvr šča nc samo med 
dobro organizirane, ampak tudi 
med kulturne, po značajskih last
nostih pa neseb ične narode. Zato 
ludi prizadevanja po ohranitvi slo
venskega krvodajalskega izročila, 
ki sc jc ob vel ikih naporih Rde
čega križa Slovenije oblikovalo v 
desetletjih po drugi svetovni voj
ni zaslužijo vso našo pozornost in 
podporo. 

K R V O D A J A L C E iz o b č i n e 
Domžale vabi R K na krvodajal
sko akcijo, ki bo potekala 28., 29., 

30. M A J A 2001. Vabljeni ste, da 
se nam v teh dneh pr idruž i te vsi, 
ki ste zdravi, stari nad 18 let in 
že l i te nud i l i p o m o č ljudem, ki 
imajo težave z zdravjem. Načrt 
krvodajalske akcije je poslan tu
di vašim podjetjem, zavodom in 
drugim v katerih ste zaposleni. 

V okolj ih, kjer Zivile, vas bodo 
obiskali aklivisti krajevnih organi
zacij R K in vas povabi l i , da se 
skupno z njimi udeleži le krvoda
jalske akcije. 

K r i boste darovali na Z A V O 
D U Z A T R A N S F U Z I J O KRVI V 
I .11 IU I A N I , Šhi jmarjcvi i 6. 

Prevoz i bodo organiz i rani iz 
vseh krajev občine Domžale (Dob, 
V i r , Radomlje. Jarše, Preserjc, Ro
dica, mesto Domžale , Ihan). 

Dodatne informacije dobite na 
tel.: 729 23 33. 

O P O Z O R I L O 
Dodatno smo organizirali pre

voze v Ljubljano vsak dan krvo
dajalske akcije ob 7. uri i z avto
busne postaje Domžale (posebno 
o z n a č e n o vozi lo Zavoda za trans
fuzijo krvi). 

SAŠA K O S 

O b m o č n o z d r u ž e n j e R d e č e g a 

k r i ž a D o m ž a l e b o 

v m e s e c u J U L I J U 

o r g a n i z i r a l o 

1 0 - d n e v n o z d r a v s t v e n o l e t o v a n j e 

o s n o v n o š o l s k i h o t r o k 

v d v e h i z m e n a h . 

I. i z m e n a : 

II. i z m e n a : 

6 . j u l i j a 

1 6 . j u l i j a • 

1 6 . j u l i j a 2 0 0 1 

2 6 . j u l i j a 2 0 0 1 

Cena letovanja je 26.000,00 SIT, ki jo lahko starši plačajo v treh 
obrokih (prvi obrok plačajo starši ob prijavi). 
Prednostne prijave imajo šo le , ki jim po razrezu števila otrok pripada. 
Starši otrok dobijo Prijavnico in Obrazec o zdravstvenem pregledu 
otroka v svetovalni službi osnovnih šol . 

Prijavnico izpolnite, opravite zdravstvene preglede v šo l sk ih 
ambulantah (zdravnik potrdi Obrazce) in jo osebno dostavite v 
Pisarne OZRK Domžale , Ljubljanska 34, I. nadstropje (stari dom 
upokojencev v Stobu oz. na dvorišču Radia HIT), vsako sredo od 
8 - do 1 2. in od 14. do 17. ure popoldan. 

J n f o r m a c i j e p o t e l e f o n u 7 2 9 2 3 3 3 . 

Ste m e d d v e m a mi l i j onoma tu l i panov našli svo jega? 

Cvetlična razstava Arboretum Volčji Potok 

Čudovita pomlad! 
V času od 27. aprila do 6. maja 

2001 jc v Arboretumu Volčji Potok 
zaživela že 10. tradicionalna cvetlič
na razstava, ki jc privabila Številne 
obiskovalce in obiskovalke od blizu 
in daleč. Ti so uživali v pogledih na 
več kot dva milijona tulipanov, med 
katerimi jc prav vsakdo lahko našel 
svojega. Zaživela jc nizozemska vas 
in ustvarila značilno nizozemsko 
vzdušje s hišami ob kanalih, mlinom 
na veler in veliko ulično lajno, N i 
zozemci pa so predstavili tudi svo
je proizvode, tradicionalne obrti, ti
pično hrano, kulturo in še marsikaj. 
Predstavitev je zagotovila medseboj
no spoznavanje obeh narodov, kul
tur in gospodarstev. 

To pa še ni bilo vse. Ljubitelji sli
karstva so lahko uživali ob razstavi 
akademske slikarke Vere Terslenjak 
N O V O PREBUJENJE ter ob slikah 
študentov Likovne akademije v Ljub

ljani, ljubitelji konj so občudovali ko
njeniška lekniovanja, ol roei so lah
ko jahali na ponijih (organizator Ko
njeniški klub Domžale), ter svoje ra
dosti skušali najti v otroškem labi
rintu, dobro obiskan je bil prodaj
ni sejem, v arborelskem parku pa 
so se s svojim blagom predstavili slo
venski vrtnarji in drevesničarji, s 
cvetjem in cvetnimi aranžmaji pa 
velet rgovci s cvetjem, obiskovalec pa 
je zanimala tudi predstavitev vrtne
ga pohištva in druge opreme za vrt. 

Pa še marsikaj se je dogajalo v 
teh dneh v Arborctumu Volčji Po
tok, v katerem ste lahko našli tudi 
stojnico, kjer so se predstavljale naše 
občine. Več o tem pa v prihodnji 
številki Slamnika. Pa ne pozabite: 
A R B O R E T U M VOLČJI POTOK JE 
ČUDOVIT V V S E H L E T N I H ČA
SIH! 

VERA V O J S K A 

S k l a d R S z a l j u b i t e l j s k e k u l t u r n e 

d e j a v n o s t i 

O b m o č n a i z p o s t a v a D o m ž a l e 

V A N 

n a r e v i j o m l a d i n s k i h p e v s k i h 

z b o r o v G o r e n j s k e 2 0 0 1 , k i b o 

v p e t e k , 2 5 . m a j a 2 0 0 1 o b 18. u r i 

v k u l t u r n i d v o r a n i G a s i l s k e g a 

d o m a I h a n . 

D o b r o d o š l i ! 

Pomembne novosti 
Po nekajmesečnem delu v parlamentu lahko že z gotovostjo re

čem, da je zelo zahtevno in obsežno, četudi javnost delu poslancev 
in poslank ni posebej naklonjena. K temu veliko prispevajo mediji, 
ki v parlamentu z večjo in neupravičeno pozornostjo spremljajo 
/Jasli bolj ekscesne dogodke in razprave, veliko pa smo krivi tudi sa
mi poslanci in poslanke (a te občutno manj i zaradi dolgoveznih, po
navljajočih in mnogokrat tudi nestrokovnih razprav, ki imajo za cilj 
bolj lastno promocijo posameznika. Dejstvo pa je, da se je v zadnjih 
mesecih ugled parlamenta vendarle povečal. Najbrž je lahko tudi 
javnost ugotovila, da smo sprejeli vrsto zakonov, ki so več let čaka
li na obravnavo in sprejem - nckaleri zaradi preteklih neusklajenosti 
znotraj bivše koalicije (g. Podobnik, takratni podpredsednik vlade, 
je vrsto zakonov »zamrznil« že v lazi usklajevanja na vladi), drugi 
zaradi strokovnih nesoglasij, kijih politika ni želela presekati tnpr. 
veterinarski zakon), za nekatere pa je preprosto zmanjkalo časa, saj 
je parlament preveč časa potrošil za druge zadeve (npr. za dolgotraj
ne razprave o volilnem sistemu). Delo parlamenta v tokratnem skli
cu poteka tako rekoč od jutra do večera. Na posamezni seji je na 
dnevnem redu tudi več kot 30 zadev, pred zasedanjem pa morajo 
predlogi najprej skozi proceduro koalicijskega usklajevanja, uskla
jevanja na vladnih odborih in vladi, kasneje pa jasno še skozi ma
tični parlamentarni odbor in dogovor znotraj poslanske skupine. 
Dejstvo je tudi, da posamezni zakoni, ki jih pripravljajo v službah 
ministrstev, niso dovolj kvalitetno pripravljeni, da ima nanje par
lamentarna služba za zakonodajo kopico pripomb, ki jih je potreb
no popraviti z amandmaji. Tako se zgodi, da ima posamezni zakon 
tudi več kot 100 amandmajev (npr. Zakon o pomorstvu), zato se pro
cedura sprejemanja izjemno zavleče, saj se o vsakem amandmaju 
glasuje posebej. Na srečo je postopek glasovanja v preurejeni dvo
rani vendarle hitrejši. Najbolj zahtevne zakone tako v parlamentu 
obravnavamo tudi več dni. Zato se bo vsekakor treba dogovoriti o 
nekaterih nujnih spremembah in upam, da bo del teh prinesla spre
memba poslovnika (npr. z večjim poudarkom obravnave na matič
nem delovnem telesu, časovno omejitvijo razprav ipd.), z obravna
vo katere smo že pričeli. Je pa DZ že sprejel spremembe Poslovni
ka na področju sprejemanja proračuna. Pri tem so bili bistveno 
skrajšani postopki sklicevanja seje DZ ter drugi roki za spre jeni pro
računa. Tako smo proračun konec meseca aprila že sprejeli, po moji 
oceni vsaj mesec dni prej, kot bi jih po starem poslovniškem postop
ku. To pa je za vse proračunske porabnike izjemnega pomena, saj 
začasno financiranje pomeni vrsto omejitev in tudi zastoje na pod
ročju investicij ter priprave javnih naročil in javnih razpisov. 

Poslanska skupina L D S je s 34 poslanci najbolj številna v par
lamentu. Zato je tudi delo v njej zelo zapleteno in ga je potreb
no še posebej dobro organiziral i . Tako posamezni poslanci po
krivamo delo na različnih področj ih (npr. Jelko Kacin zunanjo po
li t iko. Rudi Moge področ je šolstva in kulture. Geza Džuban kme
tijstvo, sama pa sem zadolžena za pod roč j e zdravstva, sociale. dela 
in družine) . 

Prav na omenjenem področ ju je bilo v zadnjem obdobju spre 
jetih kar nekaj izjemno pomembnih sprememb zakonodaje m lok-
ral bi želela podrobneje predslavili eno od njih. D Z je tako konč
no sprejel Zakon o skladu za poplači lo odškodn ine ž r tvam voj
nega in povojnega nasilja in s tem končal dolgotrajno in obču t 
ljivo delo, ki se je zače lo v letu 1995. Omenjeni zakon je izved
bene narave, torej prinaša konkretne in jasne do ločbe v zvezi z 
Zakonom o žr tvah vojnega nasilja. Zakonom o popravi krivic in 
z Zakonom o posebnih pravicah žr tev v vojni za Slovenijo. Tudi 
upravičenci so bili že nezadovoljni, saj so morali na to vse pre
dolgo čakat i . Pomembno je, da je Zakon o skladu za poplači lo 
o d š k o d n i n e ž r tvam vojnega in povojnega nasilja uvedel enak po
stopek za uveljavitev pravic do o d š k o d n i n e po uradni dolžnost i 
za vse uprav ičence iz vseh treh zakonov. Torej up rav ičencem ni 
potrebno postopkov ponovno sprožat i . Prav tako je pomembno, 
da se sredstva iz tujih virov oz i roma skladov za opravljeno delo 
med okupacijo ali pa za humanitarno p o m o č ne bodo odštevali 
od vsote, ki j im bo pripadala po našem zakonu. Pravica bo v pri
meru smrti po ureditvi dedovanja tudi prenosljiva na ded iče Dr
žavni zbor jc v aprilu omenjeni zakon sprejel (51 glasov Z A , no
ben proti , v celoti smo ga podprli tudi v poslanski skupini L D S ) 
in s tem pravzaprav zaključil delo v zvezi z vprašan jem poprav
ljanja krivic, kar se mi zdi zelo pomembno. Zakl jučena pa je tu
di večletna zelo občutl j iva razprava o tem, kdo so upravičenci 
ter relativno pravična in objektivna (v kol ikor je to sploh mo
goče) razvrstitev žr tev vojne po posameznih skupinah Icr preso
ja o višini odškodn ine za preslano telesno in d u š e v n o trpljenje. 
Ker je to izjemno t ežko kakorkol i ovrednotit i in poplačal i goi 
je z denarjem, je doseženi kompromis po moji oceni vendarle za 
dovoljiv. Predvsem pa bo omogoči l , da se bo izvajanje tudi v h 
n a n č n e m smislu zače lo izvrševati , na kar so še posebej upraviče
no opozarjali posamezniki in različna druš tva (izgnanci, d r u š t v o 
ukradenih Ot rok združenje žr tev okupatorja, borci, invalidi vojn 
Slovenije, mobilizirane! v n e m š k o vojsko, vojaški ujetniki m d n i 
gi). 

P O S L A N K A CVETA Z A L O K A R - O R A Z E M 

Galerija Domžale 

Herman Gvardjančič 
Danes nastajajo mnoge nove umetniške tehnike in ideje ter različno 

stopnjevane povezave med njimi. Likovna umetnost seje znebila svojih 
spon in se osvobodila. 

V marcu nam je gorenjski sli
kar in profesor na Akademij i za 
l ikovno umetnost v Ljubljani pri
kazal individualno stališče svoje
ga srca in duha. Č e p r a v slike da
jejo vtis nepoznanega, se v vsaki 

Pred kratkim smo v centru 
Domžal dobili manjšo novost, 

ki jo morda marsikdo sploh 
ne opazi, fotografiji pa 

nadzorno prikazujeta, daje 
nekdanjo avtobusno postajo v 

Domžalah na strani proti 
Ljubljani v Domžalah 

zamenjala nova. Kot smo 
izvedeli, je to le začetek 

prenove tudi drugih avtobus
nih postaj v naši občini, o 
čemer bomo še poročali. 

posebej začut i slikarjeva osebna 
nota. V prikri t ih simbolih kot bo 
drevo, travnik, sonce, morje se 
skriva del slikarjevega spomina in 
čustev, vezanih nanj. Izredno ga 
zanima pokrajina, še posebej oko
lje okrog njegovega doma ali pa 
narava iz njegovega spomina. G r e 
za izrazito govorico barve in sim
bolov, ki se v preprosti akvarel-
ni tehniki še bolj izrazi . 

G v a r d j a n č e v o slikarstvo je ži
vahna umetnost, nabita s čus tve
ni vzgibi , je krepka in izrazi ta . 
Č e p r a v deluje m o d e r n i s t i č n o in 
skrivnostno, se najde nekaj realis
t i čnos t i , kot je sama narava. 
Umetnikova pozornost je osredo
t o č e n a na čus tvo , ki ga poda z 
dvema i z razn ima sredstvoma z 
obl iko in barvo. Pr ikazal nam je 
svoj intimni svet, ki si ga naj vsak 
razlaga po svoje. 

K A T A R I N A RUS 

SLAMNIK UMI 



-
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Delitev 
gospodinjskih 
opravil 
v sodobni 
družini 

V okviru predmeta držav
ljanske vzgoje in etike smo v 
januarju in februarju 2001 iz
vedli anketiranje v 75 druži
nah. Ugotavljamo, da na na
šem območju prevladujejo je
drne družine (83,5%). V veči
ni primerov imata oba starša 
enako stopnjo izobrazbe 
(36%). Mame imamo višjo iz
obrazbo v 31 % družin, očetje 
pa v 33%. Če očetje delajo 
dalj časa, so mame doma bolj 
zaposlene s hišnimi opravili, 
le-ta pa zato niso enakomerno 
porazdeljena. V tistih druži 
nah, kjer sta zaposlena oba 
s tarša (72% druž in) in oba 
vozita avto (takih je 87%), 
imata oba enakovreden polo
žaj in odgovornost. V drugih 
d r u ž i n a h , kjer ni zaposlen 
eden od staršev (28%) in tudi 
ne vozi avta, pa je ta gotovo 
zapostavljen. 

Pred 100. leti so bile žen
ske želo zapostavljene, saj so 
već inon ia one opravljale vsa 
hišna opravila in vzgajale ot
roke. Danes, ko v e č i n o m a 
oba starša hodita v s lužbo in 
oba voz i ta avto, bi b i lo naj
bolj pravično, da bi si enako
vredno delila hišna opravila. 
A l i je v resnici tako, pa pre
sodite potem, ko vam pred
stavimo rezultate naše anke
te. 

O t roc i pomagajo pri l istih 
opravi l ih , ki so najlažja. T a 
ko je delo najbolj p r a v i č n o 
razdeljeno v d ruž in i pri skr
bi za živali (otroci 30%, o č e 
13%, mama 13,%) in pri od
n a š a n j u smeti (o t roc i 28%, 
o č e 12,5%. mama 13.5%). T o 
so dela. pri katerih prevladu
jejo ot roci , s tarši pa jim pri 
tem pomagajo. O č e in mama 
si delo najbolj enakomerno 
del i la pr i skrbi za vrt (36% 
oba, 19.5% oče . 19.5% mama). 
P r i d rug ih o p r a v i l i h pa si 
s ta rša dela ne deli ta enako
merno, saj je o č e v več in i 
primerjav zastopan v manj
šem de ležu (pod 10%). Naj 
večje breme nosijo mame pri 
pomivan ju (43%), l ikanju 
(57%) in še bolj pr i č iščenju 
o k e n (61%). Pr i nekater ih 
o p r a v i l i h je mama glavna. 
Oče pa j i pomaga: pri kuha
nju (38% mame. oba 29%, 
o č e 3%) in pri nabavi hrane 
(mama 23%. oba 33%, o č e 
5%). O č e t j e so pri d o l o č e n i h 
opravi l ih zelo slabo ude leže 
ni, o t roci in mame pa dela
jo : pr i pomivanju (oče 7%), 
sesanju (9%) in brisanju pra
hu (2%). P r i nas doma se re
zultati kar precej razlikujejo 
od anketnih, saj vsi delamo 
vse. Ujemajo pa se le p r i 
tem, da oči skoraj n iko l i ne 
sesa, ne briše prahu in ne po
miva oken. 

M a m a jc najbolj obreme
njen d ruž insk i č lan pri gos
podin j sk ih o p r a v i l i h , tako 
med tednom kot ob koncu 
tedna. Ugotavljam, da na ma
m i n i h ramenih leži v e č i n a 
bremen gospodinjskega dela. 
o č e in o t roc i pa j i le poma
gajo. Oče t j e pri marsikaterih 
hišnih opravi l ih bolj poč iva
jo, saj so njihovi deleži ve
č i n o m a n izk i (povpreč je X%). 
mame opravi jo več ino opra
vil (3l,5'*i). Delež gospodinj
skih o p r a v i l , ki si j i h oba 
s tarša enakovredno del i la , je 
15,5%, o t roc i op rav i jo 19% 
op rav i l , vsi d r u ž i n s k i č lan i 
skupaj pa 21,5%. M i s l i m , da 
bi moral i o č e in ot roci ma
mi se bolj pomagali . V pr i 
hodnje, v naslednjih 100 letih, 
bo verjetno po loža j d r u ž i n 
skih č lanov pr i gospodinjskih 
oprav i l ih bolj enakovreden. 
V s i bodo opravljal i vsa dela, 
si v vsem pomagali in tako 
n i h č e ne bo preobremenjen. 

A n a Cerne , 7. razred 
deverletke, OS Rodica 

Kaj smo počeli Medvedki 
v mesecu marcu? 

Naj se vam najprej predstavimo. Smo M E D V E D K I iz vrtca Urša, naj
mlajši v našem vrtcu. Stari smo od enega do dveh let, najmlajši medve
dek je pred kratkim upihnil prvo svečko, najstarejši pa bomo kmalu 
imeli na torti dve svečki. Vendar to, da smo najmlajši, ne pomeni, da nis
mo »aktivni«. Kes, da so naši sprehodi kratki, a prav tako zavzeto opa
zujemo okolico, kot naši starejši sovrstniki. 

Tako kot pri starejših skupinah bilo nikomur od staršev žal. da so 
smo tudi mi bili v marcu Se poseb
no pridni. Kako tudi ne, saj mesec 
marec velja za »družinski mesec«. V 
tem mesecu praznujejo naše mami
ce svoj materinski praznik, seveda 
pa ne smemo pozabiti tudi očkov. 
Da bi se poveselili skupaj z obema, 
smo povabili v vrtec kar oba, ozi
roma tudi bratce in sestrice, skrat
ka cele družine. Za dan našega dru
ženja smo si izbrali prvi pomladan
ski dan, da bi bil še lepši, še bolj 
pisan, smo skupaj s tistimi, ki j ih 
imamo najraje, ustvarjali v likovni 
delavnici. Pisane barve so oživile me
tulje iz mavca, igralnica je bila kar 
naenkrat polna raznobarvnih cvetov, 
otroškega smeha in klepeta odraslih. 
Sproščen otroški smeh ter živahno 
tekanje in igra sta bila dokaz, da ni 

prišli v vrtce s svojim malčkom. 
Seveda pa M E D V E D K I nismo 

pridni le v vrtcu, temveč tudi doma. 
Skupaj z. mamicami in očki smo na 
izviren način predstavili svojo druži
no in te izdelke predstavili v naši »ga
leriji« - garderobi. Koliko izvirnosti 
je v naših starših! Lahko smo si ogle
dali vse, od družinskih dreves, plaka
tov s fotografijami, skupnih izdelkov, 
do pesmic ter misli o družini. Ved
no znova in znova opazujemo dru
žinske fotografije in na njih prepoz
navamo naše male prijateljčke. 

Z nami pa so sodelovale tudi na
še babice in dedki. Ze v januarju 
smo v projektu »Biba poje ljudske 
pesmice« skupaj s starši ugotavljali, 
katere ljudske pesmice imamo naj
raje, katerim radi prisluhnemo ali pa 

ob njih zarajamo. Ker pa naj hi ta 
projekt trajal čelo lelo, smo se od
ločili, da povabimo babice, ki bi nam 
zapele kakšno pesmico in z. nami 
zaplesale. Našemu vabilu se jc od-
vzalo kar nekaj babic in dedkov. Ga. 
Sitarjcva nas je obiskala prva. Sku
paj z nami jc zapela in zaplesala s 
svojim vnučkom Vidom, ter se z 
njim poveselila. Nato nas jc ga. Ret-
Ijeva razveselila s sladkimi dobrota
mi iu nam pomagala pri velikem 
opravilu - prišla je ravno v času, ko 
smo se odpravljali na sprehod in vsi 
vemo, koliko dela je, da so obute 
vse nožice, zavezane vse vezalke in 
zapele vse bundice. 

Ga. in g. Podmiljšak sta prišla na 
obisk, da hi razveselila svojega vnuč-
ka Žiga. Ga. Podmiljšak nas je raz
veselila s piškoti, s katerimi smo sc 
veselo posladkali, nato pa smo zapeli 
in zaplesali. Le Žiga sc jc ves čas 
obiska stiskal k svojemu a tu, kot bi 
sc bal, da mu ne bi v naročje sple
zal kdo od njegovih prijateljev. 

Posebno pa smo sc razveselili 
obiska Filipove babice in dedka, ge. 
in g. Kreft, saj sla prišla od daleč. 

Prišla sla iz Prekmurja, natančneje 
iz Murske Sobole, in čeprav je prav 
lislo dopoldne močno deževalo in je 
bila vožnja dolga in naporna, sta 
srečno prispela do našega vrtca. 
Verjamemo, da jc Filipov nasmešek 
zasijal kot sonček v turobno jutro, 
ko ju jc zagledal na vratih igralnice. 
Potem smo se malo poigrali in po
sladkali z, bomboni, ki sta jih pri
nesla Filipova babica in dedek, ki pa 
sta morala obiskati šc Filipovega 
bolnega bratca. Ko jc prišel čas slo
vesa, pa nam jc babica podarila sli
ko, svoje umetniško delo, kot spomin 
na njun obisk v vrtcu. Slika nam jc 
polepšala igralnico in nas bo ved
no spominjala na njun ohisk. 

Morda bo kdo pomislil, nič poseb
nega. Toda ko vidi iskrice v očeh 
vnučkov, ko zagledajo svoje drage 
babice in dedke, polem veš, da de
laš prav. 

vzg R O M A N A ŠTUPAR 

Mladi 
geografi na 
OŠ Rodica 

V četrtek, 19. aprila 2001, so se na 
OS Rodica na regionalnem tekmova
nju v znanju geografije pomerili 
učenci 19-ih šol. Tekmovalci so bili 
razdeljeni v tričlanske skupine. Naj
prej so reševali teste, oh 14. uri pa so 
se odpravili na teren. 

Blizu šole je bila prva kontrol
na točka, kjer smo dežurni novi
narji pri merjenju naklona zalotili 
prvo in drugo tekmovalno skupino, 
tekmovalci so nadaljevali pot mi
mo šolskega igrišča, proti Jaršam. 
Pot j ih je vodila čez. Mlinščico do 
jarške šole. Na Jarški cesti, pri ka
peli so se skupine ustavile in reše
vale terenske geografske naloge. 
Najprej so šli mimo fitnesa in 
Osolinovcga mlina, nato pa čez 
most v Srednjih Jaršah do obrežja 
Kamniške Bistrice. Tam so izvedli 
vremenska opazovanja, geografsko 
opisali mikro in makro lokacijo ter 

Merjenje n a k l o n a n a prv i kontro ln i točki v bližini O: 

rešili šc nekaj drugih nalog. Teren, 
ki so ga prehodili tekmovalci, je bil 
večinoma raven, nekaj časa so ho
dili po cesti, na koncu pa po ma
kadamu. 

Prva skupina jc prišla na cilj ob 
15.31, sledile so j i Sc ostale. Tek
movalci so sc odpočili , pomalieali 
in odgovarjali na vprašanja naših 
novinarjev. Potem so lahko izbra
li med gledanjem filma, brskanjem 
po internetu ali ogledom Dolga-
nove elektrarne na Rodici. K o jc 

bil čas za razglasitev rezultatov in 
podeljevanje spominkov, so sc vsi 
zbrali v večnamenskem prostoru in 
si ogledali igrico o življenju kozol
ca, ki so jo pripravili člani turistič
nega krožka. 

T E A P A J E R , 7. b. O Š Rodica 
Sponzorjema Občini Domžale in 

tovarni Tosama se zahvaljujemo zxi 
darila, ki smo jih poleg šolskih spo
minkov podarili vsem udeležencem 
regionalnega tekmovanja. (Opomba 
V. V.MERCUN) 

Srečanje z literarnim ustvarjalcem 
Davnega leta 1960 sta dva pisateljska navdušenca, Le

opold Suhodolčan in Stanko Kotnik, na osnovni šoli Pre-
valje uvedla Prežihovo bralno značko. Bralno tekmova
nje seje hitro razširilo po vsej Sloveniji. Mentorji bral
nih značk so po šolah zelo kmalu začeli organizirati sre
čanja z različnimi literarnimi ustvarjalci, ki so ustvar
jali za bralne navdušence. Učenci so jih sprejeli z veli
kim veseljem. In glejte, bralna značka se ne stara. Zdaj 
je mlada že štrideset let. Literarni ustvarjalci še obisku
jejo mlade bralce. Na naši šoli smo se srečali z »naj« pi
sateljem ta hip, Primožem Suhodolčanom. Preberite si 
nekaj vtisov. 

Primož Suhodolčan n a OŠ P r e s e r j e 
p r i R a d o m l j a h 

Briiing! Brrr... Več budilka ni uspela izjaviti, ker jo je 
Naiiia zgrabil za vrat in zabrisal pod posteljo. Počasi se je 
dvignil in sedel na rob postelje. Cel je bil zlomljen in raz
bit, njegovi možgani pa so tako in tako še vedno šteli ovč
ke. Sele po nekaj minutah je pogruntal, kje sploh je. (Su
hodolčan, P.: Košarkar naj ho. Ljubljana: Karantanija, 
1999. str.: 37) 

Z odlomkom iz. Suhodolčanovc uspešnice sem že
lela napisati in strniti nekaj obču tkov in vtisov, ki jih 
je priljubljeni pisatelj »pustil« ob obisku na naši šoli. 
Samo za osvežitev spomina naj navedem nekaj nje
govih osnovnih življenjskih podatkov. Rojen jc 23. 5. 
1959 v Crn i na Koroškem. Ukvarja se s pisanjem za 
mladino, jc ludi radijski voditelj... Poznan pa je seve
da tudi kot sin znanega Leopolda Suhodolčana. 

Napisal je že kar nekaj uspešnic: Košarkar naj bo. 
Kolesar naj bo, Ranta vrača udarec. Najmlajšim so pri 
srcu knjige o Petru Nosu. Pr imož jc zelo prijeten so
govornik, komunikativen in igriv. Otroci ga enostav
no »sprejemajo«. 

Zaposlena sem kot knjižničarka na OŠ Preserje pri 
Radomljah. Pedagoški poklic opravljam 16 let, prav to
liko časa sem tudi mentorica bralne značke. Na soli 
jc že od nekdaj posluh za knjige in branje. V tem 
času sc je pri nas zvrstilo že kar lepo število literar
nih ustvarjalcev. Lakih in drugačnih. Priznanih in tu
di malo manj priznanih.'!oda ljudje smo različni. 

V našo šolo prihajajo in sc vozijo učenci iz veliko 
okoliških vasi. Med mnogimi interesnimi dejavnostmi, 
ki jih obiskujejo naši šolarji, ima pomembno vlogo tudi 
bralna značka. Vsako lelo prejme priznanja skoraj po
lovica vseh učencev na Soli. Najbolj pa se seveda ve
selijo srečanja z ustvarjalcem, ki ga povabimo ob za
ključku. 

Primož Suhodolčan jc zelo zelo zaseden človek. Več 
kot eno leto pred njegovim načrtovanim nastopom sem 
z njim navezala prve stike. Po nekaj prijaznih pogo
vorih po telefonu nas je letošnje šolsko leto obiskal 
in navdušil učence na razredni in prednici ni stopnji. 
Na srečanje smo sc pripravljali celo leto. Brali smo knji
go Košarkar naj bo, Peter Nos je skozi vse leto po
toval po razredni stopnji, pa tudi ostale njegove knji
ge v knjižnici so bile razgrabljene. Pri bibliopedagoš-
kih urah sem vse učence od 2. do 8. razreda seznani
la z najpomembnejšimi življenjskimi podatki o pisatelju, 
pokazala njegovo sliko... 

Opozori la sem jih na pravila lepega vcdcHJa ob sre
čanju. Pri knjižničarskem krožku smo pripravili manjšo 
razstavo njegovih del. 

Končno je napočil dan, ko nas je Pr imož obiskal. 
Učenci so mu pripravili kratek kulturni program. NaSi 
osmošolci so predstavili imenitno ankelo o knjigi. Za 
sceno smo uporabili staro kolo in pod strop v večna
menskem prostoru obesili ogromen plakat s košar
karjem. Pisatelj nam je pripravil dve šolski uri pro
grama, prežetega z veliko energije, živahnosti, šal... Za
res jc vzdušje v večnamenskem prostoru proti kon
cu postajalo sp roščeno in domače . Gas pa je bežal in 
bežal. Tudi največji dvomljivci so se od srca nasmeja
li pisateljevi podobi, ki je bila sem in tja zelo podob
na njim. 

O b slovesu smo sc pisatelju zahvalili s šopkom in 
o t rošk im likovnim delom z motivom smučarja. Šalji
vo smo pripomnili , da pisatelj zdaj lahko napiše knji
go »Smučar naj bo« Potem sc je okrog pisatelja str
nila gruča učencev, ki so želeli njegov podpis. Podpi
sal sc jc tudi v knjigo šolske knjižnice, potem pa od-
hitel naprej, novi knjigi nasproti, najbrž... 

A M A N D A P O K O R N 
višja knjižničarka O S Preserje pri Radomljah 

Pomladni utrinki 
Naloga vzgojitelja je, da skupno s starši prispeva k optimalnemu razvoju 

otrokove osebosti, za kar je osnova teoretično znanje. Delo vzgojitelja zahteva 
poznavanje otroka, njegovega razvoja, individualnih razlik in posebnosti. Biti 
mora široko razgibana osebnost, pomembno je, kako zna znanje uporabiti pri 
svojem delu in kako zna za otroke ustvariti ugodno čustveno okolje. Vse to 
pa dosegamo ob zelo pestrem sodelovanju s starši, ki se radi vključujejo v po
nujene dejavnosti in so se pripravljeni vključiti v okolje, v katerem ustvar
jajo čim boljše pogoje za življenje otrok v vrtcu. Seveda pa se pri tem pove
zujejo tudi s krajem, v katerem vrtce deluje. 

Mesec marec smo vzgojiteljice in so z zanimanjem opazovali svoje ot-
otroci v enoti Krlek-lhan posveti
li pomladi, mamicam, skupnemu 
druženju in vključevanju v okolje. V 
skupini pikapolonic smo pripravili 
teden likovnih delavnic, v katero so 
sc vsak dan vključevali starši, ded-

roke na naslopu in spretne prste 
Staršev, kako so z žico, krep papir
jem in domišljijo oblikovali cvetove, 
ki so jih nato pritrdili na drevesno 
vejo in si izdelali svoje cvetoče dre
vo. 

ki, babice in s svojim otrokom po
barvali motiv na svilenem robčku. Šc 
posebej nas jc s svojim obiskom v 
skupini razveselil cvetličar g. Slovnik, 
nam predstavil svoj poklic in skupaj 
smo izdelali šopke iz pomladnega 
cvetja, ki so jih otroci podarili ma
micam za praznik. Na pomladan
skem nastopu, ki smo ga pripravili 
za naše najbližje in prijatelje, so ot
roci nastopali, pripovedovali, peli in 
igrali. 

Tudi mali šolarji smo se na naše 
praznovanje pomladi pripravljali kar 
nekaj časa: naučili smo sc nekaj le
pih pomladnih pesmic, dramatizira
li pesmico o živalih, ki bi rade šle 
v gozdiček, plesalci so pripravili 
splet plesov, pripravili pa smo tudi 
material za likovno delavnico za ot
roke in starše, ki jc potekala po 
končanem nastopu. 

Zanimivo je bilo videli obraze, ki 

Najbolj pomembno pa je lo, da so 
bili zadovoljni predvsem otroci in 
njihovi starši, ki so vrtce zapustili z. 
novo izkušnjo. 

Naši najmlajši bodo skupaj s starši 
ustvarjali v likovni delavnici po ve
likonočnih praznikih. 

Seveda pa se v popoldanskem ča
su v našem vrtcu vrata ne zaprejo. 
Še naprej smo aktivni pri folklorni 
dejavnosti. Otroci so nastopali in 
plesali na javni prireditvi Valček za 
mamo, pripravili smo zaključni na
stop za starše, vrtcem V V Z Domža
le pa smo v kratkem programu 
predstavili ljudske plese ter narod
ne noše in citre, na katere jc zaig
ral g Tomaž Plahulnik. S slarši in ot
roki pa smo uživali na sobotnem iz
letu na Mengeško kočo. ludi lo je 
dejavnost, ki nas združuje, povezu
je in nam daje novih moči. 

K R T K O V E V Z G O J I T E L J I C E 

Bil sem 
v Kamniku 

V ponedeljek nam je učiteljica po
vedala, da bomo šli v petek na izlet v 
Kamnik. Naročila nam je, naj prine
semo denar za vozovnici. 

Ko sem v pelek zjutraj prišel pred 
šolo, sem počakal s sošolci in sošol
kami na učiteljico. Ko jc prišla, jc 
poslala dežurne učence v jedilnico po 
malico. Razdelila nam jo je, potem 
pa smo sc odpravili proti avtobusni 
postaji. Počakali smo naš avtobus. Ko 
je pripejal, smo vstopili. Plačali smo 
vsak svojo vozovnico, poiskali prost 
sedež in sc usedli. Peljali smo se v 
Kamnik. Tam nas jc pričakala vo-
dička in po ogledu avtobusne postaje 
nas jc odpeljala proli staremu delu 
mesta. Povedala nam jc vse o skriv
nostih Kamnika, vse o Veroniki, nje
nem gradu in tako naprej. Vodička 

nas je peljala tudi v samostan. V 
samostanski knjižnici sem videl naj-
debclejso knjigo do aedaj. Bila ie te 
zalo stara in črvi so jo že kar malo 
preluknjali. Ko smo vstopili v samo
stan, smo si najprej ogledali cerkev, 
polem pa še kapelico, ki jo je /.ri
sal arhitekt Jože Plečnik. 

Nato smo šli na sladoled. Ko smo 
ga pojedli, smo Sli počakal vlak. Po 
intervjuju s prometnikom na želez
niški postaji si je vsak kupil svojo vo
zovnico. Ko je pripeljal naš vlak, smo 
sc usedli v en vagon. Sedel sem v 
družbi Roka, Miha in Jureta. Med 
vožnjo smo zelo uživali. Ko smo na 
Rodici izstopili, so se nekateri čudi
li, zakaj je sošolka Nalja ostala v vla
ku. A potem so izvedeli, da sc jc od
peljala naprej s svojim očetom, ki je 
sprevodnik in dela na vlaku. 

Imel sem sc zelo lepo, pa čeprav 
me je izlet zelo utrudil. 

S A M O J A M N I K , 2.C., O Š 
Rodica 

Unicefove mavrične delavnice 
in zbiralna akcija igrač 

V mesecu februarju in marcu 2001 so na OŠ Rodica potekale Unicefove 
mavrične delavnice, ki jih je pripravil in izvajal Slovenski odbor za I i ničel', 
v sodelovanju s podjetjema Fruetal in Tctra Pak. 

Unicefove mavrične delavnice vo
dijo študentje in Študentke različnih 
fakultet, delo je prostovoljno. Naslov 
letošnje Unicefove akcije in delavnic 
je »Z naravo, znanjem in sokom za 
pomoč otrokom«, glavni namen pa je 
na zabaven način ponuditi novo zna
nje slovenskim otrokom, njihovim 
staršem in učiteljem in možnost spre
minjanja prihodnosti v deželah, kjer 
so življenja otrok in ludi odraslih 
ogrožena zaradi pomanjkanja hrane, 
čiste pitne vode in bolezni. Letošnja 
akcija jc posvečena deželi Nepal in 
nepalskim otrokom. Pri prostovolj
nem delu jc š tudentom v pomoč 
Mavrični priročnik, ki zajema 6 po
glavij, s katerimi seznanijo učenec. 

Učenci so spoznali: organizacijo 
Uniccf, osnove zdravega in uravnote
ženega prehranjevanja, prednost sadja 
in sadnih sokov pred drugimi pijača
mi, sestavo kartonske embalaže, nje

no namembnost in pravilno ravnanje 
z odpadno kanonsko embalažo, pod
hranjenost in njene posledice ter živ
ljenje nepalskih olrok. 

Zelo so bili zadovoljni z delom v 
delavnicah, saj so spoznali veliko no
vega. Še posebno lepo je bilo opazo
vati nasmejane in zadovoljne otroš
ke obraze, ko so si nadeli zapestni
co Nepalska mavrica, za katero so 
prispevali 300 tolarjev in s tem po
kazali pripravljenost pomagati sovrst
nikom nekje daleč stran, na drugem 
koncu sveta. 

Omenim naj Sc akcijo zbiranja ig
rač za nepalske otroke ki je na OS 
Rodica potekala od 12. do 19. marca 
2001. 

Učenci so zbrali veliko igrač in tu
di (okral dokazali, da mislijo na lis
te, ki so drugačni in jim želijo poma
gati po svojih najboljših močeh. 

NATALIJA POKOVEC 

N a o d p r t e m 
d n e v u OS Roje 

so svoje športne 
spretnost i 

p o k a z a l i tud i 
najmlajši. 



stran IZ DRUŠTEV IN ORGANIZACIJ 

Občni zbor Turističnega 
društva Jarše-Rodica 

V prijetnem vzdušju, ki ga zna pripraviti TI) Jarše-Rodica, smo ime
li v prostorih gasilskega doma v Jaršah svoj redni ohčni Zbor, kije obe
ležil tudi društveni dve leti obstoja. Številna udeležba na zboruje potr
dila, da vaščani polnoštevilno podpirajo naše delovanje, saj srni) v letoš
njem letu včlanili tudi večje število novih članov. 

V svojem letnem poroč i lu smo 
podrobno razčlenili pestro in raz
noliko delovanjf l t l ruš tva, ki obse
ga od spomladanskega čiščenja 
"kolja, razstave preko 200 stanu, 
ki so j ih rabili nasi predniki , na
biranja zdravilnih rastlin in orga
niziranja ča janke z razstavo pre
ko 70 vis i čajev in zdravilnih na
pitkov, pikiranja cvcl l ic v vrtna
riji Tratnik, organiziranje (iregor-
jevanja in Kresovanja, udeležba na 
vseh pr i redi tvah, na katere nas 
povabijo, tekmovanje v družabnih 
igrah z drugimi društvi ter ureja
nje cvet l ičnih gred na štirih loka
cijah, ki so naš kraj razveseljeva
le s številnimi cvetovi preko ce
lega leta. / a l pa smo tudi mi imeli 
v lanskem letu na pohodu vanda-
lista, saj nam je julija meseca mla
doletni B. P, iz Srednjih Jarš po
kosil preko 500 sadik cvetja, ka
tere smo morale članice in člani 
ponovno nabaviti in nasaditi. K o 
liko ur dela pri ureditvi cvet l ič
ne grede je bilo potrebnih in ko
liko zalivalk vode ob taki suši, kot 
je bila v lanskem letu, je bilo po
trebnih, da so cvetlice najlepše za
cvetele do usodnega 5. julija, ko 
so pod koso b rezves tneža zamr
le. 

Ponosni smo, da nam je uspe
lo pod okrilje našega T D strniti 
preko 40 č lanov narodnih noš z 
mentorjem g. Stanetom Kramber-
garjem, ki poskrbi, da smo prisot
ni na vseh prireditvah, na katere 
nas povabijo odnosno se udeleži
mo tudi drugih, kjer organizator
jem po l epšamo priredilev 

Zelo dobro sodelujemo s turis
t i č n i m k r o ž k o m na O Š Rodica 
katerega mentor ica je ga. A n a 
Medved, saj vse aktivnosti in pr i
reditve n a č r t u j e m o in sprovedc-
mo skupaj. V lanskem letu je bi
la naša šola organizator o b m o č 
nega tekmovanja tur is t ičnih pod
mladkov v sklopu festivala Tur iz 
mu pomaga lastna glava, na te
mo »Slovcnija-dežcla dobrot« , kjer 
SO zit zgodovino kuhinje prejeli 
Zlato priznanje. Tudi v letošnjem 

letu so se udeležili te prireditve 
v Mengšu na temo »Dediščina in 
t u r i zem« in prejeli srebrno pr i 
znanje za pomen kozolcev n e k o č 
in danes. Sicer pa so aktivni tudi 
na drugih prireditvah, saj so se 
udeležil i Festivala vzgoje in i z 
obraževanja v Celju, kjer so 2 dni 
prikazovali sodelovanje šole in T D 
v kraju z naslovom »Skodelica ča
ja«, o b m o č n o tekmovanje iz geo
grafije - prikaz igre na temo K o 
zolec, ob Dnevu zemlje dne 

Prijeten pel kov večer sta nam 
popestrila dva Kavcljna, ki sta po
skrbela za dobro r a z p o l o ž e n j e 
vseh udeležencev, tako da smo do 
poznih večern ih ur ob d o m a č i h 
dobrotah in dobri kapljici preži
veli čudovi to d ružen je Veseli smo 
bili prisotnostni g. Igorja Kuzmič, 
predsednika Komisije za tur izem 
in g Janeza Orchka , predsednika 
T R D Turnše -Češcn ik , ki sta po
hvalila naše delo in nam zažele
la še veliko uspehov tudi v pri
hodnje. 

Seveda pa brez. f inančne pomo
či O b č i n e D o m ž a l e , Krajevne 
skupnosti Jarše-Rodica in donator-
jev, ki so s svojimi pr ispevki 
pr ipomogli , da se je tudi v naši 

22. aprila pa opozarjali na čišče
nje pasjih iztrebkov na sprehajal
nih poteh. 

Program za leto 2001 je še ob
širnejši kot v lanskem letu, saj so 
v njem zajete vse tradicionalne 
prireditve, ki smo j ih organizira
l i že dosedaj. Vključuje tudi no
ve prireditve kol so: tekmovanje 
s starimi kolesi dne 27. S, organi
ziranje pohoda po bližnji okol ic i , 
razstavo ročn ih del, razstavo buč 
ter izdelovanje kmečkih in veliko
nočnih butar. 

V lanskem fetu smo pr idobi l i 
vsa potrebna soglasja za postavi
tev dveh novih okrasnih kozolcev 
z mlinskimi kamni, za katera so 
nam b r e z p l a č n o odstopili zemljiš
če g. Janez Novak in ga. Marjeta 
Kocjančič ter podjetje Karton K o -
ličcvo. 

blagajni nabralo nekaj denarja ter 
Vrtnari je Tratnik, ki nam prispe
va cvetje, ne bi mogli realizirati 
vseh naših želja in potreb, zato se 
vsem skupaj najlepše zahvaljuje
mo. Naše d r u š t v o tudi v b o d o č e 
računa na vašo f inančno in delov
no p o m o č . Naša želja je, da bi se 
vsi krajani zavzeli za čim lepšo 
ureditev svoje bližnje okolice, naše 
d ruš tvo pa bo z učenci tur is t ič
nega k rožka na šoli poskrbelo za 
urejenost vasi. V spomladansko 
čiščenje okolja se je poleg naše
ga društva vključilo tudi FGD.Ja r -
še -Rodica , k i so očist i l i strugo 
Mlinščice. Le s skupnimi močmi 
nam bo uspelo, da bo naš kraj po
stal takšen, da bomo lahko ponos
ni nanj. 

N E V E N K A N A R O B E 

L e t n o zborovanje 
gasilske zveze 

Letošnjega 30. marca je v gasilskem domu Žeje-Sv. Trojica potekal ob
čni zbor Gasilske zveze (OZ) Domžale. Na njem je sodelovalo 30 delega
tov iz prostovoljnih gasilskih društev (POD), vodstva Zveze in gostje iz 
G Z občin Mengša, Lukovice, Moravč, Kamnika, Komende in Litije ter 
Centra požarne varnosti iz Količevega. Navzoča sta bila tudi g. Majcen 
iz G Z Slovenije in g. Tone Peršak, župan občine Trzin. Zborovanje z ob
širnim dnevnim redom je vodilo predsedstvo v sestavi: g. Aleksander 
Rilitar, ga. Tatjana Rokavic, g. Marjan Slatnar in domačin g. Janez 
Marn. 

Iz p o r o č i l a predsednika Z v e 
ze g. Slu I na rja lahko sklepamo, 
da je bila v letu 2000 real iz i ra
na več ina sprejetih nalog, na ne
katerih p o d r o č j i h jc bilo storje
no celo več , kot je b i lo n a č r t o 
vano. T a k o je proslava o b 120-
Ictnici P G D D o m ž a l e mesto po
tekala s p r e v z e m o m specialne
ga vozi la Mercedes in dveh pra-
porjev - č lanskega in mladinske
ga. O b tem jubileju je bila izve
dena v e l i k a g a s i l s k o - r e š e v a l n a 
vaja na s to lpnico SPB-1, na ka
teri so sodelovala G D Z v e z e in 
nekatera d r u š t v a sosednjih G Z . 
P raznovan ja so se ude lež i l i in 
i zmen ja l i da r i l a tudi gasilci i z 
pobratene K o p r i v n i c e in Bosan
ske K r u p e . 

Z a delo gasilcev so zlasti po
membne vsakoletne akt ivnos t i , 
k i se o r g a n i z i r a j o v o k t o b r u , 
mesecu p o ž a r n e varnost i . Tedaj 
s o - o r g a n i z i r a l i dneve o d p r t i h 
vrat za vrtec, šole in o b č a n e , ka
kor tudi d r u š l v e n c . sektorske in 
o b č i n s k e vaje in t rad ic iona lno 

v 

Člani Društva diabetikov 
Domžale 

Se ne damo 
Še več . S ta re j š i smo, dlje imamo sladkor

no bolezen, bolj se zavedamo posledic kro
n i čnega obolenja, bolj smo ak t ivn i . Bogate 
in zdravju kor is tne d r u š l v e n c dejavnosti 
marsikoga p r e p r i č a j o , da se nam p r i d r u ž i : 
so rodn ik i , prijatelj i , zdravstveni delavci . 

V z a č e t k u letošnjega leta smo patronažni 
službi Zdravstvenega doma D o m ž a l e po
dari l i medicinski e lek t ronski aparat S O F T 
L A S E R , ki je s p r o t i b o l e č i n s k i m , m i š i č n o 
' c laksac i j sk im in rcgcncrac i j sk im u č i n k o m 
nenadomest l j iv pri zdravljenju neka te r ih 
kompl ikac i j in p o š k o d b pri s ladkornih bol
n ik ih . V humani ta rn i akci j i zbiranja sred-
s ' č ' v za nakup laserja so sodeloval i č lani 
društva d i a b e t i k o v D o m ž a l e in nekatera 
Podjetja. 

V februar ju nam je Posve tova ln ica za 

diabetes Z D D o m ž a l e pr ipravi la predavanje 
o novos t ih p r i zdravljenju in urejanju dia
betesa. H k r a t i nam jc podjetje Z a l o k c r & 
Z a l o k e r predstavilo inzu l insko č r p a l k o , ka
tere prednost i že kor is t i jo nekater i s loven
ski d iabe t ik i , k i imajo na j t ež jo o b l i k o slad
korne bo lezn i . 

V mesecu marcu smo bil i tla eno ledcn-
skem okrevanju v Z d r a v i l i š č u Strunjan. S 
top lo mor sko vodo v bazenih, p ravo pre
hrano, s sprehodi , te lovadbo in z iz le t i ter 
vesel im d r u ž e n j e m so dnevi v medi teran
skem rezervatu res h i t ro min i l i . 

V o k v i r u š p o r t n i h aktivnosti gorenjskih 
d r u š t e v d iabe t ikov smo D o m ž a l č a n i orga
nizirali v soboto, 21. apr i la , pohod iz M o 
r a v č na L i m b a r s k o goro. A p r i l s k o vreme 

ISKRENO SE Z A H V A L J U J E M O 
V S E M D A R O V A L C E M . KI SO Z DE
NARNIMI pr i spevki o m o g o č i l i n a 
k u p PRENOSNEGA MEDICINSKEGA 
A P A R A T A SOI I LASER. 

Izvršni odbor 
DRUŠTVA DIABETIKOV DOMŽALE 

s r e č a n j e veteranov. O r g a n i z i r a 
l i so še s lavnostno akademijo v 
Ihanu, v p o č a s t i t e v 45- lc tn ice 
G Z D o m ž a l e in meseca p o ž a r 
ne varnosti . T u d i Cen te r p o ž a r 
ne va rnos t i na K o l i č e v e m , k i 
predstavlja pomemben dejavnik 
varstva pred p o ž a r o m , je i zpe 
ljal u s p e š n o gasilsko vajo, k i je 
p r i p o m o g l a k s t r o k o v n i nad
gradnji svojih č l anov . 

Sicer G Z u s p e š n o sodeluje z 
o b č i n o D o m ž a l e , z G Z sosed
njih o b č i n , z G Z Slovenije, k i v 
105 G Z zd ružu je nad 120.000 ga
silcev, nadalje z. gasi lskimi or
gan i zaci ja mi K o p r rvn i č k o - K r iže-
v a č k e ž u p a n i j e . Zagradom, U n -
s k o - B i h a č k i m k a n t o n o m in B o 
sansko K r u p o . 

D e l o G Z D o m ž a l e po t eka 
p reko svojega poveljstva in š t e 
v i ln ih komisi j , kot so: t e h n i č n a , 
ki jo vodi dr. A n t o n Bcrgant, za 
t ekmovan ja ( V i d o K o k a l j ) , za 
s t rokovno vzgojo in i z o b r a ž e v a 
nje (Mar jan Slatnar), za zgodo
v ino gasilstva in p o ž a r n e g a var
stva (Janez Kecclj), za organiza
cijske in f i n a n č n e zadeve (Tone 
Pavlic), za delo s č lanicami (Tat
jana Rokavec) , za delo v indus
triji ( M i l a n T o m š c ) in' komisi ja 
za delo z mladino (Flor jan Z a -
bret). 

Vse komisije so imele ve l iko 
dela. R c z u l i a i i njihovega dela bi 
bili še boljši, če bi o b č i n e od
vajale 3% od p r o r a č u n s k i h sred
stev v te namene, kot jc v po
zdravn i besedi poudar i l g. M a j 
cen iz G Z Slovenije. V nadalje
vanju sc je k r i t i č n o o z r l na da
jatve iz naslova D D V . kalerega 
bi mora l i bi t i s lovenski gasilci, 
k o l o rgan izac i j a posebnega 
d r u ž b e n e g a pomena, o p r o š č e n i . 

Sicer jc o k o l i v e č n e g a p rob
lema, f inanc in nekater ih orga
n i z a c i j s k i h zadev med P G D 
D o m ž a l e mesto in vodstvom G Z 
v diskusij i na t renutke prihaja
lo do p o l e m i č n i h tonov, k i na 
zborovanju niso prispevali k re
ševan ju p e r e č i h p rob lemov. 

Iz i z č r p n e g a p o r o č i l a povelj
stva G Z za p re tek lo leto, k i ga 
je poditi že 17 let p o v e l j u j o č i 
g. Janez Brece l jn ik . smo slišali 
ve l iko spodbudnih rezu l ta tov s 
p o d r o č j a operat ive in prevent i 
ve, hkra t i pa tudi nekaj zaskrb
l jujočih ugotovitev o nenehnem 
porastu števi la p o ž a r o v , v e č i n o 
ma zaradi t ako imenovan ih č lo 
veških dejavnikov in dosl i manj 
za rad i nevarnos t i , k i je ne bi 
pozna l i . Iz statistike poveljstva 
je r azv idno , da je b i lo lani na 
p o d r o č j u o b č i n e D o m ž a l e kar 
52 p o ž a r o v . N a j v e č j i h je b i lo 
meseca maja (13) in marca (12), 
medtem ko je v ju l i ju zagorelo 
samo enkra t . Izven o b č i n e so 
naši gasilci sodelovali v gašen ju 
17 p o ž a r o v . Intervencij v pr ime
r ih t e h n i č n i h n e s r e č (zapiranje 
vode, p rometne n e s r e č e , popla
ve, odpiranje vrat in v d rug ih 
p r i m e r i h ) je b i lo v o b č i n i 44, 
na jveč v januarju (9) in najmanj 
v o k t o b r u (I). Izven o b č i n e pa 
so v p o d o b n i h p r i m e r i h poseg
li 13 krat. Gas i lc i so imeli v ob
čini še 10 in tervenci j ob nesre
č a h z nevarno snovjo (onesna
ževanje K a m n i š k e Bistrice, iz tok 
g o r i v a , č i š č e n j e c e s t i š č a i n 
podobno) ter t r i i zven o b č i n e . 

Povel js tvo je o rgan iz i ra lo ga
silske vaje na sektorjih D o m ž a l e , 
V i r , Radomlje in sektorju indus
trije (Tosama, Helios in Lip) , kot 
tudi m e d o b č i n s k o na Kol i čevem, 
o b č i n s k o r e š e v a l n o a k c i j o na 
K o l o v c u i n vajo » P o t r e s 
2000«. Vse te in še druge vaje, 
ki jih nisem omen i l , so bile na
menjene pr idobivanju ustrezne
ga znanja in i z k u š e n j pr i upo
rabi gasilskega orodja , op reme 
in gasilske tehnike ter kondic i j -
sk i usposobljenosti gasilcev. 

Z a usposabljanje gasilcev je 
poveljstvo tudi v p re tek lem le
tu organiz i ra lo nekaj tekmovanj 
posameznikov in ek ip , kot sta 
poka lno v D o m ž a l a h in tradici
onalno v D o b u . 

Naši gasilci so sodeloval i tu
di na mednarodnem tekmovanju 
v K o p r i v n i c i (Hrvaška ) , kjer je 
P G D Si uda zasedlo p r v o mes-
lo ( č e s t i t a m o ! ) ter na tekmova
nju za memoria l Toneta Š e n t o č -
n ika v Š k o f j i vasi. 

V p o r o č i l u povel jn ika je na
vedeno še veliko podrobnosti , ki 
p r iča jo , kako razvejana je aktiv
nost n a š e G Z , k i j o sestavlja 14 
P G D , v katerih je z d r u ž e n o nad 
100 gasilk in gasilcev. 

P o spre jemu a m b i c i o z n e g a 
p r o g r a m a dela Z v e z e za l e to 
2001 se je zborovanje nadalje
valo v d r u ž a b n e m s r e č a n j u , za 
p o s t r e ž b o pa so, kot vselej, po
skrbel i d o m a č i gasilci. 

V. VULIKIĆ 

nam res ni bilo naklonjeno, lo i la ludi nam 
jc po dežju posijalo sonce. V o d n i k , gosp<xl 
Marjan G r i l j , je s svoj im znanjem n a v d u š e 
val pohodnike iz D o m ž a l , Jesenic, Kranja in 
Škofje Loke. Nadaljevali smo s kosi lom, ple
som in zabavnimi igrami v gostilni K A V K A 
v M o r a v č a h . V l e t o š n j e m letu smo bil i na 
skupnih pohodih na G o v e j k u . Bistr iški pla
nini . V programu imamo pohode na Pre
val, V e l i k o planino, Ra l i lovcc , M r z l i vrh, ko
lesarjenje o k o l i Kranja , m i t i n g po Savi. 

V soboto, 26. marca, o rgan iz i r amo avto
busni p revoz v N O V O G O R I C O , kjer bo 
tradicionalno š p o r t n o - r e k r e a l i v n o in d r u ž a b 
no s r e č a n j e d iabe t ikov Slovenije. 

Pred poletnimi počitnicami pr iprav l jamo 
boga! izlet v T r b i ž - sv. Višar jc - Rabel j -
sko jezero - Belopcsk. i jezera. V sodelova
nju s turistično agencijo sc bomo popeljali 
z avtobusom v sobom, dne 16. junija 2001. 

Član i IO druStva smo sc najbolj razvese
li l i kl juča nase prve d r u š l v e n c pisarne, ki 
bo, ko bo p r imerno opremljena, delovala v 
kletni etaži Zdravs lvcncga doma D o m ž a l e . 

Vse informacije d o b i l e pri b l aga jn i ča rk i . 
gospe M i l j a m Beden, od ponedeljka do pc l -
ka. od 9. do 12. ure. tel.: 721 32 91. 

A N I C A K V A S , V M S 

L As) I, i ) 11 , / i U L o J D L i \ J i D \J L / l 

Naše dosedanje večletno uspešno delo osrečuje tako mlade, 
ki so obiskovali naše oblike izobraževanja, kot tudi nas, ki 
smo delali s prepričanjem, naj otroci pridobijo ne le nova 
znanja, ampak izoblikujejo predvsem pozitiven odnos do 

umetnosti. 

V novem šolskem letu 2001/2002 lahko vpišete otroke v 
naslednje oddelke: 

glasbene urice - violončelo • klavir • flavta - blokflavta • 
kitara 

Vpisovanje bo v soboto, 26. maja 2001 od 10. do 12. ure 
v knjigarni BESEDA v Domžalah (Kajuhova 5 - Godbeni dom), 

kjer bo v tem času potekal tudi priložnostni nastop naših 
učencev. 

Dodatne informacije: 721 69 63 - vsak dan od 9. do 10. ure ali od 20. do 21. ure. 



IZ ŽIVLJENJA IN DELA POLITIČNIH STRANK stran 

23. april, svetovni dan knjige 
Mladi Forum ZLSD 

si je v okviru dneva 
knjige omislil izmenja
vo knjig, ki je poteka
la pred blagovnico Ve
le v petek, 20. in sobo
to. 21. aprila. Izmenja
va je potekala po pre
prostem principu 
knjiga za knjigo ozi
roma kolikor jih je 
kdo prinesel, toliko 
jih je lahko dobil v 
zameno. Tudi tisti, ki 
niso prinašali knjig so 
si lahko izbrali svojo 
knjigo in sicer tako, 
da so jo kupili. Vred
nost knjige je bila do
ločena s številom stra
ni (I tolar = I strani. 
Z zbranim denarjem 

bomo nekje v mesecu 
juliju organizirali po
letno šolo za predšol
ske otroke: peljali naj 
bi jih na nekaj izletov, 

Z D R U Ž E N A L I S T A 
socialnih demokratov 

delali in zabavali pa 
bi se v obliki delavnic, 
ki bi bile koristne ta
ko za malčke, kot tu
di za nas. 

P r i akc i j i smo sc 
poveza l i tudi z 
d r u š t v o m N i k o l i 
sam, k i je z b i r a l o 
d r o b i ž za socia lno 
o g r o ž e n e otroke, ka
te r im bodo z zbra
n im denarjem omo
goči l i p o č i t n i c e na 
Debelem Rtiču. Sami 
b o m o zbran i denar 
od knj ig nameni l i 
enotedenskemu dru
žen ju s skupino ot
rok iz Cen t r a za so
cialno delo v poletju. 
Program bo vseboval 
vse od jahanja, plava
nja, delavnic, iger z. 
žogo do obiska V e l i 
ke Planine in p ikn i 
ka. 

Bodi družbeno aktiven 
Mladi Forum Dom

žale je organizacija, ki 
se vztrajno širi in ka
tere osnovni cilj je in
tegracija čim večjega 
števila mladih z raz
ličnimi interesi in na
čini razmišljanja. 
Skupaj se učimo razu-
mevanja in strpnosti 
do slehernega posa
meznika in oblikuje
mo alternative za 
boljši jutri, ki ga, ko
likor je le mogoče, po
skušamo udejaniti že 
danes. Tukaj ne misli
mo, na klasično razu
mevanje politike, kije 
že zastarelo in prej 
razdiralno kot zdru
ževalno. Osredotočit i 
se torej poskušamo na 
to, kaj družba dejan
sko potrebuje, da iz
polni svoj energetski 
potencial, ki je ne
dvomno zelo velik. 
Menimo, da se le na 
tak način lahko zač
nejo odvijati dejanske 

spremembe, o katerih 
se tako na veliko go
vori, čuti pa jih še nih
če. Zato se moramo 
mladi začeti povezo
vati na vseh ravneh 
družbenega delovanja 
in začeti skupaj spoz
navati procese, na ka
terih bo temeljila 
družba prihodnosti. 
Gre namreč za iska
nje kompasa, ki nam 
bo pokazal novo ori
entacijo oz. pot, p<> 
kateri naj gremo. 

Prvi korak k temu, 
bi bila lahko ustano
vitev Mladinskega 
kluba, ki bi lahko po
meni l z a t o č i š č e in 
varnost za mlade 
vseh starosti . M e n i 
mo, da je za o b č i n o 
Domžale sramotno, ki 
se je še ne dolgo na
zaj ponaša la s statu
som najbogate jše ob
č i n e v Sloveni j i , da 
takega prostora še ni
ma. Torej prostora, ki 

bi že s svojim življe
njem in razpoznavno 
identi teto k l j u č n o 
pr ipomogel k razre
ševanju p rob lemov 
mladih na vseh rav
neh, nekako po prin
cipu »mladi za mlade« 
in o b č u t n o znižal 
s t r o š k e o b č i n e na 
dolgi rok. 

Dajte nam torej 
priložnost, da pokaže
mo iz kakšnega testa 
smo. Energije, zanosa 
in idej imamo več 
kot dovolj! 

M l a d i Forum 
ZLSD Domžale 

P. S.: Če te zanima 
kaj več oz. če imaš tudi ti 
kakšne »nore« ideje in 
bi bil rad nepogrešljiv 
del sprememb, se nam 
lahko pridružiš vsak to
rek v prvem nadstropju 
stavbe na Ljubljanski 70 
in to od 19.30 naprej. 
Ali pa se oglasi na 
mf.domzale@email.si. 

Programska 
konferenca SDS 

Kot del priprav 
na 7. kongres SDS, 
ki bo potekal 
17. maja v Celju, 
potekajo tudi pro
gramske konference 
v občinskih odborih 
SDS po celi Sloveni
ji. V Domžalah smo 
jo imeli 24. aprila, 
na njej pa sta nas s 
svojo prisotnostjo 
počastila tudi glavni 
tajnik SDS, g. Du
šan Strnad in 
ga. Nika Dolinar, 
članica Izvrši lnega 
odbora. 

Glavna naloga to
vrstnih programskih 

konferenc, na katere 
so povabljeni vsi čla
ni stranke, je vseka
kor pregled kongres
nih gradiv, predvsem 

SDS 
programa in statuta 
stranke, ki sla ga po
drobneje predstavila 
g. Dušan Strnad ter 
ga. N i k a Dolinar . Po 
krajši razpravi so čla
ni soglašali z, vsebino 
obeh aktov. Zarad i 

velikega števila čanov 
naše stranke v D o m 
žalah je bilo potreb
no izvoliti še dodatne 
delegate za kongres. 
Nato je predsedujoči , 
domža l sk i podžupan 
in hkrat i tudi pred
sednik IO SDS D o m 
žale, g. Roman K u r -
manšek , prisotne se
znanil Se z delom na
šega o b č i n s k e g a od
bora in svetniške sku
pine SDS. Po konča
nem uradnem delu 
programske konfe
rence so pr isotni v 
o k v i r u d r u ž a b n e g a 
srečanja, ki je sledilo, 
v neformalni o b l i k i 
utrjevali medsebojne 
slike ter izmenjavali 
mnenja o aktualnih 

N i k a D o l i n a r , 
članica Izvršilne
g a o d b o r a SDS, 
je p r i so tne se 
z n a n i l a s s p r e 
m e m b a m i p r o 
g r a m a SDS, k i 
se b o o b r a v n a 
v a l n a 7 . k o n 
g resu v Cel ju . 

pol i t ičnih in ostalih 
dogajanjih. 

J A N E Z STIBRIC 

Športne igre SDS 
Pred kratkim so v 

dveh konferencah 
(vzhodni in zahodni) 
polekala pred tekmova
nja letnih športnih iger 
SDS. Prizorišče športnih 
iger za vzhodno konfe
renco je bilo na Ptuju, 
za zahodno pa v (iro-
supljem. Tja smo se po
dali tudi predstavniki iz, 
I Jomžal. 

SDS 
V skladu s progra

mom in pogoji Športne
ga foruma SDS imajo 
pravico do udeležbe na 
teh tekmovanjih posa

mezniki in ekipe občin
skih odborov, ki so čla
ni SDS, člani Športnega 
Ionima SDS ter njiho
vi prijatelji in sinipati-
zerji SDS. V okviru le
tošnjih športnih iger so 
bila organizirana tekmo
vanja v malem nogome
tu, košarki, odbojki, te
nisu, namiznem tenisu 
in šahu. Domžalčani 
smo se udeležili tekmo
vanj v malem pogonu 
In in namiznem tenisu, 
k jer^no dosegli dobre 
uspehe. Najboljši posa
mezniki in ekipe se bo
do udeležili finala letnih 
športnih iger SDS, ki 
bodo potekale kot del 
predkongresnih aktiv
nosti 12. maja v ('elju. 

J A N E Z STIBRIČ 

Nova Slovenija - Mlada Slovenija 

Prihodnost je naša! 
Pod tem sloganom seje v soboto, 21. aprila 2001 ob 16. uri z izvolitvi

jo vseh organov podmladka »rodila« nova slovenska avtonomna in mla
dinska politična organizacija oziroma še bolje rečeno - podmladek stran
ke Nova Slovenija - krščanska ljudska stranka. Naporno, pa vendar kljub 
vsemu prijetno delo številčno ne ravno skromnega iniciativnega odbora, 
sestavljenega iz (starih in novih) mlajših članov stranke Nove Slovenije, 
seje tako iz pohudniške oblike preneslo na organizirano. 

Ustanovni člani podmladka N. Si berta lica (Ljubljana) in predsedni-
»Mlada Slovenija« (natančneje: na 
zboru nas je bilo 75 članov od 470 
registriranih) smo poleg organov 
omenjeni dan soglasno sprejeli Se 
oba ključna dokumenta, ki sta ta
ko po pravni kot tudi vsebinski 
plati potrebna za celovito delova
nje tovrstne organizacije: statut in 
temeljno programsko listino. Če ze
lo telegramsko povzamem, statut je 
urejen na podoben način kot sta
tut m a t i č n e stranke podmladka, 
Nove Slovenije in tako pravno kot 
tudi vsebinsko z. njo usklajen. 

Delegati ustanovnega zbora smo 
za svojega predsednika imenovali 
g. Jerneja Pavlina (Ljubljana), pod
predsednika g. Jakoba Kokalja (lx>-
gatec), generalnega sekretarja g. Ro

ka sveta g. Silva Soka (Ptuj) kot 
najvišje samostojne funkcionarje 
podmladka ter tudi člane izvršilne
ga odbora, sveta, nadzornega odbo
ra in razsodišča. 

G. Andrej Bajuk, predsednik N . 
Si, je v svojih predvolilnih in ludi 
kasnejših nagovorih velikokrat po
udaril, da »beseda velja« ter da »je 
vsako uspešno stranko potrebno 
graditi od spodaj navzgor«.Ta kon
cept smo prevzeli tudi Mladi , saj 
se bomo trudili delovati najprej 
spodaj (občinski odbori, regijski od
bori) in nato zgoraj. 

Temeljna programska izhodišča 
Mlade Slovenije združujejo konzer
vativnost in evropsko liberalnost, 
demokra t i čnos t , socialnost ter na

predek, č i re za skupek pozitivnih 
vrednot, na katerih temeljijo tudi 
razvile evropske demokracije in 
družbe. Odprtost in kritičnost ne 
smeta bili omejena; bili morala jas
ni, transparentnl in zdrava alterna
tiva vsem tistim, ki si tega ne želi
jo. 

Mlado Slovenijo sestavljamo mla
di in neobremenjeni ljudje. Sestav
ljamo jo ljudje, ki spoštujemo zgo
dovinska dejstva, ne glede do ko
ga so bila neprizanesljiva. Spoštu
jemo vloženi trud za popravo pre-

N o v a S l o v e n i j a 
Krščanska ljudska stranka 

teklih krivic in podpiramo spravo. 
Sočustvujemo z, vsemi, ki so bili za
radi totalitarnega sistema kakorkoli 
oškodovani in prizadeli. Vendar pa, 
to ne sme biti naša dola. To ne 
sme biti breme, ki bi nas sledilo in 
onemogoča lo . Zgodovina je inter
pretacija številnosti resnic, vendar 
ne »enolično« izhodišče za prihod
nost. Zavedati se je treba, da po
sledice dejanj (polpreteklosti vpli
vajo tudi na današnje dojemanje 

SLS ^SKD 
S l o v e n s k a l j u d s k a s t r a n k a 

O O SLS+SKD Slovenska l judska s t ranka D o m ž a l e 
v a b i svoje č l a n e i n s impat izer je n a 

1. r e d n i občni z b o r , 
ki b o v soboto, 12. maja 2001, ob 18. uri v gostišču KOVAČ n a K o l i č e v e m . 

O b tem d r u ž a b n e m srečanju bomo skupaj oblikovali nas program ter začrtali nadaljnje delo v občini Domžale. 

Z nami bo tudi naš predsednik mag. Franci But. 

V a b l j e n i ! 

moralnih, etičnih in človekoljubnih 
vrednot. 

Člani Mlade Slovenije č u t i m o 
moralno plal zgodovine, zalo se 
bomo po svojih najboljših močeh 
trudili, da bi sc z optimizmom, po
vezovanjem različnosti, intelektual
no širino in strpnostjo izognili vse
mu, kar bi povzroča lo že okušenc 
grenkobe. Zazrti v prihodnost, upa
joči na boljše čase za mlade si že
limo, da bi nam starejši pogosteje 
ponudili svojo roko priložnosti. Ni
kakor ni dovolj, tla prav pobožno 
molimo za kaj takega, vem. Potreb
no je več. Vsekakor in najprej več 
mladih, ki bi si upali spregovorili 
na glas, ki bi svojo resnico in tudi 
izkušnje bili pripravljeni prenesli 
na druge. Ni dovolj takšen članek 
ali dva, ni dovolj avtonomna orga
nizacija Kar bi lahko trenutno ma
čehovsko slanje države do gonilne 
sile celotnega naroda spremenilo, bi 
bila spremenjena zavesi nas samih, 
pripadnikov te iste družbe. Potreb
no bi bilo odslovili sleherno pasiv
nost in se konec koncev zavedali, 
da za svoja dejanja nc odgovarja
mo le družbi , bližnjim in sami se
bi, t emveč vsem generacijam, ki 
nam bodo še sledile. Njim bomo 
zapuščali svojo (ne)sposobnost po 
aktivnem delovanju znotraj želje 
po spremembah. Ni res, da posa
meznik ne more storiti ntč; lahko 
pa (tori lažje, če se poveže s somiš
ljeniki. 

Spoštovani mladi. Nc bojte se. 
Prihodnost je naša. O d nas samih 
pa je odvisno, kakšna bo. Skupaj jo 
bomo ustvarjali za nas, naše (bodo
če) otroke in vnuke. Nc smemo bi
li brezbrižni in neodgovorni. Vsaj 
zavoljo njih nc. Dajmo jim prilož
nost, da bodo zaživeli v bolj demo
kratični in etični družbi. 

G R E G O R SELČAN, Domžale 
član izvršilnega o d b o r a 

M l a d a S loven i ja 

Odstop predsednika Odbora 
za občinska priznanja 

23. 2. 2001 sem nepreklicno odstopil s funkcije predsednika 
Odbora za občinske proslave, priznanja, prireditve in obeležja 
obč inskega pomena, nekoliko pozneje pa tudi kot član tega 
odbora. 

V dosedanjem delu odbo
ra je bi la praksa, da smo se 
o p r e d l o g i h za nagrajence 
dogovor i l i in svetu dali v ob
r avnavo soglasen p red log . 
I a k o je bila že lani s s t rani 
S K D za nagrado predlagana 
d o m ž a l s k a ž u p n i j s k a Kari tas . 
K a n d i d a t o v je b i l o v e l i k o , 
n ismo želel i n iž jega p r i z n a 
nja kot smo ga predlagali in 
smo od nadaljnje kandidatu
re o d s t o p i l i . O b tem pa je 
bilo. vsaj po mojem, razume
t i , da letos ob njeni 10. ob
le tn ic i ne bo p r o b l e m o v p r i 
predlogu N . S i . , da bi Kar i tas 
za svoje delo prejela zaslu
ž e n o priznanje. T e m u na ža
lost n i b i lo tako. Po kra jš i 
razpravi je pr i delu tega od
bora p r i š l o do glasovanja, k i 
je seveda p o k a z a l o , kar je 
pokaza lo . 

O d b o r n i k iz L D S me je 
»potolaži l«, da bomo pač mo
rali p o č a k a l i , da bomo v sve
tu i m e l i v e č i n o in da ka
k r š e n k o l i d r u g a č e n predlog 
o d b o r a na. seji O b č i n s k e g a 
svet ne bi b i l izglasovan, ker 
je b i l p red log L D S za l e t o š -
n je o b č i n s k e nagrade ko l je 
bi l tudi že objavl jen , p red
h o d n o uskla jen z ž u p a n j o 
kot je povedal gospod D r a -

gar. Ironija je, da je O b č i n 
sk i svet na svoji seji skoraj 
soglasno izglasoval , da svet
n ik i s svojimi pr i spevkom od 
sejnine podpremo izvedbo in 
namen k o n c e r t a K A R I T A S 
»Skupa j na po t i« . 

O č i t n o se je pokaza lo , da 
je tud i ta o d b o r le fasada 

NmSi 
N o v a S l o v e n i j a 
Krščanska lludska stranka 

g la sova lnemu s t ro ju L D S , 
Z L S D , Desus in kot tak ne
po t reben , pravzaprav je tu
di č l ans tvo v tem odboru od
v e č . 

O m e n i t i moram p r i p o m b o 
g. Dragarja, o d b o r n i k a L D S , 
da Kari tas obstaja šele 10 let 
v p r imer jav i z nogometn im 
k l u b o m , k i obstaja že t o l i k o 
let. Č e me spomin ne vara. 
je b i lo delovanje Kar i tas do 
osamosvojitve Slovenije stro
go prepovedano, zato se mi 
zdi pr imer java med starost
j o K a r i t a s in nogometnega 
d r u š t v a malce z g r e š e n a . 

K A R I T A S zaradi tega nc 
bo n ič manj zagnano delala. 

saj stisk ni vse manj in nje
no poslanstvo, hvala Bogu, ni 
odvisno od razn ih d i p l o m in 
p r iznan j . B o l e č e pa je spo
znanje, da je za tiste, k i so 
se tako od loč i l i na o d b o r u , 
še bolj pa je za tiste, k i so 
se za tak p r ed log usk lad i l i 
pred sejo odbora , pomemb
nejše drago v z d r ž e v a n j e dob
ro p l a č a n e g a c i rkusa , (tudi s 
s reds tv i d a v k o p l a č e v a l c e v ) , 
kot pa i z k l j u č n o pros tovol j 
no delo humani ta rn ih orga
nizacij , ki s p o m o č j o dobrot
n ikov in s p o m o č j o za dom
žalski p r o r a č u n zanemarljive
ga p r i s p e v k a pomagajo tis
t im, ki so p o m o č i po t rebni . 
In to v letu, k i je v medna
r o d n e m m e r i l u p o s v e č e n o 
p ros tovo l jnemu delu. 

T a k o ravnanje je razumlj i 
vo, saj je l iberalna praksa ta
ka, da j i je st iska in skrb za 
s o č l o v e k a tuja in da j i gre 
p redvsem za lastno kor i s t , 
d o b i č e k in už i t ek . 

T o je seveda le p ika na i 
k mojemu odstopu. Razlogov 
za nezadovol j s tvo s sedanjo 
v l ada jočo ek ipo je še dovol j , 
tako da se bom v Slamnik Se 
oglasil . 

D O M Ž A L E , 17. 4. 2001 

J A N E Z V A S L E , d r . m e d 

P.S. 
Uredništvo je prispevek pre

jelo IH. 4. 2001 in seje na se
ji Uredništva,.?. 5. 2001, odlo
čilo, da objavi tudi odgovor 
člana Odbora Tonija 
Dragarja. 

Odstop predsednika Odbora za občinska priznanja, 
proslave in prireditve ter obeležja občinskega pomena (2.) 

Spoštovani bivši predsednik Odbora za občinska priznanja, proslave in pri
reditve ter obeležja občinskega pomena (to je pravi naziv Odbora in ne odbor 
za občinska priznanja). Ker ste članek o svojem odstopu napisali skoraj tri me
sece po svojem odstopu in ker v izjavi navajate nekatere nekorektnosti oz. ne
pravilno razumljena dejstva, Vam moram v skladu z mojo željo o korektni ob
veščenosti lokalne javnosti sporočiti naslednji odgovor. 

Ves »spor« oz. zamera je nastala, ko 
srno izmed vseh predlaganih kandida
tov za priznanja, na seji odbora prak
tično sporazumno določili predlog na
grajencev za občinski svet - razen pri 
zlati plaketi, kjer ste V i in Vaša stran
ka predlagali Domžalsko župnijsko Ka
ritas za 10 letno delo, is točasno pa je 
bil nasprotni predlog Nogometni klub 
Domžale za 80 letno delo. 

Moram Vas opozori t i , da ste z iz
javo prekršili dogovor oz. S K I T P na
šega odbora, da sc nominiranci, ki niso 
dobili priznanja, ne objavijo v javnosti 
in tega smo se do danes tudi držali in 
s tem stališčem sle se tudi vi osebno 
strinjali. 

Nekaj odgovorov na vaše trditve: 
• za 10 letno delo po mojem in 

mnenju naše svetniške skupine ne mo
re prejeli zlate plakete nobeno društ
vo, klub ali združenje, saj bi to vodi
lo v hiperinljacijo predlogov (moj ar
gument jc bil. da lahko prejmejo pri
znanja za 30 ali več let dela in td 
društva, ki nimajo svojih »panožnih« 
priznanj) 

• o neki, vsaj po vašem mnenju 
obljubi iz prejšnjega leta, nc obstaja
jo nikakršni sklepi ali zabeležke v za
pisnikih o delu našega odbora in V i 
dobro veste, tudi če smo se pogovar
jali, se sklepi sprejemajo vsako leto po
sebej 

• da je na seji prišlo do glasovanja 
o dveh predlogih za zlato plaketo, je 

bil Vaš predlog kot predsednika Od
bora in V i ste dali sklep na glasova
nje (rezultat jc bil 4:3 za N K Dom
žale, kar Vam oč i tno ni bilo povšeči) 

• odbornik 17! LDSa (saj veste, da 
smo že dolgo časa občinski svetniki, 
tudi V i ) sc pravi jaz, sem na seji po
skušal razložiti , zakaj naša svetniška 
skupina podpira predlog N K Domža
le in nc Karitas in pri tem navedel, da 
predlog L D S podpira tudi županja -
normalno saj jc članica stranke LOS; 

IMS 
LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE 

želel sem vam povedati, da ne želim, 
da predlaga odbor takšen predlog, ki 
bi na obč inskem svetu nc dobil veči
ne in podpore, zaradi vseh predlaga
nih kandidatov in njihove integritete 
in v tem kontekstu sle razumeli »to
lažbo«, da počakaj te na večino v ob
činskem svetu 

• ni ironija, da smo svelniki podprli 
predlog, da z, delom sejnine podpre 
ino izvedbo koncerta »Skupaj na po
ti«, to je dokaz, da razumemo in spoš
tujemo delo, tudi Karilasa; prav zani
ma pa me ali bi vaši strankarski ko
legi in V i prispevali za karto za tek

mo nogometnega kluba, ki velikokrat 
igra ob sredah 

• če jc odbor fasada glasovalnemu 
si roju, kot večkrat radi poudarjale, jc 
potrebno povedati, da jc tudi odbor 
sestavljen (ako, kot so želeli volivci v 
Domžalah in da so 'Vam in Vaši stran
ki pač premalo zaupali, da bi bili šo
ferji tega si roja iz vaše stranke; in tu 
je potrebno ponovno parafrazirali 
znanega slovenskega pesnika - dolgost 
spomina vašega jc kratka kolegi iz l . i . 
pomladnih strank; nekaterim nam spo
min seže tudi v čas pred mandatom 
občinskega sveta,... 

• samo še pomislek na vaš zadnji 
slavek o liberalni praksi - pravzaprav 
je komentar nepotreben, taka misel-
nosl je vaša pravicain jo kot tako tudi 
sprejemam; mi liberalni demokrati pa 
besede pretvarjamo v dejanja, zato 
imamo na socialni politiki toliko nad-
slandardnih programov financiranih iz 
občinskega proračuna , zalo povečuje
mo sredstva v proračunu za šport, kul
turo, spomeniško varstvo, zdravstvo, 
humanitarna d rušiva,... 

• in za konec- L D S sprejema odgo
vornost in tudi posledice za svoje od
ločitve, o uspešnosti in pravilnosti na
šega dela pa tudi »vašega« bodo defi
nitivno sodili in odločali volivci - prav 
kmalu... 

DRAGAR TONI 
sekretar O O LDS Domžale, 

predsednik Komisi je z a 
m a n d a t n a vprašanja, vol i tve 
in imenovan ja , član O d b o r a 

z a občinska pr i znan ja , 
p ros lave in pr i reditve ter 

obeležja občinskega p o m e n a 
in občinski svetnik LDS 

mailto:mf.domzale@email.si


stran IZ KRAJEVNIH SKUPNOSTI 

P r a z n i č n o 
v z d u š j e n a V i r u 

Za nami jc še eno tradicionalno množično praznovanje I. maja. Raz 
položenje udeležencev na predvečer praznika, ki sta ga tudi letos na V i 
ru pripravila območna organizacija /„SSS Domžale in športno društvo 
Rudničar je bilo praznično in veselo. Po slavnostnem koncertu godbe iz 
Domžal je udeležencem spregovorila sekretarka območne organizacije 
ZSSS J usti Arnuš. 

O b deveti uri so prižgali kres in zače lo sc je d r u ž a b n o srečanje , k 
je trajalo dolgo v noč. Za dobro razpo ložen je je poskrbel ansambel 
Nagelj in pa s impat ičn i Kond i Pižorn. Udeleženci so uživali tudi ob 
vel ičas tnem ognjemetu. 

Z a sodelovanje se zahvaljujemo premnogim sodelujočim. Sc poseb 
no smo hvaležni vodstvu Športnega druš tva Budničar Stanetu, M i h c l i 
in Jakatu. 

. i - i / ••• u n i u i l l o c n i v u 11 itrcj i i u i i n i n i i s i i i i i i / I V I v i i *yj 
en z rezu l tat i u m a in žuljev s l o v e n s k e g a d e l a v s t v a neod 

g o v o r n o b a r a n t a t i . 

Udeleženc i so n a v d u š e n o pri
sluhnili Podrepniku iz. T V Dober 
dan. ki je v svojem nastopu po
vedal tudi tole »prošnjo«: »Oče 
naš, Janez. Drnovšek, kateri si gla
va v državi , spoš tovanja vzbuja
joče naj bo tvoje ime, nc vrzi me 
iz svojega kraljestva in zgodi se 
tvoja volja, kakor pri plači, tako 
pri nagrajevanju. 

Daj nam danes višje plače, ne 
glede na naše grehe, kakor tudi 
mi ne gledamo na tvoje uspehe 
dela. ne spravljaj nas v skušnjave, 
temveč nas reši dela in hudega ga
ranja. 

Zdrava bodi sindikalna organi
zacija, delavec s teboj, spoš tova
na si med nami in blagoslovljen 
je tvoj trud za nabavo ozimnice 
in kurjave. 

Ekonomska zbornica, mati de
lavca, prosi za nas grešnike sedaj 
in ob naši plačilni uri. 

Še enkrat čast bodi naši vladi, 
da bi nam še kakšnega jurja pri
maknila, kot je bilo v zače tku re
čeno, takoj sedaj zamolčano in do 
pokojnine izplačano.« 

N a praznični 
d a n p r e b i v a l 
ce Domžal 
v s a k o leto 
P rebud i 
b u d n i c a . 
Udeleženci 
budnice se 
zbere jo p r e d 
Podjet jem A S 
Domžale. Z a 
spre jem le - teh 
v s a k o leto 
P o s k r b i j o 
s ind ika l i s t i 
A S - a . 

Kres n a V i r u 
je b i l m e d 

največjimi v 
domžalskem 

območju. 

(tekst: J . ARNUŠ, 

x. f o t v : 

V . MAJHENIC) 

Letos bo očiščenih 
pet kraških jam 

DOMŽALE, 26. april 2001 - Hcliosov sklad za 
ohranjanje slovenskih voda ho tudi letos finančno pod
prl čiščenje kraških jam. Izborna komisija je med de
setimi prijavami izbrala pet jam, katere so na javni 
razpis prijavila slovenska jamarska društva. 

Hcliosov sklad za ohranjanje slovenskih voda, znot
raj katerega leče projekt čiščenja kraških jam, de
luje letos že tretje leto. Ustanovila sla ga Poslovni 
sistem Helios in Ministrstvo za okolje in prostor. S 
pomočjo sklada so do sedaj očistili že dvanajst kraš
kih jam, katere so bile v bližini zajetij pitne vode 
in so njihovi odpadki predstavljali potencialno ne
varnost onesnaženja. 

Razpisna komisija je zaradi omejenih sredstev skla
da letos izbrala naslednjih pet jam, ki jih bodo čez 
poletje očistila jamarska društva in sicer: Brezno S 
pod Sinjim vrhom - Jamarsko društvo Danilo Rem-
škar Ajdovščina. Zajamniško jamo - Društvo za raz
iskovanje jam Bled. Selevo jamo ali Jamo v Lazih -
Društvo za raziskovanje jam Ljubljana, Golohje 
brezno ali Mrakovojamo - Jamarsko društvo Neto
pir iz Ilirske Bistrice in Oprešnikovo jamo - Društ
vo za raziskovanje jam Simon Robič iz Domžal. 

Skupna vrednost sredstev, ki jih bo Hcliosov sklad 
namenil za čiščenje omenjenih jam bo 1,2 milijona 
tolarjev. Dela oziroma akcije čiščenja se bodo pri
čele pred poletjem in bodo predvidoma končane 
pred jesenjo. 

V skladu se zbirajo sredstva iz. prodaje Hclioso-
vih okolju prijaznih barv in lakov, z, znakom »Ri
bice v soncu«. Od vsakega prodanega litra gre v 
sklad petdeset tolarjev. 

T. S. 

Aktivnosti SRD Konfin 
Sv. Trojica v aprilu 

Vsako leto je mesec april za člane Športno 
rekreativnega društva Konfin - Sv. Trojica čas 
najštevilnejših akcij. V slabem mesecu so se ta
ko zvrstile delovne akcije: obnova vaškega iz
vira, obnova kažipota, čistilna akcija, ureditev 
stare vinske trte, prireditev »Nikoli več vojne«, 
prvomajsko kresovanje in pohod. 

V vsakoletni čistilni akciji, lelos tudi v ok
viru akcije »Očistimo občino Domžale«, smo 
očistili in uredili več kilometrov sprehajal
nih poli in nekaj počivališč na Sv.Trojici. 

Sanirali smo tudi divje odlagališče v l . i. 
»Andrjaževi cesti«. Zadnja leta je opazil i , da 

je ob postavljenih koših za odpadke, kljub šte
vilnim obiskovalcem naših krajev, smeti ob 
cestah vse manj. 

Letos je predvsem zaradi ugodnega vreme
na po naših krajih zagorelo veliko prvomaj
skih kresov; tudi na vrhu Sv. Trojice se je 
zbrala kar precej velika družba, ki je ob kresu 
in dobri glasbi preživela prijeten večer. 

Na I. maj smo se »Konfinci« odpravili na tra
dicionalni prvomajski pohod. Letos smo obis
kali Vinjc, Brdo in sv. Miklavž nad Ihanom ter 
spominski obeležji na Oklem in pri Judežu. 

R O K R A V N I K A R 

IZ ARHIVA TONETA PAVLINA 

Sokolsko društvo v Domžalah 
Ustanovljeno je bilo 26. dec. 1905. 
Kot člani prvega odbora so bili izvoljeni: Slokar 

Andrej-starosta, Polak Kedrih - podstarosta, Bre-
eeljnik Franjo - načelnik. Kuhar Frane - blagaj
nik, Fngclman Kristijan - tajnik in odborniki 
Kralj Ivan, Zalokar Anton in Rihtar Janez. 

Spočetka se jc dogajalo vse d ruš tveno življe
nje, tudi telovadba, pri Slokarju. 

Telovadbo je poučeval načelnik Brcceljnik Fra
njo. K o pa jc ta na spomlad 1906 odšel k želez
nici, je hodil poučevat telovadbo Drenik iz Ljub
ljane. L 1907 jc postal načelnik Majzclj Franc, 
ki jc pet let bil dejanski voditelj društvenega živ
ljenja. Takrat sc jc zgodil 15. avgust 1907, javni 
telovadni nastop »Slovenske sokolske zveze«, na 
sejmišču v Zgornjih Domžalah. 

Leta 1909 se je pričel graditi »Sokolski tlom«. 
8. avgusta 1911 jc bil slovesno odprt. 
K o pa jc 1914 izbruhnila svetovna vojna, so 

nastopili za druš tvo in »Sokolski dom« težki časi. 
Kot druga sokolska društva je bilo tudi dom

žalsko kmalu v zače tku vojne razpuščeno. 
V domu je bil na jesen 1914 nastanjen kader 

97. t ržaškega pešpolka , od .11. julija 1915 do 
3, marca 1918 pa vojaška bolnica s 104 postelja
mi. 

Leta 1921 so bili ustanovljeni sokolski odseki: 
17. julija v Moravčah. 26. julija v Dobu in 14. av

gusta na Brdu. Prva dva sta sc 1930 razvila v 
samostojni društvi, odsek na Brdu pa je 1927 
prenehal. leta 1933 se je ustanovila sokolska če
la v Krašnji. 

7. maja 1924 sc jc druš tvo udeležilo odkritju 
spomenika Kralja Aleksandra /.. ki ga je pred svo
jo hišo v Zgornjih Domžalah postavil starosta 
Slokar Andrej. 

Za druš tvo pomembno je bilo leto 1926, ko 
se je v njem osnoval kino-odsek z nalogo, da 
se v Sokolskem domu č imprej odpre kino. 

Prvi odborniki kino-odseka so bili: Pctrovec 
Tomo, Šctina Egidij in Seljak Rudolf. 

Kino-aparat je stal 40.000 din in je začel ig
rati v avgustu 1927. 

6. dec. 1929 je izšel zakon o ustanovitvi »So
kola kraljevine Jugoslavije« 

To leto je druš tvo pod starosto Tomom Pe
trovcem slovesno slavilo svojo 25-letnico. 

9. avg. 1931 je bilo slovesno razvitje prapo
ra, k i si ga je d ruš tvo kupilo za 5434 din. K u -
mica mu je bila Šelina Motena, žena I gkfi ja Še
t inc ki je bil po odhodu loma Petrovca 5 let 
starosta. 

L 1932 jc ustanovilo d ruš tvo sokolsko če to 
v Blagovici in v Trzinu. 

To leto sc je prav posebno razvila javna knjiž
nica v Sokolskem domu. 

Po smrti I gidija Šetinc 1. 1934 je postal sta
rosta Anton Skok. 

L 1935 je d ruš tvo 4. avgusta slovesno praz
novalo 30-letnico svojega obstoja. O b pol šti
rih popoldne je potekal sprevod po Ljubljan
ski. Kolodvorski. Industrijski in ljubljanski cesti 
Nastopila je konjenica, narodne noše ter Sokoli, 
člani, naraščaj in Otroci. Nato je bil delile pred 
spomenikom kralja Aleksandra f, slavnostni go
vori, zabijanje spominskih žebljev v drog društ
venega prapora in velika javna telovadba ob ig
ranju domžalske godbe. 

V Sokolskem domu jc bilo uprizorjenih tu
di več iger. 

PAVEL PEVEC 

Ek ipa SRD Konf in - Sv. Trojica o b s ta 
ri trti in nov i b ra jd i 

Odkrita stara 
vinska trta 

Staro ljudsko izročilo pravi, omenjal ga je tudi 
Stane Stražar v »Moravski dolini«, da je v Rebri, 
pobočju nad Vinjami, pod razvalinami gradu Ra-
bensberg na Sv. Trojici, nekoč rasla vinska trta. 
Od tod menda tudi krajevno ime Vinje. 

Na enem izmed srečanj ŠRD Konfin Sv. Tro
jica je naš član, sicer iz Vinj, povedal, da to ni
so le legende, ampak, da osebno ve najmanj za 
tri stare trte, ki se rastejo na sedaj gosto po
raščenem bregu. 

Špor tno rekreativno društvo Konfin - Sv. 
Trojica si je zadalo nalogo, da tako zanimivo 
stvar najde, okolico otrebi in očisti, trto zava
ruje ter jo označi za morebitne obiskovalce. Ak
cija je stekla v soboto. 29. aprila, in navdušena 
ekipa je v nekaj urah rešila trto iz. dobesedne 
»džungle« grmičevja in srobota. na licu mesta 
smo izdelali lično brajdo in pritrdili tablo z na
pisom »stara vinska trta«. 

Ostaja delo za strokovnjake, da ugotovijo, od 
kod in od kdaj te stare trte izvirajo; morda bo
mo čez leto ali dve lahko nazdravili s pristnim 
grajskim vincem... 

R O K R A V N I K A R 

»Nikoli več vojne« 
Na velikonočni ponedeljek, 16. ap

rila, je Športno rekreativno društvo 
Konfin - Sv. Trojica pripravilo kraj
šo slovesnost ob 57, Obletnici strmo-
glavljcnja ameriškega bombnika B-24 
na Sv. Trojici; prireditev s pomenlji
vim naslovom »Nikoli več vojne« jc 
potekala že 8. zapored. 

Še enkrat se je pokazalo, kako je 
priprava in obisk prireditve na pros
tem odvisen največ od vremena. Za
radi dežja smo se organizatorji od
ločili, da slovesnost, napovedano za 
popoldne, odpovemo. Vendar pa se
je ob uri začetka na Sv. Trojici zbra
la kar precejšnja skupina vsakoletnih 

in tudi novih obiskovalcev, zato smo 
kljub vsemu pod improvizirano stre
ho izpeljali krajši kulturni program. 

O samem dogodku, pa tudi o po
sadki in letalu, ki je strmoglavilo 
2. aprila 1944, je obširno poročal v 
svoji knjigi »Poslednji let« naš pokoj
ni rojak Slane Stražar. 

Spominsko obeležje, ki oh krater
ju in pobočju vrha Sv. Trojice slo
ji ze od leta 1994, je hkrati tudi pri
vlačna izletniška točka, s katere se 
obiskovalcu ponudi zagotovo naj
lepši razgled v sedanji domžalski 
občini. 

ROK RAVNIKAR 

Ivan Grubie: 
R A D BI P O L E T E L V N E B O 
Rad hi poletel v nebo 
in odprl svoje oko. 
Razširil bi svoje roke 
in se ozrl v doline globoke. 
Kot ptič bi jadral v svet, 
Rad bi videl ta nai planei. 
Gotovo je prav lep iz višine, 
kjer vidiš vse gore m doline. 
Letel bi prav tja. 
kjer sla prijateljstvo in mir dnina 
in iln <liilni ljudje lam vi ve, 
ki sparnim- stare obude. 
Sam si tO najbolj telim, 
prav rad bi, da poletim. 
Gotovo enkrat zgodilo se bo, 
i/a /mm poletel v nebo. Ivan Grubič iz Žej 

Kmetijsko-gozdarska zbornica Slovenije 
Prva seja Odbora izpostave Domžale, Območne enote Ljubljana 

Kmetijsko-gozdarska zbornica Slovenije je inte
resna in stanovska organizacija, ki povezuje kmete, 
lastnike kmetijskih zemljišč in gozdov ter kmetijske 
podjetnike, podjetja in zadruge. Z zakonom o Kme-
tijsko-gozdarski zbornici imamo tudi slovenski 
kmelje pravno podlago za enotno nastopanje do lo
kalnih skupnosti in države ter prek mednarodnih 
stanovskih povezav ludi do Evropske unije. 

Na lanskoletnih spomladanskih volitvah so bili iz
voljeni predstavniki v Svel Kmetijsko-gozdarske 
zbornice Slovenije, na decembrskih volitvah pa pred
stavniki v svete območnih enot iti odbore izposta
ve. V Odbor izpostave Domžale so bili izvoljeni: 
Janez 1'irnat. Zgornji Tnšlanj I, Moravče. Janez Ga-
beršeek, (ešenik 7. Domžale, Vikini Maljan, Pod-
milj 12, Lukovica, Damjan Jemc, Jemčeva 9, Trzin, 
Ivanka Kocjaneič. Kalarija 7, Moravče. Milan Roj-
nič, Ljubljanska 87, Domžale in Anion Brezovar, K/ . 
Domžale, Industrijska 15, Radomlje. Za predsedni
ka odbora izpostave je bil izvoljen Viktor Maljan. 
za podpredsednico pa Ivanka Kocjaneič. 

Odbor izpostave opravlja zlasti naslednje nalo
ge: 

- sprejema poslovnik o svojem delu. 
- voli predsednika in podpredsednika izpostave 

območne enote, 
- obravnava letni program dela in poročilo 0 delu 

izpostave območne enote in ju predlaga svetu ob
močne enote v sprejem, 

- pripravlja mnenja in strokovne podlage glede 
razvoja kmetijstva, gozdarstva in ribištva na območ
ju upravne enote in posameznih občin, 

- obravnava letne razvojne programe kmetijstva, 
gozdarstva in ribištva posameznih občin in daje po
bude strokovnim službam pri izvedbi teh progra
mov, 

- sodeluje z institucijami na ravni upravne enote, 
ki upravljajo s podeželskim prostorom in jim po
sreduje usklajena stališča zbornice, 

- sprejema letni program dela in letno poročilo 
0 delu javnih služb na območju izpostavne območne 
enote in spremlja njihovo delo. 

Na prvi. ustanovni seji odbora izpostave Dom
žale so bile sprejete Se naslednje programske de
javnosti: 

- Po občinah naj se formirajo »Odbori za kme
tijstvo«, predstavniki se vabijo na seje odborov 
KGZS. D E Ljubljana, izpostava Domžale. 

- Od kmelijskih zadrug se pridobi podatke o 
zaostanku pri odkupu živine. Izračuna se Skoda, ki 
jo imajo rejci zaradi zaostanka odkupa. 

- Sestankov kmetovalcev domžalske občine s 
predstavniki Občine Domžale se udeležujejo tudi 
predstavniki KGZS. OE Ljubljana, odbora izposta
ve Domžale 

Naj bo delo Odbora izpostave Domžale in vseh 
ostalih organov ter služb Kmetijsko gozdarske zbor
nice Slovenije korektno. uspeSno in plodno, tako 
da bodo pravilno zastopani interesi vseh članov 
zbornice, ne pa le ozkih skupin ali posameznikov. 
Vse informacije 7231-236. 

J . OCEPEK 



Predstavljamo 
štipendiste 
Nina Zenkovič, 
študentka 
arhitekture ter-
računalništva 
in informatike 

Veliki večini študentov se zdi 
študij na eni izmed Fakultet več 
kol dovolj, saj ti delo z vsemi se
minarji in dodatnimi obveznost
mi vzame včasih tudi več dni sku
paj. Domžalčanka Nina Zenkovič 
ni ena izmed njih, saj študira ta
ko na fakuteti za arhitekturo, kot 
na fakulteti za računalništvo in 
informatiko ... 

Kako je potekalo tvoje doseda
nje šolanje? 

Najprej sem bila osnovnošol-
ka na Osnovni šoli Venci ja Per-
ka v Domžalah, potem sem bila 
gimnazijka na Gimnazi j i Beži
grad v Ljubljani, ki sem jo za
ključila z mednarodno maturo in 
jo ohranila v čudovitem spomi
nu. Po srednji šoli sem postala 
š tudentka : univerzitetni študij 
sem pričela na Fakulteti za ar
hitekturo, ki pa ni izpolnjevala 
mojih pričakovanj, zato sem se 
ob vpisu v tretji letnik odločila 
za vzporedni vpis na fakulte
to za računalništvo in informa
tiko. Na slednji, ki je z letošnjim 
studijskim letom postala moja 
matična fakulteta, trenutno kon
čujem drugi letnik. 

Kaj ti je najbolj všeč oz. te naj
bolj zanima v povezavi z arhitektu
ro oz. računalništvom? 

V računalništvu se bom pri
hodnje študijsko leto usmerila v 
programsko opremo, kjer lahko 
najdem kar nekaj povezav z ar-
hitekturo. Najbolj očitna, na pri
mer, je računalniška grafika, ki 
nudi arhitektu vedno močnejše 
orodje za snovanje in predstavi
tev svojih stvaritev. No, nič še 
ni odločeno. Računalništvu daje 
poseben čar neverjetna pestrost 
področij , s katerimi je povezlji
vo. Tudi teorija je vse prej kol 
nezanimiva. 

Trenutno si zelo zasedena s štu
dijem. Kaj nameravaš po konča
nem študiju? 

Možnosti je precej, odločitve 
pa še ni. Na semester ali dva štu
dija v tujini računam še pred 
diplomo, kaj ji bo sledilo, pa je 
odvisno predvsem od lega, koli
ko in kakšnih izkušenj in znanj 
bom do takrat pridobila. Študi
ju tako ali tako nikdar ni kon
ca. 

Ali se v prihodnosti vidiš bolj v 
arhitekturi ali v povezavi z delom v 
računalništvu? 

Trenutno vse kaže v prid ra
čunalništvu. 

Imaš še kakšne druge interese? 
Si aktivna v kakšnem društvu ? Te 
zanima kultura? Morda rada po
tuješ? 

Že od nekdaj obožujem glas
bo ter ples in pri tem vzl rajam. 
Tudi besedna umetnost mi je 
precej blizu, zato se občasno po
svečam tujim jezikom. Rada tu
di potujem, všeč mi je, ko se v 
novem koščku sveta poču t im 
doma. Mis l im, da so bistveni 
ljudje. 

Občinsko štipendijo prejemaš 
od letos. Kako ti bo pomagala pri 
tvojem študiju? Za kaj jo boš pora
bila? 

Prevoz in prehrana sla nuj
nost, računalniška oprema in l i 
teratura pa nepogrešljivi. More
bitni ostanek sc konj ičkom in 
potovanjem ne izogne. Ob tej 
pr i l ik i se Občini Domžale za 
podporo iskreno zahvaljujem. 

Tvoj življenjski cilj. Imaš mogo
če svoj življenjski moto? 

Sam koncept življenjskega c i 
lja je po mojem mnenju zgrešen. 
Če ga ne dosežeš, si nesrečen, če 
ga, življenje izgubi smisel. Poleg 
tega spremembam ne moreš uiti. 
Zdi se mi torej bolj realno, da 
imamo več ciljev, ki jih sproti 
razvijamo, prilagajamo, odvze
mamo m dodajamo. Tudi mota 
nimam, vsaj ne ubesedenega. 

Za konec, kaj bi kot uspešna 
študentka svetovala mladim, ki si 
Želijo uspeli? 

Naj nasvete drugih prilagaja
jo sebi. 

B O J A N A V O J S K A 

Dober dan, gospa Draga Lapornik 

Trma je moj 
zaščitni znak 

Gospa Draga Lapornik je špor tn ica , ki se lahko pohvali, da je na 
paraolimpijskih igrah osvojila že dve bronasti medalji. Obe v metu 
krogle, č e p r a v atletika med šport i ni bila njena prva ljubezen, am
pak o tem kasneje. 

M o j a sogovorn ica je d o m a s 
Koz janskega , i z š t e v i l n e k m e č 
ke d r u ž i n e . P r i š t i r i h le t ih je 
zarad i o t r o š k e pa ra l i ze posta
la p a r a p l e g i č a r k a in sama se ne 
s p o m n i , k a k o je b i lo , ko je ho
dila . N a to j o spominjajo neka
tere fotografije. V e č n o bo hva
l e ž n a svoj im s t a r š e m , zlasti ma
m i , saj je nared i la š t e v i l n e po
l i , da j c bi la hč i D r a g a spreje
ta v Z a v o d za usposabljanje in 
v a l i d n e m l a d i n e v K a m n i k u , 
kjer si je p r i d o b i l a p o k l i c urar-
ke, nato pa ob de lu naredi la ' še 
v i š jo u p r a v n o š o l o - smer sta
t is t ika. » O b č u d u j e m m a m o , da 
je na red i la vse tc po t i , saj z a 
majhen kraj in nevedno k m e č 
k o ž e n o ni b i lo l ahko najti re
š i t v e z a i n v a l i d n e g a o t r o k a . « 
Prav te mater ine pot i so gos
pe D r a g i o m o g o č i l e , da se sa
ma preživl ja v živl jenju in da je 
v njem dosegla enako ali ce lo 
v e č kot z d r a v i ljudje. »S s luž
b a m i sem i m e l a t a k o k o t na 
s p l o š n o z ž iv l j en jem ve l iko sre
če. V e d n o sem bila d o b r o spre
jeta, posebej pa je na mojo živ
l jenjsko pot vp l iva l a s l u ž b a na 
Z v e z i p a r a p l e g i k o v S loven i j e , 
k jer sem se tud i s r e č a l a z at
le t iko in sc v prvem st iku z njo 
z a s t r u p i l a , « prav i gospa Draga . 
A t l e t i k a n a m r e č n i bi la njena 
prva l jubezen, saj sc j c v Z a v o 
d u za i n v a l i d n o m l a d i n o v 
K a m n i k u ukvar ja la p redvsem s 
s e d e č o o d b o j k o in n a m i z n i m 
ten isom. 

» K o t i n v a l i d se m o r a š bo l j 
trudit i , ker si bolj opazen zaradi 
svoje d r u g a č n o s t i , « prav i in na
daljuje, » h k r a t i pa h o č e š sebi in 
drugim dokazat i , da nisi nič dru
g a č e n in da z m o r e š vse, k a k o r 
drug i . N a j v e č so m i pomen i l e 
de lovne navade, k i sem j i h p r i 
d o b i l a v K a m n i k u . R a z m e r e v 
šoli so me naredile u p o r n i k a in 
s sebi lastno t rmo, k i mc sprem
lja od o t r o š t v a , sem dosegla vse 
- tudi š p o r t n e r e z u l t a t e . « T i so 
j i pr inesl i ve l iko prijateljev, od 
l i č n e š p o r t n e uspehe, pa tud i 
potovanja in znance, k i j i h d ru 
g a č e ne bi bi lo . G o s p a Draga j c 
meta lka . M e č e k rog lo , disk in 
kopje, njeni največj i š p o r t n i us
peh i pa so p o v e z a n i z. meta
njem krogle, kjer jc zadnjo bro
nasto medal jo na pa rao l imp i j -
s k i h ig rah o svo j i l a z. m e t o m 
6.94. N j e n o sebn i r e k o r d je 
7.22. 2 e v e č kot petnajst let je 
č l a n i c a A slovenske r ep rezen 
tance. T r e n i r a j o trener G o r a n 
K a b i č , nekdanj i deseterobojec. 
T e k m o v a l a je že na t reh o l i m 
piadah in m o r d a bo še na kak
šni . M a l c e j o v zadn jem č a s u 
m o t i d o g o v o r na m e d n a r o d n i 
ravni, da imajo za metanje po
sebne stole, saj žel i jo , da bi tu
di inva l idom pribl ižal i pogoje, v 
katerih tekmujejo zdravi tekmo
valci . M e t a l n i stol ge. Drag i ni 
všeč , saj j o ovi ra , hkra t i pa j i j c 
v ve l iko breme, saj m o r a ob vo
z i č k u in vrs t i š p o r t n i h r e k v i z i 
tov vedno poskrbet i še za me
talni stol . Pole t i t ren i ra na sta
d ionu Ž A K Ljubljana, poz imi pa 
v f i tnesih. Š p o r t j i jc v vsakem 
pogledu dal n a j v e č in » d o k l e r 
bodo hote l i , b o m v ekipi ,« za
trjuje. 

P r e d le t i sc jc iz Ljubl jane 
preselila v prijetno novo hišo na 
V r h p o l j u , kjer je ze lo zadovol j 
na, č e p r a v ima p o z i m i kar pre
cej t e ž a v zaradi klanca, ob ka
terem jc njena h i š a Njena skri ta 
želja jc . da se morda n e k o č pre
seli na »ravn ino« . V v e l i k o po
m o č j i je h č e r k a A j d a , p r idna 
š t u d e n t k a biologije. O b ukvarja
nju s š p o r t o m je gospa Draga 
zelo ak t ivna v Z v e z i paraplegi
kov . O b s k r b i za h i š o in vr t , 
š p o r t in h č e r k o , j i , enako kot 
z d r a v i m , v e d n o man jka č a s a . 

»Kar lahko nared im, h o č e m na
redit i sama,« p rav i in m i p r ipo 
veduje, k a k o p o m e m b n o je, da 
m o r a š sam sebe p r e p r i č a t i , da 
z m o r e š prav vse in da n iko l i nc 
o d n e h a š . » K o t i n v a l i d k a ž i v i m 
k a k o r najbolje z n a m in ob tem 
d r u g a č e c e n i m in d r u g a č e gle
d a m na stvari kot zdrav i . L jud 
je so v e l i k o k r a t n e z a d o v o l j n i 
sami s seboj, z o k o l j e m , v ka
te rem ž iv i jo , sama pa sem ze
lo z a d o v o l j e n č l o v e k . R a d a 
g r e m v n a r a v o , k j e r na jdem 
s r e č o in veselje, pa tudi druga
č e c e n i m vse tisto, kar i m a m in 
kar Z m o r e m . « Se č u t i ko t pa-
r a p l c g i k z a k a r p r i k r a j š a n a ? 
» N e . N i k o l i ne r a z m i š l j a m o 
tem in č e me žc v p r a š a t e , po

tem povem, da sp loh ni res, da 
sem za kaj p r i k r a j š a n a . N i č e s a r 
m i n i in m i nc manjka in ni jc 
stvari, k i se jc nc bi loti la, zlasti 
pa me v l e č e j o s tvar i , za kate
re n i s em p r e p r i č a n a , č e j i h 
z m o r e m nared i t i sama. P o s k u 
š a m j i h naredit i in zlepa nc od 
n e h a m , « pravi gospa Draga. K o 
o p a z u j e m njen z a d o v o l j n i 
o b r a z , s r e č n e o č i in tope l po
gled , v e m , da je gospa D r a g a 
L a p o r n i k k l jub inva l idnos t i ze
lo, ze lo s r e č n a . N a j ostane ta
ko tudi v prihodnje, gospa D r a 
ga, in s r e č n o vam in A j d i ! 

V E R A V O J S K A 

Naš pogovor 
»Če sem uro brez dela, mi jc dolgčas,« mi je po pozdravu povedal moj 

sogovornik Vclimir Vulikič, ki sem ga na njegovem domu v Plečnikovi 
ulici v Domžalah obiskala ob jubileju. 

Otroštvo 
Začneva pri otroštvu, ki ga je »av

tohtoni« Črnogorec preživel v Vito-
mirici v bližini Peči, kamor sta se 
oče in mama »spustila« ter ustvari
la prijeten dom desetim otrokom. 
Bil je šesti po vrsti in domači so ga 
namenili za učitelja. Začetek vojne 
jc družini Vulikič prinesel veliko 
gorja, saj so bili oče, ki jc kasneje 
padel kot partizan, in starejši brat
je v izgnanstvu, dvanajstletni Velj-
ko pa jc z materjo prevzel skrb za 
mlajše. Hodila sta delat v Glino in 
se vsak večer vračala z moko, ki jc 
preživela družino. Par dni jc delal 
tudi na cesti, vendar so ga zaradi 
mladosti zapodili , ob odhodu jc 
ukradel kolo in naredil samokolni-
co. Starša sta v 20 letih dela ustva
rila lepo imetje, ki ga jc vojna od
nesla, zato so po njej začeli zno
va. Mladi Vcljko z. nepopolno OŠ, 
med vojno šole namreč ni bilo. jc 
odšel na znano gimnazijo v Peči in 
v dveh letih gimnazijo končal in po 
mali maturi - spomni sc, da jc od
govarjal na vprašanje o slovenski 
zgodovini, leta 1947 odšel v oficir
sko šolo v Beograd. 

V a r m a d i 
Ta se jc 17. aprila 1948 preselila 

iz. Beograda v Šentvid pri Ljublja
ni. Leta 1949 jc postal dentist in bil 
po pripovedovanju najmlajši oficir 
v tedanji JLA. Služboval jc v Ljub
ljani, v dveh brigadah tedanjega 
KNOJ-a in pokrival skoraj celotno 
Slovenijo in hrvaško Istro. Delal jc 
pionirske korake pri organizaciji vo
jaškega zobozdravstva in pridobil 
prve vtise o Sloveniji. Takole se spo
minja prvih dni: »Najbolj sc spomi
njam cerkvenega zvonjenja, ki ga ni
sem bil vajen, tuja mi je bila tudi 
govorica in sprva se slovenskega je
zika nisem učil, saj sem bil v glav
nem med vojaki in oficirji, ki smo 
med seboj govorili srbohrvaško.« Po
memben trenutek v začetku učenja 
slovenskega jezika jc pomenilo sre
čanje s tedaj mlado gospodično Mal-
či Žarnik, s katero se je 1952. leta 
poročil in preselil v Domžale, o ka
terih tedaj ni vedel prakt ično niče-

Majda Osolnik 
dobitnica plakete ZSSS 

Na letošnji slovesnosti, posvečeni prvemu maju, je predsednik ZSSS 
Dušan Semolič zaslužnim sindikalnim aktivistom podelil tradicionalne 
plakete ZSSS. Med letošnjimi nagrajenci je bila tudi predsednica sindi
kata K N J I Ž N I C E Domžale Majda OSOLNIK. 

Majda Oso ln ik jc dolgoletna 
sindikalna zaupnica v domžalsk i 
knjižnici, članica glavnega odbora 
Sindikata Glosa, predsednica kon
ference s p l o š n o i z o b r a ž e v a l n i h 
knj ižnic p r i S indika tu G l o s a in 
članica pogajalske skupine za ko
lektivno pogodbo za kulturne de
javnosti. 

K o gre za zašč i to pravic kole
gov in kolegic iz knjižnice, k i so 
povečin i člani sindikata Glosa, je 
dejavna, pozorna, razumeva jča in 
zahtevna. S pogodbo o pogojih za 
delo sindikata in zavodsko kolek
tivno pogodbo jc za sindikat do
segla dobre možnos t i za delo. Z 
vodstvom zavoda goji partnerski 
odnos. Z a zaposlene je dosegla 
opt imalne pravice iz delovnega 
razmerja. 

Prek sindikalne konference 
splošno izobraževalnih knjižnic jc 
dosegla hitrejše reševanje proble
mov zaposlenih v teh zavodih. V 
pogajalski skupini delojemalcev si 
je prizadevala za širjenje pravic 
zaposlenih v kulturi in ohranjanje 
plačilnih razmerij znotraj kultur
nih dejavnosti. 

Jc vztrajna sooblikovalka pro
grama glavnega odbora Sindikata 
Glosa in zvesta od loč i tv i , da ta 
sindikat vztraja v Z v e z i svobod
nih sindikatov Slovenije. 

J . A . 

sar: »Domžale so bile dolga raz po
tegnjena vas z makadamom in pra
hom, pa z bogatim družabnim živ
ljenjem v nekdanjem godbenem do
mu.« Spominja sc zabav, igre Divji 
lovec, operete Planinska roža. Bilo 
je prijetno domače, pravi. V novo 
okolje sc jc hitro vživel in pridobil 
veliko znancev in prijateljev. 

S t r o k o v n j a k 
Zelja, ki ga spremlja vse življenje, 

je Zelja po znanju, po strokovnem 
izpopolnjevanju, zato je v letih 1949 
do 1957 brezuspešno prosil, da bi sc 
vpisal na vojaško akademijo. »Govo
rili so, da sem nenadomestljiv,« se 
spominja let čakan ja na odobritev 
Študija, ki je prišla šele v letu 
1957. Uspešno jc študiral na Vojaš
ki akademiji in opravljal številne 
funkcije tako v študentski organiza
ciji kot v tedanji ZK. Vse to jc štu
dij malo upočasnjcvalo, zato se je 
kot absolvent odločil, da je šludij pr
vi in uspelo mu ga je končati sedem 
mesecev pred rokom. Spominja se 
učenja v ihanskih gmajnah in arbo-
retumu, pa tudi prijetnega obiska 
Poljske v okviru mednarodne zame
njave. Po končanem študiju je bil 
sprva predstojnik vseh garnizijskih 
ambulant v Ljubljani, po treh letih 
pa načelnik Stomatološkega oddelka 
Vojaške bolnice Mladike, ob tem pa 
jc opravljal tudi funkcijo referenta 
za zobozdravslvo ljubljanske arma
de. Magisterij je uspešno opravil in 
ob tem sestavil zdravilo, o katerem 
so pisali vsi jugoslovanski Časopisi. 
Večkrat jc referiral na strokovnih 
simpozijih in kongresih, pisal stro-
kovne članke za domače časopise, 
pa tudi kakšnega tujega. Bil je tudi 
zobozdravnik zakoncev Kardelj, us
tanovitelj in urednik časopisa Stoma
tološki bilten Vojne bolnice Ljublja
na, prvi časopis o vojaškem zobo
zdravstvu v SFRJ, ki so ga posredo
vali tudi večjim zobozdravstvenim 
ustanovam v Sloveniji. Prek njega je 
tudi kot referent za zobozdravslvo 
želel in tudi uspel povezati civilno 
in vojaško zobozdravstvo ter posre
dovati svoja strokovna znanja mla
dim zobozdravnikom, ki jih je uspo
sabljal tudi samoiniciativno. 

Sprehod po življenjski poli jubi
lanta g. Velimira Vulikiča jc v glav
nem pot navzgor, k uspehom, pa 
vendar je bilo na tej poti tudi ob
dobje, ki sc ga moj sogovornik nc 
spominja preveč rad. V svojih se
stavkih je mislil s svojo glavo in ker 
prav v lem času kri t ično razmišlja
nje ni bilo zaželeno, ni pa I udi že
lel sprejeti načelniškega mesta v 
enem od glavnih mest tedanje skup
ne države, je 15. januarja 1973, pri
šlo do razdora z armado, ki mu je 
sledilo veliko razočaran je , saj je 
prav mesec dni prej prejel od isle 
armade pomembno priznanje, bole
zen in v letu 1978 odhod v pokoj. 
»Od tedaj pišem in delam, kar mc 
veseli, in sem bolj Zaposlen kol 
prej,« pravi in mi našleje številna 
društva na področju zobozdravstva, 
katrih ustanovitelj in predsednik je 
bil. V njihovem okviru je bil orga
nizator ali soorganizator številnih 
simpozijev in kongresov, na osnovi 
katerih so nastali številni zborniki. 

D o k t o r 
Doktorat je vpisal kol akliven vo

jak, kol upokojenec pa ga je opra
vil v Iclu 1985 na Vojno medicin
ski akademiji v Beogradu, ko jc za
govarjal nalogo Zobozdravslvo v 
N O B na Slovenskem in zanjo pre
jel Kajuhovo nagrado ter več dru
gih priznanj, med njimi tudi prizna 
nje vodstva Z Z B N O V Slovenije. 
Drugo Kajuhovo nagrado je prejel 
za knjigo Zobozdravslvo na Sloven
skem, Schvvabovo priznanje Društ
va zobozdravstvenih delavcev Celje, 
slenc, na katerih skoraj ni več pros
tora za priznanja, med katerimi so 
tudi priznanja in pohvale Zdravslvc-
nega društva za zgodovino zdrav
stvene kulture na Slovenskem, Insti-
luta za zgodovino medicine Medi
cinske fakultete, Medico historične 
sekcije slovenskega zdravniškega 
društva, Združenja OltodontOV Jugo
slavije in še bi lahko naštevala. Ob 

tem pove par besed o priznanju 
Občini Domžale in ga ni želel spre
jeti. Zakaj ne? »Ne delani za prizna
nja, vendar sem prepričan, da so bili 
kriteriji za odločitev o mojem pri
znanju bistveno strožji kot pri dru
gih nagrajencih«, pravi in poudarja, 
da se po njegovem mnenju ni upo-
šicval njegov prispevek k ohranja
nju zgodovine občine Domžale v 
več knjigah, prav posebej pa v knji
gi o bratih Pirnat, ki so unikat v 
svetu. S lo in drugimi knjigami je 
ohranil del zgodovine na dom/al 
skem, z nekaterimi svojimi deli pa 
tudi dosegel poslavilev petih spo
minskih plošč, ki trajno obeležuje 
jo ljudi, ki jih ne bi smeli pozabiti: 
senatorja Rožiča, dr. Jožeta Rama, 
dr. Čelcšnika in zgodovino zobo
zdravstva v NOB. 

1981 jc zbral partizanske zobo
zdravstvene delavce, ki so sc prvič 
po 2. svetovni vojni sestali in prav 
g. Vulikič jc bil tisti, ki |e organizi
ral Skupnost zobozdravstvenih de
lavcev N O B in POS, kjer je bil ne
kaj časa tudi predsednik. Na njego
vo pobudo se jc v letu 1988 na kon
gresu zbralo okoli 300 zobozdrav
stvenih delavcev, zelo pomembna pa 
jc tudi njegova vloga pri oblikova
nju Društva piscev zgodovine. 

P i s a t e l j 
Pisanje jc njegova velika ljubezen. 

O njem je razmišljal žc kmalu ob 
prihodu v Slovenijo, prijateljeval s 
pisateljema Marjanom Rožanccm ter 
Dušanom Zelcznjovom, v letu 1960 
pa tedanjemu predsedniku Društva 
pisateljev Slovenije g. Francu Bevku 
v oceno poslal dve svoji črtici. Pi
satelj Bevk jc med drugim zapisal, 
da »kaže pisateljski telent« in mu je 
svetoval, da če ga pisateljski nagibi 
ženejo k pisanju, nc bo odnehal in 
bo sam najbolj sigurno našel pot, us
peh pa ne bo izostal. In uspeh res 
ni izostal, saj se jc nabralo več kol 
300 različnih člankov, med njimi 
tudi za Slamnik, pa tudi 14 knjižnih 
del, ki jih bralci Slamnika dobro po
znajo, vendar j ih naštejemo še en
krat: 

Strokovne knjige: Pr i ročnik za 
bolničarje, 1969, Zobozdravstvo v 
N O B na Slovenskem, 1985, Zobo
zdravslvo na Slovenskem do le I a 
1940, 1991; proza: V zrcalu Račnc-
ga potoka, 1989. (grenka sreča -
podlistek, 1990, V pajkovi mreži, 
1992, Pola njegove mladosti, 1992, 
Beg iz pekla, 1993, Senator s Sv. 
Trojice, 1993, Prof. dr. Jože Rani -
Oče slovenskega zobozdravstva, 
1995; Itraijc Pirnat, 1997, Kirurgovo 
življenje, 1998, Mož dveh domovin 
- Kamničan v Torontu, 1998, Tridc-
sel dni med Slovenci v Mclboiirnu, 
1999, in Glasbenik Slane I labe, 2000. 

Dnevi pisatelja g. Velimira Vul i 
kiča so polni dela. Vsako jutro ga 
rjajdete pokonci že kmalu po šesli 
uri, po obvezni kavici in klepetu z 
ženo Malči pa se preseli v delovno 
sobo, ki je prav sedaj polna gradi
va o življenju in delu mojega sogo
vornika. Pripravlja namreč avtobio
grafsko delo Slovenski zet. V njem 
bo veliko prostora za »moje Dom
žale, za Svelo Trojico in moje pri
jatelje,« pravi in mi pojasni, kako 
pravzaprav sislemalično nastaja vsa
ko njegovo delo. V zadnjem času se 
izogiba pisanju člankov, ker mu vza
mejo preveč časa. Vsak dan dobiva 
številno pošlo, pohval in priznanj, 
tudi od Slovencev iz. lujine, pa va
bil na prireditve, ki jih jc preveč, da 
bi vse obiskal. 

Že od leta 1991 je član Svetovne
ga slovenskega kongresa in menda 
edini Ncslovcncc v njem. V Slove 
niji se dobro počuti, »saj v okolju, 
kjer živim in delam, bi vedno delam 
v njegovo dobro. S Slovenci sem 
rastel in se oblikoval, dobro poznani 
tudi življenje Slovencev izven ma
tične domovine, ki sem jih obiskal 
v Kanadi in Avstraliji,« pravi in rc-
zullal dveh obiskov sla dve med nji
mi zelo priljubljeni knjigi. Mojega 
sogovornika najdemo ludi v knjigi 
K D O .11. K D O v Sloveniji, našli pa 
ga boslc tudi v eni od zadnjih knjig 
Slovenske enciklopedije, jc pa tudi 
član Mednarodnega združenja za 
Zgodovino medicine. 

Domžalčan 
Domžale so od njegovega priho

da v leiu 1952 bistveno spremenile 
svoj obraz in so danes prijel no mes-

Jo, v katerem rad živi z ženo Mal 
t i in hčerko Melito ter vnukinjo, sin 
Boris tula svoj dom na Dolenjskem. 
»Sovražnikov nimam, prijateljev ma
lo,« pravi, »pravih prijateljev tudi 
človek ne rabi veliko. ( e. lahko na
redim kaj dobrega, naredim, slabe
ga nočem, prav lako je s pisanjem.« 
zalo boste v njegovih delih, v ka
terih upošteva meje realnost, težko 
našli tehtne plati, G , Vulikič je za 
dovoljen človek, ki jc kljub ponianj-
kanili časa rad v družbi in sc dob
ro razume z vsemi. Prijatelje ima 
med preprostimi ljudmi pa ludi med 
akademiki. Je prijeten sogovornik in 
to bi vam povedali vsi njegovi pri
jatelji, iskren človek, od katerega 
bomo, v lem sem prepričana, v pri-
hodnje deležni šc veliko prijetnih 
i renutkov, 

Hvala za prijeten pogovor in 
iskrene čestitke ob življenjskem ju
bileju, g. Vcl imir Vulikič! 

V E R A V O J S K A 
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Številni o b i s k o v a l c i in o b i s k o v a l k e so se s k u p a j z domači
mi vese l i l i nove p r idob i tve 

Slovesno odprtje 
obnovljene ceste 
Ihan-Selo Prisrčen nastop f o lk lo rne s k u p i n e . 

(Nadaljevanje s prve strani) 
Cesta Ihan - Selo pri Ihanu je 

bila obnovljena v času od 27. sep

tembra do 14. decembra 2000, v 
dolžini 1100 metrov. 

Nekdanja širina ceste je bila 5 

pločnik. O b tem sta bili zgrajeni 
tudi avtobusni postaji, na obeh 
Straneh, p r i Te rmi tu , ter javna 
razsvetljava, ki pa je še nekaj 
manjka. Zaradi pomanjkanja sred
stev n a m r e č ni bilo postavljenih 
osem svelilk, ki pa bodo postav
ljene v kratkem, ob f inančni po
moči Krajevne skupnosti Ihan. Pr
vič je gradbena dela v naši obč i 
ni izvajalo podjetje Rckon , d.o.o. 
Ivančna Gor ica , dela pa je nadzo

rovalo podjetje A k t i m . 
d.o.o. iz Ljubljane. V 
kra tkem naj bi bila 
opravljcnja tudi odme
ra ceste ter odkup 
zemljišč. Skupna vred
nost investicije je cca 
63 mio sit. 

Obnovl jena cesta 
Ihan - Selo ni po
membna pridobitev le 
za to območje , temveč 
pomeni veliko pridobi
tev za vse, ki to pove
zavo s sosednjo obč i 
no uporabljajo. Vsem 

metrov brez pločnika, sedaj pa je 
cesta široka 5.5 metra, ob njej pa 
je zgrajen tudi 1,2 metra š i rok 

že l imo varnno božnjo! 

V . V . 

Koncert pevskih zborov DU Domžale ter Domžalčkov 

Prepevali zrelost in mladost 
V soboio, 21. aprila 2001 je bil v večnamenskem 

prostoru Osnovne sole Domžale koncert pevskih 
zborov Društva upokojencev Domžale ter Pevskega 
zbora Glasbene šole Domžale - Domzalčki. Ob za
četku so posebej pozdravili prof. Staneta llahcia, dol
goletnega zborovodjo obeh zborov ter častnega ob
čana, ki je kar 21 let vodil Ženski zbor društva upo
kojencev, lako da so se pevke odločile, da se poime
nujejo po svojem dolgoletnem zborovodji. G. Ilabe 
je pevkam in pevcem tudi spregovoril ter jim zaže
lel veliko uspešnih pevskih nastopov. 

Tako so se dekleta pod vodstvom zborovodkinje 
ge. Marikc llaler, najprej predstavile z Vodopivče-

vo / vencem tem ovenčani slavo, nalo z goriško na
rodno Drczisko, s Sinionilijcvo Čriček na vrtu ter 
z ljudsko iz Beltincev, Venci beli, Z ljudskima pes
mima Pozimi pa rožice ne cveto in Barčico ter z 
Devovo, Detlt to mi povej, se je predstavil moški 
zbor pod vodstvom novega zborovodje g.Jožeta l)i>-
linarja. nalo pa so nas s tremi pesmimi razveselili 
Domzalčki, pod vodstvom zborovodkinje gc. Joži
ce Vidic. Tudi v drugem nastopu so se vsi trije zbori 
predstavili predvsem z ljudskimi in narodnimi pes
mimi, ki so ubrano zadonele iz grl pevcev in pevk. 

Višek prijetnega večera, ki ga je oblikovala 
ga. Draga Jcrctina Anžin, je bil odličen skupni na-

Ženski pevski zbor Stane Habe Društva 
upokojencev Domžale je skupaj z Moš
k im p e v s k i m zborom Janez Cerar DU 
Domžale ter Otroškim pevskim zborom 
Glabene šole Domžale Domzalčki pr ipra
v i l prijeten pevsk i večer, v katerem so 
številni poslušalci in poslušalke lahko pri 
sluhnili predvsem ljudskim in narodnim 
pesmim. Pesem ie izzvenela kot preple
tanje izkušenih glasov z vedrino otroških 
glasov, k i je prisotne spomnil na otroško 
in mladostno razigranost pa tudi na izku
šenost jesenskih dni . N a fotografiji - z a 
hvala zborovodkinj i ge. Mar ik i Haler. 

stop vseh treh zborov, ki so pod vodstvom gc. Jo
žice Vidic ter s korepetitorjem g Miranom Juvanom 
zapeli Moj očka ima konjča dva. Pesem je izzve
nela kol prepletanje izkušenih glasov z vedrino ot
roških glasov, ki jc prisotne spomnil na otroško in 
mladostno razigranost, pa tudi izkušenost jesenskih 
dni. Obe sla Številnim poslušalcem in poslušalkam, 
ki so vsak nastop nagradili z glasnim aplavozoni. pri
nesli prijetno glasbo in prijazen večer, za katerega 
je potrebno organizatorjem. Ženskemu pevskemu 
zboru Slane llahc Društva upokojencev Domžale, 
ter donatorem reči iskrena hvala. 

Paraplegiki ob občinskem prazniku 

Tretji meddruštveni turnir v kegljanju 
Društvo paraplegikov ljubljanske pokra

jine je ob pomoči Občine Domžale ter šte
vilnih sponzorjev in donatorjev letos že 
tretjič pripravilo meddruštveni turnir v 
kegljanju, ki je bil 14. aprila 2001, na keg
ljišču Rcpovž v Domžalah. Za P O K A L OB
Č I N E D O M Ž A L E seje pomerilo 42 kegl.ja-
čev iz cele Slovenije, ki so tekmovali posa
mezno in ekipno, posebej pa so nastopili tu
di veterani. 

K o l nam je povedala glavna organiza
torica, gospa < vclka Stirn, ki j i ob tej pri
ložnosti č e s t i t a m o za osvojeni naslov dr
žavne prvakinje, špor tn ik i vedno radi pri
hajajo v Domžale , kjer so vedno dobro
došli. Obč ina je Iclos že tretj ič prisluhni-
1 : 1 njihovi prošnj i o uvrsti tvi š p o r t n e g a 
tekmovanja v okviru prireditev ob praz
niku občine Domžale, pomagala pa jc ludi 
s finančnimi sredstvi Sodniško delo so od
l ično oprav i l i č lani Kcgl jaškcga kluba 
Domžale, svoj prispevek pa je dala tudi 
Sprotna zveza Domžale , katere sekretar, 
Kanko CTikrov, sc je udeležil slovesne po-

Iskrene čestitke g o s 
p e C v e t k i S t i rn , z a 
osvo jeno 2 . mesto n a 
državnem prvens tvu 
v kegl jan ju in odlično 
organ izac i jo III. m e d -
drušrvenega turni r ja 
v k e g l j a n j u , z a P O 
K A L OBČINE D O M 
ŽALE. 

M e d t e k m o v a n j e m 

delitve pr iznanj . Tekmovalc i in 
tekmovalke so se vse dopoldne, 
turnir se je namreč pričel že malo 
po 7. mi zjutraj, športno borili za 
čim več podrtih kegljev, veseli pa 
so bili športnega navijanja sprem
ljevalcev Icr županje Cvete Zalo-
kar O r a ž e m . ki j ih jc obiskala v 
dopoldanskem času. 

Po k o n č a n e m tekmovanju so 
pripravili slovesno razglasitev re
zultatov, na kateri jc sodeloval tu
di podžupan Občine Domžale, Ro
man Kurmanšck . V kra lkcm slo
vesnem govoru je pozdravi l vse 
prisotne, j im čestital za uspešne 
nastope ter jim zaželel vel iko 
zdravja in prijetnih dni tudi v pri
hodnje. Posebej sc jc z drobnima 
pozornostima spomnil olimpijke 
Drage Dipomik ter glavne organi
zatorice tekmovanja. Cvetke Stirn. 
Pri podeljevanju pokalov in prak
tičnih nagrad sta sodelovala tudi 
Ranko C u k r o v ter odgovorna 
urednica Slamnika, Vera Vojska. 

R E Z U L T A T I : 
ženske posamezno: 
1. Scnka Ivanševič 
2. Cvetka stirn 
3. Ivanka Kostcvc 

Moški posamezno: 
1. Zlat ko Bernašek 
2. Tone Mar t in ič 
3. Alfred Lasetzkv 

Veterani: 
1.1 ojze C ver 
2. Hasan Cauševič 
3, Miha Kostcvc 

Ekipno so bili najboljši organi
zatorji Druš tvo paraplegikov ljub
ljanske regije I. pred sotekmovalci, 
ki so sestavljali drugo ekipo, tretje 
mesto pa so zasedli člani iz Društ
va paraplegikov Severne Štajerske. 

Domžale plešejo 

Mikijev 
plesni dan 

V hali Komunalnega centra smo si 
22. 4. 2001 lahko ogledali več kot 200 
plesalcev in plesalk iz cele Slovenije, 
ki so nastupili na kvalifikacijskem 
turnirju v standardnih in latinsko-
ameriških plesih.»... lepega športa, ki 
združuje estetiko in kulturo« si je 
ogledalo veliko število obiskovalcev, 
zagotovo najglasnejši pa so bili star
ši in sorodniki, ki so s tribun navijali 
za svoje favorite. 

Plesni klub Urška. PK Urška Aj
dovščina, PK Bolero, PK Urška 
Kranj, Plesno društvo Elite, PK Ure
di, PK Pingi, D P D Rolly, PK Novo 
mesto, PK Kazina, K P K DcvZci. PK 
Elite Zagreb. PK Kočevje, PK I re
di Izola, Klub Plesni val, K P K Kar
men, PK Urška Nova Gorica. PK 
Devzej MS, PPK Lukec in domači 
Plesni klub MIKI s 14 plesnimi pari 
(pod vodstvom trenerjev Tine Ban-
fi in Matevža Ogorclca) - skupaj so 
nam prikazali številne plese, figure 
in koreografije, ob katerih so še nc-
kalere izmed gledalcev »zasrbele pe
le«. Videli smo rumbo, ča-ča-ča, du
najski in angleški valček, quick-stcp 

V knjigarni in galeriji Beseda 

Po več kot 35 letih jc v svoji dvorani, sedaj knjigarni in gale
riji Beseda, zaigrala Godba Domžale. Starejši občan i so obujali 
spomine na zanimiv košček krajevne zgodovine. Pogovarjali so 
se o gradnji doma. predvsem pa o prireditvah (dramskih igrah, 
proslavah, miklavževanju, brucovanjih. plesih... nastopih Ježka, Lad-
ka Korošca...) in skušala razvozlati s imboliko na sliki - zastorju. 
Pogovor je z dušo vodil gospod Matjaž Brojan. 

V počastitev občinske
ga praznika se je z raz
stavo slik ljubiteljske sli
karke Mcdvešček Roma-
ne-Romi vključila tudi 
Modra glaerija. ki je iz 
dneva v dan bolj poznan 
in priljubljen kulturni 
kotiček zlasti ljubiteljev 
slikarstva in kiparstva. 
Ob odprtju razstave so 
številni obiskovalci lahko 
uživali v kulturnem pro
gramu, ki ga je pripravil 
Luka Ivartnik. 

Modra galerija 

Razstava 
(Likovnega društva Petra Labode Domžale) 

V č e t r t e k , 19. aprila 2001, je bila otvoritev L I K O V N O - K I P A R -
S K E razstave Likovnega druš tva Petra l abode Domžale , v G A 
LERIJI D O M Ž A L E . Prijetno vzdušje so popestrili glasbeniki - v 
predprostoru VELE-blagovnice , ki so igrali nežne zvoke P E R U J 
S K E narodne glasbe. V uvodnem delu je vse navzoče pozdravi l 
gospod Mi lan M A R I N I Č in povedal nekaj pomembnih misli te 
ljubiteljske R A Z S T A V E , ki je bila postavljena v počas t i t ev ob
činskega praznika OBČINE IKžMŽALE. Razstava je bila odprta 
do vkl jučno 5. maja 2001. 

O b otvori tvi R A Z S T A V E je spregovoril tudi gospod Danijel 
L o v r o Fugger, akademski slikar in dolgoletni mentor D R U Š T V A . 
Vse prisotne je prijazno pozdravil in j ih seznanil z ustanovitvi
jo d ruš tva I. 1973. to jc pred 2H. leti. D r u š t v o ima za sedaj kar 
lepo življenjsko dobo. Nekateri člani p o ž r t v o v a l n o in vztrajno 
ustvarjajo svoja l ikovna dela že od ustanovitve. V e l i k o sc j ih je 
žc izmenjalo, prihajajo pa novi - mladi in stari. Iz rastavljenih del 
jc razvidno, da so člani druš tva zelo ustvarjalni, saj vsi z vel ikim 
zanimanjem podoživljajo tlela starih mojstrov, koi so Picasso. Van 
Gogh, Vesel .... idr. Icr ob njihovih stvaritvah uspešno izdelajo .In 
dijske teme. Te so bile na RAZSTAVI tudi prikazane i ' n izbiri 
Študijskih tem pridno sodeluje tudi g. Janez Praproliuk. 

Člani D R U Š T V A sodelujejo tudi na R A Z S T A V A H po Slove
niji in prek meja, kamor so povabljeni, ter dobivajo priznanja in 
nagrade. 

Po temeljiti s trokovni presoji mentorja D R U Š T V A , g. Fugger-
ja, so na R A Z S T A V I sodelovali: 

V inka Končan Frcl ih , Agica Križ.nar, Asta Perko Stante. Ida Re
bula, Nevenka Semeja, Danica Smrdel, G o r a z d Skendcr, Marja
na Tavčar in Jože Vajda. Se posebej zanimivo je ustvarjalno de 
lo gospoda Jožeta Vajde, ki ne samo, da ljubiteljsko uspešno sli
ka, marveč dosega lepe uspehe I udi s svojimi kiparskimi deli 

Uspešnost Likovnega drušlva Petra labode Domžale pa je vse
kakor pogojena in odvisna od slrokovnega znanja mentorja g Fug-
gerja, ki zna ovrednoti t i vsako l ikovno delo in tako pomaga vsa
kemu članu D R U Š T V A , da L I K O V N O U M E T N O S T sprejme kot 
vel ičasten i zz iv za svoje ljubiteljske likovne stvaritve. 

Zato velika zahvala mentorju D R U Š T V A - g Fuggerju - za ves 
trud in požr tvova lnos t pr i posredovanju svojih bogatih strokov
nih izkušenj č l anom D R U Š T V A . 

Z A DRUŠTVO: 
A g i c a Križnar 

ter mnoge druge, plcslnci so sukali 
svoje plesalke, vrtenje krajših in dalj
ših pisanih kril pa je le še popestrilo 
večurno dogajanje v skoraj pravi 
plesni dvorani. 

Da je res vse potekalo brez te
žav, so poskrbeli organizatorji. Plesni 
klub Mik i , na čelu s predsednico Sa
šo Eminič in številnimi trenerji. Sce
no so popestrile rože iz Arborctu-
ma. prireditvi pa je kol soorganiza 
lor pomagala tudi Občina Domža 
le. saj je bila prireditev vključena lu

di v okvir slovesnosti ob 19. aprilu 
- prazniku Občine Domžale. 

Za vse tiste, ki vam je bil turnir 
všeč. naj vas že zdaj opozorimo na 
svetovno prvenstvo v lalinoameriš-
kih plesih, ki bo od 2. do 4. novem
bra v Ljubljani. Na svoj račun bos
te prišli tudi vsi tisti, ki se bolj za
nimate za shovv-dance, saj bo isto
časno, prav tako v Hali Tivoli , ludi 
evropsko prvenstvo v show plesih. 

Mik i , hvala za lepo nedeljo! 
B . B . 



Iz zakladnice 
pregovorov 

»Ljubezen in 
pamet redko 
skupaj hodita« 

»Kdor ljubi, poje,« jc menda za
pisal sv. Avguštin. NajveC pesmi 
govori o ljubezni, a žal jc prav 
zaradi mnogih plehkih besedil ta 
beseda moćno obrabljena in zlo
rabljena. Prisluhnimo raje ljudski 
modrosti, ki ne trpi plehkosti. 

Ljubezen ima svojo govorico in 
se sporazumeva tudi brez besed: 

Ljubezen govori tudi takrat, ko 
so ustnice zaprte. 

Koje ljubezen največja, je naj
manj besedi. 

V ljubezni se dva razumeta med 
seboj le. če si nič ne rečeta. 

Kdor nosi cvetlice, nosi ljube
zen. 

Vsaka ljubezen ni uslišana, a na 
splošno veljajo tele resnice: 

Kjer potrka ljubezen, tam lju
bezen odpre. 

Ljubezen se plačuje z ljubezni
jo. 

Kdor hoče žeti ljubezen, mora 
tudi sejati ljubezen. 

Prikriti je menda ni mogoče: 
Ljubezni in kašlja (tudi: lakote, 

prodna) ne moreš prikriti 
Slama v čevljih in ljubezen v sr

cu - oboje na vseh koncih ven gle
da. 

Sveti Pavel je o ljubezni napi
sal besede, ki |ih po globini in le
poti ni mogoče prekositi. Med 
njenimi sadovi našteva: potrpež
ljivost, dobrotljivost. ponižnost , 
obzirnost in Se mnogo drugega 
(prim. 1 Kor 13). Slovenski prego
vor vse to povzema, ko pravi: 
Ljubezen dela čudeže. Poglejmo, 
kalen so še drugi njeni sadovi in 
učinki: 

Vse, kar stori ljubezen, je dob
ro. 

( e naj raste veselje, moramo se
jali ljubezen. 

Kdor trpi iz ljubezni, ne čuti bo
lečine. 

Kdor ljubi, temu ni nič pretež
ko. 

Lep je tisti, ki ga iz srea ljubi
mo. 

Kdor ljubi,.je vedno lep. 
Ljubezen prežene sirah (1 .In 

4,1.S). 
Ljubezen bolj ogreva kot tisoč 

ognjev. 
Življenje brez ljubezni ne mo

re biti smiselno in izpolnjeno: 
Kdor živi brez ljubezni, je živ 

mrtvec. 
Kdor ne ljubi, ne živi. 
Pri tem moramo upoštevati se 

angleški pregovor: 
V eč je veselje je v ljubezni, ki jo 

daješ, kakor v ljubezni, ki jo pre
jemaš. 

»Ljubezen je rtajprijetnejše sla
nje delne neprištevnost 1,« jc šalji
vo zapisal Marcel Avme. Ta mi
sel nas vodi k dvoumnim platem 
ljubezni. Včasih jo kar naravnost 
enačijo z nespametjo in slepoto: 

Ljubezen nima razuma. 
Ni večjega norca od zaljubljen

ca. 
Ni mogoče ljubiti in hiti pame

ten. 
Ljubezen in pamet redko sku

paj hodita. 
Ljubezen oslepi razum. 
ljubezen je slepa, a vidi daleč. 
Ljubezen je slepa in povzroča 

slepoto. 
ljubezen ima četvere oči, pa je 

vendar slepa. 
Njena slepota je tudi v tem, da 

ne vidi napak ljubljenega: 
Ljubečemu jc tudi golša okras. 
zaljubljene oči ne vidijo made

žev. 
Napak ljubljenega ne vidimo. 
Obratno pa seveda velja: 
Kjer ni ljubezni, opazimo vse 

napake. 
Neizogibna cena ljubezni je trp

ljenje: 
Ni ljubezni hrez trpljenja. 
Velika ljubezen, veliko trplje

nje. 
ljubiti, pomeni trpeti. 
I jubezen jc začetek trpljenja. 
Pravijo, da kanček ljubosum

nosti nujno spada k ljubezni: 
Kjer ni ljubosumnosti, tudi ljubez
ni ni. I ludo pa je, čc ni več med
sebojnega zaupanja; takrat lahko 
poslane ljubosumnost pravo mu
čilno orodje. 

Življenje človeka vedno znova 
prestavi iz viharnih čustev na trd
na tla Takšna izkustva so poro
dila naslednji trpki ugotovitvi: 

Ljubezen ne nasiti. 
Samo od ljubezni se ne da žive

ti. 
Sin pravi očetu: 
- Slišal sem. da ponekod v Af

riki moški ne poznajo ženske, s 
katero se poročijo. 

- Ne le v Afr ik i , povsod je ta
ko. 

B O G D A N DOLENC 
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F o t o r e p o r t a ž a z g r a d b i š č a a v t o c e s t e 

Prihaja nova 
obvoznica in 
še kaj 

M a l c e n e n a v a d e n p o g l e d s t rase bodoče avtoceste prot i 
Domžalam 

T a k o l e p a je v idet i d a n e s . (Sli 
k a zgoraj ) 

T a k o l e je b i l p r e d n e k a j m a n j 
kot mesecem dni v idet i začetek 
g r a d n j e o b v o z n i c e , k i nas b o 
m o r d a že letos, zanes l j i vo p a 
d r u g o leto z mag is t ra lne ceste 
M - 1 0 p o p e l j a l a n a bodočo a v 
tocesto. (S l ika levo) 

T a k o l e p a je t renutno v ide t i bodoči i z v o z z av toceste z a 
Domžale. 

Pro jektant i in i zva ja lc i , p a s e v e d a p r e d v s e m investitorj i so 
p o s k r b e l i tud i z a cestne p o v e z a v e o b avtocest i . Posnetek 
|e nas ta l v bližini občinskega odlagališča v Dobu - p o d v o z 
p a b o d o kor is t i l i t a k o ljudje k o t živali. 

O b i s k a l a p a sem tudi gradbišče v sosednj i občini, kjer urejajo zadrževalnik Drtijščica, 
k i b o p o m e m b n o v p l i v a l n a v o d n e r a z m e r e v naši občini. Ce d o b r o p o g l e d a t e f o t o g r a 
f i jo , boste o b v e l i k i s k a l i n a lev i že l a h k o o p a z i l i začetek z a p o r n i c , s k a t e r i m i b o d o re 
gu l i ra l i stanje v o d e v bodočem zadrževalniku. 

Pohvalimo 
Novi 

prospekt 
Železna jama 

Druš tvo za raziskovanje jam Si
mon Robič , Domžale ter Gost iš 
če Jamarski dom, Gorjuša sta pred 
kratkim izdala nov prospekt z na
slovom Ž e l e z n a j a m a , v kateri 
so z bogatim sl ikovnim gradivom 

• • 

N o v i p r o s p e k t je p o m e m b 
n a obogat i tev i n fo rmat i vno 
turističnega g r a d i v a o naši 
občini. 
predstavili Z B I R K O K A P N I K O V , 
v kateri so najlepši kapnik i iz 
zbirke L iana Uohenwarta iz za
č e t k a 18. stoletja, ki j ih jc druš t 
vu odstopil Prirodoslovni muzej iz 
Ljubljane. Zb i rka predstavlja sko
raj vse oblike kapnikov in sige, ki 
obstajajo v slovenskih jamah in se 
ločijo po nač inu nastanka. Pred
stavljena je S L A M N I K A R S K A 
Z B I R K A , ki prikazuje razvoj slam-
nikarstva na o b m o č j u Domžal od 
srede 18. stoletja do propada po 
1. svetovni vojni , R O B I Č E V A 
Z B I R K A , A R H E O L O Š K A Z B I R 
K A ter Ž E L E Z N A J A M A , poza
bili pa niso niti na G R A D K R U M -
P E R K ter J A M A R S K I D O M . 

V . V O J S K A 

Fotogra f i ra la sem tudi most čez R a d o m l j e star n e k a j več k o t 2 0 let, 
o b k a t e r e m že vgrajujejo temelje n o v e g a večjega mostu , o čemer se 
l a h k o prepričate n a nas ledn j i fo togra f i j i . 

P rv i 
beton z a 
temel je 
bodoče-
g« 
mostu . 

N a fotograf i j i je o d c e p o b v o z n i c e o d s p o m e n i k a 
d o mostu čez Radoml jo , k i je zadn je čase pr i l jub
l jeno sprehajališče bližnjih k r a j a n o v in k r a j a n k . 

S k u p i n s k i posnetek udeležencev z i m o v a n j a , k i g a je 
z a 18 o t r o k iz občin Domžale, L u k o v i c a in Moravče 
p r i p r a v i l a Z v e z a pr i jatel jev m l a d i n e Domžale. 

Mavrična Urša 
Vrtec Urša je pred kra tk im 

med bralce poslal drugo števil
ko glasila V r t c a U r š a M A V 
R I Č N A URŠA. Po spremnem 
besediu, ki ga jc zapisala rav
natelj ica D a r k a Bi tenc in v 
njem zapisala tudi naslednjo 
misel: »Male srečice sladijo na
ša življenja. A l i ni takle skup
ni časopis tudi mala, č is lo ma
la srečica?« v glasilu lahko pre
beremo o igri, ki je smiselna, 
prijel na, koristna, a zahtevna 
dejavnost, o v e v e r i č k a h , naj
mlajših igralcih v vrtcu, o z i 
movanju na K o p a h , z imi , ob i 
čajih in praznovanjih, ohranja
nju ku l tu rne d e d i š č i n e , cel i 
vrsti u t r inkov iz vsakdanjega 
živl jenja , v glasilu je ve l iko 
pesmic in p r i s r č n i h o t r o š k i h 
ilustracij. 

Mavrična Urša je srečica, 
p a ne le z a Vr tec Urša, 
temveč z a v s e , k i jo b o d o 
d o b i l i v r o k e l 



stran 1 3 30 LET SIMFONIČNEGA ORKESTRA DOMŽALE KAMNIK 

S lavnostna g o v o r n i c a županja Cveta Z a l o k a r Oražem 

Ob 30 letnici 

Simfonični orkester 
Domžale - Kamnik 

V treh desetletjih so v Simfoničnem orkestru Domžale - Kamnik igrali 
številni glasbeniki in glasbenice. Najdaljši staž imata violinistka Branka 
Bečaj, ki je v svoji dolgoletni karieri vzgojila skoraj vse violiniste v naši 
občini, prav tako ima zelo dolg staž tudi Mirjana Krišek - violina, Bog
dan Šmon - fagot in Janez Spreitzer - tolkala. Tudi ostali so z rokestrom 
delali začetne korake na uspešni glasbeni poti in jim je igranje v okrcs-
trii pomenilo odskočno desko za sodelovanje v profesionalnih glasbenih 
skupinah. 

Mnogim igranje v 
Simfoničnem orkestru 
Domžale - Kamnik za 
Polnjujc prosi i cas in 
juti lepša njihov vsak
d o Vsak od njih i e 

pomemben za tridest-
letno zgodovino or
kestra, pa vendarle je 
"h tem treba omeniti 
Prof lomaza Habeta, 
pobudnika ustanovitve 
orkestra ter dolgolet
nega dirigenta, ki jc 
Pomembno prispeval 
k rasli kvalilele igra 
nja, ter dirigenta 
Aleksandra Spasiea, ki 
orkester vodi 8 let. 
Njima se je potrebno 
pokloniti, saj sta poleg 
glasbenikov in glasbe
nic prispevala k raz
voju glasbene delav
nosti v občini Domža
le - Kemnik' ter pri
spevala pomemben 
prispevek v kulturnem 
življenju občine Dom
žale - Kamnik. 

Domžale orkeslru podelila srebrno 
Kersnikovo plaketo. Islega leta je 
prejel tudi priznanje Občine Kam
nik, nagrado Toma Brejca, »za us
pešno 15-lctno deiovaiue in doseže
no umetniško raven« in letos mu je 
Občinski svet Občine Domžale ob 
njegovem jubileju, za prispevek k 
razvoju glasbene kulture, podelil 
bronasto plaketo Občine Domžale. 

in Medicinske fakultete dr. Loj z 
Kraigher v Kliničnem centru v Ljub
ljani in na festivalu Poletje v stari 
Ljubljani 

* 3 nastopi z Mešanima pevski
ma zboroma Kodcljcvo in Rakovnik 
na Kodcljcvem in Rakovniku 

* 2 nastopa ob počastitvah oblet
nic: 60-lctnici skladatelja Sama . 
VrcmSkka in 80-letnici častnega ob
čana Občine Domžale Staneta Ha
beta 

* 2 koncerta na Grajskih kultur
nih večerih na gradu Tuštanj pri 
Moravčah 

* 2 nastopa orkestra ob zaključ
nem in diplomskem nastopu članov 
orkestra: tubista Uroša Koširja in 
pozavnista Damjana Tomažina 

* 2 kocerta na Zimskih glasbenih 
večerih v Bovcu 

* 2 plesa: novoletni ples v Kam
niku in ples ob lOOTctnici kamniš
ke proge 

* 2 gostovanji: v Koprivnici na 
HrvaŠkem in Miljah pri Trstu 

Na novoletnih koncertih jc orkes
ter 17 let sodeloval z. Mešanim pev
skim zborom Delavsko kulturno 
prosvetnega društva Svoboda Men
geš, ki ga jc do leta 1987 vodil di
rigent orkestra Tomaž Habc. nato 
pa zborovodja Matevž Goršič . Na 
novoletnih koncertih so sodelovali 
tudi ansambel Prijatelji Otroški pev
ski zbor Osnovne šole Josip Broz, 
Ti to (zdaj Osnovna šola Rodica) z. 
zaborovodkinjo Metko Pichler, 
Domžalski komorni zhor z zboro
vodjema Karlom Leskovcem in To
mažem Pirnatom. Mešani pevski 
zbor Canlemus iz Kamnika z zbo
rovodjem Janezom Klobučarjem, 
dekliški tercet Mateja Arncž, Kata
rina llabe in Marija Pirnal, Mešani 
pevski zbor Limbar Moravče z zbo-
rovodkinjo Elizabeto Kuaver ter so-
lisli: 

* sopran: Norina Radovan. Irena 
Baar Vrcmšak, Bernarda Brkovič, 
Irena Yebuah. Mateja Arncž, Nina 
Kompare. Milena Peric, Kcbcka Ra
dovan, Francka Berttc 

*- mezzosopran: Edita Garčcvič 
* alt: Nusa Pirnat 
* tenor: Jurij Reja. Andrej I.evec. 

Vladnim < adez. Nace Jiinkar. An
drej Debcvec, Marjan Trčck 

* bariton: Janez Majeenovič, Ivo 
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DRUŽINSKE POČITNICE v Istri. Kvarnerju in Dalmaciji: 
pestra ponudba hotelskih in apartmajskih 
namestitev po najugodnejših cenah! 
P O T O V A N J E IN ODDIH: Ažurna obala in Koraka l 
22.6.; 99.000 SIT; Rimini; 23. in 30.6.; 69.900 SIT j 
KRIŽARJENJA po Urških in Balearskih otokih ' 
že od 131.400 SIT; otroci do 17. leta brezplačno! 
LAST MINUTE: izredne cene za izjemne počitnice; 
M E H I K A , DOMINIKANSKA R E P U B L I K A , K U B A 

A K C I J A : P L A Č I L O N A O B A O K C D O K O N C A L € T A ! 
N a r o č i t e na dom b r e z p l a č n i bo ta log P O T E P U H O V O POLETJE 2001! 

n a s t a l Simfonični 
o r k e s t e r Domžale -
K a m n i k ? 

Simfonični orkester Domžale -
Kamnik je nastal jeseni leta 1971 z 
'druži tvi jo salonskega orkestra Za
voda za glasbeno izobraževanje 
Domžale in kamniškega Komorne
ga orkestra. Dirigent obeh orkestrov 
ie bil TomaŽ I lahe. ki je poučeval 
violino v Glasbeni šoli Domžale, eno 
leto pa tudi v Kamniku. V tem ča
su je bil ravnatelj obeh glasbenih Sol 
Stane llabe. Orkestra sla ze prej les
no sodelovala in si izmenjavala in
strumentaliste. Sodelovanje obeh ob
čin na glasbenem področju jc pod-
Piral ludi Bozo M atičic. ljubiteljski 
glasbenik in takratni predsednik So
cialistične zveze delovnega ljudstva 
v Kamniku. 

28. februarja 1972 je bila združi-
l c v uradno potrjena z aktom o us
tanovitvi društva Z imenom Simfo
nični orkester Domžale - Kamnik. 

G . Miloš S t a r b e k , p r e d s e d n i k S k l a d a 
RS z a l jubitel jske ku l tu rne de javnost i , 
je do lgo le tn im članom o r k e s t r a p o d e -

G a . D raga Jeret ina Anžin, predsednica Zveze kulturnih d r u 
štev občine Domžale, se je z a h v a l i l a d i r igentu A l e k s a n d r u 
Spasiču. 

3 5 6 n a s t o p o v m e d 
l e t o m a 1 9 7 1 i n 2 0 0 1 

il G a l l u s o v e značke 

N 
loval 

začetku je imel 36 članov. De-
je pri Zvezi kiilturno-prosvcl-

1 1 1 , 1 organizacij Domžale in Kamnik. 
Sestavljali so ga glasbeniki, večino
ma učenci in učitelji Glasbenih šol 
Domžale in Kamnik. 

Danes ima orkester 56 članov. Se
stavljajo ga ljubitelji glasbe: učenci 
osnovnih šol. dijaki in študenti raz-
"čnih smeri, obr tniki , zdravniki, 
ekonomisti, komercialisti, inženirji 
strojništva, organizatorji dela, doma-
« glasbeniki instrumentalisti in uči-
l c l . i i glasbe. 

Kljub težavam, ki so sc v letih de 
k'vanja ponavljale, orkester vztraja že 
•'° let. Prostorske in finančne teža 
v*, težave zaradi pomanjkanja neka
terih instrumentov niso nikdar tako 
vPlivale na orkester, da bi prenehal 
delovati. V ospredju ni bil posamez-
n , k . ampak skupina, ki so jo tesno 
Povezovale dolgoletne skupne vaje 

in nastopi 
Orkester združuje tudi različnost. 

V njem se srečujejo osnovnošolci, ki 
obiskujejo nižjo glasbeno šolo, nji
hovi učitelji inštrumenta, diiaki po
leg splošne obiskujejo tudi glasbeno 
solo, Studenti in drugi, ki jim skup
no muziciranje in druženje po na
porni službi pomeni spremembo in 
sprostitev. Med njimi se je marsikdo 
ravno zaradi orkestra odločil za na
daljevanje glasbenega šolanja na 
Srednji glasbeni šoli in Akademiji za 
glasbo. 

Vsi imajo na vajah in nastopih isli 
Cilj; pripravili in izkazali se cimho-
Ijc. Učijo sc drug od drugega In 
drug ob drugem, med seboj sodclu-
|ejO se dopolnjujejo in prilagajajo. 
Skupina predstavlja vzpodbudo za 
razvoj posameznika, zato se lahko 
orkester pohvali s številnimi glasbe
niki ki so izšli, in prav gotovo še 
bodo, iz njegovih vrst. 

Simfonični orkester je homogen 
ansambel, ki izvaja orkestralne 
skladbe s prelinjcno dinamiko, čis
to intonacijo in veliko muzikalnost-
jo, ki je plod prizadevanja vsakga 
glasbenika, ki v njem igra. 

Že v prvih letih delovanja jc 
izoblikoval program dela, ki je ob
segal novoletne koncerte, prve to
vrstne v Sloveniji. Koncerti so po
slali tradicionalni in so bili zamisel 
ustanovitelja orkestra in njegovega 
prvega dirigenta, TomaŽa iiabcta. v 
naslednjih letih je orkester razširil 
delovanje na področ je glasbene 
vzgoje mladine s komentiranimi 
koncerti, pripravljal jc koticerte 
evergreenov, koncerte v naravi, bo
žične koncerte in koncerta sakral
ne glasbe. Sodeloval je na otvorit
vah razstav in ustanov, na srečanjih 
ljubiteljskih orkestrov in na zaključ
nih in diplomskih nastopih članov 
orkestra v obeh občinah. V letu 
1987 je Kulturna skupnost Občine 

* 106 novoletnih koncertov: 30 v 
Domžalah, 29 v Kamniku, 25 v 
Mengšu. 6 v Radomljah, I v Jaršah. 
3 v Ljubljani, 3 v Izoli, 2 v Zagor
ju ob Siivi, 2 v Sevnici, 2 v Kopriv
nici. I na Vrhniki , I v Piranu, I v 
Krškem 

* 45 nastopov na proslavah: 33 na 
področju bivše občine Domžale. 12 
v občini Kamnik 

* 30 nastopov na otvoritvah raz
stav in ustanov, počastitvah oblet
nic in srečanj društev 

* 27 letnih koncertov: 16 v Dom
žalah. 7 v Kamniku, 2 v Slovenski 
filharmoniji v Ljubljani, I v Trbov
ljah, I v Novem mestu 

* 26 koncertov na Mednarodnem 
poletnem festivalu komorne glasbe 
v Grobljah 

* 16 božičnih koncertov: v Dom
žalah, Kamniku. Dobu. Ribnici. Škof-
ji D)ki . na Vrhniki 

* 15 mladinskih koncertov 
* 14 koncertov v Kamniku (pono

vitev grobeljskih koncertov): 9 v 
Frančiškanski cerkvi, 5 na festivalu 
M usiea aeterna 

* II koncertov evergreenov. na-
politanskih pesmi in ruskih romanc 

* II izvedb Operete Planinska ro
ža Radovana Gobca s Kulturno 
iimclniškim druš tvom Miran Jarc 
Skocjan 

* 10 nastopov na spominskih kon
certih v Domžalah, Kamniku, na 
Homcu, v Novem mestu, Mengšu in 
Lukovici (Matija Lome, Lranz Sehu-
berl, Jože (ioslič, Janez Trdina, Jan 
ko Kersnik, Jože Balantič 

* 10 koncertov sakralne glasbe: v 
Domžalah, Zagorju ob Savi. Solka
nu, na Kodcljcvem. Rakovniku, 
Brezjah m na Sveti gori nad Solka
nom 

* 8 nastopov na revijah ljubitelj
skih orkestrov in drugih instrumen
talnih skupin 

* 7 koncertov v naravi v Arbo-
retummu Volčji Potok 

* 5 nastopov s Kulturno - umet
niškim društvom Kliničnega centra 

ču in Lucijanu Mariji Skerjancu na 
Akademiji za glasbo v Ljubljani, kjer 
jc leta 1970 diplomiral. 

Med letoma 1965 in 1975 je po 
učeval violino in kitaro na Glasbe
ni Soli v Domžalah. Od leta 1975 do 
1983 je služboval kot učitelj glasbe
ne vzgoje na Osnovni Soli Radom
lje, od leta 1983 pa je profesor sol
feggia, harmonije in kontrapunkta 
na Srednji glasbeni Soli v Ljubljani. 
Ixta 1990 jc prevzel vodenje pev
skega zbora Srednje glasbene Solc in 
leta 1992 tudi simfonični orkester. 
Zadnja leta je honorarni predavatelj 
solfeggia in harmonije na Akademiji 
za glasbo v Ljubljani. 

Tomaž Habe je že leta 1963 vo
dil Mladinski zabavni orkester v 
Domžalah in simfonični orkester 
Glasbene Sole Domžale. Deloval je 
tudi na področ ju občine Kamnik 
kol učitelj violine na Glasbeni soli, 
kot zborovodja mladinskega pevske
ga zbora in dirigent Komornega or
kestra. Mešani pevski zbor D K P D 
Svoboda Mengeš je vodil od leta 
1971. 

Pomemben delež v delovanju To
maža Habeta zavzema glasbeno pe
dagoško delo. Deloval jc kot učitelj 
na onnovni Soli in na vseh stopnjah 
glasbenega izobraževanja. 

Obsežno je tudi njegovo sklada-

Koidaš, Slavko Savinšek. Ivan A m -
šek 

* bas: Rok lap . Zoran Potočari 
* violina: Branka Bečaj, Marko 

Zupan. Janez Klobučar. Janez Pod" 
lešek. TomaŽ Direnz 

* violončelo: Zdenka Krisi l Ma-
rinič 

* flavta: Albano Persi, Janez Pet-
rač, Matej Zupan 

* oboa: Matej Sare 
* klarinet: Zoran Potočan 
* saksofon: I ranci Bahar. Matjaž 

i »reventek 
* trobenta: JanuS Rasicvvicz. Aleš 

Klancar, Ione Savnik. Matej Rihtcr, 
Stanko Proprotnik 

* pozavna: Emil Spruk 
* tuba: Igor Krivokapič 
* harfa: Pavla UrSič Kuncj, Bron-

ka Prinčič, Kuda Ravnik Kosi 
* kitara: Igor Saje. Katarina Ma-

lingcr 
* citre: Zomaž Plahutnik. Čila Za-

konjšek Galič 
* klavir: Aci Bcrloncclj. Iva Boli

te. Jaka Pucihar 
* harmonika: Andrej Trampuž 
* baletna plesalca: Ncna Vrhovcc 

in Andrew John Slcvcns 
Novoletne koncerte so povezova

li : Tone Ravnikar, Jože Vozny, Da
nica Simšič, Mi lan Marinič; Olga 
Lcnček, Barbara Božič, Nalaša Pire. 
Tone Ptiču in Marta Starbek. 

D i r i g e n t Tomaž H a b e 
Tomaž Habc je vodil Simfonični 

orkester Domžale - Kamnik od 
ZdfUŽitve domžalskega in kamniške
ga orkestra do novoletnih koncer
tov v letu 1992. V orkestru jc delo
val kol dirigent, aranžer, instrumen
talist in organizator. V letu 1998 je 
z orkestrom pripravil 28. novoletni 
koncert, v letih 1995 in 2000 pa je 
z orkestrom sodeloval kol gostujo
či dirigent. 

Rodil sc je 31. januarja 1947 na 
V r h n i k i , od leta 1953 pa živi v 
Domžalah. Po Srednji glasbeni Soli 
v Ljubljani, kjer jc končal teoretski 
in violinski oddelek, jc nadaljeval 
študij dirigiranja pri Danilu Svari in 
študij kompozicije pri Blažu Arn i -

kovo plaketo, leta 1976 zlato znač
ko DruStva prijateljev mladine Slo
venije in nagrado na jugoslovanskem 
tekmovanju hramonikarjev in har-
monikarskih orkestrov v Puli za 
skladbo Slovenika. leta 1978 srebr
no plaketo Občine Domžale, leta 
1981 srebrno Kersnikovo plaketo, le
ta 1988 zlato Kersnikovo plaketo, le
ta 1989 nagrado Toma Brejca v 
Kamniku, leta 1992 plaketo občine 
Ljubljana - Center, leta 1992 prizna
nje Skupščine občine Kamnik Ve
ronika, leta 1997 nagrado Republi
ke Slovenije na področju šolstva, le
ta 2001 Škerjančevo nagrado ter pri
znanja in pohvale na srečanjih in 
tekmovanjih pevskih zborov. 

D i r i g e n t A l e k s a n d a r 
Spasič 

Aleksandar Spasič se je rodil le
ta 1963. Dirigiranje je študiral pri 
Antonu Nanulu in fagot pri Boži
darju Tumpeju na Akademiji za 
glasbo v Ljubljani. Leta 1988 je dip
lomiral kot fagotist, kot dirigent pa 
je študij nadaljeval in dokončal le
ta 1994 na konservatoriju Rimske
ga Korsakova v St. Petersburgu pri 
Juriju Alicvu. Kot dirigent se je iz
popolnjeval leta 1990 v Weikershei-
mu pri K. H. Blomekeju in na Du
naju pri Carlu Osterreicherju. 

I 

G o s p a J a n a Bogata j G r e a o r c , p redsedn ica o r k e s t r a , se je 
z a h v a l i l a d o l g o l e t n e m u d i r igentu prof . Tomažu H a b e t u . 

teljsko delo. Je avtor skaldb v uč
benikih za kitaro, pesmi za otroke 
in mladino, instrumentalnih skladb 
za različna trobila, otroških, mladin
skih in meščanih zborovskih pesmi, 
samospevov ter različnih del za so
liste in godalni, simfonični orkester, 
klavir ali orgle. 

V Domžalah je z orkcsliom (ilas-
benc šole in Siinlonicnini orkestrom 
Domažlc - Kamnik pripravil več 
glasbeno - scenskih prireditev: Be
seda - zemlja. Nihče nas iz naSe 
zemlje ne izrine. Šivala je deklica 
zvezdo, pripravil in komentiral je 
mladiske koncerte in bil avtor za
misli in priredb večine skladb za 
prireditev V i - z njimi in z nami. 
Vozi me vlak v daljave, Večei na-
polilanaskih pesrni in ruskih romanc. 

Za svoje vsestransko in uspešno 
glasbeno delo je Tomaž Habc pre
jel Številna priznanja in nagrade: le-
la 1969 bronasto plaketo Občine 
Domžale, lla 1973 bronasto Keisni-
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SIMFONlČNiGA ORKESTftA 
M Z A t l - K A M N I K 

V Času študija je leta 1988 za di
rigiranje prejel Studentsko Prešerno
vo nagrado in leta 1989 4. nagrado 
na tekmovanju dirigentov v Zagre
bu. 

Od leta 1994 deluje kot profesor 
komorne igre in fogota na Srednji 
glasbeni in baletni Soli v Ljubljani. 

Leta 1993 je prevzel vodenje Sim
foničnega orkestra Domžale - Kam
nik, leta 1996 pa mesto dirigenta v 
Slovenskem narodnem gledališču 
Opera in balet v Ljubljani. 

Kot dirigent je sodeloval s simfo
ničnim orkestrom Akademije za 
glasbo v Ljubljani, z Beograjsko fil
harmonijo, s Simfoničnim orkes
trom R T V Beogad. s Sarajevskim 
komornim orkestrom, z Zagrebško 
filharmonijo, s Simfoničnim orkes
trom R T V Zagreb, z orkestrom Is
trski solisti iz Pule, s komornim or
kestrom Dušan Skovran iz Beogra
da. Jc stalni gost dingenl Makedon
ske filharmonije. Njegov repertoar 
obsega 20 baletnih in opernih del, 
ki jih je izvedel z ljubljansko Ope
ro in baletom, 15 simfonij in več 
drugih del. Sodeloval je tudi s pev
skimi zbori iz Ljubljane in Beogra
da ter s komorno vokalno skupino 
Ecce iz Kamnika. 

Jana BOGATAJ G R E G O R C je 
ljubiteljska glasbenica violinistka in 
predsednica društva. Od leta 1990 z 
zavzetim delom prispevka k uspeš
ni organizaciji nastopov in sodelo
vanju z društvi v ožji in SirSi oko
lici, prijetnem vzdušju v orkestru in 
povezanosti članov. Za delo na pod
ročju ljubiteljske kulture je že leta 
1998 prejela priznanje Zveze kultur
nih organizacij Občine Domžale 

V imenu pokroviteljice - Občine 
Domžale - je ob tej priložnosti spre
govorila tudi županja Cveta Zalokar 
Oražem: »Simfonični orkeslei Dom 
žale - Kamnik je eden redkih nepro
fesionalnih umetniških ansamblov te 
zvrsti, ki deluje v Sloveniji. S svo
jimi koncerti jc dokazal, da ima po
memben delež pri ustvarjanju glas
bene in kulturne podobe Domžal in 
Kamnika.« S A Š A K O S 
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V klubu Mavrica Radomlje 
Z novim letom - novi izzivi 

Zelo plodno in delovno preteklo leto 2(MM) smo člani kluba M A V R I C A 
zaključili /. uspešno udeležbo na regijski razstavi F O T O Gorenjske, ki je bi
la v organizaciji gorenjskih ZKO-jev in ZKO-jem ter Območnim skladom 
za ljubiteljsko kulturo Kamnik v decembru preteklega leta v Kamniku. 

Na tej pregledni razstavi nas je stav pa velja omeniti razstavo dveh 
s svojimi deli, fotografijami in dia
pozitivi sodelovalo kar 12 članov 
Mavrice in v močni konkurenci 96 
avtorjev iz vse Gorenjske smo do
segli pomemben uspeh: prvo nagra
do za fotografijo (Alenka Marolt-
Kosmač) ter dve diplomi (Klavdija 
Kren in Janez Kosmač). 

Novo ustvarjalno sezono v letu 
2001 pa smo zastavili 15. januarja, ko 
smo v kamniški V E R O N I K I v so
delovanju s prijateljskim istoimen
skim mešanim pevskim zborom 
\ l \ \ R I C A hi /vezo kulturnih or
ganizacij Kamnik, ponovno odprli 
razstavo ŠTIRJE LETNI C ASI N A 
M U K I PLANINI, s katero smo v 
septembru preteklega leta gostova
li v Nemčiji. 

mladih članic VIT I HRIBAR in 
ANITE JEMEC, z naslovom OBRA
ZI KITAJSKE Odprli jo bomo 9. ma
ja, v prostorih radomeljskega kultur
nega doma in bo odprta do 25. ma
ja. 

Na obenem zboru smo podelili 
priznanja desetini, v zadnjih dveh le
tih najbolj zaslužnim in delovnim čla
nom. Prejeli so jih: Igor l.ipovsek. 
Matjaž Bergant, Primož Kosmač. Mi
ha Kosmač, Matija Kosmač. Vlado 
Pustotnik, Uroš Resnik, JoZe Kragelj, 
Špela Kragelj in Rajko Pavlic. 

Precej časa in truda v Mavrici po
svečamo tudi usposabljanju in izobra
ževanju. Na rednih klubskih večerih 
vsak drugi ponedeljek izvajamo iz
obraževalni program - predavanja in 

»Gasilski« posnetek udeležencev fotografskega tečaja 

V februarju leto smo nato v so-
delovnaju s Turističnim društvom 
Radomlje, ki letos slavi 40-letnico us
pešnega delovanja, v prostorih kul
turnega doma v Radomljah postavili 
razstavo z naslovom R A D O M L J E 
OB P R E L O M U STOLETJA 

Na občnem zboru kluba, na ka
terem smo z veseljem pozdravili 
oba predstavnika nove Zveze kul
turnih društev Domžale, predsedni
co Drago Jerctina-Anžin ter pod
predsednika Lojzeta Stražarja, smo 
pregledali svoje delo v preteklem 
letu in potrdili delovni program za 
letos, ki spet predstavlja pravi iz
ziv, zlasti na prireditvenem področ
ju. Vrsta razstav, med njimi nekaj 
ponovitev, se bo zvrstila v prosto
rih kulturnega doma v Radomljah 
in v središčih naše m sosednjih ob
čin. 

Izmed prireditev bo vsekakor iz
stopal MEDK11 ItsKI FESTIVAL 
I J U B f l U l J S K L G A FILMA iN VI
DEA, ki ga pripravljamo za sredi
no meseca junija. Od zanimivih raz-

vaje za člane. Obiskujemo pa tudi za
nimive razstave in ob ogledu lc-teh 
skušamo slediti trendu fotografije v 
Sloveniji. 

Kljub zelo natrpanemu programu 
smo tudi letos, že tretje leto zapo
red, na prošnjo študentskega kluba iz 
Kamnika, organizirali tečaj fotogra
fije. Letos se ga udeležuje 14 tečaj
nikov, študentov iz okolice Kamnik 
Domžal m Mengša. Pravkar smo za
ključili I. del, v maju in juniju pa bo
mo nadaljevali z drugim delom tečaja 
in predvidoma v jesenskem delu raz
stave. 

('lani video sekcije so tudi lelos 
dobesedno »zasuli« z naročili za sne
manje raznovrstnih prireditev. Poleg 
tega jih čaka organizacija niedklub-
skega festivala filma in videa. Caka 
pa tudi klubski filmski program -
urejanje m presnemavanje Filmskih 
arhivov ter filmski večeri, na kate
rih homo postopoma predstavili bo
gato filmsko žetev preteklih nekaj 
desetletij. 

jk 

PZ Mengeški črički OŠ Domžale-Mengeš, zborovodja Andreja 
Polanec - Kolenc 

Otroški pevski zbor OŠ Jurij V e g a Moravče, zborovodja : Moj 
ca Ma lov rh 

V Kulturnem domu v Moravčah 

Območna revija otroških pevskih zborov 
Bili smo priča množičnemu glasbene

mu dogodku, ko se nam je predstavilo 
650 mladih pevk in pevcev iz petih občin 
in devetih osnovnih šol. Slišali smo 11 ot
roških in 7 mladinskih pevskih zborov. 
Vsak /bor je zapel po tri pesmi: eno ljud
sko, umetno in eno po svobodni izbiri 
zborovodje. Tako je bilo izvedenih 54 
različnih pesmi. Lahko trdim, da so zbo
rovodje skladbe zelo pestro in skrbno iz
brali. 

Na reviji so peli: OPZ in MPZ OŠ 
Domžale (Anton Šcmrov), OPZ OS 
Mengeš (Petra Zupin), OPZ in MPZ OŠ 
Dob ter OPZ podružnične šole Krtina 
(Elizabeta Kunavar), OPZ OŠ Trzin 

(Alenka MarkusJ, OPZ OŠ Prcscrjc pri 
Kodomljah (Karmen Logar), OP/ . (I., 
2. razred) in MPZ OS Rodici (Tina Me-
sesnel), OPZ OS Rodica (.1. 4. razred) 
(Sonja Koželj - Juham), OPZ in MPZ 
OS Jurij Vega Moravče (Mojca Malo
vrh), OPZ. OS Vcnelja Perka Domžale 
(Gorazd Klep), OPZ in MPZ. OŠ Jan
ka Kersnika Brdo pri Lukovici (Marič-
ka Pcrko), PZ Domzalčki GP Domža
le (.lozica Vidic) in PZ Mengeški črički 
(iS Domžale oddelek Mengeš (Andre
ja Polanec Kolenc). 

Pri klavirju so zbore spremljali: To
maŽ Pirnat, lavni Medved, Jože Smrc 
kar, Rudi Pančur, Miran Juvan, Barba

ra Markus, Veronika Pczdire, na kita
rah pa Ilcrvin Jakončič in Miro Novak. 

Zelo domiselne pa so bile spremlja
ve pevcev na oiffovih instrumentih. Re
vijo jc povezovala Marta Starbek. 

Naj izvzamem nekaj najbolj preprič
ljivih in doživetih nastopov: OPZ OS 
Dob (Elizabeta Kunavar), OPZ in MPZ 
OS Juri Vega Moravče (Mojca Malo 
vrh,) OPZ OŠ Vcnelja Perka Domžale 
(Goraz. Klep), MPZ. OŠ Domžale (An
ton Šcmrov), PZ Domzalčki (iS Dom
žale (Jožici Vidic), PZ. Mengeški črički 
C iS Domžale oddelk Mengeš (Andreja 
Polanec Kolenc). 

Na reviji olroških in mladinskih pev

skih zborov je bilo čutiti zavzeto delo 
zborovodij, opazen dvig kvalilele pet
ja, množičnost pevcev v otroških zbo
rih in osip v mladinskih zborih. Pogrešal 
sem mladinske zbore iz OŠ l i z in . 
Mengša, Prcscrjc pri Radomljah in 
Vcnelja Perka Domžale. 

Glasbena vzgoja in pelje v zboru 
imata pomembno vlogo pri celostni 
vzgoji mladega človeka. Revija je vzor
no potekala v organizaciji sklada RS za 
kulturne dejavnosti, Območne izposta
ve Domžale, OŠ Jurij Vega Moravče in 
Kulturnega doma Moravče. 

KAREL LESKOVEC 

41. Območno 
srečanje 
odraslih 
pevskih zborov 

V petek, 30. marca 2001, so se v pre
novljeni dvorani v Lukovici predstavi
l i : Oktet T osama (Avgust Potočnik), 
Moški pevski zbor Janez Cerar - 1)11 
Domžale (Jože Dolinar); Moški pevski 
/bor Lipa Trojane (Rado Kapus), Me
šani pevski zbor DU Moravče (Alojzi j 
Štefan), Mešani pevski zbor Šentviški 
zvon (Primož Leskovec), Dekliški pev
ski /bor KI) fine Kos Moravče (Milan 
kokaljl. Mešani pevski /bor KI) (iron
ije (Janja Dragan (iomhae) in Komor
ni zbor Limhar (Elizabeta Kunavar). 

Drugi koncert pa je bil v soboto, 
31. marca v Kulturnem domu Franca 
Bemika v Domžalah. Naslopili so: 
Moški pevski zhor K D Janko Kersnik 
Lukovica (Igor Velepič), Ženski pev
ski zbor Stane Habe D U Domžale 
(Marika llaler). Moški pevski zbor 
Radomlje (Primož Leskovec), Ljudske 
pevke Ginko Domžale (Mari Vilar), 
Oktet bratov Pirnat (Tone Juvan), 
Mešani pevski zbor Svežina Radom
lje (Primož Leskovec), Dekliška pev
ska skupina Sirene - KI) lože Gostič 
Homec (Petra Grkman), Mešani pev-

Domžalski Komorni zbor, zborovodja Tomaž Pirnat 
ski zhor Svoboda Mengeš (I ertiando 
Mcjias). Komorni moški zbor L E K 
t M i I i vi i j Šurbek) in Domžalski ko
morni zhor (TomaŽ Pirnal). 

Večina zborov je od lanske revije, 
ko sem jih prvič strokovno spremljal, 
naredila rahel korak naprej predvsem 
v bolj zaokroženem zvoku in zanimi
vejšem izboru programa. Prvi večer 
jc opazno odstopal od ostalih zborov 
Komorni zbor Limbar, ki je pod vod
stvom Elizabete Kunavar predstavil 
zanimiv program s polnim in sveZim 
zvokom - vsekakor zbor, ki veliko 

obeta. Zaradi skrbne priprave progra
ma velja pohvaliti tudi Mešani zbor 
K D Groblje, ki ga vodi Janja Dragan 
Gombač. 

Na drugem koncertu sta me pre
pričali izvedbi skladb Au elair de la 
lune (MePZ. S V L Z l N A ) in Corning 
down (Dekliška skupina Sirene). Ta 
dva mlada zbora se ob zavzetem de
lu svojih zborovodij, Primoža Leskov-
ca in Petre Grkman, razvijala v dob
ri pevski skupini. MePZ Svoboda 
Mengeš je pod vodstvom Lcrnanda 
Meijasa z urejenim nastopom poka

zal bistveno več kol lansko lelo. Ko
morni moški zbor Lek pa je pod vod
stvom Milivoja Šurbka navdušil z do
gnano interpretacijo foersterjevcga 
Spaka. Za sklep letošnjega območne
ga srečanja je TomaŽ Pirnat z. Dom
žalskim komornim zborom potrdil, da 
jc bila zlala plakela v Mariboru do
deljena popolnoma upravičeno. Tudi 
pod vodstvom novega iu mladega zbr> 
rovodja zhor ostaja v samem vrhu slo
venskega zborovslva. 

DAMIJAN MOČNIK 

VELE-salon pohištva Hiilsta 

Razstava slik 
dipl. slikarke 
Mojce Vilar 

Trgovska d r u ž b a Vele d. d. je v 
Salonu pohištva Hiilsta pripravila 
prodajno razstavo slik dipl. slikarke 
Mojce Vi lar . 

Mojca Vilar se že vrsto let ukvar
ja s slikarstvom. Do sedaj jc pripra
vila že vrsto samostojnih slikarskih 
razstav ter sodelovala na številnih 
skupinskih razstavah. Njeno slikar
sko znanje je vrhunsko, obogateno 
z izjemno barvno občutljivostjo ter 
sodobno usmerjenostjo likovnemu 
izrazu. Njene slike so vesele, svet
le, barvno bogate ter ploskovno in
terpretirane likovne kompozicije, 
polne svežih, elegantnih in suvere
nih l ikovnih intervencij. Odl ično 
znanje s področja kompozicije, l i 
kovnih analiz, barvoslovja in obli
kovnih zasnov, predvsem pa bogast
vo slikarskih idej. ki izhajajo iz raz
iskovanja številnih likovnih proble
mov, omogoča jo visoko kvaliteto 
njenih del. Njena likovna dela še po
sebej odlikuje svojevrstna, včasih ne
koliko ekspresivna in odločna, ved
no pa človeško topla odslikava sli
karskih površin. 

Poleg razstave slik si boste lahko 

ogledali nemško po
hištvo najvišjega ka
kovostnega razreda 
Hiilsta (v Sloveniji je 
ekskluzivni zastopnik 
trgovska družba Vele 
d. d.), ki omogoča 
opremljanje »po meri 
vašega doma«. Njihovi 
oblikovalci sledijo naj

novejšim modnim trendom sveto
vnega trga in izdelujejo pohištvo za 
spalnice, dnevne sobe, mladinske in 
ot roške sobe, jedilnice, predsobe in 
celo pisarne. 

Pomemben del ponudbe pa so 
mladostni, dinamični programi pod 
skupnim imenom NOW!, ki obsega
jo različne že izdelane elemente. Iz
bira materialov in barv je pestra, 
elemente pa je mogoče sestavljati na 
poljubne načine. Novost pa je raz
širjen program oblazinjenega pohišt
va N O W ! SIT. kjer je mogoče izbi
rati med šestimi linijami in šil i rimi 
različnimi kakovostmi tkanin in us
nja. 

Razstavo slik in ponudbo pohišt
va si lahko ogledate na 600 m 2 Sa
lona pohištva Hiilsta v Domžalah, na 
Ljubljanski cesti SI. vsak dan od 
9. do 19.30 v soboto pa od 8. do 
14. ure. Vse razstavljene slike so na
prodaj. Vabljeni! 

R. C. 

Obiskovalci slovesnega odprt
ja razstave - prva o d leve s l i 
k a r k a Mojca Vi lar . 

23. april - svetovni dan knjige 
Oh dnevu knjige smo v knjižnici pripravili bok varno / i kij -

različni jšo literaturo. Bukvama jc bila vseskozi dobro obiska
na in je očitno služila namenu, saj so si ljudje izbrali več sto 
knjig v slovenskem, angleškem, nemškem in ruskem jeziku. 

Domžalska knjižnica jc ob dnevu knjige organizirala tudi 
različne prireditve s slovenskimi literarnimi iu glasbenimi 
ustvarjalci Knjižničarji ugotavljamo, da zanimanje za sreča
nja z, njimi upada, saj so le prireditve praviloma slabše obis
kane od ostalih (potopisna predavanja, etnološki večeri). 

Precej drugačen od obiska kulturnih večerov je obisk naše 
knjižnice, saj se kljub preobremenjenosti in prenalrpanosli 
še vedno povečuje. 

Poleg leposlovja obiskovalci pogosto iščejo gradivo za iz
delavo plakatov, referatov, seminarskih, diplomskih in celo 
magistrskih nalog. V šolah se povečuje pomen individualne
ga dela, za knjižničarje pa to pomeni veliko porabo časa in 
od nas zahteva tudi dobro poznavanje najrazličnejših pod
ročij, vij smo mi tisti, ki mladini in njihovim staršem po
magamo tako pri iskanju kot pri selekcioniranju gradiva. 

O bralnih navadah seveda veliko povedo ludi številke. Slo
venske splošnoizobi iževalne knjižnice imajo 460 tisoč t i v. 
ki si v sedmih milijonih obiskov izposodijo več kot 16 mili
jonov knjig letno. Za primerujavo povejmo, da ima Knjižni
c i Domžale 15.243 aktivnih članov, ki sosiicla 2000 v 128.581 
obiskih izposodili 367.478 enot knjižničnega gradiva. f j ^ O 
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Otroški gledališki-lutkovni ZIVZAVna Močilniku v Dobu 
Kakor napravi stari, je zmerom prav 

V nedeljo, 22. aprila sc je odvrtela še zadnja predstava otroškega glcdali.ško-lutkov-
nega ŽIV - ŽAV-a v se/oni 2000/2001 /. naslovom Ta stari ima vedno prav, v izvedbi Lut
kovnega gledališča Maribor. Besedilo igre je po motivih Hansa Christiana Andersena 
priredila dramaturginja Tanja Vilar, re/.iral pa Matjaž Latin. 

Tudi tokrat se jc dvorana na Močilniku 
v Dobu napolnila / radoživim otroškim 
smehom in radovednimi pogledi, ki so 
spremljali gibe hudomušno karakterno za
snovanih človeških in živalskih likov. Bili 
smo priča vrhunsko idejno dovršenim in re
aliziranim lutkam v kombinaciji / izjemno 
igralsko zasedbo, ki je dobesedno vdahnila 
življenje v sicer mrtva telesa lutk. 

Preprosta zgodba ... zlata vreden nauk ... 
Pravljica se zdi na pogled nekoliko za

stareli in neaktualna ... Govori namreč o 
dedku in babici, ki se imala tako zelo ra
da, da si njuna ljubezen za kos obtolčcnih 
jabolk /aslu/i mošnjo /lata. Naj poenosta
vim ... Za našo potrošniško miselnost neko
liko prismuknjeni dedek se na prigovarja
nje Zeničke odloči peljati konja na sejem 
in ga tam prodati ali zamenjati za kaj bolj
šega. Babica dedku zaupa. Zato ga ne obre
menjuje /. globoki luninimi nasveti, kako naj 

konja vnovti: za popotnico mu reče le: »Ka
kor bos naredil, bo prav ...«, In stari sc res 
odpravi ... Sc preden pride na sejem Ze za
menja konja za lepo kravo, potem kravo 
za mehko ovco. nato ovco za pitano gos, 
sledi zamcn|av;i gosi za tolto kokoš in fi
nale: nenazadnje stari (v mislili je ob sle
herni zamenjavi le želel ustreči ljubljeni ba
bici) zamenja kokoš za vrečo obtolčcnih ja
bolk (»Saj si je stara to od nekdaj želela,« 
je razmišljal)... Za današnjo DAJ-DAM mi
selnost precej nevsakdanji (zastarel) primer 
trženja, povsem skregan / zdravo pamet
jo, ki, morda ravno s potenciranjem »no
rosti« v brc/pogojno ljube/en ujetega (led 
ka, kliče po katarzi, po prevrednotenju 
vrednot. 

Lutkarji Lutkovnega gledališča Maribor: 
Davorin Krambcrgcr, Petra ('ascrnian, Mak 
similjan Dajčman. Karla (iodič in Metka 
Jute SO ponovno dokazali, da še tako ar

haična zgodba v rokah profesionalcev za
zivi sedanjost. Morda je vsebina res banal
na, a sporočilnost je večna: 

Več velja trohica ljubezni kol slo vo/ 
razuma in denarja ... 

Spoštovani obiskovalci otroškega gleda
liško -lul kovnega /IV-ZAV-a! 

Vabimo vas. da sc nam pridružite spel 
v novi sezoni 2001/2002! 

AbonmB??? Seveda ... 
Pravočasno si rezervirajte vaš prostoir v 

pravljični dvorani na Močilniku, kjer naj
bolj nemogoče stvari v vaši družbi posta
nejo mogoče ... Kako? S pravljico ... 

Informacije in rezervacije: tel.: 041 420 
610! 

Veselimo se snidenja / vami! 
OtrOSki pozdrav /iv-žav! 

M A R T A STARBEK 

Dedek prepričuje p ivske bratce, d a bo babica vesela vreče ob-
tolcenih jabolk, k i jih je dobi l v zameno z a konja 
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Obeta se koncert, 
kakršnega še ni bilo! 

Godba D o m ž a l e pr ip rav l ja nepozabni koncert v petek, 18. maja ob 
20. u r i v d o m ž a l s k i hali K.Ć. Narodnozabavna, k las ična in popularna 
glasba iz instrumentov 50-č lnnskcga pihalnega orkestra, vse skupaj pa 
bodo popestrili raz l ični gosti in scenski uč inki . 

Šc preden pa sc posvetimo sponi- nem sečanju v domžalski hali, poma 

KULTURA 

ladanskemu koncertu, poglejmo god 
bene aktivnosti od novoletnega kon
certa do danes. Domžalska bodha. od 
jeseni 2000 z novim dirigentom < irc-
gorjem Vidmarjem, jc kmalu po ze
lo uspcSncm novoletnem koncertu 
Poprijcla za delo. Vaje tako nemote
no tečejo, vendar se ludi nastopom 
ob različnih priložnostih godbeniki 
niso odrekli. Tako so |x>sprcmili Keb-
rovega ata na zadnjo pot. pozdravi
li so invalide na njihovem tradicional-

gali so ixlprcti novo zgradbo Banke 
I »oinzalc. sodelovali pa so tudi na de 
batnem večeru v knjigarni Beseda. V 
knjigarni, ki jo je v zapuščeni dvo
rani dogajanja v godbenem domu. 
vodil pa jo je MaljaZ Brojan. God-
beniki, ki so po 35. letih zopet na
stopili v svoji dvorani, so sicer izred
no zanimiv večer popestrili z izva
janjem različnih skladb in koračnic. 
Godbeniki so igrali tudi v Arbore-
tumu-Volčji potok, na kresovanju na 

Količevcm, sodelovali pa so tudi na 
prvomajski budnici. 

Poleg vseh omenjenih nastopov pa 
se godbenici in godbeniki iz Dom
žal intenzivno pripravljajo na letni 
koncert 18. maja. ki bo res nekaj po
sebnega. V hali K G bodo poleg iz
vedbe kvalitetnega izbora sklad raz
ličnih zvrsti poskrbeli tudi za atrak
tivnost in speklakulai nosi izvedbe, s 
Cimer bodo zadovoljili še tako za
htevno občinstvo. Na koncertu bo
do namreč poleg domžalske godbe 
nastopili tudi različni glasbeni gost
je, ki bodo popestrili koncert, poli! 1 

vseh nastopajočih pa bo zanimiv tudi 
način izvedbe koncerta z elementi 
Sova. 

O podrobnostih godbenice in god
beniki na Zeljo govoriti, vas pa va
bijo, da sc prepričati na lastne oei in 
ušesa v petek, IX. maja ob 20. uri v 
hali komunalnega centra v Domža
lah. 

PATO 

Koncert v Kulturnem domu 
Gostovala sta Eva Bohte Benda - klavir 
in Francois Benda (Brazilija) - klarinet 

Kva Bohte Benda je pianistka, ki 
se je s klavirjem srečala pri svoji 
mami, prof. Mart ini Golob-Bohte. 
Šolanje je nadaljevala pri prof. A n 
dreju Jarcu in kasneje pri prof. 
Dubravki TomSič-Srcbotnjtikovi. V 
Baslu pa je leta I998 zaključila po
diplomski študij klavija na Akade
miji za glasbo pri pianistu Rudolgu 
Buchbinderju. lam je tudi dve leti 
korepetirala pevski razred p ro f 
Kuna VVidmerja, zdaj pa že nekaj 
let korepetira tudi klarinetni razred 
Prof. Pnuicoisa Ik-ndc. Na Akademi
ji za glasbo v l uganu poučuje kla
vir, kot dodatni predemt glasbeni
kov instrumcntalislov. Ministrstvo 
za kulturo Slovenije pa j i jc pode
sio status svobodne umetnice. Kot 
solistka in komorna glasbenica je 
koncem ritala v republikah hivse Ju
goslavije v Avstri|i, Nemčiji. Švici m 
Italiji 

francois Benda je rojen v Brazi
liji, v znani glasbeni družini, kjer je 
dobil tudi prvo glasbeno izobrazbi). 
Študiral klarinet, kompozicijo, glas 
beno teorijo in dirigiranje in ob tem 
začel tuđi kariero komornega glas-
benika. Sohsiični prodor pa je na
redil v Švici, leta 1988, s klarinet,,,,,, 
koncertom Carla Nielsena, v prizna
ni koncertni dvorani v Zurichu in 
s klarinetnim koncertom w.a. Mo
zarta v Genevi. odtlej jc Francois 
Benda reden gost, kol solist in ko

morni glasbenik, na priznanih med
narodnih festivalih v Berlinu, Lyonu, 
Gradcu, Sao Paulu, Z D A , Španiji. 
Koncertna kol partner priznanim 
glasbenikom, kol so: Bruno Giuran-
na. Kari f.ngel. Josef Suk, Joscf Sil-
verslein. Bruno Canino, Pul Badura-
Skoca, Heinz llolligcr. Posnel je ne
kaj laserskih plošč, med drugim ce
lotni klarinetni opus J. Brahmsa in 
številne koncerte za klarinet in or
kester različnih skladateljev. Leta 
1991 je dobil nagrado »Premio inter
nat ionulc per le Ar t i dello Spctta-
colo« v Rimu. Francois Benda jc 
redni profesor klarineta na Akade
miji za glasbo v Berlinu in v Baslu. 

Predava p.i tudi na različnih med
narodnih tečajih, med drugim pri 
»Ticino Musica« kot naslednik Kar
la Lcislera. _ 

SAŠA KOS 

TONE JUVAN 
in njegovih 70 let 
(nadaljevanje iz prejšnje številke) 

V prejšnj i šlevilki je bil objavljen prv i del pogovo
ra z vsestranskim domža l sk im glasbenikom Tonetom 
Jovanom. K l j u b temu. da je njegovih 55 let bogatega 
delovanja delno že opisanih, želim vse skupaj še do
datno osvetliti. Zato je prav, da pove kaj tudi o zgo
dovini domža l ske glasbe in petja. P rv i cerkveni meša
ni pevski zbor je v d o m ž a l s k i cerkvi zaživel že leta 
1864, Domža l ska godba pa je bila ustanovljena v le
tu 1884. Tako imata vokalna kot instrumentalna glas
ba v D o m ž a l a h že dolgo in bogato tradicijo. 

Tore j , prijatelj Tone, nadaljujva. K a k o ti g ledaš na 
zgodovino domža l skega petja ali glasbe? 

V knjigi Domža le - mesto pod G o r i č i c o - je Sta
ne S t ražar dovolj skrbno navedel, kateri zbor i so 
delovali med obema vojnama pa vse do današnj ih 
dni. Sam se bom zato omejil le na njihovo program
sko usmerjenost in pripadnost kraju, v katerem so 
delovali. 

K d o je poučeval petje in al i so b i l i to vel iki zbori? 
Pevovodje so bili več inoma učitelji, organisti ali 

duhovniki . Prepevali so narodne in umetne pesmi 
iz obdobja čitalnic. Z b o r i so bili maloštevilni in od
visni od števila krajanov. Omembe jc vredno, da so 
v teh pevskih d rušč inah našli svoje mesto ludi iz
redno nadarjeni pevci, na primer Jože Gost ič in A n 
ton Šubelj , ki sta ponesla slavo kraja v širni svet. 
In Se veliko takih je bilo med nami. a j im kruta uso
da tedanjega življenja tega ni omogočila . Naj j ih ne
kaj naš te jem: Ivan Loboda, Janez Gcrar . več Srše
nov, A n t o n Pirnat, Francka Juvan Kurent in Se bi 
se našli. 

K a k o se spomin ja š kulturnega delovanja po drugi 
svetovni vojni? 

Takrat so zbor i rasli kot gobe po dežju, seveda 
strogo programsko usmerjeni; sicer j c zbor prene
hal delovati ali pa je bil zamenjan pevovodja in Uidi 
pevcev s kora jc bilo po tem vse manj. Zbor i so pre
pevali tudi narodne in umetne pesmi, če skladatelj 
ni bil nak l jučno duhovnik. 

Pevska dejavnost pa seje širi la in razvijala naprej. 
P rvo otoplitev so prinesla šele 70. leta. T o je ob

dobje, ko sem vodil vo
kalne skupine že tudi 
sam. V programu so se 
pojavili Gallus in tuje 
narodne. Pevci v zboru 
so bi l i tudi i z drugih 
krajev obč ine . Najbolj 
razveseljivo in po mo
jem odločilno za nadalj
njo rast zborov je bilo 
dejstvo, da so na osnov
nih šolah začeli delovati 
kakovos tn i o t r o š k i in 
mladinski zbor i . Vs i pa 

vemo, kako od loč i lno lahko dober pedagog vpliva 
na mladega človeka. M e d najboljšimi sta bila prav 
gotovo Jože Nara ločn ik in Metka Pihler. Posebno 
Metka je imela v pridobivanju mladih odloči lno vlo
go. S prepevanjem pa je začela prav v mojem zbo
ru in nato še v Uči te l j skem zboru v Ljubljani. Vse 
te izkušnje je znala prelit i v mlada srca. Njeno pe
dagoško delo je obrodilo neprecenljive sadove. Pred 
drugimi zborovodji pa je imela veliko prednost, saj 
je večina teh mladih obiskovala glasbeno šolo, kjer 
so se učili kak inš l rumen t - torej so bili že notalni. 

A l i imajo pevovodje po veliko dela, preden glasbe
no m šolane pevce nauč i jo petja? 

Vs i vemo, kakšne muke doživlja pevovodja, pre
den pevce nauči kakšno bolj zahtevno pesem, saj 
j i m notni zapis razen besedila ne pomeni kaj do
sti. 

V e l i k o je p r idn ih glasbenikov, k i delujejo v več 
d ruš tv ih . 

Vedno sem bil vesel vsakega instrumentalista, ki 
jc imel tudi sposobnost in veselje do petja, nasprotno 
pa sem kot kapelnik godbe zmeraj sanjal, kako bi 
bilo lepo, ko bi bili ti tudi pevci - kajti pevci zna
jo uporabljali ludi srce. 

K a m pa se glasba usmerja v zadnjem času? 
T u imamo obdobje devetdesetih let. Splošna ugo

tovitev je pestra in tudi zahtevna programska glas
bena usmerjenost. V vokalni glasbi posebno mlajši 
ne poznajo meja. T i so več inoma že notalisli , tare 
pa jih vokalna tehnika, pravi slovenski narodni pesmi 
pa sc le s težavo približajo. 

Piše FRANCE CERAR 
Nadaljevanje prihodnjič 

Besed A predstavlja 
V e č e r z K v a l d o m Fl isar jem, p i 

sateljem in d r a m a t i k o m 
» N j e g o v e d rame , r o m a n i in 

nove j ša k ra tka p roza Zgodbe i 
poli se bralca do t akne jo tako 
n e ž n o in pretresljivo, da dožive t 
ja ne pozabi . Predvsem pa si ga 
želi,« je zapisala v svojem eseju 
pesnica M e t a K u š a r , k i sc je s 
pisateljem in d rama t ikom pogo
varjala o mnogih njegovih knjiž
nih in gledal iških u spešn icah . 

K a p l j i c e nek t a r j a - r az s t ava 
fotografij avtor ja R a d a G o s t i t a . 
D u h o v n o v e l i č i n o n a j v e č j e g a 
s h o d a s v e t i h m o ž N a g i h b a b 
nam p r i č a j o fotografije na raz
stavi , k i pa niso d o k u m e n t a r 
ne na rave , m a r v e č i z r a z i t o 
u m e t n i š k e . Iz fo tograf i j sevajo 
v o č i m e h k e , ž a m e t n e barve , 
s l i k o v i t i kon t ras t i in sence, še 
zlasti pa posebna sve t loba R a z 
s tavo fo tograf i j si v kn j igarn i 
in galeri j i Beseda l ahko ogleda
te d o 3. maja. 

k o l e d a r p r i r e d i t e v 

z a otroke 

torek, 22. maj 2001 oh 9.30 in 
11.00 abonma URŠA I in URŠA 

2 (vrtec Urša) 
Sreda, 23. maj 2001 oh 9.30 

inll.00 - abonma JANKO in 
METKA (vrtec Domžale) 
Josip Vandot - Aleš Čar: 

KEKEC 
Lutkovno gledališče Ljubljana 
»Dabra volja je najbolja!« si 

prepeva Kekcc in ta mOttO ga vodi 
skozi dogodivščine v gorah za 
domačo vasjo, lam se sreča s 
čudnim iu drugačnim, včasih 
naravnost strašljivim svetom 
1'elue. Bedanca, Kosobrina, 

divjega mota Prisanka in vile 
Skrlatice. Vsa ta bitja so odrinjena 

iz »normalnega sveki« vasic v 
dolini. Kekecpa v srečanjih z 

njimi pokaže pogum požrtvoval
nost in odkritosrčnost, /o mlade 

gledalce zato je in ostaja privlačen 
in mikaven junak, ki jih popelje v 

svet iskrenosti, prešemosti, pa nuli 
poguma in vztrajnosti ler I juhe: ni 
do narave. Vse skupoj pa zabeli še 

Z zdravim otroškim humorjem. 

Icdaliscc 
sreda, 9. maj 2001 ob 20.00 uri 

IZVEN 
Matjaž. Zupančič: SIASTNI 

MRLIČ 
gledališka skupina Rudolfi - SC 

Rudolf Maister Kamnik 
Dogajanje absurdne drame je 
postavljeno v čakalnico na 

Železniški postaji, kjer se zberejo 
različni pomiki z isto željo 

odpotovali. Vsi nestrpno pričaku
jejo vlak... V ospredju je eksisten

cialna problematika sodobnega 
človeka, ki nikakor ne more 

osmislili svojega življenja. Mlada 
zakonca sla naveličana drug 

drugega, klošar čaka crno damo. 
starce jc izgubil bilko s easom. 

preiskovalce išče velik ilogoilek. 
Starejši in mlajši krovec nihala 
med ljube tujo m sovraštvom, 

neznanca je strah pred dvojnikom, 
zalo se obesi... Konec se vrača v 
Začetek iz absurdne situacije ni 

izhoda. 
Režija: Marja Kodra, /noj. 

Igrajo: Tilen Soss. Tanja 
Kropivšek. Rok Tavčar. Grega 
Rebolj. Kaljo Dolinar, Andraž 
Lenarčič, Milja Mihelič. Jure 
Spruk. Aleksandra MutjaSič in 

Spela Rode 
Cena vstopnic: 800,00 SIT 

ponedeljek, 14. maj 2001 oh 
20.00 uri. abonma RDEČI in 

IZVEN 
četrtek, 17. maj ob 10.00 uri, 

ZAKIJ UČENO četrtek. 17. maj 
ob 20.00, abonma ZELENI in 

IZVEN 
A. T. Linhart: ZUPANOVA 

MICKA 
Prešernovo gledališče Kranj 

Davnega 1790je Linhart pisal: 
... / veseljem sem gledal, kako sc 

h Slovani, ki jih že stoletja 
germonizjiajo. še vedno čutijo 

Slovane, s kakšnim ciitiiziaz.iiiom 
visijo na svojem jeziku, na lastnih 
šegah, na svoji izvirnosti...« In je 

postavil Zupanovo Micko na oder. 
Od takrat je v zavesti Slovencev 

zasedla meslo mitološkega 
besedila, v slovenski gledališki 

zgodovini pa jc poslala temelj, no 
katerem sloji ilovcnska dramatiku. 

In prav ta temelj preizkuša 
ponovna uprizoritev v Prešerno
vem gledališču. Preveriti žrli listo 

revolucionarno dejanje izpred 
dveh stoletij in odgovorili na 

vprašanje slovenske identitete in 
ikonografije, znotraj katere se kaže 

razvoj, značaj pa tudi šege iu 
specifika slovenskega naroda. 
Režiser, scenograf in kostumo-

graf: Vilo Taufer 
Igrajo: Matjaž. Lribušon, Darja 

Kriehman. GregOl Cušin. Tine 
Oman, Vesna Pernarčič. Rok 
Vihar, Pavel Rukavce, Robert 

Kavčič in Ciril Roblek 
Cena vstopnic: 1.500.00 in 

1.800,00 SIT 

glasba 
torek, 15. maj 2001 ob 19.30 

IZVEN 
Glasbena šola Domžale - naših 

petdeset let 
Letos mineva miših prvih 

petdeset let glasbene vzgoje mladih 
v Domžalah. Vtem zlatem obdobju 

smo si prizadevali vzgajali dobre 
glasbenike Icr dobre poznavali c 

glasbene umetnosti, pri čemer nam 
je veliko pomagal sam fenomen 

glasbe. Petdesetletni jubilej 
proslavljamo na številnih 

koncertih, mi katere vabimo vse 
ljubitelje glasb,. 

Organizacija: Glasbena šola 
Domžale 

Vstopnine ni. brezplačne 
vslopiiii c. 

petek, IS. maj 2001 ob 20.00 uri 
KOMORNI ZBOR LE K 

Moški komorni zbor Lck jc bil 
ustanovljen leta 1978 kot oktet, ki 

je prerasel v 25-čianski zbor. 
Deluje pod okriljem farmacevtske 

družbe lA'k. Zbor izvaja dela starih 
glasbenih mojstrov od renesanse in 

baroka pa do sodobnih umetnih 
pesmi slovenskih in tujili avtorjev, 

/.bor nastopa za potrebi' družbe 
Lck in ludi izven njega, tako doma 
kol v tujini. Od leta 1992 dalje je 
umetniški vodja in dirigent zbora 

profesor Milivoj Šurbek. 
Vstopnine ni, brezplačne 

vstopnice, 
petek, 26. maj 2001 ob 20.00 uri 

Jana Pavli - oboa: nastop 
dijakinje SGBS Ljubljana 
Jana Pavli, rojena I. 1981, je 

začela glasbeno pol na klavirju v 
domžalski glasbeni šoli. sedaj pa 
končuje 4. letnik oboe na Srednji 

glasbeni in baletni šoli v Ljubljani 
pri profesorici Maji Koje. 

Pripravlja se na sprejemne izpite 
na Akademijo z.a glasbo. Lclos je 
na tekmovanju mladih slovenskih 
glasbenikov dobila L nagrado in 
zlato priznanje. Je članica Godbe 

Domžale, Pihalnega orkestra 
Koper in Simfoničnega orkestra 
Domžale - Kamnik, s katerim je 

nastopila tudi kot solistka. 
Pri klavirju: Rožena Hrup, 

prof: sodeluje ludi komorna 
zasedba Simfoničnega orkestra 

Domžale - Kamnik 

galerija domžale 
razstavlja 

VOJKO ALEKSIČ 
Odprtje razstave: četrtek, 

24. maj 2001 ob 19. uri 
Slikar Vojko Aleksič. že dolga 
leta domžalski občan, je pO 

končani Akademiji za likovno 
umetnost v Ljubljani leta I97H 

vpisal še podiplomski študij pri 
prof. Štefanu Planincu in prof. 

Kiarju Mešku. Aktiven poje loko 
na likovnem kol ludi na glasbenem 
področju, kjer je sodeloval pri več 
glasbenih skupinah, med drugim 

pri Na lepem prijazni. Gas Ma\ in 
pri projektu Trak. 

-Slika jc brezčasna, stalno 
prisotna, sc ne spreminja, je vrata, 

skozi katera tečejo časovni in 
miselni tokovi, ki puščajo sledi. 

Sledi analitičnega kubizjna. ko se 
figura pomeša z ozadjem, 

imenujem multiprostor: sploščite v 
globine, poenotenje prostora med 

znakom in ozadjem, razpršitev 
nakin nih i dna: i\ injorma: IJ 

Napetost oblike figure ali znaka 
odzvanja v fragmentih ozadja ler 

skupaj z njimi gradi podobo, 
razpeto med robove formula.-
Luko o svojem delu pravi avtor. 

Razstava ho odprla do 7. junija 
2001 

Galerija je odprta od ponedelj
ka do petka od 10.00 do 12.00 ure 

in od 15.00 do 19.00ure, ob 
sobotah od 10.00 do 12.00 ure. 

Vstopnine ni. 
Vstopnice so v prodaji Štirinajst 

dni pred prireditvami ob delavni 
kih od 10.00 do 12.00 ure v upravi 
Kulturnega doma Iranca Hcrnika. 
ob delavnikih od 16.00 do 19.00 

ure v klubu Kulturnega doma 
Franca Bernika (Ljubljanska 61, 
Domžale, vhod z dvorišča, kletni 

prostori) 
Icr eno uro pred pričetkom 

prireditev pri blagajni doma. 
Informacije in rezervacije po 

telefonu: 722 50 50. 
Rezervirane i•stopnji c je 

potrebno prevzeti najkasneje do 
/>ol ure pred pričetkom prireditev, 

sicer jih posredujemo v redno 
prodajo.1 

Spoštovani obiskovalci 
kulturnega domu, prosimo Vas. da 

ne Zamujate prireditev ler da v 
dvorimo ne nosite mobilnih 

telefimov, ur ali drugih naprav, ki 
oddajajo zvočne signale 

Vabimo Vas. da obiščete Klub 
Kulturnega doma I rancu Bernika, 
ki je odprl vsak delavnik od 16.00 
do 19.00 ure. v odmoru prireditev 
in po njih V prijetnem in mirnem 

okolju boste ob osvežilnih pijačah, 
kavi ali čaju lahko s prijatelji 

poklepelali o kulturnih in drugih 
dogodkih. 

m a j 

sreda 
r\ gledališče 
7 Matjaž Zupančič: SIASTNI MRLIČ 

Rudolfi-gledališku skupinu šolskega centra 
R. Maistra Kamnik 

211.00 
IZVEN 

četrtek 1 0 
seminar 
SODELOVANJE OBČIN 
Z EVROPSKO KOMISIJO 
organizacija: občine Domžale, Kamnik, 
Komenda, Lukavica, Mengeš, 
Trzin, Vodice 

10.00 
/AKUUČENO 

ponedeljek 1 4 
gledališče 
Unhart: ŽUPANOVA MICKA 20.00 
Prešernovo gledališče Kranj abonma RDEČI in IZVEN 

torek 1 5 
koncert 
50 LET GLASBENE ŠOLE DOMŽALE 1930 
organizaciju: Glasbena šola Domžale IZVEN 

četrtek 1 7 
gledališče 
Linhart: ŽUPANOVA MICKA 10.00 
Prešernovo gledališče Kranj ZA KIJ UČENO 

četrtek 1 7 
gledališče 
Unhart: ŽUPANOVA MICKA 20.00 
Prešernovo gledališče Kranj abonma ZELENI in IZVEN 

petek 1 8 
koncert 
Komorni zbor LE K 20.00 
organizacija: Komorni zbor Lek IZVEN 

torek 2 2 
za otroke 
J. Vandot • A. Čar: KEKEC 9.30 in 11.00 
Lutkovno gledališče Ljubljana abonma URŠA 1 

in URŠA 2 (Vrtec Urša) 

sreda 2 3 
za otroke 
J. Vandot • A. Čar: KEKEC 9.30 in 11.00 
Lutkovno gledališče Ljubljana abonma J A NKO 

in METKA (Vrtec Domžale) 

četrtek 2 4 
odprtje razstave - Galerija Domžale 19.00 
VOJKO ALEKSIČ IZVEN 

petek 2 5 
zaključni nastop dijakinje SGBŠ 20.00 
JANA PAVLI-oboa IZVEN 

POKROVITELJ SEZONE 2000/2001 

/ O ) banka domžale 
^ / B a n k a z a v a s 
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Mladim ni vseeno 
Ju r i j Zure j , pravnik , predsednik d r u š t v a mladih raziskovalcev Slo

venije, mladi raziskovalec na pravni fakulteti, urednik zborn ika Razis
kovalno delo podiplomskih š tuden tov Slovenije za področ je d ružbos lov
ja in humanistike, so - urednik Š tuk lca , avtor številnih strokovnih č lan
kov in še kaj . 

Jur i j , bi za začetek bralcem Slam
nika povedal nekaj o Druš tvu mla
dih raziskovalcev Slovenije 
(DMRS)? 

D M R S jc društvo, ki v svojih vrs
tah združuje podiplomske Študente, 
asistente in mlade raziskovalce. Na
men društva je spodbujanje razis
kovanja in sodelovanja na vseh pod
ročjih znanstvenega delovanja ter 
ustvarjanja pogojev za razvoj zna
nosti. To se sicer sliši zelo učeno, 
vendar konkretno to v osnovi po
meni, da združujemo mlade z na
vedenih področij in zastopamo nji
hove interese, nadalje delujemo na 
področju izboljšanja kakovosti po
diplomskih študijev in raziskovalne 
dejavnosti ter poizkušamo poveče
vati njuno gospodarsko in družbe
no relevantnost in nasploh skrbimo 
za popularizacijo raziskovalne de
javnosti. 

A l i j e bil takšen tudi namen Zbor
nikov raziskovalnega dela podiplom
skih š tudentov Slovenije, k i ste j u 
pred kra tkim izdali? 

Seveda, pri čemer pa je bil po
udarek predvsem na razpoznavnosti 
dela mladih podiplomeev in možni 
uporabi rezultatov, do katerih so le
ti prišli pri svojih raziskavah. To je 
namreč prvi primer, da lahko ljud
je iz gospodarstva in ostalih vej de
lovanja vzamejo v roke knjigo in 
poskušajo uporabiti znanje, ki že 
obstoji na trgu, ne pa da še enkrat 
delajo vse drage in zamudne razis
kave. Ta korak sta pozdravila tudi 
prof. dr. Jože Mencinger, ki je rek
tor univerze v Ljubljani, in svetov
no priznana raziskovalka prof. 
dr. Aleksandra Kornhauser, ki sta 
tudi napisala uvodni besedi. 

Se v Zborn iku predstavljajo tudi 
raziskovalci iz naših krajev? 

Najprej naj se še enkrat zahva
lim občini Domžale in županji, ki 
nas je podprla pri izdaji zbornikov. 
Iz naših logov sta kot avtorici so
delovali Nadja Dekleva in Tanja 
Ficko. Za njiju vem, da sta od tu
kaj, morda pa je bil še kdo. 

Kakšen je odnos do podiplomskih 
študentov v Sloveniji? 

Verjetno malce konfuzen. Prob
lem je namreč , da se ne zavedamo, 
kaj nam prinaša znanje. Na trgu bo
mo lahko preživeli le z dobr imi 
produkti, ki j ih bomo znali proda
ti in zavarovati. Na to temo je ze
lo reprezentativen izsek iz preda
vanja prof. dr. Lojzeta Sočana, ki jc 
potekalo na Gospodarski zbornici 
Slovenije, ko jc poudaril, da zniža
nje cene produktov prinese nekaj 

Jur i j Žurej 
mesecev prednosti podjetjem na 
svetovnem tržišču, vrhunsko uspo
sobljen kolektiv v vseh pogledih pa 
prinese do sedem let prednosti. 
Vsakomur, ki je kolikor toliko nor
malen, je jasno, v kaj je potrebno 
vlagati za lepSo prihodnost. Je pa 
vprašanje, če si jo resnično vsi tu
di želijo. V društvu se zavedamo 
teh problemov in smo zato usta
novili Strateški svet za naravoslovje 
in tehnologijo, ki ga vodita dr. Bog
dan Znoj in dr. Aleš Musar, oba za
poslena v gospodarstvu, in Strateški 
svet za družboslovje in humanisti-
ko, ki ga vodi mag. Branko Lobni-
kar. 

V lanskem letu si potal tudi su
urednik Š tuklca? Ka j meniš o tej 
študentski reviji? 

Razvoj Štuklca je zelo pozitiven, 
saj se je od ponesrečenega začet
ka, ki je bil uporniški zgolj zato, 
ker se je to fino slišalo, postal pra
vi časopis mladih intelektualcev, 
kar naj bi študentje tudi bili. 

Menim, da je prav, da tukaj 
omenim tudi tvoje ime Matjaž, saj 
si kot urednik odgovoren za uspeh 
časopisa in jc prav, da se to vc. Pri 
nas je namreč pogost problem, da 
z lahkoto izgovarjamo imena, ki jih 
kritiziramo, le pohvale se nam zdi
jo malce čudne. Osebno menim, da 
si dobro delo zasluži pohvalo in na
grado. 

Omeni l si , da je Štuklc časopis 
mladih intelektualcev. Se ti ne zdi , 
da si ljudje to statusno označbo (in
telektualec) zelo hitro prisvojijo? 

Res je. Kravata in papir (diplo
ma) še iz nikogar nista naredili in
telektualca. Pri nekaterih imaš ce
lo občutek, da jih bo ta kravata za
dušila. Intelektualec je lahko tudi v 
modrem kombinezonu ali z. vilami. 

P r a z n o v a n j e 

d n e v a m l a d o s t i -

m l a d i n s k i 

k a r n e v a l 

»HVALA ZA 
jMLADOST« 

Petindvajseti maj - dan mladosti - je 
dan, ki nam je mnogim ostal v lepem 
spominu. Ne moremo sicer reči, da ne 
vemo, zakaj se danes za marsikoga ta 
dan od drugih loči kvečjemu po tem, 
da se na koledarju nahaja nekje med 
štiriindvajstim in šestindvajsetim dne
vom v maju, kar bi za druge dni v le
tu le stežka trdili. Ker pa želimo obu
diti tradicijo praznovanja dneva mla
dosti, smo se v iniciativni skupini mla
dinskega kluba (ki deluje pod okriljem 
Centra za mlade), sodelujoč z Društ
vom za promoviranje nedovoljenega 
trgovanja z idejami, letos odločili dan 
mladosti praznovati tako. kot se spo
dobi: s povorko po mestu, s koncerti in 
i. obilo zabave. Karneval bo seveda v 
vsakem primeru in ošpičene prekle 
nas ne bojo pregnale s cest. 

Zbirati se bomo začeli ob 16. uri in 
sicer na ploščadi pred blagovnico Ve
le Tam nas bo zabavala ulična gleda
liška skupina, mi pa bomo med tem 
oblikovali transparente, plakate, mo
bilne grafite... Na voljo bo tudi cela 
gora krede in komur risanje ni tuje 
(pa tudi če...), bo lahko pustil svoj pe
čat na betonu. Potem se bomo počasi 
odpravili na povorko skozi Domža
le. Pot nas bo peljala po Ulici Mati
je Tomca. Ljubljanski, Rajski, Miklo
šičevi, Skimnikarski in Kopališki, kraj 

pristanka pa je seveda športni park, 
v katerem se bo okrog 19. ure začel 
ročk koncert. Predvidoma bojo na
stopili: Legeres, Stanje popolne be
de. Toni Utvara in Zvekete. 

Sicer pa je celotna prireditev miš
ljena tudi kot manifestacija potrebe, 
želje & zahteve po prostorih za mla
dinski klub. V Domžalah se namreč 
mladi, ki bi radi namesto posedanja 
po lokalih in/ali T V aparatom počeli 
kaj drugega, nimajo kam, razen mo
goče na vlak & avtobus via U in da
lje, zateži. Prav ta situacija nas je 
vzpodbodla k načrtovanju mladinske
ga kluba in stvari so se počasi ven
darle začele premikati. Od 22. apri
la dalje se v prostorih Centra za mla
de vsak četrtek ob 17. uri sestaja ini
ciativna skupina za mladinski klub. 
Trenutno večino časa posvečamo »is
kanju« primernih prostorov, saj so le
ti nujen pogoj za kakršnokoli resnej
še delovanje. Projekt mladinskega 
kluba je obsežen in za organizacijo 
in izvedbo filmoljubskih, fotografskih, 
lončarskih, klckljarskih. kamnoseških, 
sleklopihaskih - različnih, skratka -
delavnic, dvoinpolsobno kletno stano
vanje gotovo ne zadošča. Pri tem pa 
imamo seveda v načrtih tudi manj
šo dvorano, v kateri bo možno za 
minimalne stroške organizirati kon
certe, razstave, filmske projekcije ter 
druge prireditve, ki so za samoorga-
niz.irano mladinsko kulturo življenj
skega pomena. Program mladinskega 
kluba bo podrobneje predstavljen na 
karnevalu. Tisti pa, ki ste pripravlje
ni kakorkoli sodelovati pri tem na
porno zanimivem in zanimivo napor
nem projektu, ste seveda vabljeni, da 
nas obiščete To bi morali pravzaprav 
storiti že včeraj. 

Pridite torej v petek, 25. maja, oh 
štirih popoldne na ploščad pred bla
govnico Vele, lahko pa sc nam pridru
žite tudi kasneje na povorki skozi 
Domžale, ali pa zvečer na ročk kon
certu v domžalskem šport nem par
ku. 

Mladinsk i k lub Domžale 
(iniciativna skup ina , 

Center z a mlade) 
Društvo za promoviranje 
nedovol jenega trgovan|a 

z idejami 

Mnogo je stvari, ki j ih mora razu
meti in doumeti. Nekateri si na Ža
lost predstavljajo, da so s tem, ko 
so se udeležili kakšne študentske za
bave, že prejeli vso znanost tega 
sveta in da vedo odgovore na vsa 
vprašanja. Seveda so Študentske za
bave del tega življenja, in to eden 
izmed lepših delov, ne smemo pa jih 
zamenjali z. bistvom študija. O b 
vsem tem ne smemo nikdar in ni
koli pozabiti, da biti intelektualce 
pomeni tudi odgovornost do druž
be v kateri živiš in da se je potreb
no držati določenih pravil. 

Namiguješ na razpad vrednot? 
Verjetno se strinjaš z menoj, da 

ne živimo v popolnoma normalni 
družbi , ko je v očeh javnosti vsak
do, ki prinese okrog državo, na kon
cu velik heroj. Ljudje ob tem sicer 
nezadovoljno zmigujejo, hkrati pa 
mu na tihem priznajo, kako se je 
dobro znašel. Pri tem je vsega kri
va država. Le malo pa se j ih zave
da, da smo po definiciji država mi. 
Morda bi bilo dobro, da kdaj pomc-
temo pred svojim pragom in da ne 
razmišljamo vedno samo o tem, kaj 
delajo drugi in kako nam daje to 
pravico biti enak. N i problem biti 
baraba. Problem jc biti boljši. 

Nazaj k Štuklcu. V njem kot avtor 
vodiš pravno svetovanje. Kaj naj bi 
bil namen te rubrike? 

V tej rubriki naj bi sc ljudem 
predstavilo predvsem kakšne so nji
hove pravice na posameznih pod
ročjih njihovega življenja, pri čemer 
s temami poiskušamo zajeti čim bolj 
zanimive probleme, ki se pojavlja
jo v vsakdanjem življenju. Poleg tega 
pa gre tudi za poskus tovrstne dr
žavljanske vzgoje. 

Kot mladi raziskovalec delaš na 
pravni fakulteti. Kaj je področje tvo
j ih raziskav in kaj meniš o študentih? 

O š tudent ih vse najboljše. Vsako 
leto so boljši in bolj samozavestni, 
kar je drugače velikokrat manj Slo
vencev. Mnogo jih uspeva tudi po 
svetu. Sam pa trenutno pišem dok
torsko disertacijo, ki se ukvarja s 
svobodo izražanja in civilnopravnim 
varstvom zasebnosti. A l i drugače , 
kaj, zakaj in kako smejo ali ne sme
jo objaviti novinarji. 

O h koncu naj omenim, da si ver
jetno eden izmed redkih Slovencev, 
ki je v živo videl in govoril z Marga-
reth Thatcher. Kako je prišlo do te
ga? 

No, ori takih stvareh je kot pri 
vsaki stvari prisoten tudi velik kos 
srečnih okoliščin. Po eni izmed ta
kih sem bil eden izmed dveh povab
ljenih Slovencev, v London, na eno
mesečno izobraževanje, na inštitut 
za ameriške študije, katerega vodja 
je Margareth Thatcher. Tako je pri
šlo tudi do srečanja z njo. Naj po
vem, da ima zelo dobro mnenje o 
Sloveniji, kar ni tako samoumevno, 
saj je znala vsakemu povedati, kar 
mu gre. Na takih konferencah in iz
obraževanjih sem tudi drugače spoz
nal obilico zanimivih ljudi. Pulitzer-
jeve nagrajenec, ambasadorje, znane 
obraze z BBC-ja, C N N - a , lorde in 
številne znane profesorje, novinar
je ... 

It vala za pogovor? 
flvala tebi, Matjaž, za vprašanja, 

vsem bralcem pa želim uspešno in 
čim manj stresno leto. 

Za vas se je Dogovarjal 
MATJAŽ REBULA 

Atletska sezona je pred 
vrati, zato seje potrebno 
dogovoriti tudi o organi
zacijskih pripravah na 
MEDKLUHSK1A TLET' 
SK1 MITING DOMŽA
LE OPEN 2001, ki bo 
29. maja 2001 v Šport
nem parku Domžale. 

Na fotografiji Marjan 
Gorza, predsednik A K 
Vele Domžale, Aleš 
Pranjič, trener, ter Ljilja
na Horvat, vodja sodni
kov. 

Gorski kolesarji 
Športnega 
društva Sokol 

Prebudi la se je pomlad in z njo tudi kolesarji špo r t 
nega d r u š t v a Sokol . P r i d n i d i r k a č i so se vso zimo trdo 
pripravl jal i na novo sezono, prezimil i so na morju, kjer 
so dvakra t oprav i l i skupinske pr iprave . Fantje so se 
med zimo trdo pripravl jal i , trenirali so devetkrat do de
setkrat tedensko, od dve do štir i ure dnevno. 

Poleg kolesarske kondicije so si moči nabirali v fit-
nes centru Ložar, kjer so j im pripravil i od l ične po
goje za t rening Z rednim treningom so si nabrali no
vih moči za prihajajoča tekmovanja, ki bodo še ka
ko težka in naporna. Fantje so veliki optimisti, saj ve
do, da so pripravljeni tudi na najtežje preizkušnje. Nj i 
hov trener Mitja Tancik, pravi, da njegovi kolesarji 
spadajo med najboljše, v elito pa jih pripelje posluš
nost in združevan je njegovih navodil s trdim delom. 
Njegov p o m o č n i k pri delu je Aleš Obreza , na kate
rega sc Mit ja lahko zanese kadarkoli. 

Za trdo delo in zdravo telo jc seveda pomembna 
tudi zdrava prehrana, za katero skrbi Primož. Kos, 
ki jim s svojim s rčn im vzpodbujanjem zelo poma
ga. P r i m o ž je s svojim delom veliko pripomogel 
k dobr i pripravljenosti tekmovalcev, saj ti brez 
zdrave in pravilne prehrane ne bi zdržali napo
rov, ki j ih spremljajo na treningih. 

Sezona tekmovanj sc je pričela s prvo tekmo, 
25. marca, na ravninski progi v Zlatol ičju, kjer so 
sc člani ekipe dobro od reza l . Tej tekmi je sledil 
sklop pomembnih domač ih in mednarodnih tekem, 
kjer so fantje dokazal i svoje kvalitete in presene
tili celotno gorskokolesarsko karavano, v Š D So
kol so letos prišli trije novi kolesarji iz K K Lit i
ja: Aleš Obreza, Matej LovSc in Jernej Mtižga. Po
leg njih sc je ekipi pr idruži l še domač in , i rcnul-
no najmlajši, Urban Kovačič, ki seje pri svojih pet
najstih letih s tem š p o r t o m začel ukvarjati šele le
tos. Ek ipo sestavljajo še stari člani iz prejšnjih let: 
Andrej Vr tovcc , Mit ja Tancik, Jaka Tancik, Mar
tin Mlakar in Peter Kopr ivnikar . Sezona sc jc za
čela sicer dobro, vendar lahko med slabe novice 
p r i š t e j emo padec Mar t ina Mlakarja na treningu, 
kjer si jc z lomil k l jučnico in zaradi p o š k o d b e iz
gubil lep del treninga, kakor tudi prvih pet letoš
njih dirk. 

V novi sezoni se jc vodstvo kluba odloči lo , da 
izbere prvo in drugo ekipo, seveda po kvaliteti. V 
to j ih jc prisilil f inančni položaj , ki o m o g o č a kva
litetno pokrivanje s t ro škov le za nekaj tekmoval
cev. 

Tako pivo ekipo ŠD S O K O L A v disciplini K R O S 
ali Č E Z D R N IN S T R N zastopajo: 

Starejši mladinci: Matej Lovšc in Mar t in Mla
kar 

Mlajši člani: Jaka Tancik 
Elite: Andre j Vr tovcc in Mit ja Tancik 

Drugo ekipo pa sestavljajo: 
Jernej Muzga , Urban Kovačič , Peter Kopr ivn i 

kar in Aleš Obreza 
Vsem že l imo vel iko uspehov na treningu, še na

prej odl ične rezultate na tekmovanjih in seveda čim 
manj p o š k o d b . 

M A J A / 
Sokol 
odličen 
organizator 

Sobota 21.4. je bila za ŠPORTNO 
DRUŠTVO S O K O L prav poseben 
dan. Organizirali smo prvo tekmova
nje v umetnostnem kotalkanju, ki je 
bilo pod okriljem K Z S . Vabilo sc jc 
odzvalo pet slovenskih in dva italijan
ska kluba, v enajstih kategorijah pa 
jc nastopilo 84 tekmovalcev in tek
movalk. Uradno je tekmovanje orga
niziralo ŠI) Piran, ker pa člani SO-
KOI ,A nastopajo kot njihovi člani, so 
oni prevzeli tudi celotno organizaci
jo tekmovanja. V šotoru R C U Urba-

K D J O Ž E G O S T I C H O M E C 

Dekliška pevska skupina 
S I R E N E 

vas vabi na 

letni 
koncert 

k i b o : 

- v s o b o t o , 1 9 . 5 . 2 0 0 1 v O Š Preser je p r i 
R a d o m l j a h o b 2 0 h ; 

- v s o b o t o , 2 . 6 . 2 0 0 1 v n o v i d r a v e l j s k i 
c e r k v i (Ljubl jana - Drav l je ) o b 2 0 \ 

Ponovitev letnega koncerta bo v mesecu oktobru 2001 
v Domžalah in Notranjih Goricah. 
Zborovodkinja: Petra Grkman Bobni: Urban Golob 
Klaviature: Tomaž Pimat Kitara: Robi Rolih 
Bas kitara: Žiga Golob 
Predproduju kart: Studentski servis Domžale in Kamnik 

nije v Lukovici jc bil prisoten tudi 
g. Letica iz Pirana, ki nam pomaga, 
da S O K O L O V O »sploh« nastopa
mo. Kot zanimivost naj omenimo izja
vo italijanskih trenerjev in tekmoval
cev, češ da so bili začudeni, od kdaj 
ima Piran toliko hribov in njikjer no
benega morja, saj v Lukovici morja 
res ni. 

(O problemih štiriletnega vključe
vanja S O K O L A v K Z S bomo pisali v 
drugi številki, sedaj pa se homo raje 
prepustili lepim dogodkom.) 

Kol žc velikokrat jc organiazeijsko 
palico tekmovanja dvigovala ga. Patri
cija Mali, ki si zaradi svojega I ruda za 
služi pohvalo, da je v Sloveniji nastal 
močan kotalkarski klub SOKOL. Vse 
niti jc skozi vcčtedensko pripravo 
dobro zvezala in ob veliko pomoči 
staršev otrok, ki tekmujejo, in članov 
kluba zaključila skoraj dcscliiino tek 
movanje (uradni trening ob 9.00 do 
12.30 iti tckmvoanjc od 13.00 do 19.20). 

Med tekmovalci lahko omenimo tu
di tekmovalko A L K I . U A L D O N . ki 
jc tudi svetovna prvakinja v kolalka-
nju. Velja pohvalili vse sokolovke, ki 
kljub velikemu številu gledalcev ludi 
psihološko niso odpovedale. Ob po
delitvi priznanj, ki jih jc podeljeval 
predsednik Š / Domžale, g Toni Dra-
gar, sta iz njenih, rok sprejeli dva po
kala za prvi mesli Patricija Matkovič 
in Maxi Cerar. Tekmovalci so za pr
va tri mesta prejeli pokale, vsi ostal 
pa spominske medalje ter darila, ki so 
jih prispevali sponzorji in pokrovitelji 
tekmovanja. Meri samim tekmova
njem smo imeli tudi bogat sreččl(' v ' 
ki ga je vodila ga. Danica Kvas. N*1 

I: u še enkrat pohvala staršem, čla
nom kluba m sponzorjem: I« V L ' 
lianija. Mizarstvu Hribar, g. Pevcu tm 
Elegance, Čistilnici Mali, podjetju Us
njeni izdelki Babic, Kole servisu Pe
terka... S O K O L K O 

V € L W A I Z B I R A 

O Č f l l Z A 

V S A K O G L A V O VI OPTIKA 
Delovni ta* 

delovniki od 8, do 12. ur«, 
od 15. do 19, ure, 

soboto od 8. do 12. ure 

O Č C S N A A M B U L A N T A 

- okulistični pregled 
.merjenje očesnega pritiska 

. očala - kontaktne lete 

Cesto borcev 5, 1235 ftADOMUC - te le fon 01 7 2 2 8 8 90 



stran SPORT 
Tečemo... 

Spomladanski kros 
domžalske res 

C 7 CF 
24. 4. 2(MM smo si v športnem parku na Viru lahku ogledali vir kiil 500 mladih os

novnošolcev in osnovnošolk i / skopni okoli 15 organizacij (osnovne šoli', vrtci, msilr so
liš kluhii. ki su si- med teboj pomerili v teka ml 25» do 2000 m. Spomladanski kros dom
žalske readje je bil priložnost, »a kateri so /.magmalci jesenskega krosa morali potrdi
ti, da so ši- vedno najboljši. Tekmovanje |e organizirala Športna /.vem Domžale, izved
li pa so ga člani Atletskega kluba VELE Domžale. Športni park Vir je poskrbel tudi /a 
čaj, ki se je tekačem po komu krosa le kako prilcgcl. 

Videli smo nekaj lepih zmag in nekaj 
tesnih obraCunov, nekateri so bili zadovolj
ni, drugi razočarani. Številne so spodbuja
li Morsi In sorodniki, drugim pa so napol 
W in taktike teka dajali številni profesor
ji spoiim- vzgoje, ki so želeli, da se njiho
vi varovanci uvrstijo čim bolje. Najbolje so 
sc odrezali učenci Osnovne sole i / Mcng-
l*i ki so dosegli 17 medalj (4 zlate. 7 sre
brnih in 6 bronastih), takoj ẑ i njimi pa so 
bili učenci OS Domžale (I? medalj) in OS 
•Ilirija Vege iz Moravč (7 mcdalp 

Vsem čestitke in uspešne nastope tudi 
na tekmovanjih na stezi! 
Rezultati 

deklici- 1994 in mlajši-: I MAKI ISA ŠIN
KOVEC OS Jurij Vega Moravče, 2. KAT
JA l l iKAVC Vrtec UrSa Domžale, I.KAT-
JA VAVPETIČ OS Jurij Vega Moravče; 
dekli«-1993: 1.11 K I.IA PODBORŠEK OS 
Mengeš, 1 MONIKA ADLER OS Rodica, 
3 KAJ KA It )l JANŠI k OŠ Domžale; dek
li«' 1992: |. M A H JA 11.Sil \ OŠ Mengeš 
2* SAŠA POGAČAR OŠ Janko Kersnik Br
do, i. i ina ŠUŠTAR OS Domžale; dekli
ce I991t I.NEŽA MROVAT OS Mengeš, 
2. kim i 'ROKir o š Mengeš, .viina bri-
< 1 I J OŠ Jurij Vcpi Moravče, deklica 1990: 
I- Ml IA IJ BAR OS Trzin, 2 I IRSKA l i s 

.11 R Vrtec PUcek Vir; dečki 1993: 1. MA
T U H ORJANtTC oŠ Presa* pri Radom
ljah, 2.JOST FRANKO OS Ml NG1 S, 
3.KLEMEN SVI II IN o š Rodica; dečki 
1092: I MIK UlIBIJANKlC OS Prcscric 
pri Radomljah. 2. ALES GRLCiORIN ()S 
DomZalc; 3. Al JAZ KOROSl-C OS Jurii 
Vega Moravče; dečki 1001: I PRIMOŽ* ZA-
BKIToš Domžale, 1 ALEKSANDER ŠKO-
Rl(" OŠ Mengeš, j . MARKO JENC OS 
MengeS; dečki 1990: 1.1)1 JAN LAZARE-
VIČ OŠ Dob, 2. MATJAŽ REPOVŽ os 
DomZalc. 3. / A N 1'USNIK OS IX>h; deč
ki 19X9:1. BLAŽ SVETU OS Domžale, 
2 K U M I N SIRA1IIN.IK" ()S DOMŽALE, 
3. ANDKI .1 I OBODA o š DOMŽA1 I 
dečki I9HH: I.PRIMOŽ VII IC OŠ Janko 

Kersnik Brilo. 1. MIHA VRAN-
KAK OŠ Domžale, 3. ŽIGA TAR-
IARA OŠ Domžale; dečki 1987: 
I. VIKI PRASNIKAK OŠ Janko 
Kersnik Bulo. 2. (i( M I NAJDI -
NOV OS DomZalc. 3. Andrej 
TARMAN OŠ Mengeš; dečki 
19X0: 1.1 V / A l D/J J ADINI OS 
Preserjc pri Radomliah, 2. AlJuŠ 
KOIJF.NKO OS Mengeš 3. JURE 
MANDI 1.1 OS Rodica. 

TEN OŠ Mengeš. 3. KA.IA šil I OŠ Men 
gcš: deklice 19X9: I. NINA II K KO OS 
Dob, . ' . / IVA NOVAK OS Trzin, 3.KA-
JA KOSMA I IN (iS MengeS; deklici- 19XX: 
1. MANCA VI I.KAVKI I os Rodica, 
2. i D I l A BI J IKK <)S Mengeš 3. MANI )-
I I A ( I K K ' ' OŠ Mengeš; deklici- 19X7: 
I.SU/.ANA Ml .ADI NOVIC OŠ Dom/a 
le. 2. PETRA BABNIK OS Mengeš, t. KA
TARINA ZUPANČIČ OS Jurij Vega Mo
ravče; deklice 19X6: I. NATALIJA I I . /AR 
oŠ Mengeš, 2ŠPELA KI PANŠLK OS Bo
dica, 3. ANJA l .UKMAN ()S Mengeš; 

dečki 1994 in mlajši: | MARJAN GRI1.1 
OŠ Jurij Vega Moravče. 2. BLAŽ. IAVKK' 
OS Jurii Vega Moravče. 3.GAŠPER PA-

"M , 

Pijrueta v Novi Gorici 
Sončna in lepa nedelja jc bila kot nalašč primerna za kotalkarski nastop. 

Klub za umetnostno kotalkanje Nova Gorica nas je povabil na prisrčno sre
čanje najmlajših kotalkarjev. K a r za poln avtobus se je nabralo tekmoval
cev kolalkai sk< ga kluba PIKI M A . ki so odpotovali na srečanje v Novo Go
rico. Gosti juhni gostitelji so se zares potrudili in nam priredili pravi sprejem. 
Preko 40 umetnostnih kotalkarjev je pokazalo svoje nastope, seveda ob pri
sotnosti občinstva in svojih staršev, ki so si prišli ogledat, kaj so se njihovi ot
roci naučili. O d najmlajše Tjaše, ki je ravno tisti dan napolnila štiri leta, pa 
do najstarejše Mete, vsi so bili s svojimi nastopi zelo zadovoljni. 

Srečanje je bilo še posebno zani
mivo, saj smo si želeli, da naši tek
movalci gostujejo pri najmočnejšem 
klubu v umetnostnem kotalkanju v 
Sloveniji in tako primerjajo svoje 
sposobnosti z najboljšimi in spozna
jo, kako dobro so pripravljeni za 
nastope v bližnji prihodnosti. Z na
stopi so bili zadovoljni tudi naši tre
nerji, ki so tako primerjali znanje 

najmlajših tekmovalcev z, najboljši
mi v naši državi. 

Po srečanju in obilnem kosilu, ki 
so ga pripravili gostitelji, ni manj
kalo najrazličnejših špor tn ih iger, 
med katere jc spadalo tudi nogo
metno srečanje med funkcionarji 
obeh klubov. Tudi v nogometu so 
bili boljši gostitelji, vendar ludi mi 
pričakujemo svoje Novogoriškc pri

jatelje in lak tat ho cas za »revanš.' 
Upamo, da bo kaj kmalu prišlo 

do povratnega srečanja v Domžalah 
in da sc ho kotalkarski klub PIRU
E T A potrudil in vrnil gostoljubnost, 
kakšno so izkazali naši gostitelji 
K U K N O V A CiORICA. 

Organizirano in zavzeto delo 
vseh v kotalkarskem klubu PIRU
E T A napoveduje lepo in uspešno 
prihodnost in za tekmovalec kluba, 
ki se poleg umetnostnega kotalkar
ja ukvarjijo še s shovvom m hitrost
nim rolanjem. 

Tudi akcijski program je že ste
kel in dal prve sadove zavzetega de
la, saj je klub v zadnjem času moč
no povečal svoje članstvo in vse ka
že, da bo tudi v prihodnje načrto
vano delo poplačano predvsem v za
dovoljstvo vseh. ki so člani in sim-
paliz.crji kotalkarskega kluba PIRU
ETA. 

Obisk španskega 
plezalnega raja - Mallorce 

Majo rka , kakor j i pravijo d o m a č i n i , obljubljen otok sredi sredozem
skega morja je po velikosti p r ib l i žno za pol man j ša od Slovenije. Le toš
njo zimo sta j o obiskala dva č lana a lp in is t ičnega odseka Domžal , Janez 
Cerar ( A O Domža le , O b č i n a Domžale) in Jan i Abe ( A O Domžale , O b -
l ' ' i a Domža le ) . 

N a odpravi, k i j c trajala od 13 
decembra do 5. januarja, sla imela 
ž« glavni cilj splezati č imveč tež
kih smeri na pogled, kar pomeni 
Preplezali smer brez. predhodnih 
'"formacij v prvem poskusu. Po 
sami sestavi je skala na otoku zelo 
Podobna naši. ,. plezalni ambienti 
pa so neverjetno e k s o t i č n o pri
l i č n i . Tudi nahajališča plezališč 
S l ) nekaj posebnega, saj so v ne— 
Posredni bližini morja, kar daje 
Plezanju šc poseben čar. 

Obiskala sla večino plezališč na 
' " " k i t . Pot sla začela v sl ikovit ih 
f-elo zanimivih plezalnih p o d r o č -
• i ' n Santanvi in Cala Magraner, ki 
s , i l Ponujali prečudovit i pogled na 
m ( , r . i e , same smeri pa so zahtevale 
jelinicno d o v r š e n o plezanje. Tam 
• l c Jane/. Ccra r preplezal na DO-
fled smeri do 7a+ ali VIII+. Jani 
^be pa je preplezal na pogled 
s3ileri z, oceno 7b ali VIII+/-1X. 
Nadaljevala sta jo z obiskom ple
zalnega področ ja Alaro . ki jc po 
a n )Or fn i sestavi podobno našemu 
Primorskemu plezališču. Mišji pc- kjer 

ći. Smer i potekajo po i z r az i t i h 
kapnikih, katerih dolžina sega tudi 
do 35 metrov. 

V plezalnem področju Scs Tres 
je Janez Ccrar uspel preplezati na 
pogled smer z oceno 7a+ ali VIII+. 
Tam sc jioleg š p o r t n o plezalnih 
smeri nahajajo tudi krajši balvan-
ski problemi. T i sc plezajo brez 
varovanja, posledica le tega pa so 
lahko padci s poškodbami . Težav
nost halvanskih problemov jc str
njena v nekaj kratkih, a zelo lež-
kih gibih. V tem plezalnem pod
ročju jc Jani Abe uspel preplezali 
problem z oceno 7b+ ali VIII+/IX-, 
la pa po t ežavnos t i predstavlja 
levji balvanski problem. V pleza
lišču Caimari, ki je eno izmed naj-

previsnih plezal išč , je Jani 
uspel na flash, kar pomeni 

preplezali smer v prvem posku
su s predhodnimi informacijami, 
v smeri z oceno 7b. Svojo najtež
jo smer in s lem ludi enega od 
zastavljenih ciljev, je Jani Abe us
pel preplezati v ptezaliScu FragueL 

jc na pogled preplezal smer 

bol i 
Abe 

Bobododo, z oceno 7c ali deveta 
težavnoslnja stopnja. Obiskala tudi 
ostala plezalna področ ja , v kate-
rih sta preplezala Sc veliko novih 
smeri in dodobra spoznala špan
ska plczališča. 

Odprava je bila zelo uspešna, 
saj je Jani Abe uspel doseči za
stavljeni cilj in preplezati na po
gled smer devete stopnje ali 7c. 
kar predstavlja drugi najboljši 
š p o r t n o plezalni dosežek v pleza
nju na pogled v občini Domžale . 
Za finančno pomoč pri odpravi se 
iskreno zahvaljujeta A O Domža
le in Občini Domžale . 

Tekst: J a n i A b e 
Foto J a n e z Cera r 

Hokejist Bojan Zaje v svetovni eliti 

Cilj mora biti 
vedno zelo visoko 

Hokejista Bojana Zajca, s kater im sem se s reča la na letošnjem regij
skem tekmovanju v krosu, kjer je bi l tudi eden izmed podeljevalcev me
dalj , sem najprej povpraša l a o njegovih zače tk ih igranja hokeja. 

Hokej sem začel igrati leta i'/77, 
pri dvanajstih letih, kar je relativ
no pozno, pri tedaj uspešnem Ho
kejskem klubu Prevoje. Prve hokej
ske korake sem v družbi brata Igor
ja in bratranca Dušana naredil na 
bajerju, kjer smo sc navdušeno po
dili za ploščkom in nato eno sezo
no igral za pionirje. Imel sem sre
čo, da me jc že kar na začetku, v 
Ljubljani, opazil tedanji češki trener 
BenjaC in me povabil v Olimpijo. Zc 
v sezoni I97S sem zaigral za član
sko ekipo Olimpije, kjer sem z. ne
katerimi presledki preživel največ 
let svoje kariere. V letu 1978 sem 
namreč igral v Novem Sadu. nato 
dve sezoni v Hokejskem klubu Mc-
dveščak in v njegovem dresu poslal 
dvakrat tudi državni prvak, pol me 
jc nato vodila v Celje in nato spet 
v H K Olimpijo. kjer igram šc danes. 

Največji klubski uspeh? 
Z ekipami, v katerih sem igral, 

sem osvojil deset naslovov državnih 
prvakov (vključno v nekdanji Jugo
slaviji), z Ol impijo osemkrat Ob 
tem bi povedal, da čeprav igralci 
igramo v različnih klubih in smo ri
vali, vse to pozabimo, ko igramo za 
reprezentanco. Nauč imo se igrati 
vsak z vsakim in sc dobro pozna

mo. V reprezentanci nas vodijo 
skupni cilji, rivalstvo se pozabi, smo 
homogena ekipa, prijatelji in soig
ralci. Čeprav lahko igram z vsemi 
branilci, sva se z Mihom Reboljem 
na turnirju odlično ujela. 

Kol iko časa že igraš /a slovensko 
d ržavno reprezentanco? 

12 let. v tem Času sem zanjo odig
ral 120 tekem, dal 20 golov in 13 po-
daj. • 

Znan si kot precej t rd , da ne re
čem, grob igralec? 

Moja naloga branilca, jc da pre
prečim, da da nasprotnik gol, da 
spotoma koga »prilepim« na ogrado 
in da, če jc priložnost, podam ali 
dam gol. Moj slog igre je igra na te
lo, pri čemer pride do številnih kon
taktov, včasih tudi pretepov. Vse to 
jc sestavni del tega športa, kjer jc 
zlasti pomembno, da igramo kolek
tivno igro. v kateri ni posameznika, 
IcmvcC moštvo s kolektivnio du
hom, z veliko morale cele ekipe, ki 
ve, kaj hoče in temu podredi vse. 
Tudi na zadnjem tekmovanju jc bila 
odločilna morala in prepričanje cele 
ekipe. 

Lahki) na kratko opišeš pot Slove
nije v najelitnejše hokejsko drušči
no? 

v 

Košarkarice ZKK Domžale 

Uspešen zaključek sezone 
Pionirki- H v letošnji se/oni dosegle 6. mesto v Sloveniji, kurje zelo dober rezultat, 

glede na naše organizacijske in iinančnc zmogljivosti. S trdim delom smo pokazali, da 
v nižjih kategorijah lahko sledimo večjim klubom, saj z mladimi zelo dobro delamo. Dru
gače je pa pri starejših selekcijah, ko se pojavi osip igralk zaradi prehoda v srednjo šo
lo. Takrat pa nam neredko speljejo vsaj eno ali dve najboljši igralki, ki jih žal, zaradi 
omejenih materialnih sredstev ne moremo zadržati. Le kdo od staršev bi bil pripravljen 
reči ne velikemu klubu, ki bi ponujal za njihovo hčerko zelo dobre pogoje šolanja in 
športnega razvoja? 

Trudimo sc. da bomo tudi v tej kate
goriji v prihodnji sezoni imeli dobro eki
po v slovenskem merilu, saj letošnji 
6. mesti kadetinj in pionirk kažeta na 
dobiti tlelo. Kol klub poskušamo bili čim 
bolj enotni, čim bolj »držati skupaj* v 
vseh pogledih, sij bomo lc tako uspeli za
držati naše najboljše igralke. Ce uspemo 
v prihodnji sezoni z eno ekipo prili na 
zaključni turnir najboljših štirih, bo ves 
trud v klubu poplaćan. 

(davnina ekipe je ostali skupni, izgu
bili bomo sicer dve igralki L 84, dobili p;i 
bomo več mlajših igralk, ki so občasno 
zc dobile priložnost igrati v kadetski eki
pi, obenem pa v svoji, pionirski sredini 
nosijo glavno breme odgovornosti in so 

tudi najbolj zaslužne za doseženi rezul
tat... . _ . . . . ... 

Za uspeh se moramo sc enkrat zahva
liti vsem igralkam, trenerjema m pomoć
niku, vsem staršem, ki so nam kakorko
li pomagali pri organizaciji tekem in pre
vozov. Brez skupnega truda tega uspeha 
ne bi bilo. 

Članice so osvojile končno 10. mesto 
v državi, kar je za stanje v ženski ligi za-
dovuljivo. Žal so za boljšo uvrstitev kri 
ve bolezni in poškodbe ključnih igialk. 
ncmalokral pa lutli malod tišje oshilih 

V minuli sezoni seje uprava maksimal
no potrudila in našla več sponzorjev, ki so 
opremili vse selekcije. 

Š.K. 

Najmlajši selekciji košarkaric 
ŽKK Domžale že tekmujeta 

Letošnji- leto Je naša krovna organizacija. Košarkarska zveza Slovenije, prvič izena
čila (ermine tekmovanja mlajših dečkov in deklic. Tako smo letošnjo sezono 2001/2002 
začeli že 14. aprila, kar je pomenilo, da smo morali popolnoma prenoviti ekipo pionirk, 
ki je v prejšnji sezoni zasedla 6. mesto v Sloveniji. 

m . U M I tudi plesna skupina Sovice, iz OS 
Domžale, ki je popestrila spored. Na tem 

Zaradi selekcioniranja, ki smo ga letos 
delali že v zgodnji fazi šolskega tekmo
vanja mlajših deklic, smo prišli do več
jega števila igralk, zato smo sc v klubu 
odločili, da na tem nivoju nastopimo z 
dvema ekipama igralk - Domžale »A« -
ekipa, ki jc naslednica uspešne generaci
je in v kalcri igrajo 3 izkušenejse pionir
ke, ter popolnoma nova selekcija - Dom
Zalc *B«. kjer smo poskušali sestaviti na
darjenost in mladost - tako trenerk kot 
igralk. Najbrž, ni potrebno posebej po
udarili, da dve ekipi zahtevata več orga
nizacijskega dela, več terminov trenira
nja, več opreme, torej več denarja. 

/ obema selekcijama smo Zc odigrali 
nekaj uvodnih tekem, tako tla smo videh. 
da je bila odločitev o dveh ekipah pra
vilna. Na domači tekmi nam jc prišla po-

nicstu jim tudi iz srca Čestitamo k osvo
jitvi naslova državnih prvakinj as nedav
nem tekmovanju SKL V Celju. 

Doma nas v maju in juniju čaka Se ne
kaj tekem, zato vabimo vse prijatelje ko
šarke, da si pridejo pogledal naše najmlaj
še igralke. 

Ka/pored: Domžale »A«: nedelja, 
1.3.05.20(11 proti ZKK Šentjur, 20.5. 
2001 pa proti ZKK Celje, obe tekmi bos
ta ob 9.00 uri. 

Domžale »B>: nedclia. 1.3. 05. 2001 pro
ti KK Pomurjc, 20.S.2801 pa proti ZKD 
Maribor, obe tekmi bosta ob 11.15. 

Vse tekme bodo na OŠ V. Perka. Vah-
Ijcni! 

ŠOPER KARL O 

Bojan Zaje 
Slovenija jc morala po osamosvo

jitvi startali iz C, iz katere smo sc 
prebili v B in letos nam je uspel ve
liki met - uvrstitev v elitno skupi
no A . kjer so največji mojstri ho
keja, s katerimi sc bomo srečali na 
Švedskem. 

O zadnjih uspešnih nastopih slo
venskih hokejistov je bilo napisano 
skoraj vse. Kakšno je tvoje mnenje? 

Uvrstitev v elitno A skupino je 
vrhunec slovenskega hokeja in ures
ničitev sanj številnih generacij, ki so 
več kot sedem desetletij igrale ho
kej in si želele med svetovno elito 
Tudi naša ekipa si jc potihem žele
la med najboljše. Čeprav smo vedeli, 
da bo težko, je bil to naš cilj. Cilje 
pa moraš imeti zelo visoke, druga
če nima smisla, v povprečju jih je 
veliko in Zal povprečje ni cenjeno. 
Vedeli smo. da bosta Anglija, pred
vsem pa Kazahstan, ki predstavlja 
rusko hokejsko šolo, težka nasprot
nika, vendar ne nepremagljiva. Tur
nir smo pričakali odlično priprav
ljeni. Imeli smo najboljše priprave 
doslej, veliko motiviranosti, nenazad
nje so bile tudi nagrade za prvo 
mesto - osebni avtomobili, kar vab
ljive. Na ledu o tem nismo razmiš
ljali. Igrali smo pod velikim čustve
nim nabojem, ob publiki, ki je bila 
fantastična in tako enostavno nismo 
mogli izgubiti. Igral sem kot brani
lec in se skupaj z ostalimi trudil, da 
bi prejeli čim manj golov, kar nam 
je tudi uspelo, petkrat sem bil po-

. dajalec« 

Najtežja tekma? 
Proti Kazahstancem, čeprav re

zultat 3:1 morda ne kaže tako. Ven
dar je treba vedeti, da so bili Ka-
zahslanci favoriti in v tekmi z na
mi izredno motivirani. Igrali so kot 
levi. Cesar za njihovo igro proti an
gleški ekipi nc bi mogel trditi. 

Bojan Zaje privatno? 
Hokejist profesionalec, ki se ob 

hokeju ukvarja s kitajsko masažo 
in kiropraktiko. za katero bo več 
časa v prihodnosti; z družino: ženo 
Polono in sinovoma, osemletnim Ju 
retom in štiriletnim Mihom, ki sta 
oba športnika in v Lukovici igrata 
roler hokej. V šport ju ne bom ni
koli silil, čeprav trdim, da šport v 
življenje posameznika prinaša vrsto 
pozitivnih lastnosti, delovne navade, 
zapolni prosti čas in se tako lažje 
ogneš pastem, ki jih nastavlja ulica. 

Bojan Zaje v prihodnosti? 
Zelja je nastop v elitni skupini na 

Švedskem, kar bi mi pomenilo kro
no reprezentančne kariere. Pričaku
jem, da bi glede na odlično fizično 
in zdravstveno počutje igral še kar 
nekaj let, potem bomo videli. O svo
ji prihodnosti v hokeju ne razmiš
ljam, morda pa bi skušal najti svo
jo priložnost kot trener v Soli za ro
ler hokej ali pa kje drugje, bomo vi
deli. 

Morda še kaj za konec? 
Iskreno bi pozdravil vse navijače 

iz domžalske občine, ki jih v hali Ti 
voli sploh ni bilo tako malo. ludi 
oni so v veliki meri zalsužni za naš 
skupni hokejski uspeh, zato hvala 
jim. Pozdravljam pa tudi vse bral
ce in bralke Slamnika! 

Hvala in čestitke tudi v imenu 
bralcev Slamnika! 

VERA V O J S K A 

S fizioterapijo Zrnec na športni dan 
Na prekrasno predzadnjo marčevsko soboto smo se telovadci programov, ki jih vo-. 

di Fizioterapija Zrnce, s svojimi družinami in prijatelji odpravili na »športni dan- v ko
pališče Laško. Da bi lahko bili vsi skupaj in da bi nas obveznosti kar najmanj obreme
njevale, smo sc odpravili s kopalnim vlakom, ki nas je v dobri urici pripeljal na miš cilj. 
Komaj smo čakali, da »skočimo« v bazen, se naplavamo in potešimo svojo radovednost 
saj srno o prenovljenem bazenu .slišali že marsikaj pohvalnega. 

Da jc bil ta dan zares »športni«, je 
poskrbela naša voditeljica Barbara Zrnec. 
ki jc za nas vodila telovadbo v bazenu. 
Ni minilo veliko Časa, ko so sc nam 
priključili tudi ostali kopalci in kmalu jc 
bil bazen napolnjen s telovadci. To je bil 
lep pogled, ki jc potrdil, da Slovenci radi 
»pomigamo, Cc imamo za to priložnost. 

Topel in sončen dan nas jc po kosi
lu zvabil na sprehod v naravo. Utruje
ni so si izbrali /a cilj ni/ji okoliški hrib 
Šmihcl. bolj »koiaj/ni« pa sosednji llum. 
Kar dobra urica hoje navkreber jc bila 
potrebna, da smo dosegli vrh, kjer smo 
si postregli z dobrotami, ki smo jih za 
ta dan napekle »telovadke«. Navzdol 
nam je šlo veliko lažje in na železniško 

postajo smo prispeli ravno pravi Cas za 
odhod domov. S pesmijo ob spremljavi 

kitare nam je Cas hitro minil in zado
voljni smo se vrnili na svoje domove. 

Sedaj nas čaka naslednji podvig, za 
katerega smo se telovadke odločile, da 
ga izpeljemo skupaj: spomladanska dieta. 
Kako nam bo uspelo, pa morda drugič. 

S. M . 



SPORT 

Peter Deisinger 
Tokrat smo pokramljuli s triindvujsctletnim Domžalčanom, ki prihaja 

iz znane domžalske nogometne družine Deisinger. Najmlajši izmed treh 
hrato\ (op. a. Bogo ml. je član NK Domžale. Miro pa je nedolgo nazaj okre
pil vrste NK Vir) je edini, ki služi svoj nogometni kruh izven domžalske 
občine in sicer brani barve drugoligaša Livarja iz Ivančne Gorice . 

V mlajših letih mu je bil velik vzor Diego Armando Maradona, trenut
no pa sta naj igralca po njegovem okusu reprezentanta Španije oz. Ni
zozemske Hierro in Stam. Kad ima športe z žogo, saj se v prostem času 
rad ukvarja z igranjem malega nogometa in košarke v krogu prijateljev. 

Peter, kako hi opisal svojo doseda
njo nogometno pot (klubi, trenerji)? 

Začel sem kakor večina Domžal-
čanov, v svojem d o m a č e m kraju 
pri N K Domžale, kjer sem šel sko
zi vse selekcije, od pionirske do 
mladinske. Igral sem na več igral
nih mestih, predvsem v obrambni 
in vezni vrsti. Po končanem mla
dinskem stažu sem kariero nadalje
val pri tretjeligašu iz Doba. lansko 
poletje pa sem podpisal pogodbo 
z drugoliga.šcm Ivančno G o r i c o . 
Moram reči, da se je v moji kari
eri izvrstilo kar lepo število nogo
metnih trenerjev, od katerih mi v 
posebno lepem spominu ostajajo 
Darko Oražem, Zoran Pejovič ter 
N i k o Dobrijevic. 

So vsi tvoji bodoči cilji povezani s 
trenutno sredino ali si razmišljal tu
di o kakšni drugi varianti v bližnji 
prihodnosti? 

Kljub trenutno ne najboljši f i 
nančni situaciji kluba, kar je, roko 
na srce, problem večine klubov v 

S T E K L A R S T V O 
IRMI 

Mivrri h o m e c -
P t ^ V A J - l D O M Ž A L E 

01/721 5717,01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97,01/722 89 98 

* A L U in P V C okna in vrata 

* izdelava termopan stekla 

* b r u š e n j e stekla in ogledal 

* izdelava I z b e č e n i h stekel 

* peskanje stekel 

* fuzije - v i traž i 

* uokvirjanje slik 

Zakaj 
t e h n i č n i 
v o b r t n i 
c o n i 

TRZIN? 

M e d p r e g l e d o m 

s i l a h k o p o s t r e ž e t e 

z o s v e ž i l n i m i n a p i t k i 

AS 

Sloveniji, ostajam zvest sedanjim 
delodajalcem, vendar po drugi sira
ni razmišljam tudi o prihodnosti. 
Vsekakor mi je cilj oz. želja nasto
pati v najvišjem rangu slovenske
ga nogometa, če pa bi se ponudi
la pri ložnost za igranje izven na
še Slovenije, se je najbrž tudi ne 
bi branil. Moram pa povedati, da 
ne glede na dosedanjo m b o d o č o 
nogometno pot. N K Domžale, klub 
moje mladosti, ostaja v mojem sr
cu vedno na prvem mestu. 

Je kdo na tvoji nogometni poti 
bistveno vplival nate oz. na tvoj raz
voj nogometaša? 

Seveda je tu na prvem mestu 
družina, oče (op. a. nekdaj odličen 
nogometaš in kasneje uspešen tre
ner) je bratoma in meni na nek na
čin dal svoje nogometne gene in 
ljubezen do samega nogometa. O b 
lem sem pa hvaležen tudi Božu Ce-
rarju, k i me je povabil v N K Dob 
in nenazadnje tudi Bojanu Bučar
ju ter P r imožu G l i h i , ki sta mi 
omogoči la prestop v Ivančno G o 
rico. 

Zanimivo, odigral si tekmo med 
slovenskimi politiki in novinarsko se
lekcijo Slovenije. Kdo izmed sloven
skih politikov ima po tvojem mnenju 
največje nogometno znanje, glede na 

Peter (spredaj) in B o g o De i 
s i n g e r m l . v b r a t o v s k e m 
o b j e m u . 

tisto tekmo, ki seje v Ivančni Gorici 
končala miroljubno 4:4 in kjer si mi
mogrede dosegel zadetek? 

Da, res je. Imel sem to čast, da 
sem poleg ostalih nogometnih ko
legov (Rakovie, Ciliha, Bučar, Had-
žič,...) okrepil vrste slovenskih po
litikov, za katere so med drugim 
nastopali Janša, Zver, Pahor, Scmo-
lič in ostali. Kljub revialnemu zna
čaju tekme so se politiki na nogo
metnem igrišču kar zgledno borili 
in prikazali nekatere zelo dobre 
poteze. Po samem nogometnem 
znanju pa izstopa Janez Janša, ki 
ga sam zelo cenim in spoš tu jem 
kot politika in osebnost. 

Petru želimo, da se mu vse njego
ve nogometne sanje uresničijo in gle
de na njegov moto, kije delo, delo in 
še enkrat delo se njegov cilj zdi zelo 
uresničljiv. Toda na vsaki športni 
poti je potrebna sreča in tisti, ki ga 
poznamo, vemo, da si jo »Pero« ne
dvomno zasluži! Srečno! 

G R E G O R BERLEC 
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Zmagovalec Bleda Sveshnikov, 
Vavpetič najboljši Velovec 

Na Bledu se je letos odvijal že 22. ša
hovski festival, ki je tudi tokrat potekal 
v več skupinah, na glavnem turnirju 
pa je med I2l. udeleženci zmagal rus
ki velemojster Kvgeny Sveshnikov. Ša
hovsko društvo Vele Domžale je imelo 
na blejskem festivalu tudi letos močno 
zastopstvo, med vsemi pa se je najbo
lje uvrstil Vid Vavpetič, in sicer na 
26. mesto. 

O zmagovalcu je odloČilo zadnje 
kolo, ko je v neposrednem spopadu 
Sveshnikov premagal do tedaj vodc-
čega ruskega velemojstra Valerija I i -
lippova, v partiji, ki zagotovo velja za 
poslastico za šahovske sladokusec. Si
cer pa Sveshnikov velja za ugledne
ga velemojstra in odličnega teoretika, 
nekatere variante Sicilijankc nosijo 
svoje ime prav po njem. Tudi Slovenci 
so imeli svojega moža med prvimi tremi, 
in sicer velemojstra Dražena Sermeka, 
kije pravi profesionalec, saj tako rekoč 
neprestano nastopa na mednarodnih 
turnirjih. Med deseterico najboljših sc 
je uvrstil tudi mednarodni mojster 
Primož Soln, ki je na koncu nekoli
ko popustil, lik za njim pa je bil na 
enajstem mestu slovenski mednarod
ni mojster Simon Jerič. 

Med Domžalčani je bil najboljši Vide 
Vavpetič, kije v minulih letih igral v glav
nem v skupini seniorjev, tokrat pa se je 
odločil za najmočnejšo skupino. Svojo 
formo je stopnjeval iz kola v kolo in imel 
Že v predzadnjem kolu pet točk in pol. V 
devetem kolu pa je izgubil s trdnim in 
vedno na zmago nastrojenim mednarod
nim mojstrom Janezom Barletom. Vido
va igra in pa nasploh pristop k šahu 
spominjata na znano reklo o vinu -
čim starejše je, boljše je. 

Drugi najuspešnejši Velovec je bil pr-
vokategornik laika Lenič, ki jc zbral pet 
točk in sc uvrstil na 47. mesto. Med tur
nirjem sicer nikoli ni igral na pretira
no visokih deskah oziroma mestih, ven
dar pa jc vztrajno zbiral točke in ne
dvomno dosegel lepo uvrstitev. 

Posebej velja omeniti tudi mojstrs
kega kandidata Bojana Osolina, ki je 
zbral štiri točke in pol in pristal na 
55. mestu. Za nasprotnika je imel dva 
mednarodna mojstra in enega mojstra, 
o dobri igri pa priča podatek, da je zbral 
visok ELO koeficient I. 9H. Ker pa Bo
jan Se ni uvrščen na FIDF. ELO rej-
tinški listi, to pomeni, da bo lahko 
takrat, ko bo na njej, že na začetku 
imel visok rejting. 

Med Velovci je turnir izjemno dobro 
začel Jože Skok, kije imel po petih ko
lih tri točke in pol inje bil na 16. mestu. 
Prelomnica se mu je zgodila v sedmem 
kolu, ko je partijo z A vstrijcem Schumi-
jem v boljši poziciji s kmetom več, v pre
veliki vnemi za zmago, celo izgubil. V 
naslednjem kolu je dobil še močnej
šega nasprotnika, mednarodnega moj
stra Mazija, ki ga jc po slabem z.ačct-
ku na turnirju zanimala le zmaga. 
Skok je naposled zbral štiri točke in 
pristal na skromnem 72. mestu, kar pa 
ni pravi pokazatelj igre. saj jc na tur
nirju pridobil 30 mednarodnih icjlin-
ških točk. Za nasprotnike jc imel kar 
pel mednarodnih mojstrov, dva moj
stra in dva mojstrska kandidata 

Med člani Vele Domžale so v pr
vi skupini tekmovali nekateri z manj
šo, drugi pa z nekoliko več sreče, še 
Marjan Semrl (58. mesto), Grošelj Pet
ra ((iS1, mesto) in Boris Skok (70. mes
to), vsi trije so /.brali štiri točke in 
pol. Vinko Pibcr, (74. mesto), Aleksan
der Nadj (XI. mesto), zbrala sta štiri 

točke in Franci Košir. (82. mesto), 
zbral je tri in pol točke. 

Končni vrstni red: Sveshnikov 7,5, 
Filippov, Sermek, Atalik, Rogulj, Ma-
lahkov, Lončar 7, Wells, Ferčec, Soln, 
Jerič 6,5, Zelčič, Kožul, llredcr, Tratar, 
Nakamura, Barle, Fučak, F'ur lan, Pod-
lesnik, Jovanu), Oskar Orel, Kos, Kra-
gelj, Grilc, Vavpetič, llič, Marko Srebr-
nič, llijin, Jukič 5,5 itd. 

Kol jc bilo povedano že uvodoma, 
so na blejskem festivalu potekali tu
di vzporedni turnirji. Med seniorji je 
zmagal domžalski mojster Vladimir lva-
čič, ki sicer nastopa za barve šahovske
ga kluba Griže, zmagal pa je kar z. dve
ma točkama naskoka pred Olegom By-
lino iz Ukrajine. Meti Velovci je nasto
pal .lanez Bizjak, ki je zbral 4 točke 
in pol in med 20. udeleženci zasedel 
solidno 12. mesto. 

Končni vrstni red: Ivačič S, llylino 6, 
llolutk, Tavčar, Krivodedov 5,5, Nikolič, 
Medved, Hočevar, J. Galloh 5 itd. 

Omenimo naj SC dva juniorska tur
nirja. Na prvem je med 35 udeleženci 
zmagala Vesna Rožič iz Kranja, ki je v 
devetih kolih zbrala sedem in pol toč
ke, pred Juretom Skobernelom iz Tol
mina, zbral jc sedem točk, in Anželom 
Orlom, prav lako iz Kranja, s šestimi 
in pol točkami. Drugokategornik Matej 
Flhp je kot edini zastopnik Vele Domžale 
s štiri in pol točkami zasedel 17. mesto. 

Na drugem juniorskem turnirju jc 
največje zobe pokazal Jure Skoberne. 
ki jc zmagal s sedmimi točkami in pol, 
pred Filipom Hočevarjem iz Ljublja
ne, ki je zbral enako število točk, tret
ji jc bil s pet in pol točkami Nejc Skr-
lep iz, Kranja. Domžalčani so bili tok
rat močneje zastopani kot na prvem ju
niorskem turnirju. Matej Filip je bil 
enajsti, Žiga Osolin dvanajsti, oba sta 
zbrala pet in pol točke. Matjaž ("erar je 
pristal na 35., Nika Pavlic na .38.. Fva 
Lavrač Marija na 42. mestu, vsi trije 
pa so si priborili tri in pol točke, Si
cer pa se jc lega tekmovanja udele
žilo 50 mladih ljubiteljev šaha. Tako 
na prvem kot na drugem juniorskem 
turnirju so imeli tekmovalci na voljo 
15 minul za razmislek in so turnir 
odigrali v enem dnevu. 

J . S. 

Vele Domžale zmagal 
v ljubljanski ligi 

Po več kot treh mesecih tekmova
nja se je končala 54. ljubljanska de
lavska liga. V prvi ligi Domžalčani tu
di letos niso dovolili presenečenja, saj 
je Vele Domžale A zmagal prepričlji
vo in vodil večino turnirja. Imenitno 
seje odrezala tudi ekipa Vele Domža
le B, ki je zanesljivo osvojila tretje 
mesto, s kančkom sreče pa bi lahko 
bila celo druga. 

Zmagovalec lige jc bil praktično 
znan že kolo pred koncem turnirja. 
Prva ekipa Vele si jc lahko v zadnjem 
kolu privoščila miroljuben izid, 2:2, z 
ekipo Karla Jeraja iz. Ljubljane. V ekipi 
Vele Domžale A je bil najuspešnejši 
Vavpetič na tretji deski, sicer kapetan 
ekipe, kije iz sedmih partij zbral pet točk 
in pol. Na prvi deski je Semrl iz osmih 
partij zbral pet točk, Bojan Osolin pa je 
m. četrti deski bil tudi zelo dober in je iz 
šestih partij zbral štiri točke in pot. Mla
di Luka Lenič je v prvih treh partijah 
pobral skalpe kar vsem trem nasprotni
kom, v četrti pa je remiziral, njegov izku
piček je tri točke in pol. Tudi Franci Ko
šir se ni dal in je iz štirih partij zbral tri 
točke. Za prvo ekipo so igrali še Mar
jan Kamar, Vinko Pibcr in Iztok 
Brunšek. 

Druga ekipa Vele Domžale je bil v 
slabšem položaju kot prva, saj so ta
ko rekoč vse partije odigrali le štirje 
igralci, kar je bila zanje zagotovo 
obremenitev. Najboljši je bil na četrti 
deski Cerar, kije iz devetih partij iztržil 
sedem točk in pol. S tem rezultatom sije 
pridobil 26 točk lokalnega rejlinga, kar 
izpričuje zelo dobro igro. Tudi Boris 
Skok je bil na tretji deski zelo dober. Iz 
devetih partij je zbral sedem točk, pa še 
21 točk lokalnega rejlinga. Na drugi 

deski je kapetan ekipa Vitomir Janjič iz 
osmih točk zbral polovico možnega, to je 
štiri točke, kar je glede na to, daje na
stopal na visoki deski, povsem soliden 
rezultat. Na prvi deski Jožetu Skoku ni 
uspevalo prav nič. V devetih soočanjih z 
nasprotniki je petkrat razmiziral, preos
tale partije, tudi povsem dobljene ali 
boljše pozicije, pa izgubil in ekipi prispe
val le dve točki in pol. lino partijo je na 
četrti deski odigral tudi drugokategornik 
Franc Zupane in jo je po lepo vodeni ig
ri tudi dobil. 

In kako so igrale druge ekipe? Ko
menda I jc prvi domžalski ekipi ves 
čas pihala za ovratnik, če pa bi v zad
njem kolu izgubila s Kliničnim cen
trom I, rezultat dvoboja je bil neod
ločen 2:2, bi bil Vele Domžale B ce
lo drugi. Za Komendo I so igrali Pcn-
ko, Bojan Hribar, Petra Grošelj, I re-
bušak, Bćrgant, Poglajen in drugi. Tudi 
ekipa Kliničnega centra I na čelu z 
mojstrom Krivcem in močnima moj
strskima kandidatoma Roškerjem in 
Jerasom jc imela velike ambicije, a sc 
jc na koncu morala zadovoljiti s če
m i m mestom. 

Končni vrstni red; Vele Domžale A 
16, (24,5), Komenda 1 14, (22), Vele 
Domžale B 13 (22), Klinični center 111 
(20,5), BŠD Bičevje 9 (19), Zeleni vlak 
H (17,5), KPtRI) Karel Jcraj 7, (14,5), 
I.SK Upokojenci A 5, (13), Klinični cen
ter 2 4, (14,5). (Prvo so točke iz dvobo
jev, v oklepaju so dosežene točke v posa
meznih partijah.) 

Ljubljansko tlelavsko ligo je zgled
no organiziralo društvo šahovskih 
mentorjev ljubljanske regije, sodnik jc 
bil Marjan Butala. 

JOŽE S K O K 

• B E L J E N J E 

S T A N O V A N J , H I Š , R A D I A T O R J E V , F A B I O N O V • 

N A P U Š Č E V IN D R U G I H VEČJIH O B J E K T O V . . . 

F R I K O B O L T E Ž A R & C o . D . N . O . 
K L A V Č I Č E V A 9 0 1 / 8 3 1 1 - 3 4 8 
1 2 4 1 K A M N I K 0 4 1 / 7 1 3 - 5 6 2 

K a t e g o r n i š k i t u r n i r j i 
Na OS Domžale je v marcu in aprilu potekal ciklus 

turnirjev za pridobitev Šahovskih kategorij. 
Na turnirjih je sodil I rane Poglajen iz SK Komen

da. Posebej so se izkazali učenci in učenke iz OŠ Vcnc-
Ija Pcrka, OŠ Domžale in OS Mengeš, saj jih je veliko 
število napredovalo celo za dve kategoriji, ("elito ka
tegorijo so osvojili: Katja Vozel, Maxi ('erar, Sandi Jen
ko in Samo /aherel . Tretjo kategorijo so svojih: Lo-
relay Somi. Matej Nadvešnik. I.ucijen Bor Turek in Ire
na Doki. Velik uspeh sta dosegla Sašo Rihlar in Mar
jan Oeepek mL, ki sla poslala drugoknlcgoi nikn. Vsem 
iskreno Čestitamo iti jih vabimo na kalegot niške tur
nirje, ki bodo v maju in juniju. 

E k i p n o d r ž a v n o p r v e n s t v o 

d e č k o v i n d e k l i c d o 1 2 l e t 
OŠ Šmarje pri Jelšah je hila organizator ekipnega dr

žavnega prvenstva v šahu za dečke in deklice stare do 12 
let. Na tekmovanju so se posebej izkazale tri ekipe iz naše 
občine. 

Deklice iz OŠ Domžale so med petnajstimi ekipa
mi osvojile odl ično 4. mesto. Za ekipo so igrale: Spe
la Orchek. Irena Doki (2. najboljša druga deska). Ta
nja Kovač (.3. najboljša tretja deska). In Katja Vozel . 
Nastopilo je tudi 42 moških ekip. Dečki iz OŠ Venc-
Ija Pcrka so zasedli 7. mesto. Za ekipo so igrali: Din 
Timotej Turek, Eva Marija LavraC, Bor I.ucijen Turek 
in Ncjc Jezeršek. fantje iz OŠ Domžale pa so za
sedli 10. mesto. Za ekipo so igrali: Andraž Smon. Mat
jaž Kos. Luka Bcve in Pal Somi. Ker so v domžalskem 
klubu Vele že vajeni pohval (roko na srce. v tem tre
nutku bi bolj potrebovali dobrega sponzorja), bi tokrat 

pohvalil vse mentorje iz osnovnih sol. ki za lo igro 
učence navdušijo. Brez njihovega dela bi v klubu bilo 
Bori! malo nadarjenih, mladih šahislov. Šahovski entu-
ziasli i / nase regije so: Franc Poglajen (OŠ Komen
da). TOIIM Onialina (OŠ Lukovica). Jože Koritnik (OŠ 
Veneclj Pcrko), Vid Vavpetič (OŠ Dob) in g. Pauli (OS 
MengcS). 

Pa še lo: prevoz na državno prvenstvo je sponzori-
rala Zavarovalnica T rigl.iv, /a kai sc zahvaljujem gos
pe Ivici (iognjavec. če s t i t amo vsem ekipam in ineiilni 
jem na doseženih rezultatih. 

BELA SOMI 

N a s l ik i e k i p a dekl jc iz OŠ Domžale: Irena 
D o k i , Ka t ja V o z e l , Spe la O r e h e k , Tan ja K o 
vač (foto: J . Slatnar) 

http://rigl.iv
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Eisma 
ralcev 

P o h v a l a 
Kar malce hudo mi je bilo, ker 

zaradi obveznosti nisem mogel po
peljali sina na igro Sncgul.jčica, ki 
sojo uprizorili mladi igralci iz Do
ba. I'a so nas prijazno povabili z 
osebnim vabilom, naslovljenim na 
sina, na zadnjo predstavo V gleda
lišče v Dobu. 

Prijetno presenečen i se nismo 
dali prosili dvakrat in odšli na za
nimivo predstavo z veseljem. O d 
lična igralska zasedba na čelu s 
povezovalcem dela, kraljico Sne-
gujjćico ter palčki ter vsemi osta
l imi n a s t o p a j o č i m i . Zan imiva je 
celo izvedba ogledala, za kar si za
služijo posebno priznanje glede 
tehn ične rešitve let izvedbe kit 
lis in kostumov, kar je tudi po
glavje zase. Vse to je naredilo si
cer dobro poznano pravljico i z 
redno zanimivo. Vsem nastopajo
čim, tudi tistim v ozadju, ki skr-
liijo za tehnično plat, želim še ve
liko uspešnih nastopov ter mno
go premier tudi v naprej. Z vese
ljem bomo prišli pogledal tudi 
kakšno vašo novo igro, saj ste do
kazali, da jc vaš odnos do igranja, 
pa čep rav samo ljubiteljskega, na 
visoki ravni. 

DJD 

P a r e c i m o še kakšno 
o v r tc ih 

Vesela sem bila odgovora gospe 
Cvete Zalokar O r a ž e m . Vesela 
sem tudi povedanih smernic za no
vogradnje. Naj se malo zavzamem 
za liste Ijiidi, ki so upravljali Obči
no Domžale v času, ko je bil odprt 
le vrtec, za katerega skrbi Karitas. 
takrat je bila potreba po varstvu 
predšolskih otrok zaradi velikega 
odpuščanja delavcev in nezaposle
nosti povsem drugačna kot je da
našnja. Veljala je zakonodaja iz 
osemdesetih let prejšnjega stoletja, 
v času p«, ie U l l 9 9 6 1 „ n a p r ^ p a je 
'»radi boljšega načina zaposlova
nja m sprejetja Zakona o vrtcih z 
'»dredho o najvišjem možnem Šte
vilu otrok v oddelkih postalo <l<> 
biti mesto v vrtcu« za naše mešča
ne zopet zelo pereče. Kes so se 
zgradile nove kapacitete, lahko tr
dim, da vse na pritisk civilne inici
ative, občani so zahtevali, da se 
uredijo nevzdržne razmere v sta
rem vrtcu na Kol ičevem, v Ra
domljah pa je problem »dobiti 
mesto v vrtcu« star skoraj trideset 
let, lahko pa tudi kakšno leto 
več. Domžalske mame in še zapos
lene stare mame pa muči večna 
skrb, da pri nas ni dovolj prostora 
za majhne otroke v ustanovi, kjer 
bi se imeli lepo in varno. 

Zakon o vrtcih, ki je bil spre

jel marca I996. leta, je postavil / a 
otrokov razvoj v predšolskem ob
dobju dobre pogoje. Prav je, da 
jc takrat minister Gaber postavil 
za majhne otroke družbi velike 
zahteve. Saj vsi listi, ki smo štu
dirali smeri s pedagoškim progra
mom, vemo, da se mora majhen 
ot rok indiv idual iz i ra t i , mora se 
umestili v prostor, kjer živi, se ig
ra, deluje, se giba, se uči govori
l i . Individualizira in hkrati sociali-
zira pa sc jahko le v pr imerno 
številni skupini svojih vrstnikov. 
Občini litij ne bo »škoda« sredstev, 
namenjenih za dejavnosi predšol
ske vzgoje! ("tis novega tisočletja 
nam nalaga dolžnos t , da v o t r o š t 
vu nudimo otrokom zdrave pogo
je za življenje, v lakih pogojih si 
bo otrok lahko nabral zdrave iz
kušnje (v družini in v vrleti), za 
svoje kasnejše življenje. Menim, da 
bi morali starši in vrtec združi l i 
moči v pogajanjih za čim boljše 
življenjske pravice otrok v vrtcu 
in družinah in skupaj zahtevati, da 
občina vrtec financira tako, kol je 
z. zakonom do ločeno . Zakaj sem 
napisala obč ina? Kje pa so starši, 
se bodo vprašali l is t i obč in sk i 
svetniki, ki beležijo, s kakšno ku-
baturo avtomobila sc vozi jo ob
čani po mestu v najhujših promet
nih konicah? Za s tarše bi pa ob
čina lahko poskrbela tudi v tem 
smislu, da bi jih pri oskrbninah še 
bolj subvencionirala. V e l i k o nas 
ve, kakšni zapleti in dokazovanja 
so potrebni na domžalskih d ruž 
benih dejavnostih za uvrstitev v 
primeren plačilni razred. Mestna 
občina Ljubljana na primer poma
ga pri plačilu vrtca vsem tistim 
s ta ršem, k i so uvrščeni do č e t r t e 
ga plačilnega razreda, prav tako 
krije s t r o ške za tako imenovane 
poletne rezervacije o t rokovega 
mesta v vrtcu za čas poč i tn ic v 
mesecu juliju in avgustu. 

Vrtec jc vpei v hierarhično 
lestvico izobraževanja - od vrtca 
do univerze. Po dolgih desetletjih 
dokazovanj jc vrtce priključen iz
obraževaln i in vzgojni dejavnosti, 
za katero skrbi Ministrstvo za šol
stvo, znanost in šport , tudi Kolek
tivna pogodba za vrtce je napisa
na na podlagi dejavnosti, ki jo 
opravlja.. Z a k o n o v r tc ih in 
Odredba o normativih in kadrov
skih pogojih za opravljanje dejav
nosti predšolske vzgoje predpisu
jeta vse najboljše za majhnega ot
roka. 

Za o t roka , kateremu nismo 
starši, je potrebno veliko pedagoš
kega znanja, velika sposobnost 
empntije, veliko energije, zdrave
ga pogleda na življenje in veliko, 
vel iko lepih besed. 

Ja, za standarde jc pa kar prav, 
tla so v isoki , saj tisto, kar sc v 
mladosti zgubi, sc nikol i več ne 
ulovi! Zato naj imajo otroci do
volj prostora, imajo naj svetle in 
tople igralnice, imajo naj dovolj 

R E N A U L T 

O d l o č i l n a m e n j a v a 

p r a v e m t r e n u - t k u ! 

& jc vaš avto že utrujen, je zdaj pravi trenutek, da ga pri Renaultu zamenjate z novim", 
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igrač in likovnega materiala, imajo 
naj kval i te tno hrano; tisto o 
»skandinavsk ih S tandard ih« sem 
pa. draga Cve tka , prebrala v 
Dnevniku. Skrb za starejše ljudi 
je prav takti potrebna ko l za 
majhne otroke, prav ti dve sta
rostni grupi ljudi siti tisti, ki si sa
mi ne moreta pomagati Majhni se 
ne znajo, stari pa počasi ne zmo
rejo več tistih naporov, kot sojin 
včasih. Zalo pa brusimo jezike tis
ti, ki smo lam nekje na sredini 
življenja. 

Drage svetnice in svetniki, ve
ljavna zakonodaja terja od vas. da 
vrtcu zagotavljale potrebna sred
stva za izplačila osebnih dohod
kov, upoš tevat i morate Zakon o 
vrtcih, z. njim rešujete tudi teža
ve staršev (10. člen zakona o vrt
cih). Odredbo o normativnih in 
kadrovskih pogojih, metodologijo 
za izračun cene programa in Ko
lektivno pogotlbo za vzgojo in iz
obraževanje, ( e n a programa se 
spremeni, čim sc spremeni ena od 
alinej za izračun cene programa. 
Če metodologije za iz račun cene 
nc poznate, mi prosim spo roč i t e , 
z veseljem vam jo pošljem. 

V e l i k o lepih in sončn ih dni . z 
velikt) medsebojne ljubezni vsem. 
ki berete moje »zle misli«. 

MICA K A V K A 

Občina ne spoštuje 
l a s t n i h d o k u m e n t o v 

Nesppštovanjc predpisov in 
sprejetih dokumentov je v ureje
nih družbah nepošteno in kaznivo 
dejanje, Krši lve predpisov si ne 
sme dovoliti noben posameznik, še 
manj pa neka lokalna skupnost, ki 
te predpise sprejme. Pa vendar si
je zgodilo, da je Občina Domžale v 
zelo kratkem času dvakrat ravna
la v nasprotju s sprejetim in ve
ljavnim prostorskim planom. Na 
površ inah, ki so jasno in nedvo
umno namenjene rekreaciji v na
ravnem okolju, je z zazidalnim ozi
roma ureditvenim načrtom, ki je 
podrejen prostorski akt, te iste po
vršine namenila pozidavi z indivi
dualnimi zgradbami za trg. Vse v 
imenu prolila (Krajani pa naj se 
poslovijo še od tistih skromnih ze
lenih površin na obeh straneh 
Kamniške Bistrice, ki dajejo po
slednje /uločiščc rastlinam in živa
lim, predvsem pticam, ki so mnogo 
prej kot ljudje zaznamovale obrež
ni svet neke reke. Zaradi pozidav 
bo zgubljeno še eno življenjsko 
okolje. 

Sc posebej sporna pa je načr 
tovana gradnja varovanih stano
vanj in drugih objektov na V i r u 
ob Kamniški Bistrici , kjer je bilo 
po zasulju odlagališča odpadkov v 
vseh načr t ih zemelj išče namenje
no zelenim in š p o r t n i m površ i 
nam. Nc vem, kako si urbanisti 
in načrtovalci ter občinske oblasti 
predstavljajo gradnjo večnads t rop
nih stavb na smetišču. Po kakšnih 

študijah je lahko vpliv 
zakopanih industrijskih 
in raznih gospodinjskih 
tnJpadkov neškodljiv za 
b o d o č e stanovalec? 
K a k o bo izgledalo 
eventualno odkopava
li jc odpadkov sredi na
selja in kakšne posledi
ce bo imelo za krajane? 
K a m bodo odpeljali 
ogromne količine odko-
panih odpadkov, ko pa 
jc komunalna deponija 
v D o b u že zdavnaj 
prepolna? Na ta in po
dobna vprašanja sc do 
sedaj še nihče od odgo
vornih ni potrudil od
govoriti . 

Za urejanje prostora 
v domžalski obč in i pa 
je z n a č i l n o to, da se 
p revečkra t dela na pa
met, brez ustreznih 
s t rokovnih podlag, da 
so posamezne reš i tve 
neusklajene, predvsem 
pa se prepogosto krši 
Zakon o urejanju pros
tora. To pa jc že dru
ga Zgodba, v kateri bo
do moral i nastopali 
drugi igralci 

JOŽE NEMEC 
Adamičeva 1, 

1 2 3 0 Domžale 
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Tele fon je l a h k o 
tud i z l o 

Telefon je sodobna 
pridobitev, ki je tudi v 
naše domove prinesla 
veliko dobrega. Ni nam 
treba za vsako malen
kost iti k prijatelju ali 

znancu, temveč enostavno telefoni
ramo. 

Telefon pa je lahko tudi zlo. se
veda v rokah zlega človeka. Bral
ci lega sestava bodo pritrdili, da 
so običajni telefonski pogovori 
nekaj prijetnega, ker je informa
cija hitra in neposredna lakih po
govorov je meti telefonskimi na
ročniki največ in tem ljudem jc 
telefon tudi namenjen, ker ga 
uporabljajo pošteno. 

Zgodi se pač tudi, tla sc nekdo 
pri telefoniranju zmoti in poklice 
n a p a č n o številko. Vsak tak klica-
tolj. ki ima s r č n o kulturo, sc po
navadi ob svoji napaki tudi opra
v i č i 

S telefonom pa se lahko poč
ne lutli naslednje, zaradi česar pi
šem ta sestavek. 

Nekdo, ki klicalclja ne pozna, 
tega zagotovo nc bo klical, ker za
to nima interesa. Nekdo pa, ki pa 
bi si rad iz hudobije nekoga poš
teno privoščil , pa to lahko nare
di tudi s telefonom ali mobite
lom 

Podpisani moram napisati, da sc 
mi laki klici dogajajo že nekaj 
let. v daljših ali krajših presledkih. 
V zadnjem času pa kar precej 
pogosto. Samo v le tošnjem mar
cu je bilo teh zlonamernih kl i 
cev več kot šestindvajset . Telefo
niranje poteka z, mobi te la iz 
bližnje okolice. Včasih z mobite
la s klicne številke 031, drugič pa 
z 041. K o telefon dvignemo, sliši
mo, ali p o p a č e n glas ali pa spet 
tišino. Klicalclj se ne javi, zato slu
ša lko o d l o ž i m o . Takoj nato pa 
spet klic in tako večkra t na dan. 

Vprašati sc moramo, kje je te
lefonski bonton, srčna kultura te
ga človeka in najbolj osnovni člo
veški odnos do klicanega. Vsak. ki 
to dela. bi moral to neprijetnost 
sam doživljati . 

Če h o č e č lovek ž ivet i m i r n o 
življenje in bi l i vsaj do neke me
re spoštovan od znancev in oko
lice, mora vsaj delček lega vračati 
tudi drugim. 

Taka dejanja so kazniva po 
splošnih normah o rabi telefona. 

VID Z U P A N 

L o ž a r j e v e l i m a n i c e 

S težkim srcem moram priznati, 
da sem kar nekaj časa kolebal, ali hi 
odgovoril na pravo skrpucalo (bese
dilo namreč nima ne repa ne glavo) 
g. Ivana Ložarja, ki je bilo objavlje
no v prejšnji številki Slamnika v 
rubriki Pisma bralcev (sir. 17), toda 
na odločno prigovarjanje prijazne 
gospe Marije S., pred dobro urico 
ali dvema, sem se odločil, da vseeno 
napišem nekaj vrstic. 

Nekoliko mi je sicer žal, da sem 
s svojim »političnim valjarjem po
litičnih strank, ki podpirajo »na
šo« županjo, skalil veselje neutrud
nega dopisovalca Se iz mojih ča
sov urednikovanja Slamnika. O h , 
kje jc že to? Sc sploh še kdo spo
minja tislih zlatih (Dadinih in mo
jih) časov Slamnika, ko obč insko 
glasilo ni bilo župan j ino najglas
nejše trobilo? Še sedaj mi ni z:il 
(in mi seveda nc bo nikol i , pre
pričan sem o tem), da sem »s svo
j i m d e m o k r a t i č n i m (!)-hvala za 
kompliment-povaljal desetino mo
j ih (op. Dižar jevih) dopisov.« 

Kako počaščenega sem sc po
čutil , ko sem prebral, da g. Ložar 
še hrani svoje č lanke , ki sem j ih 
jaz. kot urednik Slamnika, zavr
nil. Morda pa bi bilo dobro, da bi 
kljub temu v naslednjih številkah 
ugledali luč sveta v »našem«, par-
don župan j inem o b č i n s k e m glasi
lu, potrebno bi bilo samo spreme
niti nekatere naslovnike, g. Dožar. 
kajne? Ste vsaj za hip pomislili na 
to? 

O Ložar jcvcm mešanju jabolk 
in h r u š k v sredini njegovega 
»umotvora« nc kaže izgubljati be
sed, naj le podkrepim, v kakšni 
gosti politični megli živi »velik bo
rec za pluralnost in demokraci jo«, 
ki še n iko l i , odkar ga poznam 
(osebno in iz Slamnika), ni pošte
no prenesel d r u g a č n e g a mnenja 
od svojega. C i t i r a m : »Toda pre
zgodaj smo sc veselili. Na obeh vo
litvah temeljito poražena Nova 
Slovenija (podčr ta l B. O.) je samo 
začasno prenehala z. vsiljevanjem 
svojega pogleda na aklualno po
litiko.« Zgornje Ložarjeve misli so 
vsakemu, tudi pol i t ičnemu analfa
betu, jasen dokaz, tla je njegova 
pisanja popolnoma »skregana« z 
zdravo k m e č k o pametjo. O kate
rih volitvah govori zmedeni dopi
sovalec, mi n a m r e č sploh ni jas
no! Šc pikit na i : N o v a Slovenija, 
krščansko ljudska stranka, je na 
lanskih t l r žavnozborovsk ib volit
vah tlosegla odličen rezultat. To je 
dejstvo! 

Društvo izgnancev Domžale obvešča 

Tudi letos v Mostec ob 
dnevu slovenskih izgnancev 

Zopet hi radi nekdanje prisilne delavce iz časa nacizma opozo
rili na vložitev zahtev za izplačilo odškodnin , ki jih v Sloveniji 
Društvo izgnancev Slovenije ureja prek Mednarodne organizaci
je za migracije (IOM) v Ljubljani. 

Delno izpolnjene obrazec I O M ste nekateri nekdanji prisilni 
delavci prejeli po pošti in j ih po izpolni tvi že posredovali naši 
krajevni organizaciji, ki j ih je po overovitvi s strani g Jože ta 
Kvedra, predsednika krajevne organizacije Domžale , posredovala 
Druš tvu izgnancev Slovenije. 

Vs i člani in članice Druš tva izgnancev Slovenije - Krajevne 
organizacije Domžale, nekdanji prisilni delavci v času nacizma, 
ki še niste oddali oz. izpolni l i veljavnih obrazcev o prisilnem 
delu, storite to č impre j . Obrazce dobite na sedežu krajevne or
ganizacije, kjer dobite tudi vse informacije, Enako velja ta in
formacija tudi za vse nekdanje prisilne delavce, ki so v času druge 
Svetovne vojne delali na o b m o č j u Avstrije. 

Hkrati vas obveščamo, da bomo tudi letos pripravili obisk tra
dicionalne osrednje regijske prireditve ob DNEVU SLOVENSKIH 
I Z G N A N C E V , ki bo tudi letos v Mostecu. 

Za vse člane in članice, ki bi se omenjene prireditve 6. junija 
20(11 želeli udeležiti, bomo organizirali brezplačni avtobusni pre
voz in sicer bosta avtobusa odpeljala: 

Iz Moravč, v sredo 6. junija 2001 ob 13.30. 
Iz Blagovice, v sredo, 6. junija 2001 ob 13.30. 

In bosta ustavljala na vseh avtobusnih postajah na relaciji lila 
govica-Domžale ter Moravče-Domžale, kakor tudi na postajah Ko-
ličevo, Radomlje, Preserje, Mengeš in Rodica. 

Vse nekdanje izgnance in izgnanke ter njihove znance in prija
telje, vabimo, da se prireditve udeležite v čimvečjem številu. Vse in
formacije dobite na tel. 042346505. 

Prijeten zače tek poletja ter na svidenje v Moslecu! ' 

DRUŠTVO I Z G N A N C E V DOMŽALE 

N o , še č i s to za konec: na D>-
žarjeve limanice pa se n ikol i ne 
nameravam usesti, so p reveč lep
ljive. Upam, g. Lozar, da še zme
rom sanjate, kajti ko se boste vi 
zbudili... 

B O G D A N OSOLIN 

Človek živali 
»nečlovek« 

V aprilu, točneje 24.4. ob 
11. uri, ko se je po dokaj hladnih in 
deževnih dnevih vreme oloplilo. si 
je marsikdo od Domžalčanov od
pravil na sprehod za Bistrico, po 
poti SO. lip. Prijeten sprehod pa je 
prekinil pogled na starejšega mo
žakarja, ki je z obrežja Bistrice, v 
bližini urejenih hiš, nekaj vrgel v 
vodo. Stal je in opazoval, če bo 
vodni tok opravil svoje. Vsi prisot
ni smo obstali, saj se nam je zdelo, 
da se v zavezani plastični vreči ne
kaj premika. Možakarje odšel, za

dovoljen v svojem zločinskem de
janju. K sreči je bil ob vodi ribič, 
kije vrečko s palico potegnil na su
ho. Koje vrečko odvezal, je iz nje, 
po nekaj minutah, v šoku, zlezel 
oranžen maček in jo jadrno uevrl 
v svobodo. Upam, da ne nazaj k 
»nečioveku«. Možakarju je očitno 
Bistrica odpadni kanal, v katerega 
vrže vse, česar so hoče znebiti, tu
di domače živali. Dejanje se nam 
zdi podobno listemu pred časom, v 
Kranju, ko so mladci pobijali mač
ke in verjetno so se odnosa do živa
li naučili pri podobnih ljudeh. 

l judje naj bi bili humani, pod
redili smo si del življenj, ki so od
visna od nas, podredili smo si na
ravo in moramo prevzeti odgo
vornost zanjo. V kol ikor tega nis
mo sposobni, je bolje, da se ne 
imenujemo ljudje. 

N a s l o v v uredništvu 

R E P U B L I K A SLOVENIJA 
U P R A V N A E N O T A D O M Ž A L E 
Oddelek za občo upravo, druge 
upravne naloge in skupne zadeve 

Telefon: 01 721 57 00; fax: 01 724 1037 

O B J A V L J A 
javno dražbo za prodajo najdenih stvari 

Javna dražba z licitacijo najdenih stvari bo v če t r tek , 24.05. 2001 
od 10.00 do 12.00 ure na dvor i šču Policijske postaje v Domža 
lah. Ljubljanska cesta 96. 

Ogled najdenih stvari je m o g o č istega dne na omenjenem na
slovu od 9. do 9.30 ure. 

Seznam najdenih stvari z izkl icno ceno bo izobešen na oglas 
ni deski Upravne enote Domžale , Ljubljanska cesta, 69/11, D o m 
Zale in sicer od 16.5.2001 dalje. 

V O D J A O D D E L K A : 
Zoran Šuštar, l.r. 

d.d. IfllifioAiVo/ 
Studljanska c. 5, Domžale 
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V p r a š a l i s m o 

n a m e s t o v a s 
Tokrat je najprej na vrsti moja 

soimenjakinja. gospa Vera iz oko
lice Domžal, ki jo je zanimalo, kje, 
in Cc sploh, lahko dobi kakSen pro
spekt o občini Domžale, ki bi ga ra
da poslala svojim prijateljem v tu
jino. Sporočamo ji. da je Komisija 
za turizem izdala zloženko o občini 
Domžale - v skivcnskem. angleškem 
in nemškem jeziku Zloženka je na 
voljo tudi v turistični agenciji TEN-
TOUS. lahko pa jo bo v željeneni 
jczikuMobila tudi v uradu županje 
Občine Domžale (Domžale, Ljub
ljanska 69, DomZaJe, I. nadstropje), 
kicr ji bomo skušali pomagati tudi 
s kakšno razglednico ali drugim 
prospektom, ki nam jih posreduje
jo naša mristična društva Največ te
ga gradiva je bilo v zadnjem času 
izdanega v okviru Turističnega 
društva Radomlje, razglednice pa 
lahko najdete v vseh večjih krajih, 
največkrat pri turističnih društvih. 

S tem področjem je povezano 
tudi vprašanje našega bralca Stan
ka iz Ljubljane, ki ga je zanima
lo, kdaj bi si lahko ogledal Želez
no jamo ter zgodovinske in nara
voslovne zbirke v Jamarskem do
mu na Gorjuši. Zeleno informacijo 
hi lahko dobil na internetu v okvi
ru nase domače strani, drugače pa 
jc najbolje, da pokliče gospoda Ale
ša Stražarja, Društvo za raziskova
nje jam Simon Robič Domžale, ali 
pa kar Jamarski doni na Gorjuši. 
telefonska številka 01/7. 

Odgovarjamo tudi na vprašanje 
bralca Jožeta, ki se je jezil, češ da 
ne ve. kako naj pride do vstopnic 
za različne proslave in prireditve 
v Kulturnem domu Franca Bcrni-
ka v Domžalah. Pojasnilo, ki ga 
dajemo, velja tudi za druge, ki bi 
se radi udeležili tovrstnih priredi
tev v našem kulturnem hramu. 
Kakšen dan ali dva pred tovrstni
mi prireditvami morate poklicati 
v Kulturni dom Franca Bernika 
Domžale, telefon 7225050 in si re
zervirati brezplačno vstopnico, ki 
vas bo počakala pri blagajni. 

Ponovno ste nas številni pokli
cali v zvezi z opuščenimi starimi 
avtomobili, ki jih njihovi nevest
ni lastniki puščajo po gozdovih in 
lravnikih. Kot smo vas že večkrat 
obvestili, so vaša sporočila dob
rodošla, najbolje pa bo, če j ih 
boste posredovali našim komunal
nim nadzornikom, ki jih najdete 
na tel. številki 7220-100 - komu
nalno nadzorništvo. 

In prav za konec še odgovor 
mamici bodoče študentke Marjet-
ke. Zanimalo jo je, ali bo tudi v 
letošnjem letu v Slamniku objav
ljen razpis za štipendije, ki jih 
občina podeljuje socialno ogrože
nim dijakom in študentom. Kot 
smo zvedeli iz. Oddelka za druž
bene delavnosti, ki je pristojen za 
to področje, razpis za štipendije 
bo. le počakati bo potrebno do je
seni 2000. 

V prihodnji številki bomo posku
šali odgovoriti našemu bralcu Jure
tu, ki ga zanima, kje bi njegovo 
društvo lahko dobilo »svojo« občin
sko zastavo, za katero so se zani-
maki tudi nekatera podjetja, javni 
zavodi pii tudi posamezniki. Do te
daj pa lep pozdrav in pokličite nas 
vsak petek od 13. do 14. ure! 

O d g o v o r n a u redn ica 

» 

PROGRAM RAZSTAV 
Modre galerije« 

v letu 2001 
4. 5. 2001-31. 5. 2001 

1. 6. 2001-30. 6. 2001 

1. 7. 2001-31. 7. 2001 

I. 8. 2001-31. 8. 2001 

1.9. 2001-15. 9. 2001 

16. 9. 2001-30. 9. 2001 

1. 10. 2001-15. 10. 2001 

16. 10. 2001-14. 11.2001 

15.11.2001-30.11.2001 

ljub. slikar Jerman Drago 

ljub. slikarka Rebula Ida 

ak. slikarka 

Rigmor Kubiak Rasmussen 

ak. slikarka Aviva Neeman 

ljub. slikarka 
Goropivšck Kočar Leonida 

ljub. slikar Slapar Blaž 

ljub. slikarka Dorič Nina 
makete ladij Ccrar Brane 

ak. kipar in slikar 
ter magister fresk Tonig Jože 

ljub. slikarka Prah Sonja 

DOBRODOŠLI! 

STARŠI! 
Vpis v malo šolo za šolsko leto 2001 /2002 
Sta r še b o d o č i h p r v o š o l c e v o b v e š č a m o , d a se bliža vpisovanje otrok v pr ipravo n a šo lo 
2001/2002. Starši, prijavite vse otroke, ne g l e d e n a to, kje b o d o obiskovali m a l o šolo, Ta 
vpis je hkrati vpis v prvi razred (2002/2003). 
Obiskovanje m a l e šo l e je v letu p r e d v s t o p o m v 1. razred p o Zakonu o OŠ o b v e z n o ! 

1. O b v e z n o prijavite vse otroke, rojene m e d 1. 3. 1995 in 28. 2. 1996. 
2. Pogo jno , n e o b v e z n o p a lahko prijavite otroke, rojene m e d 1. 3. 1996 in 31 . 8. 1996 

V p i s b o p o t e k a l v p e t e k , 2 5 . 5 . in v s o b o t o , 2 6 . 5. 2001 o d 8. d o 12 . ure v vseh 
domža l sk ih osnovnih š o l a h : 
• O Š V E N C L J A P E R K A 
• O Š R O D I C A 
• O Š D O B 
• O Š PRESERJE PRI R A D O M L J A H 

ter tudi v osnovnih š o l a h sosednjih o b č i n : 

• O Š TRZIN 
• O Š B R D O PRI L U K O V I C I 

O t roke vpisujte n a O Š v svojem š o l s k e m okolišu. S seboj prinesite fotokopijo izpiska iz 
m a t i č n e knjige rojstev in potrdi la o cepljenjih, 

O t roka pripeljite s seboj. 

N a s l e d n j a š t e v i l k a 

S L A M N I K A 

b o i z š l a 3 1 . m a j a 2 0 0 1 

Pet i 
Šraufov 

s p o m i n s k i 
p o h o d 
O r g a n i z a t o r : 

ŠPORTNO DRUŠTVO 
KRAŠNJA 

Krašnja 14 a, 1225 Lukovica 

D a t u m : 

S O B O T A 19. M A J A 2001 

K r a j : 

KRAŠNJA 
(start in dlj pri Gasilskem 

domu) 

P r i j a v e : 
N A D A N P O H O D A o d 

5.30 d o 8. ure 

P r i j a v n i n a : 

ODRASL11.000 ,00 SIT; 
OTROCI 5 0 0 , 0 0 SIT 

D o l ž i n a p o t i : 

D A U Š I P O H O D 7 u r ; 
KRAJŠI P O H O D 4 ure 45 

minut 

Peti Šraufov spominski 
p o h o d 4 ure 45 minut 

Povabilo 
V s e l j u b i t e l j e a t l e t i k e - k r a l j i c e š p o r t o v 

v a b i m o n a t r a d i c i o n a l n i 

MEDKLUBSKI 
ATLETSKI MITING 

DOMŽALE OPEN 2 0 0 1 , 
ki bo 29. maja 2001 popoldne 

v Športnem parku Domžale. 
Sodelovali bodo člani in članice AK VELE Domžale 

ter nekateri najboljši slovenski atleti in atletinje. 

Pridite in navijajte za naše! 

BesedA nagrajuje 
To. da je bila letošnja razstava v A r b o r c t u m u Volčji Potok deseta po 
vrsti, ste vedeli prav vsi. ki sta nam poslali svoje odgovore. M e d š te
vi lnimi prispelimi dopisnicami in pismi smo izžrebali naslednjih pet 
bralcev in bralk, k i bodo po dve vstopnici prejeli po pošt i in nato 
lahko v prijetni d r u ž b i še enega ali ene obiskali ta najbolj znani slo
venski park: 

Simona Kerk, Homec, IV. ulica štev. I 
Martina Troha. Domžale , Obrtniška 15 
Kristina Šega . Vir, P a r n i m a 4a 
Miro Velkovrh, Domžale , Ljubljanska 91 
Joži Klopčič. Mala Lasna I, Lukovica 

Čestitamo in vabimo vse bralce in bralke k rešitvi naslednje uganke, 
za katero bo pet s rečnežev nagradila Knjigarna in galerija BF.SF.DA 
Domžale . 

K o l i k o č a s t n i h o b č a n o v 

i m a O b č i n a D o m ž a l e ? 

a ) l 

h) 2 
c) 3 

d) 4 

Vaše odgovore - na dopisnicah - p r i č a k u j e m o do 20. maja 2001 
na naslov S L A M N I K . Domžale , ljubljanska 69, 1230 Domža le -
Z A N A G R A I X ) . 

B E S E D A , k n j i g a r n a i n g a l e r i j a 

Prireditve v 
mesecu maju 2001 

R a z s t a v a s l i k 
Slikar I v a n V a r i 1923-1979 
maj-junij 2001, odprtje razstave 9. maja ob 19.30. 

Z a o t r o k e k u h a j m o z d r a v o 
Emilija Pavlic 
Predstavitev knjige Za otroke kuhajmo zdravo bo 10. maja 
2001, ob 17. uri vKnj igarni in galeriji Beseda na Kajuhovi 5 
v Domžalah. 
Cena predstavitve delavnice in degustacije je 2.000 SIT po 
osebi. 

S p o m i n i n a K u b o 
Goran Radovanovič 
TIENE SABOR, SABOR, SABOR, Y N A D A M A S 
Potopisno predavanje s kubansko glasbo v živo, degustacijo 
tradicionalnih pijač ter prodajo originalnih kubanskih cigar. 
16. maj 2001, ob 20. uri. Vstopnina 500 SIT. 

K n j i g a b u b e 
Zaključna prireditev in razstava otroških izdelkov 
Izvajajo: Otroci, starši in vzgojitelji vrtca Urša enota Čebelica 
Že vse od septembra otroci pridno rišejo, barvajo, slikajo in 
tiskajo v Rumeno in Rdečo Eptino knjigo pobarvanih pravljic. 
Kakšno domišljijo, komunikacijo in ustvarjalnost so 
vzpodbudile zgodbice in junaki iz slikanic, nam bodo otroci 
prikazali v knjigarni Beseda 18. maja ob 16.30. 

N a r o d n e noše 
Razstava narodnih noš (21. 5. do 2. 6.) in 25. maja ob 20. uri 
predavanje in večer narodnih noš s kulturnim programom. 

N e b o m o p o z a b i l i 
Ohranjanje kulturne dediščine v vrtcu Urša - narodne pesmi in 
plesi 
»Ne ljubiš, česar ne poznaš.« Da bi otroci spoznali in vzljubili 
našo Kulturno dediščino, narodne običaje, stare obrti, glasbo 
in plese, se vzgojiteljice Jelka, Urša in Marta, skupaj s starši 
in gosti, že celo šolsko leto v vseh treh skupinah trudijo, na 
čimbolj pester in neposreden način, približati to narodno 
bogastvo našim najmlajšim. Kaj vse so si zapomnili in naučili 
pa boste videli in slišali na prireditvi, ki bo 31. maja ob 17.30 
v knjigarni Beseda, na Kajuhovi 5 v Domžalah. 

ZVEZA PRIJATELJEV MLADINE 
DOMŽALE 

O b v e s t i l o 

O b v e š č a m o vas, da bo Zveza prijateljev mladine Domžale tudi v letu 
20.01 organizirala 

l e t o v a n j a o t r o k v d o m ž a l s k e m d o m u n a o t o k u K r k u . 

Letovanje bo potekalo v ča su poletnih počitnic za u č e n c e osnovnih šol 
občin Domžale, Lukovica, Moravče, M e n g e š in Trzin od 1. do vključno 
8. razreda. 
Tudi letos bo letovanje izvajalo podjetje Leštan & Leštan d. o. o. 
Termini so naslednji: 
I. izmena 7. 7.-14. 7. 2001 
II. izmena 14. 7.-24. 7. 2001 
III. izmena 24. 7.-3. 8. 2001 
IV. izmena 3. 8.-13. 8. 2001 
Za vse dodatne informacije se lahko obrnete na telefon 041 253-950 
vsak ponedeljek in sredo med 16.30 in 18. uro. 
V E S E L I M O S E POČITNIC Z VAMI! 

Zveza prijateljev mladine D o m ž a l e 
MARINKA HALER, predsednica 

NojmlojSi, malo vetji, 
5e večji... 

Otroci in vzg. skupine Petelinčkov in Pikapolonic iz vrtca Urša, 
enota ČEBELICA, vas vabimo na ogled razstave otroških izdelkov 
ob zaključku projekta Knjigobube. 

Razstavo si lahko ogledate 17. in 18. maja 2001 v prostoru 
KNJIGARNA BESEDA (stari godbeni dom). 

Vabljeni! 

Novi cenik oglasnega 
prostora v Slamniku 
Komercialno propagandni oglasi: 

Velikost oglasa cena 
l / l stran 2I0.000,(X) SIT 
1/2 strani 120.000,00 SIT 
1/4 strani 65.000,00 SIT 
I cm/s lo lpcc I.TOO.OOSIT 

V ceno ni vračunan 19% D D V . 
Ce je oglas na zadnji sirani oz i roma na barvni kombinaciji na 
srednjih Straneh, sc osnovna cena poveča za 60%. 
Cena oglasa na p iv i strani je trikratna višina cene za enak bar
vni oglas na ostalih slranelt. 
Po naroči lu najmaj 5 (petih) zaporednih objav komercialno pro
pagandnih oglasov se prizna 20% popust, pri naroči lu 3 (trebi za
porednih objav po 10% popust. 
Vlaganje tiskanih konjercialno-propagadnih sporočil se obračunava 
glede na velikost sporočila in sicer: 

Velikost cena 
A 5 - 1 kom 4 SIT 
A 4 - 1 kom 5 SIT 
A 3 - I kom 6 SIT 

K ceni se obračunava 19% D D V , naročnik storitve pa sam po
ravnava stroške poš tn ine let vlaganja. 

Mali 

Nazi 
mali 
vsak 
zaliv 
zaliv 
zaliv 
zaliv 
zaliv 

V cet 

oglasi, zahvale 

v 
Oglasi dO 10 besed 
1 dodatna beseda 
ila s fotog. vel. 9x6, 4 cm 
tla brez fotografije 9x6,4 cm 
tla s fotog. vel. 9x9,5 cm 

ala brez fotog vel. 9x9,5 cm 
ala s fotog. vel. 13,7x9 cm 

cena 
1.200,00 SI I 

200,00 s i l 
I2.000.00 SIT 
9.000,00 SIT 

17.000,00 S i l 
14.000,00 SIT 
2 1000,00 SIT 

vračunali x'x DDV. 

Nove cene veljajo od I. 6. 2001. 
Občinski svet občine Domžale določa za posamezno številko glasila 
Slamnik ceno 200,00 SIT'. 
Nova cena velja od I. 6. 2001. 
Sprejeto na 24. seji občinskega sveta Občine Domžale 25. 4. 2001. 

UREDNIŠTVO S L A M N I K A 



stran SPOROČILA 

Nevarni 
odpadki iz 
gospodinjstev 
Vsakodnevno se srečujemo z 

najrazličnejšimi izdelki, ki ob nepravilni 

uporabi, shranjevanju ali odstranjevanju 

škodujejo človekovemu zdravju ali našemu 

okolju. V vsakem gospodinjstvu najdemo 

izdelke, ki nam pravzaprav lajšajo življenje, 

po drugi strani pa vsebujejo nevarne snovi. 
V h o d na odlagališče o d p a d k o v n a Močilniku, k a m o r strupeni o d p a d k i z a 
nesl j ivo ne sodi jo . 

Uporabl ja jo sc najrazličnejše 
vrste čistil, dc tc rgen tov , barv. 
pesticidov, razredčil odstranjeval
cev in druge snovi, ki zagotavlja
jo zanesljivo, hi t ro in uč inkov i 
to uporabo. In če so vsi ti izdelki 
v prosti prodaji, zakaj bi bili po
tem nevarni. ' 

Predpisi o ravnanju z nevarni
mi snovmi v industriji (kjer naj
demo v več j i h k o l i č i n a h ) so v 
Sloveniji dovolj strogi in v skla
du z evropskimi standardi. Za to 
so uporaba, odlaganje in odstra
njevanje ustrezni. 

Za nevarne snovi v gospodinj
stvu pa šele v zadnjem času več 
reda uvaja Zakon o kemikalijah, 
ki je bi l sprejet leta 1999. Količi
ne tovrstnih snovi so v primerja
vi z industrijo sicer majhne, ven
dar ze lo r a z p r š e n e . Tako sta na
še zdravje in okolje v rokah po
sameznika, k i uporablja te snovi. 
Ločeno zbiranje nevarnih odpad
kov je eden od ukrepov, ki nas 
na tem podrOCJu p r i b l i ž u j e j o 
standardom E U . 

Kje nastajajo? 
Nastajajo na vsakem področju 

vsakdanjega življenja, zaradi širi
ne njihovega spektra pa je t e ž k o 
opredeliti prav vse vrste nevar
nih odpadkov. Na jbo l j tipični 
predstavniki nevarnih odpadkov 
so: K 

" topila, barve, laki 
m e " t i i " embala/a, 

- masti in mi r 
embalaža, 

- baterije, 
- akumulatorj i 

smole, pig-

n mineralna olja ter 

- zdravi la in šk rop iva , 
- kozmet ika , 
- vsebine in embe laže s potis

nim plinom, 
- svetila, 
- odpadk i , ki vsebujejo ž i v o 

srebro in druge t e ž k e kovine 
- r ačuna ln i ške komponente 
- drugo 
Č e p r a v velika več ina ko l ič ine 

nevarnih odpadkov predstavljajo 
zgoraj navedene skupine, pa to 
5e zdaleč niso vse vrste nevarnih 
odpadkov, Pravzaprav so nevar
ni vsi odpadki , za katere ne mo
remo z gotovostjo t r d i l i , da ob 
neustreznem odlaganju ne pred
stavljajo grožnje za okolje in člo
veka. Najdemo j ih v vseh bivanj
skih prostorih: 

- avtomobil (antifriz, olja, vos
k i , loščila, čistila, razna r azp r š i 
la, čistila za vetrobranska stekla, 
r a z m a š č e v a l c i . odpadno gor ivo, 
akumulator, ..) 

- kopalnica (aerosoli, o d m a š e -
valcc odtokov, čis t i lo za tla, č i -
si t Iti za keramiko, razni kozme
t ični preparati , farmacevtski i z - , 
dc lk i , č is t i lo za W C . .1 

- garderoba (preparat i p r o t i 
moljem, čisi t lo za sedežne garni
ture, loščilo za les, loščilo za tla, 
razna čistila, čistila za čevlje, ...) 

- kuhinja (najrazl ičnejša čistila, 
dezinfekcijska sredstva, odstranje
valci masti in druge nesnage, ...) 

- klet (pesujeid, herbicidi , olja, 
belila, detergemi, ...) 

Značilnosti 
Nevarni odpadki vsebujejo naj

različnejše snovi, prav tako pa so 

različne njihove lastnosti. Najbolj 
zanesljiv n r o nevarnih lastnos
tih posameznega izdelka lahko 
preberemo na izdelku samem, saj 
vsak poleg navodil vsebuje tudi 
r az l i čne opozor i l a in navodila, v 
ob l ik i grafičnih s imbolov ali be
sedil. Na s p l o š n o pa je iztlelek 
nevaren, če ima eno al i več na
slednjih lastnosti: 

S T R U P E N O S T : snov i , k i p r i 
zauži t ju , vdihavanju ali pr i pre
hajanju skozi k o ž o že v majhnih 
količinah p o v z r o č a j o hude okva
re zdravja ali smrt (nekatera 
škrop iva , strup za glodalec, amo
nijak, ...) 

Š K O D I J I V O S T Z A Z D R A V 
J E : snovi, ki pr i zauži t ju , vdiha
vanju ali pri prehajanju skozi ko
ž o l ahko p o v z r o č a j o okvare 
zdravja ali smrt (nekatera organ
ska topila, ...) 

J E D K O S T : jedke snovi un iču 
jejo ž ivo tk ivo, če pridejo v stik 
z njim (odstranjcvlaci rje, neka
tera čist i la) 

D R A Ž L J I V O S T : Snovi, ki niso 
jedke, vnedar lahko po v st iku s 
k o ž o ali s luzn ico p o v z r o č i j o 
vnetje (nekatere lep i la , č is t i la , 
umetna gnojila, ...) 

V N E T I J I V O S T : Snovi , ki se v 
s t iku z z r a k o m in ob prisotnem 
v i ru vžiga vnamejo že pri nor
malni temperaturi (organska to
pila, bencin, čistila za steklo, gos
podinjski pl in , potisni p l in v pr-
ši lkah ...) 

O K S I D A L I V N O S T : Snovi, ki v 
s t iku z gor l j iv imi snovmi lahko 
izzove jo p o ž a r (kalijev perman-

Kam in kdaj boste prinesli nevarne odpadke 
iz gospodinjstev od 21. do 28. maja 2001 

2 1 . 5. 2001 
K r a j e v n a skupnos t 
S i m o n J e n k o 

p a r k i r . J K P P r o d n i k , Savska 34 
p a r k i r i š č e T e n - T e n 

o d 15.30-17.00 ure 
o d 17.30-19.00 ure 

22 . 5. 2001 
K r a j e v n a s k u p n o s l S l a v k o 
Š l a n d c r 
K r a j e v n a skupnos t V c n c l j a 
P c r k a 

p a r k i r i š č e n a s p r o t i gos t i lne 
Juvan , L j u b l j a n s k a ces ta 
p a r k i r i š č e p r e d b l a g o v n i c o V e l e 
o b L j u b l j a n s k i cest i 

o d 15.30-17.00 ure 

o d 17.30-19.00 ure 

23 . 5. 2001 
K r a j e v n a skupnos t J a r š e -
R o d i c a 
K r a j e v n a skupnos t V i r 
B u k o v č e v i ces t i 

p r i G a s i l s k e m d o m u 

p r i u v o z u v a v t o o d p a d o b 

o d 15.30-17.00 u re 

o d 17.30-19.00 ure 

24. 5. 2001 
K r a j e v n a skupnos t K r t i n a 
K r a j e v n i ! s k u p n o s l D o b 

p r i z b i r a l i š č u m l e k a v B r e z j a h 
p a r k i r . p red t r g o v i n o N a p r e d e k 

o d 15.30-17.00 ure 
o d 17.30-19.00 ure 

25. 5. 2001 
K r a j e v n a skupnos t R o v a 
Kra jevna skupnost Radoml je 

pr i G a s i l s k e m d o m u 
p a r k i r i š č e p r i k u l t u r n e m d o m u 

o d 15.30-17.00 ure 
o d 17.30-19.00 ure 

28. 5. 2001 
K r a j e v n a s k u p n o s t P rese r jc 
1 'e lcchovo ces to 
K r a j e v n a s k u p n o s t H o m e c -
N o ž i c e 

o b o d c e p u I g r i š k e ul ice s 

p r i G a s i l s k e m d o m u 

o d 15.30-17.00 u re 

o d 17.30-19.00 ure 

^ e d n e v a r n e o d p a d k e iz g o s p o d i n j s t e v s o d i j o : 
• ^ š č i t n a s reds tva za rast l ine in š k r o p i v a , pes t i c id i , i n s e k t i c i d i ; barve, l a k i , p r e m a z , Ittžtla, 
l c P i l a , r a z r c S n topt la ; l o v n a e m b a l a ž a , č o p i č , , k rpe . ^ ^ ^ S S ^ k o l 
, l l l k " l i j e ; be l i la Čistila trni iti č i s t i l na sredstva; k o z m e l i k a : sp .e i . p rs i la , t s t i la z a l a k u k o z 
* « i č n e barve! S ^ a m p u l e , i g l e m a z i l a , pos ip i , ^ J A ^ S a * U * " 
1 1 : 1 <'l.ia, t op i l a in r a z m a š e c v a l n a sredstva; svetite: neonska in halogcnsk. , 

fcarnj o d p a d k i naj b o d o v e m b a l a ž i , k i o m o g o č a va ren p renos d o 

£ * i » d p a d k i naj b o d o z a p r t i , pa č e p r a v ^ P ^ ^ P ^ ^ ^ ^ d t e O d r i k f i a i 
ž u j t e v v e č i o e m b a l a ž o k e r l a h k o p r i d e m e d n j i m i d o k e m i č n e reakc i je U d p a c i k c naj P ^ ^ k T r ^ t * W b o d o p r i r o k o v a n j u z n j i m i u p o š t e v a l e v a r s t v e n o t e h m č n a 
"»Vodi te , p r i d o b l j e n a o b n a k u p u i z d e l k a . 

gant, peroksidi, solilrna kislina, ...) 
E K S P L O Z I V N O S T : Snov i , k i 

tudi brez prisotnega z raka eks
plodirajo (petarde, razstreliva, ...) 

N E V A R N O S T Z A O K O I J E : 
Snovi , k i pr i prehajanju v oko
lje p o v z r o č i j o t ako j šn jo ali dol
goročno nevarnost za zrak, vo
do, tla ali žive organizme (organ
ska topi la , šk ro p iv a , detergenti, 
...) 

Zaščitni ukrepi 
Nekater i nujni ukrepi za var

no delo z i zde lk i , k i vsebujejo 
nevarne snovi. 

Uporaba ustrezne opreme 
- rokavice zašč i t i jo k o ž o 
- z a šč i t na oča la zašč i t i jo oči 
- resp i ra tor j i in maske pre

p r e č u j e j o vdihavanje nevarnih 
snovi 

De lo v p r e z r a č e n e m prostoru 
- najbolj p r imerno je delo na 

odpr tem prostoru 
. - v zapr t em pros to ru je po-

trebno odpret i kar največji vrat 
in oken 

Varno shranjevanje izdelkov 
- kadar izdelek ni v uporabi 

naj bo dobro zaprt in po m o ž 
nosti zaklenjen zaradi m o ž n e g a 
dostopa o t rok in d o m a č i h živali 

- i zdelek naj se shranjuje v 
originalni embalaž i 

- n iko l i sc ne meša r az l i čn ih 
snovi 

- večje ko l i č ine vnetl j ivih i z 
delkov se po m o ž n o s t i shranju
jejo izven stanovanj 

- u p o š t e v a j t e navodila in em
balaži 

Dodatna navodila 
- kontaktne leče niso zašč i t a 

za uči 
- po oprav l jenem delu sc je 

treba temeljito umit i in po po
trebi p r e o b l e č i 

- p r iporoč l j iva je uporabit sta
rih oblači l , ki jih je po opravlje
nem delu potrebno oprat i 

- pr i delu z nevarnimi snovmi 
se ne kadi, uporablja odprtega 
ognja, prav tako ni p r i p o r o č e n o 
prehranjevanje 

- pred delom je treba vedno 
prebrati navodilo za uporabo 

- v gospodinjske namene ne 
uporabljajte i zde lkov , namenje
nih za industrijsko uporabo, ker 
zahtevajo posebno usposoblje
nost in opremo za delo z njimi 

O d s t r a n j e v a n j e 
n e v a r n i h o d p a d k o v 

Nevarn i odpadki ne sodijo v 
zabojnik za ob iča jne komunalne 
odpadke. Predati j ih je treba or
ganizaciji , ki jc za delo z njimi 
usposobljena in ima za to tudi 
predpisana dovoljenja. 

Kot pri ostalih odpadkih se tu
di pr i ravnanju z nevarnimi od
padki po izkuša v največji možn i 
meri izrabiti uporabne sestavine. 

Za odstranjevanje nevarnih od
padkov iz gospodinjstev se upo
rabljajo naslednji postopki : 

Keeiklaža: 
Iz odpadka se iz loč i jo sestavi

ne, ki se lahko ponovno upora
bijo (npr. svinec iz akumulator
jev, kovine iz. baterij, organska 
topila iz razredčil, ...) 

Izraba energetske vrednosti: 
Odpadki se sežgejo, sp roščen ; , 

toplota se koris tno iz rab i (npr. 
ostanki barv, lakov, top i l , lepi l , 
olj, onesnažena plast ična embala
ža in vpojna sredstva.) 

Sežig 
V tem primeru gre za kemič

no spremembo, ko se pri visoki 
t empera tu r i lastnosti odpadka 
spremeni jo iz nevarne v manj 
nevarne, ob tem sc zmanjša tu
di volumen (npr. zdravila in rast
linska zaičitna sredstva). 

KEMIS, d .o .o . 
Preserje 

Svet je tak, kot je bil. 
in vendar je cisto drugačen. 
Na tej struni hribu sem jaz 
na oni je človek, ki mi je drag. 

(Neto Maurer) 

Z A H V A L A 

V 61. letu starosti 
nas je prezgodaj zapust i l 

FRANC OREHEK 
O b bo leč i izgubi o č e t a sc zahvaljujem vsem s o r o d n i k o m , 

sosedom, sodelavcem in pri jatel jem z a i z r e č e n a sožal ja , 
da rovano cvetje, s v e č e ter sv. m a š e . 

Iskrena hvala vsem. k i ste ga pospremi l i k njegovemu 
p o č i t k u in mi v t e ž k i h t r enu tk ih nudi l i podporo . 

Hči Tina 

Z A H V A L A 

V 86. letu starosti je t iho odš l a od 
nas naša teta 

ANTONIJA 
KOKALJ 

iz Zaborš ta pri D o m ž a l a h 

Iskrena hvala vsem s o r o d n i k o m , sosedom in znancem za 
darovano cvetje, s v e č e i n spremstvo na zadnji pot i . 

Zahval ju jemo se D o m u upokojencev D o m ž a l e za 
dolgole tno skrb in nego. 

Zahvala pa gre tudi gospodu kaplanu za lepo opravl jen 
o b r e d j n pevcem za odpete ž a l o s t i n k c . 

t Žalujoč i nečaki in nečakinje 

M i n i l o je leto dn i , 
od kar tebe, o č e med nami ni . 

V e d n o na tebe se b o m o spomni l i 
i n te v srcu nosi l i . 

13. 05. 2001 bo m i n i l o eno leto, od 
kar smo ostali b rez tebe, dragi o č e . 

ILIJA GRUBIC 
Hvala vsem za vsako lepo misel nanj. Z a postanek o b 

njegovem grobu, za p r i ž g a n o s v e č k o in poklon jen cvet. 

Njegovi d o m a č i 

O j težka pol. 
O) t"\nupot, 
ko od srca, srce se loči, 
mi spremljamo te Žalujoči, 
saj ti na veke %re.< od tod. 

Z A H V A L A 

V 74. letu starosti nas je zapust i la 
naša draga sestra in teta 

ANGELA SVETLIN 
Iskreno se zahvlajujemo vsem s o r o d n i k o m , pri jatel jem in 
znancem, k i ste z. nami s o č u s t v o v a l i ter daroval i za svete 
m a š e in za cerkev. Posebna zahvala gospodu ž u p n i k u za 
d u h o v n o t o l a ž b o v njeni bo lezn i ter za mol i tve in sveto 

m a š o o b njenem pogrebu. 
Zahvala l ud i dr. M o j c i Zaje K r a š e v e c za dolgole tno 
zdravljenje in p a t r o n a ž n i sestri Drag ic i za p o m o č 

in nasvete. 
Lepa hvala tudi Kran j skemu kvin te tu za o b č u t e n o petje 

in pogrebni s lužbi za organizaci jo pogreba. 
Hvala vsem, k i ste n a š o sestro in teto pospremi l i 

tt.i zadnji pot i . 

Vsi njeni 

Hita prazna Je pottaui, 
ko vzel si od nas slovo. 
a ialost bo ostala, 
ki pozabljena ne bo. 
'Adaj v grobu dragi ati mirna spiš, 
v naših srcih še naprej liviš. 

Z A H V A L A 

O b bo leč i izgubi dragega m o ž a . atija, 
ata in tasta 

IVANA KURENTA 
se i skreno zahvaljujemo vsem s o r o d n i k o m , pri jatel jem, 

sosedom, v a š e n n o n i in znancem, k i so ga v tako ve l ikem 
števi lu pospremi l i na poslednjo pot. 

Hvala za š t ev i lna i z r e č e n a sožal ja , cvetje in sveče . Zahvala 
d o k t o r Olgi D ) ž a r ter sestri V a l e n t i n i S tupica za h i t ro 

posredovanje ter osebju D oddelka Kl in i čnega centra za 
zdravljenje. Zahvala gospodi , ž u p n i k u , A n t o n u D o b r o v o l c u , 
za lep pogrebni obred , gospodu Janezu Hafnerju, za ganljiv 
pos lovi ln i govor , pevcem za zapete ž a l o s t i n k e ter izvajalcu 

T i š ine . 

V s e m in vsakemu posebej Se enkrat iskrena hvala. 

Vsi njegovi 
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SD FANT VIT-AS 

Novosti in povabilo 
v prvomajski 
počitniški tabor 

Vabimo vse rekreativne igralce tenisa na teniška igrišča Ten-Ten, kjer 
bo /c od prvomajskih praznikov naprej mogoče igrati na vseh igriščih. 
I ahko se včlanite in izkoristite neomejeno število ur igranja v poletni se
zoni od 31). aprila do 30. oktobra 2001. za ceno: 

A) odrasli - 18.500,00 SIT 
H) otroci do 18 leta - 10.000,00 SIT 
Vsi člani naših programov imajo 20% popust. 
Poleg tega vpisujemo vse začetnike in tudi tiste že vešče igranja 

tenisa v našo teniško šolo: 
A) mini tenis - za otroke od 6.-9. leta (ponedeljek, sredo in petek 

od 16.30 do 18. ure) 
B) nadaljevalna šola - za otroke od I0.-I8. leta (različni termini) 
C) tekmovalna šola - za otroke od 12.-18. leta (različni termini! 
D) šola tenisa za odrasle (ponedeljek in sreda od 18. do 19. ure) 
E) »lan« program - za otroke od 4.-10. leta (sreda in petek) od 16.30 

do 18. ure). Poudarek je na učenju rolanja in igranju zabavnih iger z 
elementi tenisa, nogometa, košarke ... 

Za dodatne informacije lahko pokličete na telefon 040/209-066 ali 
724-92-03 (zvečer). 

DUŠAN IN M A R I J A N A 

od 10. do 16. julija in od 7.-13. avgusta 2001 

Male kreativne počitnice 
za velike umetnike 
Seča pri Portorožu 

PLESNI K L U B MIKI tudi letos pripravlja plesno-kreativcn tabor, 
ki bo potekal v času poletnih počitnic v čudovitem, mirnem okolju. 
Tabor je namenjen vsem otrokom od 6. leta dalje, ki si želijo plesa
ti, plavati, umetniško izražati na kreativnih delavnicah in aktivno pre
živeti zabaven teden v družbi svojih vrstnikov. Tja se bomo odpelja
li v torek zjutraj z avtobusom. Starši boste prišli po otroke v po
nedeljek po kosilu in z nami preživeli pestro popoldne. 

Program: dopoldne ve ponavadi preplešemo, sledi kosilo in počitek, 
popoldnevi so namenjeni zabavi (plavanje, igre, izleti), zvečer, ko se 
vročina poleže, pa je čas za ustvarjanje. 

Cena: 350 SIT in vključuje 6 polnih penzionov in dodatno kosilo, 
avtobusni prevoz iz. Domžal do Seče, zavarovanje, uporabo večna
menskega igrišča, izlet presenečenja, plesno izobraževanje, kreativne 
delavnice. 

Pridržujemo si pravico do spremembe cene v primeru spremembe 
cene penziona. 

Način plačila: po položnici ali v gotovini v enem ali dveh obrokih. 
Rezervacija je potrjena s plačilom prvega obroka do 20. 5.. Drugi 
obrok se plača do 20. 6.. 

Odjava: Odpoved je možna do tri tedne pred odhodom. V tem 
primeru zadržimo 15% cene tabora. Pri odjavi tabora po tem roku 
vam prvega obroka ne vračamo. 

Prijave: zbiramo do 15. maja. Prijavnice lahko pošljete na nas na
slov: Plesni klub Miki. Podrečjc 79. 1230 Domžale. Minimalno šte
vilo prijavljenih je 30 otrok. Čc ne bo dovolj prijav za dva tabora, 
bo speljan tabor v avgustu. 

Informacije: 041 635 783 ali 050 635 783 
^ I 

P R I J A V N I C A Z A SEČA 2 0 0 1 

(priimek in ime otroka) (datum rojstva) 

(naslov in postal (telefon) 
na kreativne počitnice (obkroži termin): 
1. od 10. 7. do 16. 7. 2001 
2. od 7.8. do 13.8. 2001 
podpis staršev: 

SLAŠČIČARNA OGER 
star i T r z i n , M e n g e š k a 26 

Nudimo vam veliko izbiro poročnih in otroških tort po 

tujih katalogih, domačo potico, ročno izdelane 

domače piškote in ostale slaščice. 

Odpr to vsak dan od 7. do 21.30 

Te l . : 7215 699 

S t a l n o je na z a l o g i 

to r t a za D I A B E T I K E . 

slikopleskarstvo • fasaderstvo s.p. 

Breznikova 61 a, IHAN, 1230 Domžale 
G S M : 041/637 210 

pleskanje napuščev 
barvanje fasad 
izdelava toplotnih fasad in osta la s l i k o p l e s k a r s k a de la 

G L R S B 6 N R S O L f l D O M Z r U € 

r a z p i s z a v p i s 

v š o l s k o l e t o 2 0 0 1 / 2 0 0 2 

O D D E L E K D O M Ž A L E 

inst rument p ros ta m e s t a 

klavir 5 
orgle 2 
harmonika 3 
violina 6 
kitara 4 
trobenta 1 
tolkala 1 
petje 3 
svnthesizer 3 

P r e i z k u s a e l e m e n t a r n i h s p o s o b n o s t i b o s t a : 
v s o b o t o , 1 9 . m a j a 2 0 0 1 t e r 

v s o b o t o , 2 6 . m a j a 2 0 0 1 , o d 9 . d o 1 2 . u re 
v G l a s b e n i šoli v Domžalah. 

SKUPINSKI POUK 
O D D E L E K D O M Ž A L E 

pros ta m e s t a 

Mala glasbena šola I. 15 (letnik 1996) 
Mala glasbena šola II. 2 (letnik 1995) 
Pripravnica 1 2 (letnik 1994) 

V P I S v M a l o g l a s b e n o šolo I. in II. t e r 
P r i p r a v n i c o b o p o t e k a l o d 4 . j u n i j a 

d o 8 . j u n i j a 2 0 0 1 : 
ponede l jek , 4. juni ja in torek 5. juni ja o d 9 . -12 

ter 16 . - 18 . ure 
s r e d a , 6. juni ja, četrtek, 7. juni ja in petek, 8. juni ja 

o d 9 . -12 . ure 
v tajništvu G l a s b e n e šole v Domžalah 

I n f o r m a c i j e d o b i t e p o t e l . 7 2 4 1 - 4 1 9 , 
v s a k d a n o d 9 . d o 1 2 . u re . 

m a l i o g l a s i • m a l i o g l a s i 

SERVIS šivalnih strojev, Kaju-
hova 15, Preserje (v bližini 
Kemi-sa). Delovni čas: od 9. do 
12. ure in od 15. do 17. ure. V 
soboto od 9. do 12. ure. Tel: 01/ 
7227 897. 
KV AVTOKLEPAR.IA, odslu
žen vojaški rok, starost do 35 let, 
iščemo. Pisne ponudbe Rodex, 
d.o.o., Kova, Rovska cesta 2, 
1235 Radomlje. 

INSTRUIRAM matematiko, fizi
ko in osnove elektrotehnike, Tel-' 
72 38 157, GSM 041/322 571. 

SEDEŽNO GARNITURO • 
trosed, dvosed, fotelj - ugodno 
prodam. Tel: 72 42 168. 

STROJNI OMETI notranjih 
sten in stropov, hitro in po 
ugodni ceni. Tel: 832 71 90, 041 
642 097. 

M I Z A R S K E S T O R I T V E 

I Z D E L A V A - M O N T A Ž A 

- O B N O V A 

K U H I N J E I N O S T A L O 

P O H I Š T V O 

S E P R I P O R O Č A M ! 

Avbelj Milan, s.p. 
Stegne 1, Moravče 
TEL.: 0 1 / 7 2 3 1 - 4 7 6 
GSM: 0 4 1 / 6 4 1 - 4 4 6 

S I M A X - DOMŽALE 
Masljeva ul. 11 

K U M H O - S A V A 

M I C H E L I N - KLEBER 

CENTR. - MONTAŽA 

AVTO DELI - O P R E M A 

M E H . IN ELEKTRO SERVIS 

V S E Z A VAŠ AVTO 

t e l . : 0 1 / 7 2 4 1 6 5 6 

a d e x 

P R O D A J A L N A S A N I T A R N I H I N O G R E V A L N I H I N S T A L A C I J 

Po ugodnih cenah vam nudimo instalacijski material 
in opremo za vaš dom, poslovni prostor 

Oglasite se lahko v naši prodajalni na RADIO C E S T I 1 a 
v Domžalah, t.j. ob glavni cesti v smeri proti Šentjakobu, 

aH po telefonu št.: (01) 72 44 258, 72 44 259 

r FPUJ " ] 
P o g a č a r I r e n a s . p . 

L J U B L J A N S K A 1 0 4 , D O M Ž A L E 

t e l . 7 2 4 1 - 5 0 0 

1 0 . - 2 0 . u r e 

s o b o t a 7 . - 1 2 . u r e 

O P T I K 

Martina Škofic 
Ljubljanska 87, Domžale, 

tel.: 01/72 7-40-06 

Slovenska 24, P.E. Mengeš, 

tel.: 01/723-89-80 

Honda C i v i c 
Že od 

2.260.000 s i t 
(20.490 DEM) 

A V T O M A R K E T 

f Leasing SODÔ  
^ V a S najboljši par tner 

VTOMARKE 
TRGOVINA I I ANIN' , 
AvtomarkeT d.o.o., Dunajska c. 421, Ljubljana Črnuče 

• P r o d a j a i n s e r v i s 

• L e a s i n g 

• K r e d i t n a p o l o ž n i c e 

• S t a r o z a n o v o 

1 
A v t o m a r k e t , L j u b l j a n a • t e l . : 0 1 5 6 1 - 3 5 - 2 5 i n 0 1 5 6 2 - 3 3 - 0 0 
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K L E P A R S T V O 

K R O V S T V O 

T E G O L A S E R V I S 

A N D R E J V R T A Č I Č 

F o r t u n a f a B e r g a n t a 3 , 1 2 4 0 K a m n i k 

Telefon/faks: 01 83 12 355, GSM 041 689 750 

P o o b l a š č e n i i z v a j a l e c z a v g r a d n j o s t r e š n e k r i t i n e : 

- B R A M A C 

- O P E Č N A K R I T I N A 

( C R E A T O N , T O N D A H ) 

- E S A L ( S A L O N I T A N H O V O ) 

- T E G O L A C A N A D E S E 

- T R I M O T R E B N J E 
Al 

Garancija: 
- 10 let za delo 
• do 50 let za material 

godna akcija 
BRAMAC-ov kredit 

do S let 

KRONA VSAKE HISE JE DOBRA KRITINA! 

Pralni stroj PROLOGIC 1 6 2 PRODAJALNI IZDELKOV 
gorenje 

v DOMŽALAH 

Ast-Ahačič servis in 
trgovina, 

Prešernova 1/a, 
Domžale 

Tel.: 01/7242 107 

popolna izbira bele 
tehnike Gorenje 

mali gospodinjski 
aparati, barvni TV-ji, 

glasbeni stolpi 
• originalni rezervni deli 

Gorenje 
• kuhinjske nape, pomivalna korita 

• servis pralnih, pomivalnih, sušilnih 
strojev, malih gospodinjskih aparatov 

I 

AHAČIĆ 
SERVIS 

. I TRGOVINA 
pravi naslov za nakup aparatov 

Delovni čas: od pon -pet od 8.-19. ure 
sob. od 8.-12. ure 

0> O 

3«o. 

o w 

» 3 

PRODAJALNI 
IZDELKOV 
gorenje 
v LJUBLJANI 

i it' 

PE AST Ljubljana, 
Tugomerjeva 2, Ljubljana-Siška 

Tel.: 01/514 20 15 

MOŽNOST NAKUPA 00 12 OBROKOV. 

RAČUNALNIŠKI 
T E Č A J I 7 2 1 - 9 4 - 6 1 

L j u b l j a n s k a 8 0 , D o m ž a l e 

STAVBNO KLEPARSTVO, KROVSTVO 
IN BARVANJE NAPUŠČEV 

U L C A R R o m a n U l č a r 

ing. str. 

tel.: 01 /831-34-47 
mob.: 041 /686-536, 

Nožice, Gostičeva 64, 1235 Radomlje 

O P T I K A 
BRIGITA' 
B u k o v č e v a 3 0 , V I R p r i D o m ž a l a h : 0 1 / 7 2 1 1 - 8 9 0 

Nudimo kompletno oskrbo vida: 
* okulistični pregled 
* veliko izbiro okvirjev 

kakovostnih stekel 

sončnih očal 

Nakup očal je še možen na več čekov. 

Delovni čas od 8. do 19. ure, sobota od 8.30 do 12. ure. 

S414 ® 

Podjetje za komercialni inženiring, d.o.o 
Trgovina z gradbenim materialom 

Krakovska 4 B, DOMŽALE 
TEL: N.C.: 01/722-00-20 

TRGOVINA: 01/722-05-60 
FAKS: 01/721-32-88 
e-mail: dom@sam.si 

http://www.sam.si 

Trgovina z gradbenim materialom 
Zg. Stranje 1A, STAHOVICA 
TEL: 01/83-27-030, 83-27-035 
FAKS: 01/83-27-045 
e-mail: st@sam.si 

ttr OD OPEKE... DO STREŠNIKA - in še mnogo več 

NA NAŠIH PRODAJNIH MESTIH VAM NUDIMO VSE 
ZA GRADNJO IN OBNOVO TER ZA UREDITEV DVORIŠČ 

IN OKOLICE VAŠEGA DOMA 

a*. 

KRITINE: BRAMAC, TONDACH, SALONIT, CREATON IN OSTALE 
HIDRO IN TERMO IZOLACIJE 
APNO, CEMENT, MALTIT 
FASADE IN FASADNE SISTEME BA UM/T, JUB in TIM 
SCHIEDEL DIMNIKE 
ARMA TURNE MREŽE IN BETONSKO ŽELEZO 
ROBNIKE, TLAKOVCE, BETONSKA KORITA 
OPEKO IN OPEČNE IZDELKE VSEH VRST 
ORODJE IN OPREMO ZA GRADBENIŠTVO 
TER OSTALE ARTIKLE IZ PRODAJNEGA ASORTIMANA 

VABIMO VAS, DA NAS OBIŠČETE IN SE 
PREPRIČATE O NAŠI PONUDBI. 

Za kamionske pošiljke vam nudimo prevoz fco kupec in možnost 

dostave z avtodvigalom. 

V trgovinah vas pričakujemo vsak dan od 7. do 19. ure, 

ob sobotah pa od 7. do 13. ure. 

internet: www.sam.si 

V SAM-u NISI NIKOLI SAM !!! 

* A / D® 

< 

S T R E H O V E C 

d r . J a g o d a 

Potočnikova 15, 
1230 Domžale 

telefon: 01/721-29-90 

Ordinacijski čas: 
ponedeljek 

od 13.-18. ure 
Torek 

od 9.-12. ure 
Sreda 

od 13.-18. ure 
Četrtek 

od 13.-18. ure 
Petek 

od 9.-12. ure 

G r a d i m o 
#in obnavljajmo 

z Metalko 
o d 2 3 . 4 . - 3 1 . 5 . 2 0 0 1 

P C D o m ž a l e , L j u b l j a n s k a 6 3 

4 Z . 9 9 0 . -

6 . 9 9 0 . -

3 . 2 9 5 . -

2 9 5 . -

1 . 4 9 0 . -

7 . 9 9 0 . -

2 . 1 9 0 . -

Mešalec za b e t o n 
Liv, 120 I 
Samoko ln ica 
Liv, art. 6-922 
Bela notranja barva 
zidna, Jupol, Jub, 15 I 

Betonske prane plošče 
40 x 40 cm, sive, 1 kos 

Diamantna rezalka 
CC 115, za keramiko, 0115 mm 

D i a m a n t n a rezalka 
TC 230, univerzalna, 0230 

Zidarska letev 
Kovine, Al 2,5m, z libelo 
M e d e n i n a s t a kl juka za vrata 
za navaden in cilindrični ključ, art. 771.... 

z a v o d o v o d n e a r m a t u r e 

A RIVI A L i n U N I T A S 

M E T A L K A TRGOVINA 
Proda jn i c e n t e r D o m ž a l e 
Ljubljanska 63, tel: 01/724 12 67 

Vmbrož mana 
NOVO FIAT D0BL0 NOVO 

OPREMA SX: 
ZRAČNA BLAZINA, SERVO VOLAN, 
EL. STEKLA, CENTRALNO 
ZAKLEPANJE, DELJIVA KLOP 60/40 

M O T O R J I : 
1.2 8 V 6 5 K M -
od 2 . 3 2 4 . 0 9 9 sit 

1.9 D, 6 3 K M -
od 2 . 6 1 2 . 7 3 8 sit 

T I z a v o z i l a i z z a l o g e 

PUNTO -100.000 SIT BRAVO-A - 300.000 SIT 
P R O D V I \ V O Z I L : I ; i I i o u t 2 . l i l : (14/252't 0 7 0 
SI R \ IS V O Z I L : l . i i h o v a - 4 0 , t e l . : 0 4 / 2 5 2 9 0 5 0 

JUS SECURITY, d.o.o. 
Slamnikarska 29, D O M Ž A L E 
E-požta: ius-security@siol.net 
http://jus-security.8m.com 

A V T O S O L A ; teoretično in praktično usposabljanje kandidatov 
kat. A, B, C in H, tečaji in vaje iz CPP v ponedeljek, torek in sredo od 
16. do 18. ure, na Ljubljanski 105, tel.7244-130 (od 8. do 18 ure) 

MOŽNOST PLAČILA NA OBROKE!!! 

V A R O V A N J E ; oseb in premoženja, montaža protivlomnih 
alarmnih in video sistemov, servis, spremstva, prevozi denarja, dežurni 
center, intervencije, tel. 7219-890 (od 00. do 24. ure) 

" ^ O A R S T V O ; zagotavljanje javnega reda in miru na objektih, 
prireditvah, v gostinskih lokalih, intervencije, tel. 7219-890. 

mailto:dom@sam.si
http://www.sam.si
mailto:st@sam.si
http://www.sam.si
mailto:ius-security@siol.net
http://jus-security.8m.com


pri je t e n r j p 

B L A G O V N I C A VELE DOMŽALE, MESTNI TRG 1, DOMŽALE, TEL: 7218 -100 

g o t o v i n s k i 
p o p u s t n a | 

^ oblačila 
\J b l a g o v n i h 

W 1 z n a m k 
I ^ E l k r o j , S k i n y i n n a otroška 

oblačila M o n t e f i o r e d o 3 1 . m a j 

NOV! MODELI 
ŽENSKIH. 

• -

l / l 

> 

blagovne znamke BLAIMCHI 
Iz 100% bombaža v temno modri, peščeni 
ali olivno zeleni barvi cena: 
Iz 100 % volne v črni, temno sivi, svetlo sivi 
in temno modri barvi cena: od 
do 
Hlače so najvišje kvalitete tkanja super 100, z eno 
gubo, fino obdelanega materiala primerne za 
nošenje v pomladnih in jesenskih prehodnpih mese
cih. 
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